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PISTOLI DO PŘEHRADYPISTOLI DO PŘEHRADY
HODILAHODILA
ZE STRACHUZE STRACHU
O ŽIVOTO ŽIVOT

➢čtěte na straně 11 Jana Řehulková ukazuje, jak před více než sedmdesáti lety hodila pistoli svého 
tatínka do plumlovské přehrady.     Foto: Martin Zaoral

Večerník vypátral tajemství staréVečerník vypátral tajemství staré
více jak sedmdesát let... více jak sedmdesát let... 
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CO NÁS POTĚŠILO...CO NÁS POTĚŠILO...

Dali jim za pravdu. Když si vloni 
během léta stěžovali lidé z Krasické 
ulice na javory u svých domů a se-
psali petici za jejich pokácení, radní 
jim nevyhověli. Nyní ale nastal ob-
rat, vedení města občanům dalo za 
pravdu, a dokonce uznalo chybu ve 
svém loňském rozhodnutí. Javory 
budou pokáceny a nahradí je duby.

CO NÁS UDIVILO…CO NÁS UDIVILO…

Nedají si prostě říct. Od začátku 
ledna tohoto roku policisté při-
stihli už dvaasedmdesát řidičů pod 
vlivem alkoholu nebo drog. Je to 
vůbec nejvyšší počet hříšníků za vo-
lantem tohoto roku za uvedené ob-
dobí. Dokud takovým lidem budou 
podobné chování soudy tolerovat, 
zřejmě se nic k lepšímu nezmění.

   ZACHYTILI JSME…ZACHYTILI JSME…

693
Přesně tolik osob z Olomouckého 
kraje se v lednu zaevidovalo na Úřad 
práce České republiky poté, co ukon-
čily své samostatné podnikání na 
živnostenský list. Počet celkově nově 
registrovaných byl o 223 osob nižší 
než v předchozím měsíci a zároveň 
o 665 nižší než v lednu roku 2015. 
 Více se dočtete na straně 17    

  ZAUJAL NÁS…ZAUJAL NÁS…

JANA ØEHULKOVÁ

Večerník se zásluhou jedné 
z  věrných čtenářek setkal se že-
nou, která hodila do plumlovské 
přehrady pistoli! Zbraň byla ob-
jevena po zahájení revitalizace 
v květnu 2010. Proč se dáma pis-
tole zbavovala? A co k tomu říká 
dnes? Po tom pátráme v dnešním 
vydání....

  ZASLECHLI JSME…ZASLECHLI JSME…

„ONI SNAD JDOU 
UŽ NAPOUŠTĚT 

BAZÉN, NE?“
Lidé z Krasické ulice čekající 
na autobus takto zareagovali 

na dělníky v montérkách, kteří 
vcházeli do prostor aquaparku

•• Pondělí ••
Mějte dobrou náladu! „Dobrá nálada vaše problémy sice nevyřeší, ale naštve to-
lik lidí kolem vás, že stojí za to si ji užít.“ Tohle je jeden z celé řady citátů Jana Weri-
cha. A proč to sem píši? Osmého února to bylo přesně devadesát let ode dne, kdy 
začalo hrát Osvobozené divadlo.

•• Úterý •• 
Trend dneška. Můžeme to vidět všude kolem nás. Čím dál více žen chodí po 
hospodách. Mnohé z nich tam hledají své muže... Některou z restaurací zřejmě 
navštívila i jednasedmdesátiletá (!) žena, která se nabourala na kole v Barákově 
ulici. Přivolaným policistům nadýchala přes jedno promile alkoholu. 

•• Středa •• 
Po dálnici honili medvěda. Pokud by po D46 pobíhala hnědá šelma probuze-
ná teplým počasím ze zimního spánku, jistě by s ní policisté neměli tolik práce 
jako s řidičem rychle ujíždějícího stříbrného mercedesu. Ten nakonec zastavil až 
v Prostějově na začátku Svatoplukovy ulice, kde ho policisté lapli. V reakci na tuto 
událost se našli i tací, kteří mínili, že kvůli bezpečnosti ostatních řidičů i chodců 
měli ujíždějícího šílence zastavit už na dálnici policejní výstřely...    

•• Čtvrtek •• 
Slasti a strasti. Být sňatkovým podvodníkem není nic snadného. Člověk je stále 
jednou nohou v manželství a druhou v kriminále... O životě člověka, který dlouhá 
léta žije z darů žen, by mohl Miroslav Janiš vyprávět dlouhé týdny. U prostějov-
ského soudu byl ovšem výrazně stručnější...

•• Pátek •• 
Všechny barvy Brazílie. „A teď Němci popřou, že se ten masakr vůbec stal.“ To byl 
jen jeden z celé řady vtipů, které se vyrojily po debaklu 1:7 v semifinále předloňské-
ho mistrovství světa v kopané. Brazílie však není pouze o fotbalu, její další stránky 
představili ve Vřesovicích Hana a Petr Baudyšovi během své velkoplošné diashow.

•• Sobota •• 
Veselé kravičky a farmářské trhy. O víkendu se konaly hned dvě akce, na kterých 
by se určitě neztratily fenomenální Veselé kravičky. Přestože tento ženský spolek už 
vystupuje ledaskde, před premiérovými farmářskými trhy v Prostějově dal nakonec 
přednost svému „domácímu“ plesu Spolku Plumlovských nadšenců.  

•• Neděle •• 
Láska a nostalgie. Svatý Valentýn coby původně anglosaský svátek všech zamilo-
vaných se už pevně uchytil i u nás. To je nepochybně dobrá zpráva, a to nejen pro 
prodejce květin a náušnic. Nicméně v této souvislosti mi to nedá, abych se nepodělil 
o jednu radu vycházející z vlastní zkušenosti: nikdy nevyhledávejte na internetu fo-
tografie svých dávných lásek, a to ani v případě, že vás o to někdo požádá. Není to 
vůbec zdravé a navíc z toho můžete chytnout chronickou nostalgii... 

pohledem Martina Zaorala

První část výběrového řízení na ko-
munální služby pro město je úspěš-
ně uzavřena. Jak se Agentura Hóser 
exkluzivně dozvěděla, starost o od-
vážení odpadků vloží prostějovští 
konšelé na bedra dvou soukromých 
prostějovských pohřebních ústavů! 
A to s platností od 1. ledna 2017 
do 31. prosince 2182. Tuto in-
formaci nám potvrdil šéf odboru 
odpadu a popelnic prostějovského
magistrátu. 
„Je to tak, popelnice a kontejnery 
chtěla v Prostějově vyvážet zhruba 
stovka firem. Pohřební služby pana 

Tvarohového a paní Václavíčkové 
však za tuto možnost nabídly měs-
tu miliardové sumy peněz. Nevadí, 
že s odvozem odpadků nemají tito 
pohřebáci zkušenosti. Jak mi řekl 
pan Tvarohový, urna jako urna,“ 
sdělil radniční úředník Pavel Kon-
tejner. 
Hósera ovšem zajímalo, jak se obě 
pohřební služby s novou zakázkou 
poperou po dobu více než sto pa-
desáti let. Odpad je totiž nejenom 
potřeba odvézt, ale také zlikvido-
vat. „Co se bojíte, že to nezvládnu? 
Mám pro to všechny předpoklady,
s urnami všeho druhu mám bohaté 
zkušenosti. Taktéž s jejich likvida-
cí. Akorát budu muset trošku roz-
šířit autopark,“ přemýšlí nahlas 
Pavel Tvarohový, majitel pohřební 

služby. Podle svých slov hodlá in-
vestovat do nové spalovny odpadu, 
kam by bordel z popelnic odvážel k 
likvidaci. „Už jednám s majiteli po-
zemků po bývalém OP Prostějov, 
tady by spalovna sedla jako vyšitá! 
Odvoz a likvidace odpadu jsou vel-
ký byznys, přemýšlím i tom, že po-
hřebnictví bych už dělal jenom jako 
svůj koníček,“ dodal Tvarohový, 
který bude popelnice vyvážet z jižní 
části Prostějova. 
To majitelka druhé pohřební služ-
by bude mít na starosti sever měs-
ta. „Je to pro mě obrovská výzva, 
vyhrát tak významnou zakázku je 
pro mě čest. Pozůstalí mi promi-
nou, ale pohřebnictví tím pádem 
není pro mě už prioritou. Kromě 
odvozu odpadu se ale ještě budu ve 

výběrovém řízení ucházet o správu 
městských hřbitovů, takže možná 
na nebožtíky tak úplně nezane-
vřu,“ vyjádřila se pro Agenturu Hó-
ser Libuna Václavíčková.
Jak oba pohřebáci svorně dodali, 
vozidla potřebná pro odvoz od-
padu z popelnic a kontejnerů na 
tříděný binec přemalují podle své 
původní profese. Místo oranžových 
náklaďáků se tak od příštího roku 
budeme v ulicích setkávat s pope-
láři v ryze černých autech! Lidi, 
popelnice ale nechejte v původních 
barvách...
 Za Agenturu Hóser Majkl

P í čá t ýbě éh ří í

Text v této rubrice je smyšlený, 
nikterak pravdivý a redakce 

Večerníku se od něj distancuje.

Agentura

Babimaki & mls

POÈASÍ v regionu

Pondìlí  8/5 °C
Jiřina

Úterý 6/3 °C
Ljuba

Støeda 8/4 °C
Miloslava

Ètvrtek 6/0 °C
Gizela

Pátek 5/-2 °C
Patrik

Sobota 6/-1 °C
Oldřich

Nedìle 6/-1 °C

Zdroj: meteocentrum.cz
Lenka

RYCHLÝ
VEČERNÍK

Prostìjovské
traktory v Africe  

Prostějov (red) - Česká obchod-
ní společnost, která dlouhodobě 
do Afriky vyváží české zeměděl-
ské stroje, prodala v Ghaně první 
desítky traktorů od prostějovské-
ho výrobce Šálek už před čtyřmi 
lety. „Tamní rolníci je překvapivě 
začali používat na rýžových po-
lích. Jsou totiž lehčí než běžné 
traktory a oni zjistili, že se na 
bahnitém poli neboří,“ vysvětlil 
ředitel společnosti Knights Karl 
Laryea.
Prostějovské traktory jsou spe-
ciálně upravené pro africké 
podmínky a na pohyb po rýžo-
vých polích, změn je ve srovnání 
s běžnými stroji kolem dvaceti. 
Například kvůli ježdění v bahně 
mají širší pneumatiky a výfuk vy-
vedený nad střechu, dvojitý filtr 
zase chrání motor před vysokou 
prašností.  

Lasica se vrací
Prostějov (red) - Prostějovská 
divadelní prkna se přece jen sta-
nou dějištěm představení Život na 
trikrát bratislavského Štúdia L+ 
S. Zrušeno bylo vloni pro náhlou 
nemoc hlavního protagonisty Mi-
lana Lasici. „Podařilo se vyjednat 
náhradní termín pro toto před-
stavení, které bylo v říjnu loňské-
ho roku zrušeno kvůli náhlému 
onemocnění Milana Lasici. Pros-
tějované divadelní kus uvidí v ne-
děli sedmnáctého dubna od deva-
tenácti hodin,“ informovala Věra 
Janálová z Městského divadla 
v Prostějově o náhradním termí-
nu představení ze série APLAUS 
2015. Všem držitelům vstupenek 
divadlo děkuje za trpělivost při 
čekání na termín představení. 
„Onemocnění Milana Lasici vy-
žadovalo delší rekonvalescenci. 
Pokud někomu nový termín ne-
vyhovuje, v divadelní pokladně 
vrátíme vstupné,“ ujistila Janálová.

Foto: Martin Zaoral

Popelnice budou vyvážet pohřebáci!Popelnice budou vyvážet pohřebáci!

V neděli všichni zamilovaní oslavili „Den svatého Valentýna“. Zlí jazykové tvrdí, že 

tento název se uchytil hlavně z toho důvodu, jelikož  „Den orálního sexu za náušni-

ce“ zdaleka nezní tak dobře...

PŘEDPLAŤTE SI VEČERNÍK 
A STÁLE JEŠTĚ MŮŽETE VYHRÁT!

SLOSOVÁNÍ O 10 000 Kč, ZÁJEZD a DALŠÍ VĚCNÉ CENY VÁS NEMINE

  AKCE PLATÍ DO 18. ÚNORA 2016 více na straně 28

PROSTĚJOV Maturitní plesy prostějovského reálného 
gymnázia nabízejí pravidelně vedle stužkování a klasického 
tančení i velkou zábavu v podobě půlnočního překvapení. 
Ani letošní ročník nezklamal a bylo se tak na co koukat.
Končící studenti čtyřletého i šestiletého oboru, kteří před 
sebou budou mít na jaře takzvanou zkoušku dospělosti, 
znovu předvedli, že dokáží připravit vtipné a propracova-
né scénky. Mimo jiné se tak v „Kasku“ předvedla strašidla
a čarodějnice, došlo na malou travesty šou či netradiční 
ztvárnění Sněhurky a sedmi trpaslíků.
Zejména pánské publikum pak upoutala adaptace dobře 
známého seriálu Pobřežní hlídka, neboť od takových plavčic 
by byla radost nechat se zachránit. O to umělecky hodnotně-
ji se však představili jejich spolužáci, kteří na tóny Smetanovy 
Vltavy zaujali tancem v imaginárním bazénku. I slavný český 
skladatel by jistě jejich představení rád navštívil...

FOTOFOTO
Jiří MOŽNÝ
VEÈERNÍKUVEÈERNÍKU

Foto: Jiří Možný

SMETANA SMETANA 
BY MĚL BY MĚL 
RADOSTRADOST

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz
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PROSTĚJOV Tak to bylo velké 
štěstí! Pořádné nebezpečí nejen 
pro sebe, ale i pro všechny řidiče, 
cyklisty a chodce představoval 
uplynulou středu kolem čtrnácté 
hodiny řidič, který se ve velkém 
stříbrném mercedesu proháněl 
vysokou rychlostí po ulicích Pro-
stějova. Jeho nekontrolovaná jíz-
da skončila v semaforu na začátku 
Svatoplukovy ulice... Večerník byl 
u toho!

Martin ZAORA L
Nezodpovědného řidiče stíhala neo-
značená černá policejní Oktavie. 
„Mohu potvrdit, že vůz pronásledo-
vala policejní hlídka z Ivanovic na 
Hané. Ujíždějící automobil sledovali 
po dálnici D46, u Žešova řidič sjel
z dálnice a pokračoval směrem do 
města. Byli jsme vyzváni ke spolu-
práci, nicméně než k ní došlo, byl 
řidič zadržen,“ uvedl František Koří-
nek, tiskový mluvčí Policie ČR pro 
Územní odbor Prostějov.

Policejní hlídka se měla poprvé po-
kusit vůz zastavit na dálnici nedaleko 
Brodku u Prostějova. „Po jízdě měs-
tem muž automobil zastavil a vyběhl 
z něj. Při pokusu o útěk byl zadržen 
policisty. Odstavený vůz nezajistil, 

ten se rozjel a narazil do semaforu. 
Zadržený čtyřiadvacetiletý muž
s trestní minulostí na místě odmítl 
test na alkohol a drogy,“ doplnila 
brněnská policejní tisková mluvčí 
Andrea Straková.

VÍTE O TOMTO PŘÍPADU NĚCO VÍC? NAPIŠTE NA
E-MAIL REDAKCE@VECERNIKPV.CZ! ODMĚNA VÁS NEMINE!

Není vyloučeno, že čtyřiadvacetiletý řidič byl opilý či zfetovanýNení vyloučeno, že čtyřiadvacetiletý řidič byl opilý či zfetovaný
DIVOKÁ HONIČKA S MERCEDESEM SKONČILA AŽ V SEMAFORU

Mercedes nabouraný na začátku Svatoplukovy ulice v Prostějově budil uprostřed minulého týdne velkou pozornost kolem-
jdoucích. Řidič, který se policistům pokoušel uniknout, nakonec skončil v poutech.  Foto: Martin Zaoral

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

FOTO & VIDEO 
GALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

PROSTĚJOV Páteční maturitní ples nejprestižnějšího vzdělávacího institutu Prostějova měl opět 
skvělou úroveň. Rodinní příslušníci a hosté stodvacítky stužkovaných studentů naplnili prostory 
Společenského domu do posledního místečka! „Stužkujeme dvě třídy čtyřletého a dvě osmiletého 
studia. Studenti sršeli opět energií a při pohledu na ně si myslím, že nás čeká báječná budoucnost,“ 
mluvil s hrdostí Michal Šmucr, ředitel Gymnázia Jiřího Wolkera.     (zv)
 Reportáž z plesu si můžete přečíst na straně 24 dnešního vydání

KOALICE S OPOZICÍ V OBJETÍ?

NA PLESE GJW NA PLESE GJW 
SKUTEČNOST!SKUTEČNOST!

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

FOTO & VIDEO 
GALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

Foto: Zdeněk Vysloužil

PROSTĚJOV Zajímavá prosba dora-
zila do naší redakční schránky na 
facebookovém profilu Večerníku. 
Urazila dlouhou cestu až se sloven-
ského Záhorí a poslala nám ji dcera 
vojáka, jenž sloužil v šedesátých 
letech minulého století a pátrá po 
svém příteli, se kterým absolvoval 
čtyřměsíční kuchařský kurz. Jelikož 
je ztracený kamarád z Prostějovska, 
jako nejčtenější periodikum regionu 
se k hledání rádi připojujeme! 

Autorkou zprávy je Libuša Ščepánová 
a její otec Pavol pochází z malé 
vesničky na Slovensku na Záhorí. Dcera 
představila rodiště svého tatínka jako 
obec Vysoká pri Morave s přezdívkou 
„Hoštetno“.  
Paní Libuša pátrá po panu Miroslavu 
Sedlářovi. „Pocházel z malé dědinky 

u Prostějova, která v té době měla 
přibližně sto dvacet obyvatel. Pan Miro-
slav byl v roce 1965 na čtyřměsíčním 
kuchařském kurzu právě s mým otcem,“ 
vysvětlovala Libuša Ščepánová, která 
ochotně poslala i dvě dobové foto-
grafie, na kterých je zachycen jak její 
otec Pavol Ščepán, tak i jeho tehdejší 
‚spolubojovník' Miroslav Sedlář. 

S prosbou se obracíme na všechny 
čtenáře PROSTĚJOVSKÉHO Večer-
níku i serveru www.vecernikpv.cz, 
abyste pomohli s hledáním dávného 
kamaráda. Za jakoukoliv informaci 
budeme vděční a rádi ji předáme 
paní Ščepánové na Slovensko. 
Kontaktní e-mail: redakce@vecernikpv.
cz, volat můžete na mobil 604 594 743.   

NAJDE SE PŘÍTEL Z VOJNY?
POMOZTE S PÁTRÁNÍM I VY!

Zdeněk VYSLOUŽIL

PROSTĚJOV Od skandálního vystoupe-
ní opozice a jejího předčasného odchodu 
z prosincového jednání zastupitelstva se opět 
sejde vrcholný politický orgán města. Právě 
dnes, tj. v pondělí 15. února od 13:00 hodin, 
začne letošní první zasedání Zastupitelstva 
statutárního města Prostějova. Největším ta-
hákem i pro veřejnost by mělo být schválení 
dotací pro sportovní kluby. Na pořadu jedná-
ní jsou ale další tři desítky významných bodů. 
A Večerník bude u toho, i kdyby komunální 
politici diskutovali v obřadní síni radnice až 
do ranních hodin...
Úvod jednání zastupitelstva je posunut z patnác-
té hodiny na třináctou, jak bývalo původně zvy-
kem. Radní totiž očekávají opět dlouhý program 
a při zvyklostech opozičních zastupitelů disku-
tovat dlouze o ničem se dá opět očekávat velký 
maratón. „Na základě doporučení jednotlivých 
komisí předkládáme zastupitelům ke schválení 
návrhy na udělení dotací pro rok 2016. Zatím 
nerozdělujeme celý obnos peněz určený z letoš-
ního rozpočtu města, na další menší organizace 
z oblasti sportovní, sociální i kulturní dojde ješ-

tě během následujícího období,“ okomentovala 
jeden z nejdůležitějších bodů jednání dnešního 
zastupitelstva Ivana Hemerková, náměstkyně 
primátorky Prostějova. Více k  VFP najdete na 
straně 40 dnešního vydání.
Komunální politici dnes dále budou projednávat 
výroční zprávu Městské policie v Prostějově, ná-
vrh na změnu územního plánu, rozpočtová opat-
ření na cyklostezku z Dolní ulice na leteckou, na 
rekonstrukci šaten s tribunou na prostějovském 
velodromu a mnoho majetkoprávních záležitostí. 
„Mimo jiného budeme diskutovat o předaném 
technickém zhodnocení majetku svěřeného pří-
spěvkovým organizacím města, zejména základ-
ním školám. Na pořadu jednání budou i směny 
či prodeje městských pozemků,“ upozorňuje Jiří 
Pospíšil, další z náměstků primátorky. 
Dnešní jednání zastupitelstva v obřadní 
síni prostějovské radnice je pochopitelně 
jako vždy veřejnosti přístupné. „Občané 
však celý program mohou tradičně sledovat 
i v přímém přenosu prostřednictvím interne-
tu,“ připomíná primátorka Prostějova Alena 
Rašková.  (mik)

Dnes se sejdou zastupitelé. Letos poprvé...
Politiky čeká schvalování dotací 

i volby do finančního výboru

Dvojice kamarádů na společné fotografii - Miroslav Sedlář (úplně vlevo) a vedle něj Pavol 
Ščepán.  Foto: archív Pavola Ščepána
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PO STOPÁCHPO STOPÁCH STARÉHO
PŘÍPADU STÍNY MINULOSTI

Majakovského ulice
jak šel čas Prostějovem ...jak šel čas Prostějovem ...

Příště: Tovární ulicePříště: Tovární ulice

Bývalo to Stojanovo návsí. Dnešní ulice na východním konci místní části Vra-
hovice byla pojmenovaná v listopadu 1934 jako Stojanovo návsí. Od února 1962 
se nazývala Komenského ulice a současný název platí od 8. prosince 1972 na 
paměť Vladimira Vladimiroviče Majakovského (1893-1930), ruského básníka 
a dramatika. Nachází se zde kostel sv. Bartoloměje, jehož současná podoba pochází 
z roku 1836. Za železničním přejezdem má sídlo Zemědělské družstvo Vrahovice, 
vedlejší ulici U Cihelny dal pojmenování podnik založený na počátku dvacátého 
století. Foto: SOKa a Martin Zaoral

Měřicí zařízení, které je umístě-
no na jedné z rušných křižovatek 
poblíž centra Prostějova, zazna-
menalo minulý měsíc několik 
dalších stovek přestupků řidičů. 
Vysoká rychlost, průjezd na čer-
venou nebo také nezapnuté bez-
pečnostní pásy. Od 1. února 2006 
úředníci odboru dopravy měst-
ského úřadu v Prostějově vyhod-
nocují snímky pořízené radarem 
na Přikrylově náměstí a šoférům 
rozesílají pokuty. 
Úředníci budou mít navíc k dispozi-
ci informační systém Správy doprav-
ních přestupků, který jim pomůže 

zjištěné přestupky pohodlně zpra-
covávat. „S nedodržováním přede-
psané rychlosti se potýká řada měst 
a naším cílem je toto chování řidičů 
efektivně řešit. Výhodou instalova-
ného systému je to, že je v provozu 
neustále čtyřiadvacet hodin denně. 
Díky tomu má radar významný pre-
ventivní účinek a řidiči si mohou být 
jisti, že každý spáchaný přestupek 
bude zaznamenán. Zatím máme 
sice jenom jeden radar, ale brzy bu-
dou vybudována stanoviště na všech 
větších křižovatkách v  Prostějově 
a přístroj budeme pravidelně stě-
hovat. Možná každý měsíc,“ sděluje 

místostarosta Prostějova Vlastimil 
Uchytil. 
Na vyhodnocování fotografií z rada-
ru jsou určení úředníci dobře tech-
nicky vybaveni. „Technické řešení 
projektu Bezpečná města umožňuje 
městům a obcím pohodlně zpraco-
vat velké množství zjištěných pře-
stupků. Měřicí zařízení jsou propo-
jena s  informačním systémem. Ten 
každý záznam automaticky zpracuje 
do podoby protokolu z  úředního 
měření, který obsahuje i fotografii 
vozidla a je důkazním prostředkem 
pro správní řízení,“ vysvětluje tisko-
vá mluvčí prostějovské radnice Jana 

Gáborová. „Prostějovu je instala-
ce měřicích radarů poskytována 
zdarma, poplatky za jejich provoz 

a údržbu jsou finančně kryty z pří-
jmů za vybrané pokuty,“ dodal ještě 
místostarosta Vlastimil Uchytil. 

Dobře myšlený projekt, který však v  Prostějově skončil naprostým fi-
askem... Ano, první radar se objevil na Přikrylově náměstí právě před 
deseti lety. Postupem času radnice pořídila další přístroje a město bylo 
protkáno sítí celkem jedenácti stacionárních radarů. Ale ouha! Přesto-
že měření rychlosti mělo velmi pozitivní vliv na chování řidičů, kteří po 
Prostějově konečně začali jezdit podle předpisů, stovky hříšníků začaly 
podávat žaloby na nezákonnost postupu při vymáhání pokut. A Úřad 
na ochranu osobních údajů jim dal za pravdu. Dnes jsou stacionární 
radary v Prostějově tak jedině na okrasu a jejich majitel si je měl už dáv-
no odvézt. Vedení magistrátu totiž nemá vůbec žádné myšlenky na zno-
vuzapojení těchto přístrojů. A tak se zase z  prostějovských silnic často 
stává opět závodní dráha... (mik) 

AKTUÁLNÍ KOMENTÁŘ VEČERNÍKU
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ALOJZOV Snad žádná jiná fir-
ma v regionu nejitří mezi lidmi 
takové emoce jako Elmo-plast 
v Alojzově. V malé obci s 230 oby-
vateli už delší čas působí úspěšný 
podnik, který se zaměřil na výro-
bu plastových potrubí pro kana-
lizace. Ve svém oboru patří mezi 
špičku nejen v  České republice, 
ale i v Evropě. Jeho expanze je 
však řadě místních dlouhodobě 
trnem v oku... 
Vlnu nevole mezi občany Alojzo-
va vyvolalo naposledy přesně před 
rokem zjištění, že Elmo-plast plánuje 
stavbu pěti nových šestnáct metrů vy-
sokých skladovacích sil a jedné zděné 
haly. Obec s jejich výstavbou nesou-

hlasila. Jak vše nakonec dopadlo? 
Zastupitelům Alojzova vadila ze-
jména výška uvedených sil a upo-
zorňovali, že jejich vznikem bude 
narušen krajinný ráz v okolí malé 
obce. „Z tohoto důvodu jsme ke 
stavbě dali zamítavé stanovisko. 
Krajský stavební úřad posléze vy-
dané stavební povolení zrušil a věc 
vrátil na úřad do Prostějova. Pak se 
nějaký čas nic nedělo. Až koncem 
loňského listopadu v areálu Elmo-
-plastu velmi rychle vyrostlo všech 
pět sil. Teprve po jejich vzniku k 
nám dorazilo platné stavební po-
volení na jejich výstavbu. Tím jsme 
se tak vlastně dozvěděli, že sila byla 
postavena na základě územního 

souhlasu, k němuž není nutné 
kladné stanovisko obce. 

Firma Elmo-plast je tedy 
postavila bez našeho vě-

domí, zákon však neporu-
šila,“ shrnul pro Večerník další 

vývoj v této kauze Miroslav Grulich, 
starosta Alojzova. 
Majitel Elmo-plastu navíc předložil 
znalecké posudky, že nová sila neruší 
krajinný ráz. „Osobně si stále myslím 
něco jiného... Pravdou však je, že sila 
vznikla v areálu firmy a jsou schována 
za halou.  Ve směru od obce tak nej-
sou vidět. Spatříte je pouze ze silnice 
na Myslejovice. A také jejich výška 
skutečně nepřesahuje jednu ze staveb, 
která v areálu stála již před jejich vzni-
kem,“ konstatoval Miroslav Grulich.
Ohledně celé záležitosti se Večer-
ník obrátil i na vedení samotné 
firmy a příslušný úřad. Moc jsme 
ale nepochodili. „Vaše informace 
jsou správné, ale osobně se nijak 
více k celé záležitosti v tuto chvíli 
nepotřebuji vyjadřovat,“ zareagoval 
na přímý dotaz Ivo Martínek, ředitel 
Elmo plastu. Vyjádření vedoucího 
odboru stavebního úřadu prostě-
jovského magistrátu Jana Košťála se 
pak Večerníku nepodařilo do uzá-
věrky tohoto vydání vůbec získat, 
přestože jsme se jej snažili kontakto-
vat telefonicky i písemnou formou.   
 (mls)

Řidiči jsou v Prostějově pod dohledem radaru

ŽEŠOV, PROSTĚJOV Dlouho-
letý problém. A velký. Už něko-
lik roků občany Žešova štve a zá-
roveň dusí neuvěřitelný smrad 
z kanalizace, který se hlavně 
v letních měsících šíří po celé 
této příměstské části Prostě-
jova. Už na podzim loňského 
roku Večerník informoval, jak 
si zdejší starousedlíci pořádně 
podali prostějovské radní při 
vzájemném setkání v Žešově. 
Žešovští nadávají na čerpací sta-
nici u rychlostní komunikace. 
Splašky z její kanalizace, která je 
bůhvíproč napojena na tu žešov-
skou, jsou nepříjemně cítit v ce-
lém okolí. Na tento roky trvající 
problém upozorňují opakovaně 
zdejší lidé odbor životního pro-
středí, zatím ale bez výsledku. 
„Na základě vašich stížností pro-
bíhá měření, které však zatím 
neprokázalo nadměrný zápach,“ 
argumentovala šéfka odboru 
Martina Cetkovská. „Pravdou ale 
je, že ty sračky z benzínky tady 
v Žešově smrdí pořád, sám jsem 
se o tom několikrát přesvěd-
čil,“ překvapil v říjnu loňského 
roku svým tvrdým vstupem 
do diskuze Jiří Pospíšil, náměstek 

primátorky Statutárního města 
Prostějova. 
Zástupce Moravské Vodárenské 
Pavel Suchánek na podzim loň-
ského roku přislíbil, že na telefo-
nické upozornění od občanů Že-
šova pošle na místo své lidi, kteří 
se budou problémem zabývat. 
Nevyloučil ani, že provozovatele 
„benzínky“ požene před správní 
orgán a donutí ho vyřešit problém 
s jímkou jiným způsobem. „Už 
jsme s ním ale jednali, a on tvrdí, 
že ten zápach pochází ze žešovské 
palírny,“ pousmál se Suchánek. 
„Tak to zde všichni asi tu slivovici 
pálíme z hoven,“ nebral si při se-
tkání s radními servítky Jan Klei-
ner, předseda Osadního výboru 
v Žešově. 
A jaká je situace dnes? O „smra-
dlavé“ situaci v Žešově jednali 
radní na své pravidelné schůzi 
v úterý 5. ledna. „Odbor životní-
ho prostředí při podrobné kon-
trole zjistil, že personál čerpací 
stanice vypouští fekálie do kana-
lizace slušně řečeno velmi laxně. 
Podle předpisů mají povinnost 
při vypouštění jímky přidávat 
do kanalizace určité chemikálie, 
což se neděje vůbec, nebo jen 

zřídka. Není tedy divu, že když 
tyto splašky protékají přes Žešov, 
zápach postihne celou tuto lokali-
tu. Po tomto zjištění jsou na zmí-
něné benzínce u Žešova bedlivě 
a pravidelně sledováni pracov-
níky odboru životního prostředí 
i hygieniky. Bude se také nadále 
provádět monitoring celé kana-
lizační sítě vedoucí pod Žešo-
vem. Jsem přesvědčen, že během 
letních měsíců, kdy byl zápach 
největší, už k takovým problémů 
docházet nebude,“ řekl Večerníku 
Zdeněk Fišer, náměstek prostějov-
ské primátorky. „Jsme také domlu-
veni s žešovským osadním výbo-
rem, že nám dá okamžitě zprávu, 
pokud by lidé v Žešově cítili byť 
sebemenší smrad. V tom přípa-
dě bychom opět přísně zakročili 
a na benzínku si posvítili,“ dodala 
náměstkyně Ivana Hemerková. 
 (mik)

Sila Elmo-plastu už stojí Jde si posvítit na smrad?

Pětice nových sil je jasně vidět zejména při příjezdu do obce ve směru od Mys-
lejovic.  Foto: Martin Zaoral
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Povolení dorazilo 
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na obec až po jejich 

výstavbì, zákon však
výstavbì, zákon však

porušen NEBYL  
porušen NEBYL  
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„Úvěr ve výši padesáti tisíc korun si 
s neznámým mužem telefonic-
ky sjednala osmašedesátiletá žena 
z Prostějova. Jelikož se jednalo o úvěr 
bez ručitele, jednou z podmínek sjed-
nání smlouvy bylo, aby seniorka uhra-
dila na bankovní účet vratnou kauci 
ve výši šesti a půl tisíce korun. Žena 
na uvedený účet poslala nejprve tuto 
částku a následně i další požadované 
poplatky ve výši devíti tisíc korun. 
K poskytnutí sjednané půjčky však do 
dnešního dne nedošlo, proto se paní 
obrátila na policii,“ prozradil Franti-

šek Kořínek, tiskový mluvčí Policie 
ČR pro Územní odbor Prostějov. Jak 
vzápětí potvrdil, policisté podvodní-
ka s půjčkami zatím nedopadli. „Ne-
známý muž je pro své jednání pode-
zřelý z přečinu podvodu, za který mu 
v případě dopadení a odsouzení hrozí 
trest odnětí svobody až na dva roky,“ 
řekl Kořínek.  
Policisté z prostějovské hospodář-
ské kriminálky v souvislosti s tímto 
případem varují všechny žadatele 
o půjčky před podobnými podvod-
níky. „Zájemcům o úvěr doporučuje-
me při sjednávání půjček maximální 
obezřetnost. Potenciálnímu dlužní-

kovi se musí s dostatečným předsti-
hem před uzavřením smlouvy dostat 
veškerých informací o nabízeném 
úvěru, a to v listinné podobě nebo 
na jiném trvalém nosiči dat. Všechny 
podané informace musí být nadto vě-
řitelem či zprostředkovatelem úvěru 

náležitě vysvětleny. Je třeba, aby se zá-
jemce o úvěr po obdržení předsmluv-
ních informací s nimi důkladně se-
známil a kvalifikovaně se rozhodl, zda 
bude nabízené podmínky akceptovat, 
či nikoliv,“ tlumočí rady mluvčí pros-
tějovské policie František Kořínek.

Pondělí 15. února 2016
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Bunda ho zlákala
Minulé úterý 9. února v době od 
17:00 do 22:15 hodin se v Čecho-
vické ulici vloupal dosud nezná-
mý pachatel do osobního auto-
mobilu značky Ford. Pohnutkou 
pro toto jednání se zřejmě stala 
pánská šusťáková bunda volně 
odložená na předním sedadle 
spolujezdce. Pachatel do vozu 
vnikl po rozbití skleněné výpl-
ně okna pravých předních dveří 
a tuto bundu odcizil. Společně 
s bundou se pachatel zmocnil 
i svazku klíčů, které byly v její 
kapse. Jednasedmdesátiletému
majiteli vozidla zloděj svým 
činem způsobil škodu odcizením 
vyčíslenou na jeden tisíc třista 
korun a poškozením na tři tisíce 
korun. V případě dopadení a od-
souzení pachateli za přečin krá-
deže hrozí trest odnětí svobody 
až na dvě léta.  

Vloupačka za nádražím
O brašnu s notebookem značky 
Dell přišel uplynulou středu 10. 
února mezi devátou a půl jede-
náctou hodinou večer jednačtyři-
cetiletý muž z Prostějova. K tomu 
mu přibyla starost s rozbitou 
skleněnou výplní zadních dveří 
u firemního vozidla. Tuto škodu 
muži způsobil dosud neznámý 
pachatel, který se v uvedené době 
do vozidla vloupal na parkoviš-
ti v ulici Za Místním nádražím 
v Prostějově. K vloupání pacha-
tele zřejmě motivovala taška 
s notebookem uložená na podla-
ze vozidla. Výše způsobené ško-
dy nebyla zatím přesně vyčíslena. 
Pachateli tohoto činu v případě 
dopadení a odsouzení hrozí za 
přečin krádeže trest odnětí svo-
body až na dva roky. 

Dvě kola z paneláku
V přesně nezjištěnou dobu od 15. 
ledna do 10. února letošního roku 
se vloupal dosud neznámý pacha-
tel do sklepních prostor panelo-
vého domu na sídlišti E. Beneše 
v Prostějově. Ve sklepních prosto-
rech následně postupně vypáčil 
troje dveře a z jedné sklepní kóje 
odcizil dvě jízdní kola. Jednalo 
se o pánské horské jízdní kolo 
značky Leader Fox šedé barvy 
a dámské horské jízdní kolo znač-
ky CTM Stumper červenobílé 
barvy. Odcizením jízdních kol 
jejich majitelům vznikla škoda vy-
číslená na šestnáct a půl tisíce ko-
run. Na další tři tisíce byla vyčísle-
ná škoda způsobená poškozením 
dveří. Pachateli tohoto skutku za 
přečiny krádeže a porušování do-
movní svobody hrozí trest odnětí 
svobody na šest měsíců až tři léta.

Odešel s prázdnou
Neznámý pachatel někdy v noč-
ních hodinách z pátku 12. na 
sobotu 13. února překonal oplo-
cení u domu ve Wolfově ulici 
v Prostějově. Přešel přes zahradu 
až k domu, kde na dveřích po-
škodil skleněnou výplň a tím si 
pomohl získat přístup do domu. 
Ten prohledal, ale nic neodcizil. 
Škoda poškozením byla maji-
telem vyčíslená na 550 korun. 
Policisté se okolnostmi vloupání 
zabývají a po zloději pátrají.

ČERNÁ
KRONIKA

s městskou policií
168 h

od
in

Kšeftovali s „erteplemi“

Tříčlenná osádka přivezla uply-
nulý čtvrtek 11. února zájemcům 
z Prostějova objednané brambo-
ry. Při této příležitosti opakovaně 
vyhlásila přes megafon ve vozidle 
možnost zakoupení tohoto země-
dělského přebytku. Prodávající 
byli hlídkou seznámeni se zákazem 
nabízet zboží tímto způsobem. 
Jedná se totiž o porušení Tržní 
řádu města. I když neznalost záko-
na neomlouvá, protentokrát byla 
věc vyřešena domluvou.

Spali u hřbitova
Ve středu 10. února ve večerních 
hodinách vyjížděli strážníci ke 
hřbitovu v Krasicích, kde podle 
telefonického oznámení stálo delší 
dobu nastartované vozidlo. Hlídka 
uvnitř zjistila dva muže z Ostravy. 
Ti uvedli, že zde ve městě pracují
a ještě si nesehnali vhodné bydlení, 
v autě se chtějí jen vyspat. Řidiči 
bylo doporučeno vybrat si vhod-
nější místo.

Malý zlodějíček
Poněkud kuriózní krádež nahlásil 
ve středu 10. února majitel pro-
stějovského fotoateliéru. Židle 
umístěná před budovou se zřejmě 
zalíbila dítěti. To si ji přivlastnilo
a předalo dospělému, který pro-
cházel okolo společně s další sku-
pinkou lidí. Hlídce se podezřelé 
osoby již nalézt nepodařilo. Celá 
událost byla předána Policii ČR
k dalšímu šetření.

Rušili hovorem
Několik minut po půlnoci v  so-
botu 6. února bylo nahlášeno na 
linku 156 rušení nočního klidu 
dvěma muži. Na místě strážníci 
zjistili, že tito pánové ve věku 47
a 59 let před domem hlasitě 
rokovali o funkcích mobilních 
telefonů a neuvědomili si, kolik 
je hodin. Po upozornění hlídkou 
na noční klid se ztišili a následně 
prostor opustili.

Nalákala zloděje
Peněženka nahoře v tašce vždy 
láká zloděje. O tom se na vlastní 
kůži přesvědčila žena z Prostějova. 
V okamžiku, kdy minulé pondělí 
8. února vybírala zboží z regálu, 
neznámý mladík jí z kabelky, kte-
rou měla přes rameno, odcizil pe-
něženku. Na jeho nekalou činnost 
okradenou ženu upozornila jiná 
nakupující. Pachateli se podaři-
lo utéci. Poškozená tímto přišla 
o finanční hotovost 350 korun
a platební karty. Pro podezření ze 
spáchání trestného činu byla udá-
lost předána policistům.

Zbytečný strach
V úterý 9. února před dvaadva-
cátou hodinou se žena s žádostí
o pomoc obrátila na strážníky. 
Měla obavu o svého syna, který 
má zdravotní potíže. Okolo sedm-
nácté hodiny od ní údajně odešel 
domů a doposud se jí nepodařilo 
s ním telefonicky spojit. Hlídka 
vyjela do místa mužova bydliště. 
Byl doma a v pořádku. Ženě tato 
dobrá zpráva byla ihned telefonic-
ky předána přes operační středisko 
městské policie.

Foto: internet

Foto: internet

PROSTĚJOV V poslední době se prostějovská hospodářská 
kriminálka zabývala podvodníky mezi poskytovateli různých 
úvěrů. Co je moc, to je totiž opravdu příliš. Aktuálně policisté 
řeší případ, kdy doposud neznámý muž nabízel prostějovské 
seniorce půjčku, ovšem pod podmínkou složení zálohy. 
Neuvěřitelně důvěřivá žena mu poslala na účet patnáct a půl 
tisíce korun, přičemž vykutálený chlapík se dámě už nikdy 
neozval! 

Kriminálka nahání finančního podvodníka
SENIORKU ZRUINOVAL, slíbenou půjčku nedal!

Podvedená důchodkyně z Prostějova zprostředkovateli půjček poslala všechny 
peníze, co měla, slíbené půjčky se však nedočkala.    Ilustrační foto
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Michal Kadlec

Tak to je pravý pirát silnic...

ZFETOVANÝ a se soudním zákazem
PROSTĚJOV Pervitin, marihuana 
a ještě se soudním zákazem řízení! 
Tím vším „disponoval“ řidič ško-
dovky, kterého minulý týden nachy-
tali za volantem policisté v Mostko-
vicích. Během vyšetřování však na 
šoféra vypluly ještě další skutečnos-
ti, které mu v  konečném zúčtování 
u soudu mohou velmi přitížit. 
„Devětadvacetiletého muže z Karvi-
né kontrolovali policisté ve čtvrtek 

jedenáctého února dvacet minut po 
šesté hodině ranní v Mostkovicích 
jako řidiče osobního automobilu 
značky Škoda. Při kontrole plumlov-
ští policisté zjistili, že muž má rozhod-
nutím Městského úřadu v Litomyšli 
vysloven zákaz činnosti spočívající 
v zákazu řízení všech motorových 
vozidel na dobu šesti měsíců, a to až 
do 25. června 2016. Provedeným tes-
tem ke zjištění přítomnosti návykové 

látky navíc policisté zjistili přítomnost 
pervitinu a marihuany. K tomu pode-
zřelý na místě uvedl, že pět dní před-
tím v nočních hodinách užil jeden 
takzvaný „joint“ marihuany. Výzvu 
na podrobení se lékařskému vyšetře-
ní však odmítl,“ informoval František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov.  
Tímto ale případ pro policisty ještě ne-
skončil. „Provedeným šetřením se dále 

policistům podařilo zjistit skutečnost, 
že muž v období od pětadvacátého 
listopadu loňského roku do 10. úno-
ra letošního roku opakovaně střídavě 
řídil celkem tři osobní automobily. 
Devětadvacetiletý muž z  Karviné je 
pro své jednání podezřelý za spáchání 
přečinu maření úředního rozhodnutí 
a vykázání, za který mu hrozí trest od-
nětí svobody až na tři roky,“ podotkl 
František Kořínek.  (mik)

ŠUBÍŘOV Uplynulou sobotu 13. 
února dopoledne zastavili koničtí 
policisté řidiče motorového vo-
zidla v  Šubířově. Osmatřicetiletý 
muž se na místě podrobil orientač-
ní dechové zkoušce na přítomnost 
alkoholu. 

„Zkouška byla negativní. Policisté 
řidiče vyzvali k provedení orientační 
zkoušce na přítomnost jiné návyko-
vé látky, která vyšla pozitivní na látku 
Cannabis. muž se k požití marihu-
any doznal a souhlasil s vyšetřením 
v nemocnici,“ informoval František 

Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov s tím, že 
strážci zákona mu na místě zadrželi ři-
dičský průkaz a zakázali další jízdu. 
Jak se však ale zdá, lidé jsou nezodpo-
vědní čím dál víc a podobných případů 
se asi hned tak nezbavíme.    (mik)

V ŠUBÍŘOVĚ POD MARIHUANOU

Na půdě usušil
půl kila marihuany
PROSTĚJOV Od čtvrtka minu-
lého týdne stíhají prostějovští 
kriminalisté třicetiletého muže, 
který se po bezmála pěti měsících 
přiznal k tomu, že mu patřilo půl 
kilogramu marihuany nalezeného 
v jeho domě! Teď mu hrozí až pět 
let kriminálu. 
„Dne dvanáctého září loňského roku 
jsme přijali oznámení o narušová-
ní občanského soužití v rodinném 
domě v obci na Prostějovsku. Při 
provádění šetření na místě přivo-
laným policistům jeden z obyvatel 
domu oznámil, že v půdních prosto-
rech domu se má nacházet zakázaná 
látka. Policisté na místě následně za-
jistili více než půl kilogramu sušené 
hmoty z rostliny konopí setého. Od-
borným zkoumáním bylo následně 

zjištěno, že tato hmota obsahuje 
téměř čtrnáct gramů látky tetrahyd-
rocannabinol, čímž byla naplněna 
skutková podstata trestného činu 
nedovolené výroby a jiného naklá-
dání s omamnými a psychotropními 
látkami a s jedy,“ informoval Franti-
šek Kořínek, tiskový mluvčí Policie 
ČR pro Územní odbor Prostějov. 
Policie zveřejnila uvedený případ 
teprve až nyní, kdy zjistila pravého 
majitele drogy. 
„K jejímu vlastnictví se přiznal tři-
cetiletý muž, který si ve čtvrtek je-
denáctého února tohoto roku od 
policistů převzal usnesení o zahájení 
trestního stíhání. V případě proká-
zání viny a odsouzení obviněnému 
hrozí trest odnětí svobody na jeden 
rok až pět let,“ dodal Kořínek. (mik)

PROSTĚJOV Na výtečníka, který 
v  Prostějově vydělává podniká-
ním o sto šest, ale daně neplatí, si 
posvítila hospodářská kriminál-
ka. Muži teď hrozí až dvouletý kri-
minál, dlužné daně navíc pocho-
pitelně bude muset doplatit.  
„Usnesení o zahájení trestního stí-
hání pro přečin zkreslování údajů 
o stavu hospodaření a jmění bylo ve 
čtvrtek jedenáctého února doruče-
no čtyřicetiletému muži z Prostějo-
va. Tohoto skutku se měl obviněný 
dopustit tím, že nesplnil svou zákon-
nou povinnost jako osoba samostat-

ně výdělečně činná. Za roky 2010 
až 2012 nepodal daňové přiznání k 
dani z příjmu fyzických osob a dále 
v období od července 2011 do čer-
vence 2012 nepodal daňové přizná-
ní k dani z přidané hodnoty,“ sdělil 
František Kořínek, tiskový mluvčí 
Policie ČR pro Územní odbor Pro-
stějov.  
Prostějovský podnikatel se nyní 
bude zpovídat u soudu. „Za uvedené 
činy obviněnému v případě prokázá-
ní viny a odsouzení hrozí trest odně-
tí svobody až na dvě léta nebo zákaz 
činnosti,“ potvrdil Kořínek.  (mik)

Podniká, ale daně

NEPLATÍ!

LOSUJEME 

UŽ V BŘEZNUPOSLEDNÍ ŠANCEPOSLEDNÍ ŠANCE
VÍCE

ČTĚTE NA 

STRANĚ 28
už jenuž jen

 3 dny 3 dny



Miroslav Janiš je minimálně sedm let 
odkázán na částečný invalidní důchod. 
Ten dostává kvůli svým údajným psy-
chickým problémům. Své příjmy si 
však výrazně vylepšoval díky četným 
kontaktům se vskutku neuvěřitelným 
počtem žen, s nimiž se seznamoval 
prostřednictvím inzerátů. Vybíral si 
přitom starší, osamělé a zranitelné 
ženy, kterých v současné době rozhod-
ně není málo. Všem nabízel doslova 

„vzdušné zámky“, v jejichž stavbě je 
skutečným mistrem. Jakmile však po 
nich začal chtít na jejich realizaci také 
peníze, většina z nich od něj utekla. 
Mnohé tak učinily i po přečtení ně-
kterého ze série článků ve Večerníku. 
Přesto se našly takové, které mu uvě-
řily a peníze tomuto nepoučitelnému 
chlapíkovi svěřily. 

Stejná historka
na vìèné èasy 

Fascinující je, že Miroslav Janiš
i po svém pravomocném odsou-
zení uspěl u obou žen s naprosto 
stejnou historkou o společném 
bydlení v domečku v Plumlově, 

na kterou nalákal už své předchozí 
oběti! „Byla jsem čerstvě rozvedená. 
Ze svého dřívějšího života jsem nikdy 
neměla zkušenost s podobnými dare-
báky, byla jsem prostě důvěřivá. Kvůli 
panu Janišovi jsem se přestěhovala do 
Prostějova, kde jsem v té době nikoho 
neznala. Sliboval mi, že spolu budeme 
bydlet v domečku v Plumlově, ale že 
potřebuje peníze na opravu střechy. 
Tehdy jsem nějaké peníze měla. Můj 
syn totiž měl vážnou nehodu a zůstal 
postižený. Od pojišťovny dostal asi půl 
milionu korun. Čtyři sta padesát tisíc 

jsem z účtu vybrala a předala je panu 
Janišovi. Od té chvíle se jeho chování 
ke mně naprosto změnilo. Nebral mi 
telefony, nešlo ho zkontaktovat. Přesto 
jsem stále věřila, že mi peníze jednou 
vrátí. Poté, co jsem si přečetla některé 
články ve Večerníku a seznámila se
s několika děvčaty, které s ním už měly 
také co do činění, mi bylo jasné, že se 
peněz už asi nikdy nedočkám. Akorát 
mi řekl, že za ně opravil tu střechu a že 
jestli chci, ať si ji klidně vezmu,“ vypo-
věděla paní Miluše. 
 Dokončení na straně 14 >>>

a začátku nového roku,“ zkonstatovala 
Ivana Hemerková. 
Večerník už na začátku roku zveřej-
nil zmínku o tom, že radní se zaobí-
rali také myšlenkou koupit kluziště 
do vlastnictví města a nepronají-
mat si jej. „Jak jsem již naznačil dříve, 
budeme o tom uvažovat a uvidíme, 
jestli se po zvážení všech pro a proti 
rozhodneme kluziště zakoupit,“ ne-
chtěl být konkrétní Jiří Pospíšil. „Vím 
o městě, které kluziště koupilo a po 
měsíci provozu se porouchalo mrazicí 
zařízení. Oprava vyšla na půldruhého 
milionu,“ podotkla jedno z rizik He-
merková. 

Co na kluziště říkáte vy?
Hlasovat můžete na
www.vecernikpv.cz!

PROSTĚJOV V první polovině září 
loňského roku rezignoval na funkci 
primátora Prostějova. V současnos-
ti nejzkušenější komunální politik 
ale bez práce pro město rozhodně 
nezůstal. Miroslav Pišťák (ČSSD) 
je i nadále členem zastupitelstva 
a nová primátorka Alena Rašková 
mu svěřila na starost Městskou po-
licii Prostějov. Ostatně jako první 
muž radnice měl dlouhá léta tento 
subjekt takzvaně pod palcem. Jak se 
nyní Miroslav Pišťák dívá na práci 
strážníků, s  čím je nespokojen a je 
podle něj kriminalita v  Prostějově 
na  hranicích únosné meze? O tom 
všem si Večerník povídal s exprimá-
torem v prvním dílu našeho nového 
seriálu.  

 V čem vůbec spočívá vaše funk-
ce? 
„Jsem zastupitelem pověřeným říze-
ním Městské policie Prostějov. Mu-
sím ale poopravit některé prezentace 
v médiích. Já strážníkům nevelím, tuto 

činnost zastává ředitel Jan Nagy. Mým 
úkolem je řídit městskou policii v  šir-
ším strategickém slova smyslu. Abso-
lutně jim nezasahuji do výkonu služby, 
ale pochopitelně denně sleduji jejich 
práci a vývoj bezpečnostní situace. A je 
mým právem, abych doporučil ředite-
li, jak má některé konkrétní záležitosti 
řešit.“ 

 Velitel strážníků Jan Nagy Večer-
níku potvrdil, že v posledních dvou 
letech se počet přestupků občanů 
rapidně snížil. Opravdu je podle vás 
v Prostějově větší klid a pořádek? 
„Odpovím vám trochu šalamounsky. 
Statistiky nelžou, ale ne zcela přesně 
vypovídají o tom, proč došlo ke snížení 
počtu přestupků. Bezpečnostní situace 
je v Prostějově podle mého bytostné-
ho přesvědčení dobrá, nicméně čas od 
času se ve městě vyskytnou záležitos-
ti, které bych nerad viděl. Například 
posekané desítky stromů nějakým 
vandalem, kterého se ještě nepodařilo 
vypátrat!“ 

  Honička za oním ničitelem ve-
řejné zeleně je asi v současnosti nej-
větší případ pro strážníky? 
„Je to věc, která mně osobně přímo drá-
sá nervy. Nejhorší je, že i kdybychom 
toho člověka chytili při činu, stejně mu 
nedokážeme ty další dvě desítky pří-

padů vandalismu, kdy poničil přes sto 
třicet stromů. Možná mu prokážeme 
jeden přestupek, ale pokud se sám ne-
přizná, je to tak všechno!“ 

  Ovšem je tu ještě jeden velký 
problém, kterým jsou desítky zniče-
ných odpadkových košů...
„Ano, jistě! A jejich výměna nás stojí 
desítky tisíc korun. Říkám to nerad, 
ale je to cena za ty, kteří, když se napijí 
alkoholu, tak nevědí, co dělají. Samo-
zřejmě bych byl rád, kdyby byl některý 
z těchto vandalů přistižen při činu nebo 
byl alespoň později vypátrán. Děje se 
tak ale bohužel pouze ve výjimečných 
případech. Kdyby někdo něco takové-
ho udělal za Rakouska-Uherska nebo 
za první republiky, dostal by od četníka 
pěknou nakládačku!“

  V  Prostějově klesá kriminalita 
a přestupkovost, ale městská policie 
nabírá nové strážníky. Jak se to rý-
muje? 
„Možná se na první pohled tyto dva 
aspekty navzájem bijí, ale není tomu 
tak. Požadavek nového náboru stráž-
níků vznikl hlavně proto, aby se ještě 
více zlepšila okrsková služba. Navíc už 
v polovině loňského roku se rozhodlo, 
že vznikne nová služebna strážníků 
přímo na ubytovně v Pujmanově ulici. 
Náborem dvou nových strážníků jsme 

nereagovali na nějaké nebezpečí, jde 
nám o kvalitnější službu.“

  Více než polovinu přestupků 
zjištěných v  roce 2015 tvořily pře-
stupky v  dopravě. Nezabírá jejich 
řešení strážníkům až příliš času, 
který by mohli věnovat jiným zále-
žitostem?
„To je opravdu na velkou diskuzi. 
Jenomže pořádek v dopravě je jed-
nou ze součástí pocitu nás všech 
o celkové bezpečnosti v Prostějo-
vě. Na druhé straně osobně nej-
sem příliš velkým příznivcem 
toho, aby se městská policie 
prioritně zaměřovala na do-
pravní přestupky. Jenomže 
vezměte si, že strážník půjde 
okolo nevhodně zaparkova-
ného auta, odhalí opilého ři-
diče nebo šoféra, který městem 
projede stokilometrovou rych-
lostí. Má nad tím vším mávnout 
ruku? To ani náhodou!“   

  Poslední otázka, řešil jste v ne-
dávné době nějakou stížnost na 
práci strážníků městské policie? 
„Letos zatím pouze jednu. A podle 
mého názoru oprávněnou. Strážníci 
pokutovali řidiče, který na vyhrazeném 
místě před budovou magistrátu ve 
Školní ulici stál s vozidlem delší dobu, 

přičemž je tady povoleno parkování 
pouze na hodinu v případě, že si jdete 
něco vyřídit na úřad. Ten pán se na ma-
gistrátu zdržel při jednání více než ho-
dinu. Myslím si, že pokud se toto zdr-
žení prokázalo, měli strážníci projednat 
věc s větší benevolencí.“

Pondělí 15. února 2016
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››› ZASTUPITELÉ, K VÌCI! ‹‹‹
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S projektem MILUJEME VEČERNÍK proběhl v loň-
ském roce celý seriál rozhovorů se všemi tehdy 
nově zvolenými členy Zastupitelstva statutárního 
města Prostějov. Postupně jsme vyzpovídali všech 
pětatřicet komunálních politiků, kteří dostali dů-
věru veřejnosti. Došlo i na staronového navrátilce, 
který zaskočil za své rezignující kolegy. Následně 
jsme hned v tuctu dílů přinesli ohlédnutí za jed-

notlivými výroky, které redaktor Večerníku náležitě 
aktuálně okomentoval. 
Nyní jsme připravili novou sérii exkluzivního po-
vídání se členy nejvyššího politického orgánu 
prostějovského magistrátu. Drtivá většina z nich 
se má totiž nejen svým voličům z čeho zpovídat. 
Zastávají různé funkce ať už přímo v zastupitel-
stvu, či v komisích rady města. Co za půldruhého 

roku své činnosti pro občany města udělali a co 
naopak nezvládli? 
O tom všem bude náš nový seriál rozhovorů. 
A připraveny máme pěkně ostré otázky! Ba co 
víc, pokud máte něco na srdci, klidně se zeptej-
te. Vaše otázky čekáme na e-mailu redakce@ve-
cernikpv.cz! Stačí napsat, komu je dotaz určen a 
my vše obstaráme za vás!

„Mělo by se s tím něco dělat a ve 
večerních hodinách policejní hlídky 
určitě posílit. Ovšem nevím, zda by 
to mělo patřičný efekt a zda by se 
vandalové skutečně mírnili, ale jako 
výstraha by to bylo vhodné. U nás ve 
Vrahovicích tyto problémy sice vůbec 
nemáme, ale vím, že v Prostějově jsou 
po pátku či sobotě na některých ulicích 
rozmlácené koše a nepořádek.“

Anketa
ptali jsme se v ulicích

ANO

LUCIE JURNÍKOVÁ, 
VRAHOVICE

ANO

„Určitě by se měly policejní hlídky po-
sílit nejen kvůli bezpečnosti jako takové, 
ale i kvůli vandalům, kteří pravidelně 
ničí odpadkové koše, zastávky, značky 
a podobně. Myslím, že kdyby chodilo 
více strážníků, že by to pomohlo. 
Hodně vandalů by si totiž svůj čin asi 
rozmyslelo a báli by se, když by viděli 
policistu, který pravidelně v nočních 
hodinách ulice obchází.“ (úsměv)

V NOCI POSÍLIT 

aneb

ptala se: Aneta Křížová

„Kdyby někdo ničil koše za první republiky,
dostal by od četníků pěknou nakládačku!“

PLATIT! V centru města bez tradičního pekařství
PROSTĚJOV S koncem loňského 
roku byla uzavřena tradiční pro-
dejna pečiva a cukroví na náměstí 
E. Husserla, která zde fungovala de-
sítky let. Co stálo za jejím koncem? 
Hrozí, že obchody v centru města 
budou krachovat jeden za druhým? 
A dá se tomu nějak zabránit? 

Martin ZAORA L
Prodejnu pečiva provozovala spo-
lečnost Penam, která zde byla
v pronájmu od února 2002. „Penam 
se rozhodl zrušit po celé republice 
maloobchodní prodejny a zaměřit 
se pouze na výrobu. V Prostějově 
měl dvě pobočky, kromě na náměstí
E. Husserla nakupovali zákazníci 
ještě v Kauflandu. Zatímco obchod
v centru města definitivně skončil, ten 
v Kauflandu bude od března provozo-
vat nový majitel,“ zasvětila Večerník 
do situace jedna z prodavaček. 
Objekt, kde se dlouhá léta prodávalo 
pečivo, patří prostějovskému magist-
rátu, který tak v současnosti hledá no-
vého nájemce. „Rada města vyhlásila 
záměr prodeje. Nyní čekáme, kdo se 
přihlásí a jaké roční nájemné nabídne,“ 

nastínil aktuální situaci náměstek pri-
mátorky Jiří Pospíšil (PéVéčko), který 
má městský majetek na starosti.  
Prodejna pečiva určitě není prv-
ním a zřejmě ani posledním pod-
nikem fungujícím v centru města, 
který musel svoji činnost ukončit. 
Relativně nedávno skončila pří-
mo na náměstí například restau-
race Fontána, kterou však velmi 
rychle nahradilo hodinářství.
A peřd zavřením je i smíšený ob-
chod vietnamského podnikatele.
Nebude těžké v posledním případě 
najít nového nájemce? „Magistrát za-

tím nezaznamenal vážné problémy při 
hledání nájemců do prostor v centru 
města. I v tomto případě počítáme
s tím, že prodejnu obsadíme. Nájem-
cem se může stát kdokoliv, kdo nebu-
de provozovat herní automaty či pro-
dávat erotické zboží,“ vzkázal Pospíšil. 
Důležitou roli samozřejmě sehraje i výše 
nájemného. „Nájem v centru města se 
pohybuje od sto do tří set korun za metr 
čtverečný, výše souvisí s počtem zájem-
ců. V případě prodejen se za poslední 
roky nijak zvlášť nezměnila. Jiná situace 
je u kanceláří, kde se v poslední době 
projevuje menší zájem,“ upřesnil náměs-

tek prostějovské primátorky. Jisté je, že 
čím dál více zákazníků stahují velká ob-
chodní centra na okrajích měst a ve stře-
du města se nakupuje stále méně. Jedná 
se o celorepublikový trend, kterému 
Prostějov dosud relativně úspěšně vzdo-
ruje. Bude se tomu dařit i nadále? „Na-
ším cílem je, aby jádro města žilo. Proto 
se snažíme v rámci pořádání různých 
kulturních či sportovních akcí oživit 
centrum a dát tak občanům důvod, aby 
se do něj stále vraceli. Jako nedávný pří-
klad můžu zmínit zprovoznění kluziště. 
Podobné záležitosti by pak měly pomo-
ci i podnikatelům,“ uzavřel Jiří Pospíšil. 

    NAŠE KAUZA

 Foto: Martin Zaoral

S Miroslavem Pišťákem o bezpečnostní situaci v Prostějově

exkluzivní rozhovor
pro Večerník

Michal 
KADLEC
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Tři plus tři
Během předminulého víkendu 
zjistili policisté na silnicích na Pro-
stějovsku celkem osm řidičů ovliv-
něných zakázanými látkami. Jed-
ním z nich byl krátce před půlnocí 
v noci z pátku 5. na sobotu 6. února 
osmačtyřicetiletý cyklista kontrolo-
vaný ve Wolkerově ulici v Prostějo-
vě. Ten na sebe policisty upozornil 
protisměrnou jízdou v jednosměr-
né ulici na jízdním kole, které ne-
bylo vybaveno doplňky nutnými za 
snížené viditelnosti. Při následné 
dechové zkoušce u muže policisté 
změřili hodnotu 2,69 promile al-
koholu v dechu. Muž s hodnotami 
souhlasil a uvedl, že vypil tři půllitry 
piva a tři odlivky vodky.

Opilá seniorka bourala
Zřejmě alkohol stál za nehodou 
cyklistky, ke které došlo v úterý 
9. února kolem osmnácté hodiny 
v Barákově ulici. Jednasedmdesá-
tiletá žena jela ve směru od ulice 
A. Krále k ulici Českobratrské. 
Seniorka řízení jízdního kola ne-
zvládla a upadla na komunikaci. 
Na místo přivolaní policisté u ženy 
provedenou dechovou zkouškou 
zjistili hodnotu 1,09 promile al-
koholu v dechu. Ke hmotné škodě 
při havárii nedošlo.

s městskou policií
168 ho

di
n

Svalil se do silnice
V sobotu 6. února vyjížděla hlídka 
na základě telefonického oznáme-
ní na křižovatku ulic  Vrahovická 
a Janáčkova, kde byl spatřen muž 
s jízdním kolem, který se motal 
v blízkosti silnice a několikrát se 
svalil až do vozovky. Tím ohrožoval 
nejen sebe, ale i účastníky silničního 
provozu. Strážníci v dané lokalitě 
osobu nalezli, ale bez jízdního kola. 
Jednalo se o jednapadesátiletého 
muže ovlivněného alkoholem. Na 
hlavě i v obličeji měl krvácející po-
ranění, které si způsobil několika 
pády. Přivolaná sanitka zraněného 
převezla na ošetření do nemocnice.

S vozíky po městě
Předminulou neděli 7. února v do-
poledních hodinách bylo přijato 
sdělení o muži, který po ulici J. Ku-
chaře tlačí nákupní vozík směrem 
k dětskému hřišti. Hlídka v daném 
místě zastihla uvedenou osobu. 
Jednalo se o bezdomovce, který měl
v košíku odloženy své osobní věci. 
Za dohledu strážníků vozík vrátil 
zpět k nákupnímu středisku. O ně-
kolik dní později vyjížděla hlídka k 
rodině, která si též zapůjčila nákupní 
košík, s nímž se pohybovala po ulici 
Okružní, což neuniklo pozornosti 
kolemjdoucích. Dvaadvacetiletá 
žena uvedla, že nemají auto, a proto 
volí tento způsob přepravy nákupu. 
Prý to není poprvé, po vyložení ko-
šík údajně vždy vrátí zpět.

Prostějovská policie vyhlási-
la celostátní pátrání po čtve-
řici osob, která je podezřelá 
z trestné činnosti a skrývá se 
před spravedlností na nezná-
mých místech. Strážci zákona 
žádají veřejnost o pomoc při 
jejich dopadení. Prostějov-
ská policie žádá občany, aby 
v případě zjištění místa pobytu 
uvedených osob neprodleně 
kontaktovali kterékoliv oddě-
lení Policie ČR prostřednictvím 
bezplatné linky 158 nebo za-
volali přímo Službu kriminální 
policie a vyšetřování Prostějov 
na tel. číslo 974 781 326.

PÁTRÁNÍ po kvartetu hledaných
se narodil 2. ledna 1973 a trvalé byd-
liště má hlášeno v okrese Prostějov. 
Na hledaného vyhlásila prostějov-
ská policie celostátní pátrání dne 8. 
února 2016. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 43 do 45 let a měří mezi 
170 až 180 centimetry. Bližší údaje 
k hledané osobě nejsou známy. 

VIKTOR GALÍČEK

se narodil 22. června 1965 a trvalé 
bydliště má hlášeno v  okrese Pros-
tějov. Na hledaného vyhlásila pro-
stějovská policie celostátní pátrání 
dne 23. listopadu 2015. Jeho zdánli-
vé stáří je v rozmezí od 45 do 50 let, 
měří mezi 178 až 180 centimetry, má 
střední postavu a hnědé vlasy. 

JIŘÍ ČERVENKA 

se narodil 20. dubna 1970 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
20. srpna 1999. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 40 do 45 let, měří mezi 
175 až 178 centimetry, má hubenou 
postavu, hnědé oči a černé vlasy.

se narodil 10. září 1987 a trvalé byd-
liště má hlášeno v okrese Prostějov. 
Na hledaného vyhlásila prostějovská 
policie celostátní pátrání dne 3. lis-
topadu 2015. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 28 do 30 let, měří mezi 
170 až 175 centimetry, má střední 
postavu a hnědočerné rovné vlasy.
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PETR PÁLENÍK

DUREJD KMENT

PROSTĚJOV Tak a je to tu zase! Nekonečný seriál sňatkové-
ho podvodníka Miroslava Janiše se po letech opět přesunul 
před prostějovský soud. Uplynulý čtvrtek zde osmapadesáti-
letý muž čelil obžalobě, podle níž od dvou žen pod záminkou 
společného života vylákal minimálně milion sto tisíc korun! 
Vrátit už je přitom asi nikdy nehodlal. Přitom byl tento „Fešák 
Hubert“, jak se mu přezdívá, za stejné jednání již v říjnu 2012 
odsouzen k podmíněnému trestu. Tehdy mu dvě ženy svěřily 
více jak sedm set tisíc korun a už je nikdy neviděly. Pokoj si však 
přesto nedal a zřejmě ani do smrti nedá... 

původní
zpravodajství

pro Večerník 
Martin
ZAORAL

NAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇNAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇ

O opilých řidičích nebo cyklis-
tech se toho namluvilo a napsalo 
až běda. Lze říci, že kolikrát je to 
jakoby hrách člověk na stěnu há-
zel, lidé jsou naprosto nepoučitel-
ní i nadále. Ovšem minulé úterý 
zaregistrovali strážci zákona 
případ, který vyrazil dech i jim.  

V  Prostějově havarovala v  Ba-
rákově ulici na kole opilá senior-
ka, která měla jednasedmdesát 
let! Policisté u ženy pomocí de-
chové zkoušky zjistili přes jedno 
promile alkoholu. Obecně se 
říká, že čím je člověk starší, tím 
je rozumnější. V  případě této 
opilé důchodkyně to ovšem ne-
platí ani náhodou. Jedině štěstí, 
že při pádu z kola na zem se jí 
takřka nic nestalo...  
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SŇATKOVÝ PODVODNÍK MĚL OBRAT
DALŠÍ ŽENY O VÍCE JAK MILION KORUN

Přestože všechny ženy Miroslava Janiše shodně popisovaly jako „mistra 
slova“, u soudu tento muž působil poněkud roztržitě. Ve své obhajobě 
často odbíhal k nepříliš podstatným detailům a celkově bylo vidět, že není 
ve své kůži. Foto: Martin Zaoral

Hlídky si stále více svítí na řidiče i cyklisty pod vlivem drog...

Pašerák z Ukrajiny

Chlapík z  Ukrajiny si vůbec nelámal 
hlavu s přiznáním nákladu cigaret, které 
chtěl prodat. Policisté společně s celníky 
jej odhalili při průjezdu Prostějovem.
„Z trestného činu zkrácení daně je aktu-
álně oddělením hospodářské kriminality 
stíhán cizí státní příslušník, který v zava-

zadlovém prostoru linkového autobusu 
přepravoval zhruba dvacet tisíc cigaret. 
Neodvedením spotřební daně, cla a daně 
z přidané hodnoty zkrátil tyto povinné 
odvody o výši přesahující sedmdesát tisíc 
korun,“ uvedl Pavel Novák s tím, že na 
odhalení pašeráka cigaret spolupracovali 
prostějovští policisté velmi úzce právě 
s celníky. 

Okrádal chataøe i lékaøe!

Hodně hluboký zářez do pažby svých 
úspěchů mají za sebou koničtí policisté. 
„Obvodní oddělení Policie ČR Konice 
sdělilo ve zkráceném přípravném řízení 
podezření pachateli majetkové trestné 
činnosti, který se dopustil celkem v jede-
nácti případech vloupání do rekreačních 
i zdravotnických zařízení na Prostějov-
sku. Navíc odcizil i několik platebních 
karet svým příbuzným. Muž toho má na 
svědomí tolik, že soudce souhlasil s na-
ším návrhem na uvalení vazby. Pachatel 
je totiž stíhán i pro jinou trestnou činnost. 
Bez zajímavosti určitě není ani skuteč-
nost, že stíháme taktéž osoby, které od 

tohoto muže kupovaly kradené věci,“ 
prozradil Večerníku vedoucí Policie ČR 
územního odboru Prostějov. 

Úèetní bez uzávìrky

Prostějovskou podnikatelku vyšetřuje 
hospodářská kriminálka. „Trestného 
činu zkrácení a zkreslování údajů o stavu 
hospodaření a jmění byla obviněna pod-
nikatelka z  Prostějova, která v  úmyslu 
zkrátit svoji daňovou povinnost nezajis-
tila vyhotovení účetní uzávěrky za rok 
2012 a za stejné zdaňovací období zá-
měrně nepodala daňové přiznání k dani 
z příjmů fyzických osob. Znemožnila tak 
řádné a včasné vyměření daně finančním 
úřadem,“ sdělil k tomuto případu Novák. 

Kontroly chatových
oblastí

Blíží se jaro a v tomto období každoročně 
stoupá počet nahlášených krádeží vlou-
páním v rekreačních zařízeních. Přitom 
se nemusí jednat o aktuální činy pacha-
telů. Majitelé chat se totiž vrací do svých 

rekreačních příbytků po dlouhé zimě a 
mohou s nemilým překvapením zjistit, 
že chatu mají již delší dobu vykradenou. 
„Bohužel i k takovým situacím může 
docházet. My jsme ale během zimního 
období provedli několik velkých preven-
tivních akcí, při kterých jsme zkontrolo-
vali desítky různých chatových oblastí 
po celém Prostějovsku. Nemůžeme být 
samozřejmě všude a pořád, ale věřím, že 
tyto kontroly měly svůj účel,“ pozname-
nal šéf prostějovské policie.  

Dvaasedmdesát
omámených!

Je skutečně neuvěřitelné, kolik řidičů 
na Prostějovsku má odvahu sednout za 
volant pod vlivem omamných látek. Le-
den a první třetina února letošního roku 
nebyly bohužel výjimkou při odhalování 
velkého počtu těchto nebezpečných pi-

rátů silnic. „Během ledna jsme přistihli 
rovných padesát šoférů pod vlivem alko-
holu nebo drog. A za první třetinu února 
pak dalších dvaadvacet řidičů. Není tedy 
vyloučeno, že ́ jubilejní́  stý hříšník bude 
přistižen ještě během února,“ konstatuje 
suše Pavel Novák. 
Z policejních statistik a zpráv přichá-
zejících od začátku roku plyne ná-
růst počtu hospodářských deliktů, 
ale rovněž stále se nesnižující počet 
přistižených řidičů pod vlivem alko-
holu nebo drog. „Jejich zvýšený počet 
je do jisté míry ovlivněn větší aktivitou 
policistů. Potírání tohoto protiprávního 
jednání ze strany řidičů motorových 
vozidel, ale v  poslední době bohužel
wi ve velké míře cyklistů, je naší priori-
tou. Není to ale tak, že by šlo o jakousi 
pomyslnou soutěž, kolik jsme schopni 
zadržet opilých či zdrogovaných řidičů. 
Je to z naší strany skutečně snaha elimi-

novat tento nešvar, ochránit všechny 
slušné řidiče a zajistit jejich bezpečnost 
na silnicích. Bohužel rozhodně nemo-
hu mít radost z toho, že při běžných sil-
ničních kontrolách odhalují naše hlídky 
čím dál tím větší počet řidičů ovlivně-
ných omamnými látkami,“ potvrzu-
je Pavel Novák, vedoucí Policie ČR 
územního odboru Prostějov.  (mik)   

PROSTĚJOV Na nedostatek 
práce si prostějovští policisté 
rozhodně nemohou stěžo-
vat. Jak Večerníku v  našem 
pravidelném seriálu se šéfy 
záchranných jednotek IZS po-
tvrdil Pavel Novák, vedoucí 
Policie ČR územního odboru 
Prostějov, prioritou pro stráž-
ce zákona i nadále zůstává boj 
proti alkoholismu i drogám.
A to nejen na silnicích. Ovšem 
řeší se i další rozmanité přípa-
dy. V poslední době zejména 
hospodářské delikty. Co všech-
no první muž prostějovské po-
licie prozradil? Foto: archív Večerníku

“ „Nemůžeme být samozřejmě 
všude a pořád, ale věřím, 

že kontroly chat měly svůj účel.“

Policejní případy pod drobnohledemPolicejní případy pod drobnohledem



NAROZENÍ DÍTĚTE JE ZÁZRAK, KTERÉHO SI
 PŘESTÁVÁME VÁŽIT 
První z nich spočívá v tom, že pokud 

se stanete rodičem ojedinělého 
nešťastníka, bude to pro vás o to větší 
rána. Ta druhá v tom, že narození živé-
ho a zdravého dítěte začíná jasná většina 
lidí brát jako samozřejmost. Tak tomu 
ovšem rozhodně není a nikdy nebude.

Úmrtnost novorozenců u nás ne-
ustále klesá, ještě v roce 1976 do 

prvního týdne po porodu zemřelo 127 
novorozenců z deseti tisíc. Už v roce 1986 
to bylo o polovinu méně, v roce 2000 pak 
„pouze“ čtyřiačtyřicet. Obdobně klesal 
i počet dětí, které se už narodily mrtvé. Na 
tomto nepochybném úspěchu se podíle-
lo zejména vybavení porodnic moderní-
mi přístroji, důkladné školení porodníků, 
prevence předčasných porodů a stále 
dokonalejší možnosti pro sledování stavu 
dosud nenarozeného dítěte. 

Nicméně to, že je něčeho málo, 
ještě neznamená, že to neexistu-

je. Pouze se o tom méně mluví. Přitom 
nikdy nelze vyloučit, že krásné a zdravé 
miminko může bez zřetelné příčiny ze-
mřít týden nebo i jen pár hodin před či 
při samotném porodu. Otázky, proč se 
to muselo stát, se pak do mysli rodičů 
vkrádají naprosto přirozeně. Bohu-

žel ze strany lékařů se odpovědi vel-
mi často nedočkají... Přitom některá 
fakta jsou všeobecně známá: většina 
mrtvých děti se narodí udušených. Dů-
vodem může být onemocnění matky, 
její vysoký čí nízký tlak, uzel na pupeč-
níku či předčasné odloučení placenty. 
Samotnému dítěti ještě před narozením 
může vypovědět službu srdce, je také 
po celou dobu ohroženo těžkou infekcí 
či třeba zápalem plic. 

U prostějovského soudu se přitom 
nedávno řešil případ, kdy jako 

nejpravděpodobnější příčinou dušení 
novorozence bylo stanoveno dvojnásob-
né a nepochybně velmi pevné omotání 
pupeční šňůry kolem krku dítěte. Po-
dobných případů je přitom výrazně více, 
než by se z úvodních statistik mohlo zdát. 
Ať už je příčina úmrtí právě narozeného 
dítěte jakákoliv, pro ženu je to obrovská 
psychická rána, která se nikdy úplně ne-
zahojí. Porod - symbol nové naděje, se 
pro ni změní ve zvláštní akt bolesti, smut-
ku, utrpení a bezmoci. Nikdo ji na tuto 
situaci nepřipraví. Na předporodních 
kurzech neproběhne ani zmínka o tom, 
že by dítě mohlo zemřít. Pokud k této 
tragédii dojde, matka se nemá na koho 

obrátit, ve svém okolí většinou nemá ni-
koho s podobnou zkušeností a členové 
rodiny mají co dělat, aby se s touto situací 
sami nějak vyrovnali. Odborníci v po-
rodnici netuší, jak se k matce narozeného 
mrtvého dítěte chovat a neznají způsoby, 
jak při této tragédii nejlépe emocionálně 
pomoci. 

Ze zkušeností mnoha žen vyplývá,
 že se rána mnohem lépe hojí, když 

mají možnost se s mrtvým mimin-
kem důstojně rozloučit - pochovat jej 
v náručí, políbit, mít čas být chvíli jen 
s ním, promluvit k němu a také jej pak 
samozřejmě pohřbít a uchovat si něco 
na památku jako například vlásky, foto-
grafii, otisk nožičky... Pokud maminky 
těchto dětí znovu otěhotní, prožívají 
další těhotenství s velkými obavami. 
Není to pro ně krásné období tak 
jako pro většinu žen, ale období plné 
obav a strachu. A i když to nejhorší pře-
konají, stejně jim navždy zůstane v pa-
měti den, kdy se narodilo. Budou neu-
stále počítat, kolik by mu bylo let, kdyby 
nezemřelo, prožijí s ním takto celý život, 
který vlastně nikdy nemělo možnost žít. 
Úplně zapomenout nelze, ale je možné 
se se ztrátou vyrovnat a žít dál...

Toto utrpení by mělo být velkým 
mementem i pro nás ostatní. 

Jestliže jsme rodiči a myslíme si, že 

nemáme být za co vděční, pak s námi 
není něco v pořádku. Přestaňme v ta-
kovém případě věřit tomu, že zázrak 
je něco neobvyklého. Zázraky kolem 
nás se dějí každý den! Pokud je totiž 
úmrtnost novorozenců u nás poměr-
ně nízká, pak úmrtnost těch ostatních 
byla, je a vždy zůstane naprosto stopro-
centní. Proti narození a smrti není léku. 
V období mezi nimi bychom měli být 
vždy vděční za vše dobré, co nám život 
přináší...

 Když na začátku listopadu loňského 
roku odhadovali prostějovští radní, že 
„ledová sranda“ 
vyjde městskou pokladnu bratru na 
dva a půl až tři miliony korun, mnozí 
se chytali za hlavu. Někteří opoziční 
zastupitelé tvrdili, že jde o zbytečně 
vyhozené peníze. A také se nechali 
slyšet, že provoz kluziště bude o hod-
ně dražší. Opak je pravdou, původní 

předpoklad se potvrdil. „Počítali jsme 
s tím, že atrakce nebude zadarmo. 
Finální částka mírně přesahující dva 
a půl milionu korun i na základě vý-
běrového řízení je odpovídající dané 
službě. Když se podíváme zpět, jaký 
mělo kluziště úspěch, a jak přispělo 
k  vánoční atmosféře a k oživení ná-
městí, tak si myslím, že to stálo za to,“ 
je přesvědčen Jiří Pospíšil, náměstek 
prostějovské primátorky pro majetko-
vé záležitosti. „Samozřejmě říká se, že 
kdo nic nedělá, nic nepokazí! Ani pro-
voz kluziště nebyl bez chyb. Byl to prv-
ní rok provozu, takže šlo pro všechny 
o novinku, při níž jsme se učili za po-
chodu. Nabrali jsme určité zkušenosti, 

máme nějaké poznatky, jak všechno 
zdokonalit. Věřím, že koncem tohoto 
roku bude ke spokojenosti všech brus-
lařů provoz kluziště zase na vyšší úrov-
ni,“ přidal jedním dechem Jiří Pospíšil. 
Výslednou sumou peněz, které teď 
radní budou muset vytáhnout z měst-
ské kasy, není překvapena ani náměst-
kyně primátorky Ivana Hemerková. 
„Na rovinu říkám, že i já sama jsem 
čekala vyšší náklady. Například při 
velmi náročném způsobu mrazicího 
zařízení jsem očekávala, že mnohem 
více zaplatíme za spotřebu elektrické 
energie. Sto sedmdesát čtyři tisíce ko-
run není podle mě moc. Když si vez-
meme, že během dvou prosincových 
týdnů bylo i patnáct stupňů nad nulou 
a mrazicí zařízení jelo na plný výkon, 
tak bych sama očekávala spotřebu 
elektřiny jako hrom,“ uvedla pro Ve-
černík spokojená náměstkyně.  
Ani jeden Večerníkem oslovený 
představitel radnice nepochybu-
je o tom, že by se mobilní kluziště 
nemělo objevit před muzeem na 

náměstí T. G. Masaryka znovu v lis-
topadu tohoto roku. „Každopádně 
mohu Prostějovanům slíbit, že o klu-
ziště nepřijdou. Jenom přemýšlíme 
o úpravě provozní doby. Po letošních 
zkušenostech asi navrhneme, aby klu-

ziště začalo na náměstí fungovat na-
příklad už na začátku listopadu. A také 
jeho provoz dříve ukončíme. Všimli 
jsme si totiž, že od poloviny ledna ne-
bylo tak vytížené. Ten největší zájem 
ze strany bruslařů byl během prosince 

Nejezdí sem naèerno? 

Prostějov (mik) - Čím dál častěji 
si Prostějované stěžují na nedodr-
žování zákazu vjezdu vozidel na 
náměstí T. G. Masaryka, konkrétně 
do pěší zóny. Vedení Městské poli-
cie Prostějov ale tvrdí, že kontroly 
jsou pravidelné a přísné. „Do pěší 
zóny mohou vjíždět cyklisté, vozidla 
dopravní obsluhy, auta svatebčanů 
a ostatní vozidla na povolení magis-
trátu města. V současné době orga-
nizace dopravy vyhovuje požadav-
kům. Za období od prvního září do 
třicátého listopadu loňského roku 
jsme zjistili v jedenadvaceti přípa-
dech porušení dopravního značení 
s tím, že dvanáct přestupků bylo ře-
šeno blokově a devět domluvou. Do 
pěší zóny vjede oprávněně průměr-
ně asi sto deset vozidel denně,“ uvedl 
velitel prostějovských strážníků Jan 
Nagy a dodal, že namátkově i cíleně 
se zde provádějí dopravně bezpeč-
nostní akce zaměřené právě na vjezd 
do lokality.  

Snad znaèky postaèí...

Prostějov (mik) - Obyvatele sídliš-
tě Hloučela zajímá možnost změny 
příjezdu zásobovacích aut k Penny 
marketu. Budova obchodu byla 
koncipována tak, že je nutné zásobo-
vání z ulice Emila Králíka. Problém 
pak nastává v omezené průjezdnosti 
této ulice pro nákladní automobily 
a parkování osobních vozidel v mís-
tech, kde to dopravní předpisy zaka-
zují. „Pro zlepšení situace byl upra-
ven oblouk v křižovatce ulice Emila 
Králíka a Melantrichova, dále bylo 
dopravním značením zakázáno stání 
vozidel v této křižovatce. Domnívá-
me se, že přijatá opatření jsou v této 
chvíli dostačující. Věříme, že k pro-
blémům při zásobování Penny mar-
ketu by nemělo docházet,“ vysvětlil 
Miroslav Nakládal, vedoucí odboru 
dopravy magistrátu města Prostějov.

Dají to dohromady? 

Prostějov (mik) - Obyvatele Neru-
dovy a Melantrichovy ulice pořádně 
rozčílilo chování firmy, která zde 
provádí opravy plynu. Společnost 
Montáže inženýrských sítí podle 
jejich stížností neuvedla nedávno 
zrekonstruované chodníky a okol-
ní veřejnou zeleň po výkopech do 
původního stavu. „Veškeré výkopo-
vé práce byly povoleny smlouvou 
o užívání pozemků veřejné zeleně. 
Konečná úprava terénu není ješ-
tě dokončena a travnaté plochy 
nejsou převzaty správcem zeleně. 
Vzhledem k ročnímu období budou 
chodníky i travnaté plochy připrave-
ny k předání na jaře 2016 po první 
seči,“ uklidňuje občany Libor Voj-
tek, vedoucí odboru správy a údržby 
majetku prostějovského magistrátu.

RYCHLÝ

zpravodajství14 navštivte stále více oblíbenější inter  

PROSTĚJOV O mobilním kluzišti, které před muzeem na 
náměstí T. G. Masaryka bylo v provozu od 27. listopadu 2015 
do 31. ledna letošního roku, se už namluvilo a napsalo hodně. 
Večerník dnes za tímto tématem udělá definitivní tečku. Vedení 
prostějovského magistrátu totiž přišly už všechny faktury, 
které jsou spojené s náklady na provozování a údržbu tohoto 
zařízení. To zmizelo z náměstí během prvních dvou únorových 
dní. A teď je třeba za něj zaplatit!

ZA KLUZIŠTĚ PŘIŠLA FAKTURA, JE ČAS 
„Počítali jsme s tím, že to nebude zadarmo,“ říká náměstek J. Pospíšil

Původní zpravodajství
pro Večerník

Michal 
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2 582 789 korun!

<<< Dokončení ze strany 6
Další příběh mohli pravidelní čtenáři 
Večerníku sledovat od samotného 
počátku. „S panem Janišem jsem se 
seznámila přes inzerát. Slíbil mi, že 
společně budeme žít v  plumlovs-
kém domku. Proto jsem prodala 
svůj byt v Rožnově pod Radhoštěm, 
za který jsem inkasovala milion sto 
padesát tisíc korun. Milion jsem 
postupně vybrala a peníze předala 
panu Janišovi. Pak na mě skutečně 
převedl polovinu domu, který jsme 
koupili od jeho bývalé ženy za sedm 
set tisíc. Zbytek peněz jsem už ale 
nikdy neviděla. Soužití s ním se 
brzy změnilo v peklo, vyhrožoval, 
že mě podřeže jako potkana a dům 
podpálí! Když jsem se odstěhovala 
a podala na něj trestní oznámení, 
tak zas byl jako med a sliboval, že 
se vše spraví a peníze dostanu,“ 

vypověděla před soudem paní 
Libuše, která v současné době opět 
přežívá po ubytovnách. „Zbylo mi 
v podstatě už jen to, co mám teď na 
sobě. Ostatní věci, které jsem měla 
v Plumlově, mi zabavil a někam 
odvezl,“ dodala.  

Zkouší to na
další a další

Přestože celá věc už směřovala k sou-
du, Janiš svůj životní styl stále 
nezměnil. „Už když jsem se s ním 
seznámila, býval celé noci pryč. Tvrdil 
mi, že dělá v nemocnici. Po koupi 
domu už se s ničím netajil. I když 
jsem tam s ním žila, tak si do domu 
vodil stále nové a nové ženy, s nimiž 
se seznamoval přes inzeráty. Co vím, 
tak i teď tam jednu má,“ šokovala paní 
Libuše. 

Na rozdíl od předchozího soudního pro-
cesu, kdy pouze zatvrzele mlčel, se ten-
tokrát Miroslav Janiš vytasil s celkem ob-
sáhlou obhajobou. „Nikdy jsem si peníze 
od žádné ženy nepůjčil. Pokud jsem už 
nějaké finance od žen dostával, vždy 
to byly dary. Ovšem ani paní Miluše 
ani paní Libuše mi žádné peníze nikdy 
nedaly. Vše je to vyprovokováno články 
ve Večerníku,“ vyjádřil se Miroslav Janiš. 
U prostějovského soudu vypovídala 
i jedna z mnoha dalších žen, s nimiž se 
Janiš seznámil přes inzerát, stejně jako 
jeho bývala manželka a také dlouholetá 
kamarádka. „Dřív jsem na něj nedala do-
pustit, ale teď mi nedávno rozmlátil okna 
a rozřezal gumy u auta,“ řekla Večerníku 
třetí z nich. Rozsudek dosud nepadl, 
hlavní líčení bylo odročeno.

Miroslav Janiš
Stromy na Krasické se VYKÁCÍ!
PROSTĚJOV Vloni sepsaly tři 
desítky občanů Krasické ulice 
petici, prostřednictvím které po 
vedení města požadovaly pokácet 
zhruba desítku javorů. Ty totiž 
na podzim zaneřádily celou ulici 
svými padajícími nažkami, které 
obyvatelé zdejších domů uklízeli 
ze svých pozemků jen s největší 
námahou. Tehdy je radní odmítli, 
teď ale zcela obrátili! 
„Máme na stole zpracovaný projekt na 
regeneraci veřejné zeleně v Krasické 
ulici. Půjde z hlediska financí o dosti 
náročnou investici. Jestliže získáme 
dotace, budeme rádi. Pokud ne, 
pustíme se do akce pomocí vlastních 
prostředků. Počítáme i s vykácením 
javorů, o což nás v loňském roce žádali 
zdejší občané. Rádi jim vyhovíme 
a tyto stromy nahradíme duby,“ 
informovala Ivana Hemerková, 
náměstkyně primátorky, která je 
zodpovědná za životní prostředí v Pro-
stějově. 

Večerník se zeptal, proč vloni stejnou 
žádost majitelů domů z Krasické ulice 
radní odmítli, a nyní změnili svůj 
názor. „Zjistili jsme, že takzvané ́ nosy ,́ 
které každý rok na podzim z těchto 
javorů padají, mají skoro devadesáti 
procentní klíčivost. Pokud by si je lidé 
neuklidili ze svých zahrad, vyrostly by 
jim tam nové stromy. Přesvědčila jsem 
se o tom, že zdejší občané jsou z těchto 

javorů doslova nešťastní a dala jsem jim 
za pravdu. Změnila jsem tudíž názor 
a podpořila návrh v radě města na 
kácení těchto stromů. Před rokem jsem 
byla ještě proti, protože mi bylo líto 
naprosto zdravých stromům,“ přiznala 
bez vytáček Hemerková.
K masivní obměně veřejné zeleně v celé 
Krasické ulici by mělo dojít ještě letos. 
 (mik)   

 Foto: Michal Kadlec

Plumlovská do nového
PROSTĚJOV Prostějovští radní 
v kostce představili plány na re-
konstrukci Plumlovské ulice. 
Rada města už přitom vy-
členila peníze na zpracování 
projektu a během dvou let by 
se tak Plumlovská měla obléci do 
nového kabátu. Postupně se tudíž 
konečně dostane i na tuto jednu 
z nejstarších částí Prostějova.
„V nejbližších dvou letech nás čeká 
další velká investiční akce, rekon-
strukce celé Plumlovské ulice. Kromě 
asfaltové vozovky, která je ve správě 
Olomouckého kraje, půjde přede-
vším o výstavbu nových chodníků 
i parkovacích ploch, a dojde i na úpra-
vu veřejné zeleně. Bude to něco po-

dobného, jako jsme nedávno absol-
vovali v Kostelecké ulici,“ prozradil 
Zdeněk Fišer, první náměstek primá-
torky Prostějova. Jak dodal, v plánu 
je také obnova veřejného osvětlení. 
„Zatím jsme zadali vytvoření pro-
jektové dokumentace, což městskou 
pokladnu bude stát zhruba tři sta tisíc 
korun. Do nového tak půjde celá část 
ulice od hospody Pod žudrem až po 
velký rondel u čerpací stanice OMV,“ 
popsal dále Fišer. 

Večerník se zeptal i na možnost 
rekonstrukce silnice v Plumlov-
ské ulici, zejména v úseku od 

budovy bývalého Úřadu práce po 
křižovatku u hudební školy. Právě 
tato část je již ve značně dezolát-
ním stavu. „Samozřejmě na to my-
slíme, ovšem ohledně této možnosti 
musíme kontaktovat Olomoucký 
kraj, v jehož majetku tato komunika-
ce je. Zároveň veškeré práce na obno-
vě vozovky musíme projednat s vodá-
renskou i plynárenskou společností. 
V této části Plumlovské ulice totiž ješ-
tě neproběhly rekonstrukční práce 
na jejich sítích,“ vysvětlil náměstek 
prostějovské primátorky, který má na 
starosti stavební investice.    (mik)   

PROSTĚJOV Členové vedení ma-
gistrátu mají na stole další petici. 
Ve stížnosti obyvatelé panelových 
domů ve Šmeralově ulici poukazují 
na cestu mezi paneláky a nedávno 
vybudovanými garážemi. Lidé mají 
strach například o bezpečí dětí, kte-
ré si zde hrají.  
Petice týkající se parkování a zvýšeného 
průjezdu vozidel za panelovými domy 
ve Šmeralově ulici ovšem u prostějov-
ských radních neuspěla. Město podle 
prvního náměstka primátorky Zdeňka 
Fišera nemůže majitele přilehlých ne-
movitostí omezit. „Některým lidem 
ze Šmeralovy ulice vadí, že místní ko-
munikace, která vede na rozhraní jejich 
pozemků a původních zahrad, bude 
více využívána. V zahradách se staví 
garáže i rodinné domy a oni předpoklá-
dají zvýšený pohyb vozidel. Podle nich 

to znamená zvýšené nebezpečí i pro 
děti, které zde využívají dětských hřišť 
v těsné blízkosti cesty,“ uvedl Zdeněk 
Fišer, náměstek primátorky Statutární-
ho města Prostějov. „V tomto případě 
ale nemůžeme nijak zakročit. Panelové 
domy stojí na pozemcích, které byly 
v minulosti odkoupeny od majitelů 
domů v Drozdovicích. Ti je tehdy pro-
dali s podmínkou, že v zahradách bu-
dou moci časem stavět oni sami. A to se 
nyní stalo i na základě povolení staveb-
ního úřadu. Do něj vstupovat a měnit 
ho nijak nemůžeme,“ namítl Fišer. 
„Při povolování staveb nikdo ze sou-
časných stěžovatelů žádnou námitku 
nevznesl. S peticí si obyvatelé paneláků 
vzpomněli po dvou letech, kdy se stav-
by mají kolaudovat,“ připomněl ještě 
další náměstek primátorky Jiří Pospíšil. 
 (mik)

PETICE ze Šmeralky
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ANALÝZA
MARTINA
ZAORALA

Ahoj všichni. Nevím jak vy, ale 
já se občas kouknu v neděli na 
ČT2, kde teď dávají sérii filmů 
z Divokého západu. Proč to dě-
lám? 
No, je to asi jediné místo, kde 
lumpy a podvodníky dožene 
spravedlnost. V tom lepším pří-
padě skončí ve vězení a v tom 
klasičtějším „divokozápadovém“ 
na šibenici, případně s kulkou 
v těle. Proč jsem si na to vlast-
ně vzpomněl? Inspirovaly mne 
k tomu články o současných pod-
vodnících. Za ty drobné z po-
slední doby považuji falešné-
ho pracovníka vodáren, který 
chodil po Prostějově, případně 
gaunery nabízející přes internet 
práci doma a požadující finanční 
zálohu, což také odskákalo pár 
důvěřivců v našem městě. V těch-
to případech lumpové využívají 
lidské naivity a důvěřivosti a spo-
lečně s podvodnými podomními 
prodejci, kteří stále ještě i v této 
době drze ignorují naši městskou 
vyhlášku, by zasloužili dostat bi-
čem, případně vláčet koněm tak, 
jak se tomu děje ve výše zmíně-
ných filmech. 
Bohužel nás všechny odírají dale-
ko větší lumpové. O vodárenských 
zlodějích zde mluvíme často, zdá 
se, že se k nim přidávají postupně 
i dodavatelé dalších energií. Zcela 
nedávno se provalilo, jaké mar-
že mají plynárenské společnosti, 
které nám blahosklonně ten plyn 
občas zlevní, ale ceny by mohly 
jít dolů ještě mnohem razantněji. 
Novinkou pak má být revoluce 
v elektrických tarifech a tanečky 
s jističi na chalupách i v domác-
nostech, které šetří. Princip spo-
čívá v tom, že jsou opět biti uži-
vatelé, kteří šetří. Takže pak zcela 
nechápu, proč bojujeme proti 
spotřebnímu způsobu života, 
když právě dodavatelé energií nás 
nutí k rozmařilosti, abychom pak 
snad, možná platili za tyto ener-
gie méně peněz. Ptám se, co pro 
zákazníky, tedy nás dělá Energe-
tický regulační úřad? Mám pocit, 
že si mohu sám odpovědět. Jedno 
velké nic. Vracím se tedy raději na 
Divoký západ, tam lump dostane 
trest, tady spíš asi prezidentský 
řád...  Marty

MARTYHO
SLOUPEK

O
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Na první pohled to vypadá jako skvělá zpráva: v České republice 
máme jednu z nejnižších takzvanou mrtvorozeností v Evropě. 
Mrtvé dítě přichází na svět asi ve třech až čtyřech případech z ti-
síce. Na deset tisíc novorozenců se jich podle aktuálních statistik 
bez známek života narodí „pouze“ pětatřicet. Tahle suchá čísla 
v sobě skrývají dvě obrovské záludnosti... 

Je to vùbec možné?
Případ převzetí finančních darů 
od soukromé firmy pány Pišťákem 
a Mačákem nechci komentovat. 
Když policajti rozhodli, že nic nezá-
konného neudělali, tak prosím. Ale 
čemu pořád nemůžu uvěřit, je fakt, 
na jakém základě se vyšetřování této 
údajné korupce zahájilo. Je vůbec 
možné, aby státní zástupce dal policii 
podnět k vyšetřování na základě pou-
hého článku v novinách? To jako jde?! 
Jestliže ano, tak bych paní Kezniklové 
doporučil, aby si vystřihovala všechny 
články nejenom v Mladé frontě a cho-
dila úkolovat kriminálku každých pět 
minut!  Jaroslav Neumann, Prostějov

Jak lehko se zapomíná
Hodně mě dopálily mnohé reakce 
v různých diskusních fórech po dvou 
prohrách Petry Kvitové v prvním kole 
Fed Cupu v Rumunsku. Proč ji tito 
kritici odsuzují, často až vulgárním 
způsobem? Dobře, Petra má teď zřej-
mě hlavu trošku někde jinde, ale už 
jsme zapomněli, co všechno nejenom 
pro slávu Prostějova udělala? Všech-
na dosavadní vítězství ve Fed Cupu 
nesou její podpis, to je bez debat. Ta 
holka se dá jistě brzy dohromady 
a zase bude válcovat jednu soupeřku 
za druhou. Určitě ji ale není potřeba 
zatracovat po dvou prohraných utká-
ních. Lenka Otáhalová, Prostějov 

Šťastný domov je tam, kde jsou vaši 
milovaní blízcí a současně tam, kde 
se najde pokaždé něco dobrého k za-
kousnutí. Čokoládička ukrytá mezi 
kuchařskými knihami, polomáčené 
oplatky za sklenicí malinového dže-
mu, polárkový dort nebo rovnou celá 
sklenice Nutelly pro chvíle nouze, kdy 
je třeba obalit nervy pořádnou dáv-
kou cukru. 
Ruku na srdce, ono totiž rodinné 
soužití není vždy procházka rajskou 
zahradou a sem tam je prostě potřeba 
zaměstnat se namísto trablů něčím 
plnotučným, pokud možno s čokolá-

dovou příchutí. Koneckonců i v každé 
správné pohádce se najde čas na ně-
jaký ten dlabanec. Ubrousek se jako 
mávnutím kouzelného proutku pro-
stře, svatba prince a princezny se po-
chopitelně neobejde bez obří hostiny 
a v perníkové chaloupce hraje mlsota 
dokonce hlavní roli. Takže to by v tom 
byl čert, abyste trochu té pohádkové 
atmosféry nenatlačili i k vám domů. 
Inspirujte se třeba starou dobrou 
Magdalenou Dobromilou Rettigo-
vou nebo jejími současnými mediálně 
známými pokračovateli a vrhněte se 
do přípravy nějaké té sladké dobro-

ty. Možná vám nečekaně pomohou i 
vaše ratolesti. Ale pozor, nezapomeň-
te vypnout elektrický šlehač dřív, než 
dáte dítěti olizovat krém, jinak by to 
s tou ‚pohádkovou atmosférou‘ ne-
muselo dopadnout úplně podle vašich 
představ. 
Pokud se ale s vařečkou u plotny ne-
cítíte právě ve svém živlu a trouba je 
pro vás doslova ježek v kleci či Rubi-
kova kostka, vyrazte s rodinkou do 
cukrárny nebo si v klidu vaší kuchyně 
zakousněte něco sladkého. Na světě 
prý totiž neexistuje problém, který by 
nespravil kousek čokolády...

FEJETON PETRY HEŽOVÉ

SLADKÁ TEČKA
Po hlavní budově Jezdeckých kasáren 
se zaprášilo, zapomeňme! Ale jde to 
vůbec? Těžko...
Tuhle bitvu současná radniční koalice 
s opozicí konečně vyhrála, přičemž si 
dokázala prosadit věc, kterou podpo-
rovala drtivá většina Prostějovanů, 
avšak otevřená válka, jež se po komu-
nálních volbách rozhořela mezi opo-
zičníky a radou města, ani zdaleka 
neskončila. 
Konšelé si sice mohou mnout ruce 
nad tím, jak pány Navrátily, Filouše, 

Švece a Matyášky umlčeli s kasárnami, 
je ovšem nasnadě, že tito opoziční za-
stupitelé prohru neskousnou. Už teď 
na Policii ČR nebo státní zastupitelství 
míří další žaloby, stížnosti či žádosti 
o prověření, zda někdo z radních ne-
spáchal trestný čin. Ať už právě v sou-
vislosti s kasárnami, či Manthellanem 
s jeho Galerií Prostějov, pronájmem 
školy na Husově náměstí nebo snad 
tím, že si vedení města vůbec dovolilo 
nechat posoudit zdravotní stav habrů 
na náměstí, zda nejsou nebezpečné. 
Jsem tak stoprocentně přesvědčen, 
že napětí v lavicích zastupitelů bude 
pokračovat i nadále. Jenom doufám, 
že se nikdo z nich nebude inspirovat 
prezidentem Zemanem a nebude 
chtít vzít do rukou kalašnikov...

K VĚCI

Michal
KADLEC

BITVA JE VYHRÁNA,

VÁLKA NE!

Trhy a prázdné obchody
Jsem docela ráda, že na náměstí budou pořádány trhy i na Velikonoce. Na dru-
hé straně se mi to ale objektivně zdá zbytečné. Jednak v Prostějově máme pořád 
ještě fungující tržnici a jednak si myslím, že místo trhů by měl magistrát slevit na 
nájmech pro obchodníky z centra města. Jak jsem si totiž všimla, zase přibylo 
prázdných obchodů, které nájemci vyklidili, protože pro ně byly nerentabilní. 
A to hlavně kvůli vysokému nájemnému. Takže na jedné straně lákáme trhovce 
na Vánoce a Velikonoce, na straně druhé brzy najdeme na náměstí všechny ka-
menné obchody prázdné...  Petra Zapletalová, Prostějov 

Budou se hádat dál
Budova Jezdeckých kasáren je už skoro pryč, ale nemyslím si, že by tím ustaly 
hádky zastupitelů. Podle mého názoru se teď rozvinou spory nové, o to, co na 
místě po zbourané budově bude teď. Nevěřím, že se na radnici shodnou hned, 
bude to zase pár let trvat. Takže určitě budeme svědky dalších vypjatých disku-
zí na zastupitelstvu.  Petr Bezděk, Prostějov



PROSTĚJOV Začátkem loň-
ského srpna bylo na Husově 
náměstí otevřeno dětské hřiště. 
To si Prostějované „zasloužili“ 
díky svému hlasování v soutěži 
společnosti Lidl. Letos se klání 
opět vrátilo. A ve hře je stavba 
Rákosníčkova hřiště v Anenské 
ulici! 
Se začátkem února se na inter-
netu opět rozběhlo hlasování 
pro Rákosníčkovo hřiště. Pokud 
se Prostějovu v konkurenci 
sedmatřiceti míst po celé České 
republice podaří získat nejvyšší, 
případně druhý nejvyšší počet hlasů, 
pak společnost Lidl postaví v dané 
lokalitě nové dětské hřiště. 

Avšak Prostějov tentokrát start 
poněkud zaspal, byť v závěru up-

lynulého týdne se mu však podařilo 
probojovat se na třetí místo za Vsetín 

a Českou Lípu. To je však na výstavbu 
hřiště stále málo, přesto výsledky se 

mohou ještě změnit! Proto bude po 
celý únor potřebný každý hlas. Lidé 
ze Sídliště Svobody a širokého okolí 
by nové dětské hřiště jistě uvítali. 
Takže dejte všem vědět a pusťte se 

do toho. Hlasovat můžete každý 
den prostřednictvím webových 
stránek www.lidl.cz a také na Face-
booku, a to až do konce února!
 (mls)
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Fotografie narozených mi-
minek pořizujeme každou 
středu v porodnici Nemocnice 
Prostějov. Jestliže již maminku 
v pokoji nezastihneme, mů-
žete nám zasílat  své snímky 
i s potřebnými údaji na e-mailo-
vou adresu: 

miminka@vecernikpv.cz. 
Nádavkem pak všem rodičům 
zašleme jako poděkování dá-
rek - přímo domů graficky zpra-
covaný portrét i s blahopřá-
ním. PROSTĚJOVSKÝ Večerník 
- Myslíme i na vaši 
budoucnost!

i 

PEJSCI HLEDAJÍ SVÉ PÁNÍČKY!
Kdo z nás by neměl rád psy. Mnozí nějakého čtyřnohého miláčka doma mají, a tak jen mohou potvrdit, že se nejspíš stal nerozlučným členem domácnosti, bez kterého si snad už ani nedovedou představit 
domácí pohodu. Vždyť právě věrní a oddaní chlupáči nepochybně patří k našim nejlepším a nejmilejším přátelům. Pokud si vyberete pejska z útulku a jste zdaleka, prosíme, ověřte si telefonicky, zda pejsek již 
nebyl vydán. Ušetříte si tím cestu, ale i případné zklamání.
Informace a odchyt psů na tel.: 776 189 235  nebo při osobní návštěvě na adrese VOŘÍŠEK - ÚTULEK PRO PSY, SAMOTA 133, 798 58 ČECHY POD KOSÍŘEM. Vedoucím útulku je Ing. et Bc. Leopold Dostál.

REX
je kříženec velkého vzrůstu ve věku zhruba deseti let, jemuž 
umřel jeho milovaný páneček. Je velmi milé, přátelské a klidné 
povahy, pro svého pána bude oddaným i věrným parťákem. 
Šťastný bude v domečku se zahrádkou. Bez problému se sne-
se s fenkou, na vodítku chodí pěkně, netahá.  

ANNA
je miloučký kříženec malého vzrůstu ve věku jednoho roku. Je 
to veselá, klidná fenečka, která rozdává úsměv jako sluníčko 
na každém kroku. Má velmi přátelskou povahu, je vděčná za 
každé pohlazení. S pejskem i fenkou se snese bez problému, 
na vodítku chodí pěkně, netahá. Vhodná k dětem.

,

EVIČKA 
je asi jednoroční kříženec velkého vzrůstu. Jde o miloučkou 
fenečku přátelské a vyrovnané povahy. Ze začátku potřebu-
je chvilku čas, než začne někomu novému věřit, ale jak si její 
důvěru získáte, je z ní ten největší mazel. Bez problému se 
snese s pejskem, vhodná k dětem.

LIBUŠKA 
je kříženec středního vzrůstu ve věku zhruba čtyř až pěti let. 
Je to veselá a vyrovnaná fenka, která je vděčná za každý 
kontakt s člověkem. Dennodenně je neustále pozitivně nala-
děná, šťastná bude v domečku se zahrádkou. Bez problému 
se snese s pejskem, na vodítku chodí pěkně, netahá.

Jakub ŠURIN
8. 2. 2016  49 cm 2,80 kg

Kralice na Hané

Josef STANĚK
9. 2. 2016  52 cm 3,60 kg

Ochoz

Martin KOLÍSEK
1. 2. 2016  46 cm 2,60 kg

Prostějov

Pondělí 15. února 2016
www.vecernikpv.czDěti, pejsci8

BLAHOPØEJEME!!!
Co může být pro každou maminku s tatínkem 

největším darem? No přece miminko! 
Všem novorozeňátkům a jejich pyšným 

rodičům přeje PROSTĚJOVSKÝ Večerník život 
provázený klidem, zdravím a jen těmi 

nejradostnějšími událostmi. 
Vítejte na tomto světě, děťátka!

PoPoPPPoPoPPPPPPPPoPPPPPPPoPPPPPPPPPoPPPPPPPPoPoPoPPoPPPoPoPoPPoPoPoPPPoPoPoPPPoPPPoPoooPPoondělí 15. ún
wwwwwwwwwwwwwwwwwww w.vece

Vítejte na svìtì

Natálie HURČÍKOVÁ
2. 2. 2016  49 cm 3,50 kg

Ondratice

Nela KULHÁNKOVÁ
7. 2. 2016  51 cm 3,40 kg

Prostějov

Zuzana HRDÁ
8. 2. 2016  49 cm 3,20 kg

Nezamyslice

Emílie DOLEŽELOVÁ
9. 2. 2016  50 cm 3,40 kg

Prostějov

Magdaléna VENCOVSKÁ
9. 2. 2016  50 cm 3,45 kg

Čehovice
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Vyroste v Prostějově druhé RÁKOSNÍČKOVO HŘIŠTĚ?

Prùbìžný stav hlasování o rákosníèkovo høištì:Prùbìžný stav hlasování o rákosníèkovo høištì:
1. Vsetín, Gen. Klapálka 2 233
2. Česká Lípa, Purkyňova 1 493
3. Prostějov, Anenská 1 355
4. Třebíč, Horka-Domky, Znojemská    600
5. Havířov - Šumbark, U Nádraží    429
6. Opava, Dukelská    421
7. Most, Velebudická    339
8. Děčín, Ústecká    270
9. Kladno - Kročehlavy, Americká    264
10. Uherské Hradiště, tř. Malinovského    262
 údaje platné k pátku 12. února 2016

Foto: internet
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zprávy z regionu
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aneb jsme
s vámi

u toho...Konicko ● Kostelecko ● Němčicko ● Plumlovsko ● Protivanovsko 

Za odchyt psa 

hrozí exekuce 
Konice (mls) - Do problémů se 
dostal Jiří Š. z Konice kvůli tomu, 
že dosud nezaplatil za odchyt 
svého psa, jeho odvoz do útulku 
a následné umístění v něm. Rada 
města Konice za tímto účelem 
schválila podání návrhu na vydání 
elektronického platebního rozka-
zu. O pohledávce města by tak měl 
rozhodnout soud ve zkráceném 
řízení. Pokud následně dlužník 
nezaplatí, či si nepodá odpor, pak 
zřejmě město předá věc exekuto-
rovi. Ten si za své služby naúčtuje 
i příslušnou odměnu. 

Plumlov už na 
bankomat nedoplácí 

Plumlov (mls) - Už přes čtyři roky 
funguje v Plumlově bankomat. 
Mnohým lidem sice ve městě chy-
běl, na druhou stranu se k němu 
příliš nehrnuli. Kvůli malému po-
čtu výběrů muselo město od po-
čátku na jeho provoz pravidelně 
doplácet. Po uvedení bankomatu 
do provozu se jednalo dokonce až 
o dvacet tisíc korun měsíčně. Po 
téměř pěti letech fungování si už 
lidé na bankomat zvykli a ekono-
mická rozvaha se vyrovnala.

Jak budou
vypadat Nìmèice?  

Němčice nad Hanou (mls) - 
V Němčicích mohou občané ovliv-
nit budoucí podobu svého města. 
Beseda ke tvorbě strategického 
plánu na příštích šest let se zde 
konala ve čtvrtek v sále sokolovny. 
Lidé se tak mohli seznámit s do-
kumentem, do něhož se promítly 
i jejich odpovědi z dotazníku. 
Mohli si prohlédnout návrhy bu-
doucího vzhledu hřbitova a dis-
kutovat o možném využití budovy 
bývalých jeslí. 

RYCHLÝ
VEČERNÍK

www.facebook.com
/vecernikpv

Od začátku své existence bylo dra-
hanské muzeum spojeno se jménem 
svého kurátora Pavla Moše. Toho 
na plný úvazek zaměstnávala místní 
radnice. Hlavním zájmem vedení 

městyse přitom bylo oživit budovu 
bývalé školy, která před sedmi lety 
výrazně omezila provoz. Její žáci se 
přestěhovali do mnohem menšího 
objektu.  O konci Moše coby za-
městnance městyse rozhodlo hlaso-
vání zastupitelstva. „Dokončili jsme 
kanalizaci, zateplili budovu školy 
i muzea. Máme v tuto chvíli řadu zá-
vazků a částka tří set tisíc korun roč-
ně na plat je pro nás bohužel vysoká,“ 
objasnil důvody rozhodnutí Milan 
Marek, starosta Drahan. 

Co vše v Drahanech
(ne)najdete? 

Nedaly se peníze hledat i jinde 
než v obecní kase? „Byl jsem při-
praven žádat o dotace například 
z Olomouckého kraje či státního 
rozpočtu. Potřeboval jsem však 
od vedení městyse jasnou záru-
ku, že muzeum bude fungovat po 
delší dobu. Tu jsem ovšem nedo-
stal,“ vyjádřil se pro Večerník Pavel 
Moš, který stál za organizací akcí 
jako například Sýrobraní, Bitva 

o hrad Drahans či Slavnosti ohně. 
„Akce nyní budou fungovat čistě 
na dobrovolnické bázi. Počítám 
s tím, že například dubnové Sýro-
braní uspořádáme opět, nemůžu 
ovšem zaručit, že to bude přímo 
v Drahanech,“ poznamenal Moš. 
V samotném muzeu za jeho pů-
sobení vznikly expozice řemesel. 
K vidění je tu historické holičství, 
krejčovská, ševcovská a truhlář-
ská dílna. Na farní louce se pak 
rodil archeopark s několika his-
torickými pecemi a středověkou 
kovárnou. „Mrzí mě, že plánova-
ná přírodovědná expozice už asi 
nevznikne. Také se mi nepodařilo 
dokončit umělou hornickou štolu, 
která vznikala ve sklepení školy. 
Ta měla připomínat silnou hor-
nickou tradici tohoto regionu,“ 
posteskl si Pavel Moš. 

Co bude s muzeem dál?

Muzeum se nyní uzavře, ale pokud 
jej bude někdo chtít navštívit, sta-
čí, když se ozve na obci. „Myslím, 

že podobných případů nebude 
příliš, návštěvnost i v době plného 
fungování nebyla nikterak vysoká,“ 
nastínil starosta Drahan. Budova 
samozřejmě i nadále zůstává v ma-
jetku městyse. „Jen na jednotlivých 
expozicích je ještě spousta práce. 
A to nemluvím o budově jako 
celku. V rámci našich omezených 
možností se budeme snažit do-

dělat, co se dá. Využijeme k tomu 
naše zaměstnance určené na údrž-
bu zeleně či lidi na veřejně pro-
spěšných pracích. O další budouc-
nosti muzea pak rozhodne opět 
zastupitelstvo,“ upřesnil Milan 
Marek, který sám chce v budově 
pořádat výstavu lega. Proběhnout 
by zde měly i vzdělávací dílny pro 
děti.

DRAHANY Necelé tři roky vedl 
Pavel Moš Muzeum Drahanské 
vrchoviny. Od začátku letošní-
ho února je vše jinak. V obecní 
kase městyse Drahany se již ne-
našlo dostatek financí na jeho 
plat a jeho pozice byla zrušena. 
Provoz samotného muzea to 
sice zásadně ovlivní, nebudou 
však již vznikat nové expozi-
ce, opuštěna zůstane umělá 
hornická štola i středověká ko-
várna. Velký otazník visí i nad 
budoucností oblíbených akcí...

původní
zpravodajství
pro Večerník

Martin
ZAORAL

Muzeum Drahanské vrchoviny a vzdělávací centrum TGM v Drahanech zahájilo 
v budově bývalé školy provoz v červnu 2013. Slavnostnímu otevření předcházely 
přípravy probíhající od března téhož roku.     Foto: archív P. Moše

DRAHANSKÉ MUZEUM JE ZAVŘENÉ 
Kurátor Pavel Moš jako zaměstnanec skončil

KONICE, PROSTĚJOV Policie 
řešila další případ domácího ná-
silí. Tentokrát se k  němu uchýlil 
muž, který napadl vlastní matku. 
Přestože se jednalo pouze o slov-
ní vyhrožování, strážci zákona 
se s  ním nepárali a vykázali ho 
z domu na deset dní. 
„K realizaci institutu vykázání oso-
by ze společného obydlí přistoupili 
v  úterý devátého února po poled-
ni policisté z obvodního oddělení 
v Konici. Jednalo se o osmatřiceti-
letého muže, který ve společném 
obydlí v obci na Konicku slovně 

napadl svou matku. Provedeným 
šetřením policisté zjistili, že byly 
naplněny podmínky pro institut vy-
kázání a muže z domu a jeho bezpro-
středního okolí na dobu deseti dní 
vykázali,“ prozradil František Koří-
nek, tiskový mluvčí Policie ČR pro 
Územní odbor Prostějov. „Samotný 
incident, který byl oznámen, je navíc 
prověřován pro podezření z přečinu 
nebezpečného vyhrožování. V pří-
padě odsouzení hrozí podezřelému 
trest odnětí svobody až na jeden 
rok,“ doplnil mluvčí prostějovské 
policie.  (mik) 

HROZIL MATCE, 
musel z domu ven

KONICE Tenhle kluk si prostě 
nedá pokoj! Přestože byl loni 
v červenci jistý D. J. (redakce Ve-
černíku má celou identitu k  dis-
pozici - pozn.red.) už potřinácté 
odsouzen, vše nasvědčuje tomu, 
že si z toho ale opravdu nic nedě-
lal. Než nastoupil do vězení, stihl 
ještě zřejmě vykrást tři rodinné 
domy v Brodku u Konice, jednou 
se vloupat do zdravotního středis-
ka a ukrást devět tisíc korun i dvě 
platební karty své matce navrch... 

Lidé z Brodku u Konice i celého 
Konicka si konečně mohou oddech-
nout. Každý den totiž odcházeli do 
práce s tím, že během jejich nepří-
tomnosti může být vlastní dům vy-
kraden. Příčinou takových obav byl 
hned podle několika našich zdrojů 
devětadvacetiletý David J., který v po-
sledních měsících přebýval v nechval-
ně známé ubytovně ve Stražisku. 
O tomto mládenci závislém na 
pervitinu Večerník informoval již 
v červenci loňského roku, když 

stanul před prostějovským 
soudem v souvislosti 
s vykrádáním chat ve 
Stražisku. Tehdy se sna-
žil kát, odvolávat se na 
bolestivé zranění nohy 
a všechnu vinu svést na 
svého kumpána Romana H. 
Soud mu však napařil šesta-
dvacet měsíců nepodmíně-
ně. Přestože se jednalo už 
o v pořadí třinácté odsouzení, 
D. J. byl propuštěn z vazby a před 
nástupem výkonu trestu se dál 
volně pohyboval na svobodě. 
Skutečným postrachem se tak stal 
zejména pro obyvatele Brodku 
u Konice, kde bydlí jeho matka. 
A byla to přitom právě ona, kdo se 
neustále snažil jeho četné problé-
my žehlit. Mimo jiné za něj zapla-
tila škodu, kterou napáchal svými 
předchozími krádežemi. Jenže její 
mateřská láska k ničemu dobrému 
nevedla. D. J. totiž pravděpodobně 
okradl také ji! „Mohu potvrdit, že 
policisté začátkem roku obvinili 
devětadvacetiletého muže z cel-
kem čtyř vloupání i jedné krádeže 
finanční hotovosti a platebních 
karet, které odcizil své matce. Muž 
kradl mezi šestnáctým říjnem 
a druhým lednem,“ uvedl Fran-
tišek Kořínek, tiskový mluvčí 

Policie ČR pro Územní odbor 
Prostějov s tím, že stejný člověk je 
podezřelý i z dalších devíti krádeží, 
ke kterým došlo taktéž na Konic-
ku. Část ukradených věcí policisté 
u tohoto muže zabavili. 
Zdroje Večerníku se shodují 
i v tom, že D. J. měl kromě čet-
ných krádeží stát také za ohláše-
ním bomby na konickém úřadě, 
k němuž došlo koncem loňské-
ho listopadu. „V tomto případě 
jsme dopadli devětadvacetiletého 
muže, kterému hrozí obvinění 
z šíření poplašné zprávy,“ sdělil 
v této souvislosti policejní tiskový 
mluvčí. Přímou shodu s D.J. ovšem 
kvůli tiskovému zákonu o ochraně 
osobnosti nepotvrdil. 
Devětadvacetiletého D. J. v  kaž-
dém případě čeká už čtrnáctý 
soud, na který v současné době 
zřejmě čeká ve vazební cele či pří-

mo ve vězení. Pokud se mu sečtou 
všechny jeho skutky, dá se očeká-
vat, že se z basy už hned tak nedo-
stane...  
Hlavní líčení bylo nařízeno již na 
zítřek, tj. 16. února, u Okresního 
soudu v Prostějově. Večerník bude 
případ konického fantoma i na-
dále sledovat.

Postrach Konicka D. J. už skončil za mřížemi

EXKLUZIVNĚ

Pravděpodobným pachatelem řady 
vloupání do rodinných domů i anony-
mem, který nahlásil bombu na konic-
kém úřadě, je podle několika zdrojů 
devětadvacetiletý recidivista D. J.      
 Foto: archiv Večerníku

Mládenec zřejmě
Mládenec zřejměloupil v Brodku u Konice,

loupil v Brodku u Konice,nahlásit měl
nahlásit měli bombu na úřadě

i bombu na úřadě

URČICE Představení prostějovské-
ho Divadla Point zaplnilo ve čtvrtek 
11. února určickou sokolovnu. Hra 
se zpěvy a tanci přilákala z obce sa-
motné i blízkého okolí na dvě stov-
ky diváků. „Měli jsme trochu obavy 
z účasti, vždyť šlo o všední den, ale 
plný sál překonal naše očekávání,“ 
pochvalovala si za spolupořadatelský 
Kulturní klub Lenka Buřtová.
Kdo čekal drama z ponurého Dartmo-
oru, netrefil žánr. Hra v režii Aleše Pro-
cházky měla do vážna hodně daleko, 
naopak sál rezonoval smíchem. Vyni-
kající herci vytvořili úžasnou atmosféru 
a spokojení diváci je ocenili závěrečným 

aplausem. „Vzhledem k úspěchu toho-
to představení bychom rádi vytvořili 
v Určicích novou tradici,“ věří Buřtová, 

že Kulturní klub a místní hasiči zase při-
nesou občanům skvělý kulturní zážitek. 
 (tok)

BASKERVILLSKÁ BESTIE 
ŘÁDILA V URČICÍCH

Z pódia určické sokolovny skvěle pobavilo diváky prostějovské Divadlo Point. 
 Foto: Jitka Zavadilová

zjistili jsme

Martin ZAORA L
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PLUMLOV V květnu 2010 byla na 
dně tehdy vypuštěné Plumlovské 
přehrady objevena stará pistole. 
Její nález u zvídavějších lidí vzbudil 
řadu otázek. Jak se do nádrže dosta-
la? Proč se jí vůbec někdo zbavoval? 
Nejednalo se třeba o zbraň, kterou 
byl spáchán zločin a pachatel chtěl, 
aby ji už nikdy nikdo neobjevil? 
Díky příznivé shodě náhod se Ve-
černíku podařilo na tyto otázky na-
jít odpovědi! 

Teprve nedávno se do redakce to-
tiž ozvala známá jisté dámy, která 
pistoli kdysi do přehrady vhodila! 
Zprostředkovala nám kontakt, na-
čež jsme se ženu rozhodli navštívit 
na chatě ležící nad přehradou, kde 
nyní žije i se svojí dcerou. „Pistole 
patřila mému tatínkovi Janu Šuberto-
vi, který v první světové válce bojoval 
někde na Pijavě. Z války si domů při-
vezl revolver. Tehdy jsme žili v domě, 

který stál pod hrází plumlovské pře-
hrady nedaleko dnešního letního kina. 
Tatínek pistoli schoval ve výklenku za 
komínem a přikryl ji talířem,“ začala 
své vyprávění Jana Řehulková, která se 
narodila na silvestra roku 1926. 
Když začala druhá světová válka, bylo 
jí dvanáct roků. Po dvou letech nastalo 
období takzvané heydrichiády. Teh-
dy němečtí vojáci prohledávali domy 
a pátrali mimo jiné po ukrytých zbra-
ních. „Kdyby našli pistoli, hrozilo, 
že postřílí celou rodinu. Můj tatínek 
tenkrát ležel v nemocnici. Uvědomil 
si, že je nutné s pistolí něco udělat. 
Řekl mi tedy, ať ji hodím do přehra-
dy,“ pokračovala Jana Řehulková, kte-
rá si dodnes vše velmi živě vybavuje. 
„Když jsem tu zbraň brala, ruka se mi 
třásla strachem. Byla noc. Vyšli jsme 
s mladším bratrem hustým ovocným 
sadem, který rostl v místech, kde je 
dnes minigolf. Mířili jsme po scho-
dech nahoru na hráz a báli se, aby nás 
někdo nespatřil. Pak jsem se opřela 
o zídku a bratr mi stále říkal, ať re-
volver hodím někam daleko, aby ho 
nikdo nenašel, a taky ať dávám pozor, 

aby při tom nevyšla střelba. Udělala 
jsem, co jsem mohla. Když pistole ko-
nečně zmizela pod hladinou, pocítila 
jsem obrovskou úlevu,“ popsala Ve-
černíku starší dáma, na které bylo stále 
patrné, jak silný zážitek to pro ni byl. 
Teprve před pěti lety objevila člá-
nek o tom, že nějaký pán ze Lhoty 
pod Kosířem našel na dně tehdy 
vypuštěné nádrže pistoli. „Bylo mi 
jasné, že to musí být ona. Ležela na 
podobném místě, kam jsem zbraň 
před desítkami let hodila. Hlavně si 
myslím, že dvě podobné pistole se 
tam jen těžko mohly najít. Trvalo dal-
ších více jak pět let, než se moje známá 
odhodlala zkontaktovat někoho z no-
vin. Zřejmě mi to chtěla dát jako pře-
kvapení k letošním devadesátým na-
rozeninám,“ uzavřela Jana Řehulková. 

OLOMOUC Rozhodnutí Minis-
terstva kultury o zrušení památ-
kové ochrany takzvaného Čer-
veného domku, v němž žil svá 
poslední léta v Kostelci na Hané 
Petr Bezruč, vybudilo novou 
vlnu zájmu veřejnosti o tuto léta 
chátrající nemovitost. Výsledkem 
bylo setkání s politickou repre-
zentací Olomouckého kraje.
Celá problematika okolo pobytu 
Petra Bezruče v Kostelci je vnímána 

v zásadě ve dvou rovinách. První je 
samotná připomínka faktu, že zmí-
něná významná osobnost v tomto 
městě strávila téměř dvacet let. „Do-
vedl bych si představit třeba interak-
tivní prezentaci v blízkosti Bezručo-
vy sochy, která je dominantou města 
a z turistického hlediska nelze pře-
hlédnout. Navíc jde o moderní, turi-
sticky atraktivní formu,“ doporučuje 
Zdeněk Švec, náměstek hejtmana 
Olomouckého kraje.

Připomínku Petra Bezruče v Kos-
telci na Hané lze pojmout i souhrn-
ně. „Jednou z možností je vytvoření 
komplexu s naučnou stezkou kolem 
sochy Petra Bezruče se zastávkou 
v jeho domku s již vytvořenou expo-
zicí. V Bílém domku by se mohla zří-
dit klubová či spolková místnost, kte-
rá by tam udržovala jakýsi život, aby 
domky nezůstaly bez praktického 
využití,“ uvažuje pro změnu poslanec 
za Olomoucký kraj Josef Nekl.

Druhou rovinu tvoří nemovitosti 
samotné. Ohledně využití Červené-
ho a Bílého domku pro původní ex-
poziční účely panuje celkem opráv-
něná skepse. To ovšem neznamená 
automaticky to nejhorší. „Domky 
bourat nehodláme a zásadní roz-
hodnutí se vzhledem k blížícím se 
krajským volbám v nejbližším ob-
dobí očekávat nedá,“ opakuje další 
z náměstků hejtmana Radovan Raš-
ťák.

V každém případě vedení kraje vítá 
každou iniciativu vzešlou zdola. 
Vzhledem k investiční náročnosti re-
konstrukce obou objektů nechce mít 
nikdo pověstného „černého Petra“. Je 
tady Olomoucký kraj, město Kostelec 
na Hané a další instituce a občanské 
spolky, které mohou svým dílem při-
spět k žádoucímu výsledku, kterým je 
záchrana a využití Bezručova domku 
spolu s důstojnou vzpomínkou na 
slavného básníka, zní z kraje.  (red)

„Dnes je prodejna pouze přímo v Ludmírově,“
posteskla si starostka více obcí Jana Grézlová

O předtančení se na začátku bálu po-
starala čtveřice čiperných babiček. Na 
jejich sestavě bylo jasně patrné, že si na 

přípravě daly hodně záležet a strávily 
tak spoustu času. „V tomto roce slaví-
me deset let od založení. Na dubnové 

pálení čarodějnic jsme si pozvali kapelu 
Wohnout, na vinobraní pak přijede le-
gendární Vladimír Mišík. Chybět ne-
bude ani pohádkový les,“ prozradil nám 
prezident spolku Marek Otruba. 
Pak už se do toho naplno pustila suve-
rénní kapela Black rose, která k plesu 
patří stejně neodmyslitelně jako napří-
klad zářivky žárovického „kulturáku“, 
jenž tentokrát u stropu doplnila výzdoba 
v podobě bronzových koulí a na stěnách 
snímky z předchozích ročníků plesů. 
Jak už bývá u nadšenců dobrým zvykem, 
i letošní bál se mohl pochlubit skutečným 
unikátem. „Za chvíli se představí břišní 

tanečnice, které budou cinkat nejen pe-
nízky uvázanými kolem boků a prsou, 
ale když na to přijde, zaslechnete i chras-
tění jejich penísků,“ uvedl originální číslo 
Otruba. Byť se tedy jednalo o nenápad-
nou záměnu jediného písmene, každý, 
kdo pod růžovými závoji spatřil vousaté 
tváře, pochopil velmi rychle... A jak se zjis-
tilo na závěr, celý harém i s pašou nakonec 
zamířil do Německa. „Sice nám hodinu 
před vystoupením chyběl paša a ještě de-
set minut před začátkem jeho kostým, na-
konec jsme to všechno zvládli,“ oddechla 
si Gabriela Jančíková, která vystoupení se 
sedmi statečnými chlapy secvičila. 

Samotným zlatým hřebem bylo 
i letos půlnoční překvapení Veselých 
kraviček, které se tentokrát předsta-
vily v překvapivě asexuálních kostý-
mech církevních řeholnic. Brzy však 
své černé hábity odhodily... „Bez svlí-
kačky to prostě nejde,“ uvědomovala si 
zkušená choreografka Hana Prachařová. 
Poté se sálem rozezněla hudba Michala 
Davida, který by si vystoupení kraviček 
nepochybně užil víc než premiéru filmu 
Decibely lásky. 
Pro členky spolku však tímto ples roz-
hodně neskončil. Součástí letošní tom-
boly totiž byla romantická večeře s kra-
vičkami v plumlovské restauraci Pácl! 
„Teď trošku trneme, kdo to vyhraje. Ať 

už to však bude kdokoliv, získá si naši 
přízeň už jen tím, že nás pozve na rum 
či zelenou,“ prozradila se smíchem další 
z kraviček Jana Zelená. 
Veselí v Žárovicích pokračovalo mi-
nimálně až do třetí hodiny ranní, kdy 
se přesunulo do autobusů rozvážející 
účastníky do Prostějova i okolních obcí 
a následně do postelí v širokém okolí. 
„Na desátém plese Spolku plumlov-
ských nadšenců se opět sejdeme jede-
náctého února příštího roku. Už brzy 
k nám však můžete vyrazit na náš Roc-
kový bál s kapelami Break of Chains, 
Kabát revival, Arrhytmia a Quercus,“ 
vzkázal při rozloučení s  Večerníkem 
Marek Otruba.

●● Jsme na startu roku 2016, do čeho 
byste se během něj chtěli pustit?
„Především musíme řešit havarijní stav 
vodovodu v Milkově. Na výměnu části 
potrubí nám přispěl Olomoucký kraj část-
kou jeden milion korun, v nejbližší době 
vybereme dodavatele a akce by měla být 
dokončena během prvního pololetí. Vyře-
šíme tím opětovné zapojení vodojemu do 
systému, takže opět budeme mít hasební 
vodu. V současnosti je voda dodávána 
výhradně pomocí čerpadla, což stačí pro 
domácnosti, ale pokud vypadne elektrický 
proud, lidé jsou bez vody. Samozřejmě se 
nám nepodaří letos opravit celý vodovod, 
takže v příštích letech musíme pokračovat.“
●● Je to jediná větší akce v obci?
„Ne. Další bude dokončení rekonstruk-
ce kaple v Ponikvi, kde jsme v roce 2013 

stihli provést statické zajištění, odvodnění 
objektu a dešťovou kanalizaci. Nicméně 
zbývající práce se pohybují ještě v hod-
notě zhruba půldruhého milionu korun. 
Podávali jsme žádost o dotace z minister-
stva pro místní rozvoj i Programu obnovy 
venkova Olomouckého kraje a uvidíme, 
jestli se podaří nějaké peníze získat. Dále 
jsme žádali o dotaci na opravu místní ko-
munikace a vybudování dětského hřiště 
v Milkově. Problémem je také havarijní 
stav obecní budovy v Milkově, ve vesnici 
chybí především spolková místnost s hygi-
enickým zázemím. Obecní byt je už něko-
lik let neobyvatelný, hasičská zbrojnice by 
také potřebovala zvelebit.“
●● Když jsme spolu hovořili na jaře 
2012, zmínila jste nevyhovující auto-
busové spojení i stěhování lidí do měst. 
Změnilo se v tomto něco?
„Bohužel celkem nic. Spousta lidí dojíždí 
za prací, ale většinou používají automobily, 
protože začátek pracovní doby je u zaměst-
navatelů různý a konec v mnohých přípa-
dech nejistý, takže auto je prostě operativní 
řešení. Pokud směnují, tudíž se domlou-
vají a jezdí hromadně zase svými vozidly, 
protože z odpolední se jinak nedostanou. 
Autobusové spojení stačí na práci v jed-
nosměnném režimu. A takové pracovní 
nabídky se zrovna moc nevyskytují...“
●● Jak jste spokojena se současným ži-
votem v obci?
„Trochu mne mrzí, že občané se příliš ne-
zajímají o veřejné dění, starají se hlavně‚ 
o to svoje‘ a ozvou se jen, pokud jsou osob-
ně s něčím nespokojeni. Byla bych ráda, 
aby lidé přišli na akce, které pořádají hasi-
či, obec nebo jiný spolek, aby se potkávali 
s ostatními, byli si blíž. Asi je to jednodušší 
tam, kde je jedna vesnice, než pět malých 
vesniček v jedné obci. Máme totiž mimo 
jiné čtyři sbory dobrovolných hasičů, děti 
jezdí do různých škol a školek, takže se 

mnohdy ani neznají. Velkým problémem 
rovněž je, že zatímco dříve byly obchody 
i v Ospělově, Milkově a Ponikvi, dnes je 
prodejna pouze v Ludmírově. Kdyby exis-
tovala alespoň pojízdná prodejna, která by 
několikrát týdně objela podobně postiže-
né vesnice, pomohlo by to hlavně starším 
lidem, kterých je na vesnicích stále víc. Ně-
kteří nemají možnost sednout do auta a jet 
si nakoupit.“
●● V čele Ludmírova stojíte druhé ob-
dobí, je v něčem odlišné od toho minu-
lého?
„Funkce starosty je hlavně o práci s lidmi 
a pro lidi, což je vždycky náročné. Musíte 
chtít tuto práci dělat a mít ji rád, nenechat 
se otrávit zbytečnou byrokracií ani někte-
rými ‚zvláštními‘ jedinci. Samozřejmě zís-
kané zkušenosti se vždycky hodí, ale pořád 
je co se učit. Je dobře, že stejně jako v minu-
lém volebním období v zastupitelstvu ne-
politikaříme, ale pracujeme bez ohledu na 
to, kdo je z jaké kandidátky.“ (úsměv)

zprávy z regionu aneb jsme
s vámi u toho...

Konicko • Kostelecko • Němčicko • Plumlovsko • Protivanovsko
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Přestože kvarteto čiperných babiček by letos dohromady 
oslavilo své 283. narozeniny, elán jim rozhodně nechyběl.

Kapela Black rose k plesu plumlovských nadšenců patří stejně 
neodmyslitelně, jako třeba zářivky žárovického „kulturáku“.

Na parketu bylo i letos narváno tak, že nebylo zcela jasné, kdo 
tančí s kým a vypadalo to tak, že každý plouží každý s každým...

sa
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Jel pod pervitinem
Minulé úterý 9. února krátce před 
půlnocí kontrolovali v Mostkovi-
cích policisté obvodního odděle-
ní v Plumlově devatenáctiletého 
řidiče osobního automobilu znač-
ky Škoda. Po negativní dechové 
zkoušce na přítomnost alkoholu 
v dechu provedli policisté také 
zkoušku na ovlivnění omamný-
mi a psychotropními látkami. Ta 
byla pozitivní na pervitin. Řidič 
užití této látky před jízdou popřel, 
ale lékařské vyšetření spojené 
s odběrem biologického materi-
álu odmítl. Policisté muži další 
jízdu zakázali. Řidičský průkaz 
zadržen nebyl, protože muž není 
jeho držitelem. Odmítnutím lé-
kařského vyšetření ke zjištění 
ovlivnění alkoholem nebo jinou 
návykovou látkou je mladík po-
dezřelý z přestupku proti bezpeč-
nosti a plynulosti provozu na po-
zemních komunikacích, za který 
mu hrozí pokuta od 25 000 do 50 
000 korun a zákaz řízení na dobu 
od jednoho do dvou let. Věc bude 
předána k dořešení příslušnému 
správnímu orgánu.

Televizor vydal
Z trestného činu podílnictví po-
dezírají policisté z obvodního 
oddělení v Konici šestašedesátile-
tého muže z Prostějovska. Tohoto 
skutku se měl muž dopustit tím, 
že 10. ledna tohoto roku převzal 
od devětadvacetiletého muže te-
levizor značky LG, přestože věděl, 
že tento televizor byl získán krá-
deží. Po objasnění případu pode-
zřelý muž uvedený televizor po-
licistům dobrovolně vydal. Nyní 
mu hrozí trest odnětí svobody až 
na čtyři roky.  

Marihuana s pivem
Uplynulý čtvrtek 11. února ve 
21:10 hodin kontrolovali poli-
cisté v Plumlově řidiče osobního 
automobilu značky Fiat. U třiceti-
letého muže policisté provedenou 
dechovou zkouškou zjistili hod-
notu 0,23 promile alkoholu v de-
chu. Řidič s naměřenou hodnotou 
souhlasil a uvedl, že bezprostřed-
ně před jízdou vypil půllitr jede-
náctistupňového piva. V rámci 
kontroly policisté u muže proved-
li také orientační test na přítom-
nost omamné či psychotropní 
látky. Tento test ukázal ovlivnění 
marihuanou. I s výsledkem toho-
to testu řidič souhlasil a přiznal, 
že téhož dne odpoledne vykouřil 
jednu cigaretu marihuany. Poli-
cisté muži na místě zadrželi řidič-
ský průkaz a zakázali další jízdu.

Přiznal se ke krádeži
V přesně nezjištěnou dobu dne 
23. ledna tohoto roku využil pa-
chatel v provozovně v Plumlově 
nepozornosti devatenáctiletého 
muže a z kapsy mikiny mu odcizil 
mobilní telefon značky Aligátor. 
Poškozenému tím způsobil ško-
du vyčíslenou na tři tisíce korun. 
Šetřením v následujících dnech se 
policistům obvodního oddělení 
v Plumlově podařilo pachatele vy-
pátrat. Dvaatřicetiletý muž se ke 
krádeži doznal. V případu je nyní 
vedeno zkrácené přípravné říze-
ní. Podezřelému hrozí za přečin 
krádeže trest odnětí svobody až 
na dvě léta.

ČERNÁ
KRONIKA
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>>> chcete vìdìt, kdo je vaším starostou?

LUDMÍROV Od podzimu 2010 
má Ludmírov ve svém čele sta-
rostku. Tuto rozlehlou obec čí-
tající ovšem včetně místních 
částí Dětkovice, Milkov, Ospělov, 
Ponikev, pouze necelých šest 
stovek obyvatel, řídí již šestým 
rokem Jana Grézlová (na snímku). 
V následujícím rozhovoru, který 
je dalším dílem našeho pravidel-
ného seriálu interview s čelními 
představiteli měst, městysů a obcí 
našeho regionu, mimo jiné před-
stavila strasti, s nimiž se musejí 
občané bydlící v nejsevernějších 
partiích Prostějovska vypořádat, 
ale také plány do budoucna.

ŽÁROVICE Konec světa bude, až přestanou plumlovští nadšenci 
tančit. Parafráze citátu Alberta Einsteina by mohla klidně slou-
žit jako motto plesu spolku, který už jednu dekádu baví sebe 
i ostatní. Účastníci devátého ročníku oblíbené akce, kde to žije 
jako málokde jinde, uplynulou sobotní noc opět zcela vydýchali 
„kulturák“ v Žárovicích. A Večerník byl jako tradičně u toho!

 Martin ZAORAL

PŮVODNÍ  REPORTÁŽ
pro Večerník
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Zcela zaplněný sál letos roztleskaly i rozesmály břišní tanečnice, které se v Žárovicích 
zastavily na své pouti do vysněného Německa.  Foto: Martin Zaoral
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klikni na
www.vecernikpv.cz

EXKLUZIVNÍ
ROZHOVOR
pro Večerník

Jiří MOŽNÝ

KONICE Má s tím bohaté zkuše-
nosti. Mladý muž si „načepoval“ do 
připraveného kanystru benzín a bez 
zaplacení vzal nohy na ramena. Včas 
si jeho počínání ale všimla obsluha 
konické čerpací stanice, která ho po 
krátké honičce zadržela a předala 
policistům. Ti zjistili, že chlapík byl 
za celou sérii podobných činů v loň-
ském roce již odsouzen. 
„Z trestného činu krádeže podezírají 
koničtí policisté devětadvacetiletého 
muže z Olomouce. Tohoto činu se 
měl podezřelý dopustit tím, že dne 
pětadvacátého ledna tohoto roku 
o půl druhé odpoledne na benzínové 
čerpací stanici v Konici načerpal do 
přineseného plastového kanystru 13,1 
litru benzínu Natural 95 a poté se po-
kusil bez zaplacení z místa s kanystrem 

utéct. To se mu však nepodařilo, pro-
tože byl dostižen a zadržen obsluhou 
stanice,“ popsal celou událost Franti-
šek Kořínek, tiskový mluvčí Policie 
ČR pro Územní odbor Prostějov. 
Jakmile si policisté převzali chyceného 
neplatiče, zjistili, že se nejedná o žád-
ného nováčka v kriminálním řemesle. 
„Při šetření tohoto skutku policisté 
zjistili, že muž se v minulosti obdob-
ného jednání již dopouštěl. V nejmé-
ně sedmi případech od benzínových 
čerpacích stanic na Svitavsku ujel bez 
placení. Za to byl v srpnu loňského 
roku potrestán Okresním soudem ve 
Svitavách. Pokud bude vina podezře-
lého prokázána, hrozí mu za útěk bez 
placení trest odnětí svobody na šest 
měsíců až tři léta,“ dodal Kořínek. 
 (mik)

Od konické benzínky
NEPLATIČ NEUTEKL

BEDIHOŠŤ Bezesporu černé svě-
domí měl mladý cyklista, který 
minulé úterý podle všeho způsobil 
nehodu na silnici z Prostějova do 
Bedihoště. Když mu po srážce s au-
tem chtěli policisté dát dýchnout, 

odmítl to! Přitom podle strážců 
zákona byl zjevně opilý... 
„V úterý devátého února před půl 
sedmou večer vyráželi policisté k ne-
hodě cyklisty. Tentokrát se jednalo 
o třiadvacetiletého muže, který jel 

po silniční komunikaci z Prostějova 
směrem na Bedihošť. Na rovném 
a přehledném úseku z dosud přesně 
nezjištěných příčin najel náhle do 
středu vozovky v době, kdy za ním 
jelo osobní vozidlo značky Škoda. 
Protože jeho jízdní kolo nebylo řád-
ně vybaveno pro jízdu za snížené 
viditelnosti, zahlédl sedmapadesáti-
letý řidič auta cyklistu až na poslední 
chvíli a i přes prudký vyhýbací mané-
vr nedokázal srážce zabránit,“ popsal 
nehodu vozidla s cyklistou František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov. 
Při střetu došlo ke hmotné škodě 
na vozidle i jízdním kole, která byla 
předběžně vyčíslena na 5 500 ko-
run. „U řidiče automobilu ovlivnění 
alkoholem policisté vyloučili provede-
nou dechovou zkouškou. Ovšem cyk-
lista, který jevil známky podnapilosti, 
se zkoušce podrobit odmítl,“ dodal 
mluvčí prostějovské policie. Jak dodal, 
k žádnému zranění nedošlo, okolnosti 
i míra zavinění jsou předmětem další-
ho policejního vyšetřování.  (mik)

Po bouračce u Bedihoště
odmítl cyklista „dýchnout“ 

Po srážce s autem zbylo cyklistovi jízdní kolo s „osmičkou“.  Foto: Policie ČR
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“Trochu mne mrzí, že 
občané se příliš nezajímají 
o život v obci, starají se hlav-
ně ‚o to svoje‘ a ozvou se jen, 
pokud jsou osobně s něčím 

nespokojeni.

Foto: Archív Večerníku

Kraj se odpovědnosti za Bezručův domek nezříká

Jana Řehulková zavzpomínala pro Večerník:

„Když pistole konečně zmizela pod hladinou,
POCÍTILA JSEM OBROVSKOU ÚLEVU“

Martin ZAORA L

➢z titulní strany

EXEXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

S NADŠENCI PLESALY I MIGRUJÍCÍ TANEČNICE 
Na oblíbené akci byla ve hře i večeře s kravičkami 

Speciální nabídka na celoroční předplatné
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku stále trvá:

ZAPLATÍTE 884 KORUN884 KORUN
ZA 52 VYDÁNÍ52 VYDÁNÍ OD DATUMU STARTU

ZÍSKÁTE VÝHODY AŽ ZA 2000 Kč a MŮŽETE VYHRÁT 
NAPŘÍKLAD BAREVNÝ TELEVIZOR ZAČKY SHARP
nebo TANDEMOVÝ SESKOK i spoustu dalších cen.

VÍCE
ČTĚTE NA

STRANĚ 28

JSME JEDNA

RODINA

www.facebook.com/vecernikpv

Řekni svým přátelům,
že už jsi taky s náma

KRALICE NA HANÉ Plurál je 
v tomto případě na místě. Byť se 
Hanácký bál pořádá v každé ple-
sové sezóně jeden, musí být kvůli 
zájmu a kapacitě zdejšího Kultur-
ního domu rozdělen na dva večery. 
První bál 41. ročníku se pořádal 
uplynulou sobotu a druhý přijde na 
řadu hned tu následující.

Tomáš KA LÁB
Pořadatel bálu, kterým není nikdo 
jiný než Hanácký soubor písní a tanců 
KLAS, může být naprosto spokojen. 
Vyprodáno bylo už v listopadu, kapa-
cita sálu, která činí 250 osob, naplněna 
na oba večery. „Držíme se osvědčeného 

programu. Bál začíná hanáckou poloné-
zou, následuje hanácké číslo, společen-
ské číslo a netrpělivě očekávané půlnoč-
ní překvapení,“ popsala Večerníku náplň 
večera vedoucí souboru Vladimíra Šol-
cová. „Každý rok obměňujeme jedno 
z vystoupení, letos se v sále objeví trpaslí-
ci,“ poodhalila právě půlnoční téma.
Zajímavý mix hanáckých krojů a spo-
lečenských oděvů se odrážel i na pó-
diu, kde kromě hanácké muziky hrála 
známá regionální skupina No Pro-
blem. Hosté měli v rozlehlých prosto-
rách Kulturního domu k dispozici vše, 
co ke správnému plesu patří, snad jen 
pravověrní pivaři mohli litovat absen-
ce točeného moku. 

Hanácké bály v Kralicích 
beznadějně vyprodané

Parket kralického Kulturního domu zaplnily v sobotu hanácké kroje.  
 Foto: Tomáš Kaláb
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PROSTĚJOV Dříve vojenský 
výsadkář, nyní úspěšný moderá-
tor nejrůznějších akcí, ale také 
nadšený dálkový a zimní plavec. 
Michal Mucha je mužem mnoha 
tváří. Podle svých slov neodcházel 
v  lednu 2011 z  armády nikterak 
zhrzený či naštvaný, chtěl si jen 
po dlouhých dvaceti letech v  ze-
leném suknu a červeném baretu 
na hlavě zkusit, jak se maká v  ci-
vilu. A přestože si vzal toho na svá 
bedra hodně, vše zvládá s  gracií 
sobě vlastní. Z  vojenské služby 
je prý zvyklý na to, že nezná po-
jem pracovní doba a podle toho 
jeho diář vypadá. V  současnosti 
je vyhledávaným organizátorem 
a moderátorem kulturních, spole-
čenských či sportovních podniků. 
Během náročného programu si 
ale udělal čas na obsáhlé povídání 
s  Večerníkem, které bylo veskrze 
zajímavé...

●● Pojďme pěkně od začátku. Jak 
jste se v  mládí vůbec dostal k  ar-
mádě?
„Můj otec byl vojákem z  povolání 
a vydržel v armádě pětadvacet let. 
Mě tato práce jako kluka imponova-
la, přestože táta nebyl vůbec nadšen 
z toho, že se chci stát vojákem jako 
on. Dnes už můžu prozradit, že ten-
krát nadával jako špaček! Po absol-
vování vysoké školy v Bratislavě jsem 
to ale hned ´podepsal´ a už během 
prvních měsíců poznal, že táta mě 
od mého úmyslu zrazoval právem. 
Ano, jak se říká, vojna není kojná, 
ale nakonec jsem v uniformě vydržel 
také hodně dlouho.“ 
●● Co pozitivního vám zelený 
úbor a červený baret daly?
„Byl jsem dvacet let výsadkářem, 
a armáda mě doslova vychovala. 
Mnohokrát jsem byl hozen do vody 
a učili mě věci, které jsem nikdy 
předtím nedělal. A naučit jsem se je 
prostě musel, rozkaz je přece rozkaz! 
Za tu dlouhou dobu v armádě jsem 
poznal jedinou věc - úkol musí být 
splněn. Nikdo se mě neptal na čas, 
doposud taky neznám termín pra-
covní doba. A to přetrvává dodnes, 
kdy už jsem pět let v civilu.“ (úsměv)
●● Proč jste vůbec odešel z Armá-
dy České republiky?
„Po tak dlouhé době jsem zjistil, že 
už na to z fyzického ani zdravotního 
hlediska nemám. Armáda je prostě 
pro mladé lidi. Netvrdím, že jsem 
úplně starý, ale je mi osmačtyřicet 

a to už člověk k  vojákům moc ne-
patří. Možná tak na nějakou vedou-
cí funkci, což pro mě nebylo. Můj 
odchod nebyl tedy o tom, že bych 
byl nějaký zhrzený či naštvaný. Měl 
jsem prostě touhu vyzkoušet si prá-
ci v civilu a uplatnit své zkušenosti, 
které jsem za těch dvacet let nabral 
v armádě.“  
●● Co jste vůbec vykonával za 
funkce?
„Byl jsem správcem vojenské po-
sádky, a teď pozor, také náčelníkem 
zabezpečení kvality života. Nádher-
ná funkce, ne? (smích) Ještě musím 
připomenout, že několik let jsem 
dělal i tiskového mluvčího našeho 
výsadkového útvaru. Prostě a jed-
noduše, zabezpečoval jsem hlavně 
akce, které měly podpořit spolupráci 
a styk armády s veřejností.“
●● Jakou jste za těch dvacet let zís-
kal hodnost?
„Už v roce 1997 mě povýšili na ka-
pitána a jako věčný kapitán už asi 
zůstanu. (úsměv) Jen s tím rozdílem, 
že v záloze.“ 
●● Bylo složité adaptovat se zpět-
ně na život a práci v civilu?
„Nebyla to až tak strašné, protože už 
díky své armádní funkci jsem velmi 
často spolupracoval s civilním sekto-
rem. Ať už to bylo s městem, či růz-
nými společenskými a kulturními 
organizacemi. Navíc naším hlavním 
partnerem byl Klub výsadkových 
veteránů, který jsem měl na starosti. 
A od toho všeho se vyvíjelo i moje 
další uplatnění v civilu.“
●● Jaké to uplatnění vlastně bylo?   
„Vrhnul jsem se na moderátorství 
a pořádání akcí na klíč. Jde o akce 
různého druhu a rozsahu - od dět-
ských dnů, mikulášských besídek až 
po reprezentační plesy...“
●● Je to, lidově řečeno, k uživení?
„Pokud bych chtěl vydělávat velké 
peníze, musel bych se k tomu posta-
vit trošku jinak a z  hlediska mode-
rování zabřednout do showbyzny-
su. To jsem ovšem nechtěl. Necítil 
jsem se na to a žádný Leoš Mareš 
ze mě rozhodně také nikdy nebude. 
(úsměv) I tak mám ale dnes přehršel 
různých aktivit. Je to pro mě jakýsi 
ventil, při kterém se mohu stýkat 
s  lidmi. A navýsost mě uspokojuje, 
když tito lidé odcházejí z akce a říka-
jí, že byla perfektní.“
●● Jste také dlouholetým členem 
oddílu dálkového a zimního pla-
vání TJ Haná Prostějov. K tomuto 
odvětví jste se dostal jak? 
„Kdysi jsem závodně plaval, ale to už 
je dávno... (smích) Pak ale přišel rok 
2006, a bývalá spolužačka mě vyzva-
la, abych znovu začal plavat. Vstoupil 
jsem tedy do oddílu jako senior či 
veterán a byl velmi příjemně pře-
kvapen. Hodně mě to uspokojovalo, 
našel jsem další smysl svého spor-

tovního života a chuť ještě něco do-
kázat! Nejdřív jsem si zkusil zaplavat 
pět, posléze i deset kilometrů. Moje 
výsledky a časy nebyly sice nic moc, 
často jsem se pohyboval na samot-
ném chvostu závodního pole, ale 
sám sobě jsem si dokázal, že nejsem 
žádný srab a něco ve mně je. (úsměv) 
No a uběhly další dva roky a členové 
oddílu mě ještě ke všemu přemluvili 
i k zimnímu plavání.“ 
●● Je to těžké vlézt jenom tak do 
ledové vody? Není to o zdraví?
„Co o zdraví, je to o život! (napůl 
vážně) Určitě to chce dlouhodobý 
trénink, protože člověk na to musí 
být nejenom fyzicky, ale hlavně psy-
chicky připravený. Tělo musí vědět, 
co s ním udělá voda o teplotě dvou 
až tří stupňů, a pak to adept na zimní 
plavání musí mít srovnané i v hlavě. 
Každému říkám, že blázni nemů-
žou skočit do ledové vody a plavat. 
Uplavete v ní dvě stě padesát metrů, 
začnou vám umrzat konečky prstů 
u rukou i nohou. Přestanete je cítit 
a pak vás začne všechno bolet. V tu 
chvíli intenzivně pracuje mozek, za-
čnete panikařit. Teprve až poté, co je 
z vás zkušený zimní plavec, poznáte, 
že panika není na místě. Plavete dál, 
vydáte se na dalších pět set metrů, 
ruce máte jako lopaty, jste promrz-
lý až na kost, ale tělo tyto nástrahy 
vydrží! Proto není zimní plavání 
o nějakém otužování a předem spr-
chování ve studené vodě. Důležité je 
ochlazovat celé tělo rovnou ve vodě. 
Doporučil bych plavat už od září, 
kdy teplota vody klesá na patnáct 
stupňů, takto se dá postupně připra-
vovat na zimní plavání.“
●● Plavci musí za závody hodně 
cestovat. Kde jste jako dálkový či 
zimní plavec byl nejdále?
„Já toho s  plaváním moc neproces-
toval, nejdál jsem byl asi v severních 
nebo západních Čechách, kde jsme 
plavali v  rámci soutěží Českého 
poháru. Zahájili jsme ale pořádání 
jedinečné akce ´Plavání ze země 
do země´. Tou první bylo plavání 
z  Čech do Rakouska po Dyji. Byla 
to i společenská událost, sešli se 
zde starostové z pohraničních měst 
obou států a my jsme u hranic také 
položili věnec na památku těch, kteří 
zde za komunismu zemřeli při útěku 
z  Československa. Ať už se utopili 
vysílením, nebo byli zastřeleni.“  
●● Vás nikdy nelákalo přeplavat 
kanál La Manche jako vaše dva 
kolegy z oddílu Danu Zbořilovou 
a Luďka Coufala?
„Ježíši! Na to já nemám... (smích) Já 
přesně vím, na co fyzicky mám a co 
je nad osobní možnosti. Lákalo by 
mě to možná jen z hlediska toho, že 
bych někomu dělal doprovod, byl 
součástí nějakého týmu. Jenom tak 
lehce nasát atmosféru. Víc ne!“

●● Zpět k  armádě. Přestože jste 
odešel už před pěti lety, s  výsad-
káři se stále stýkáte.
„Zůstal jsem aktivní v Klubu výsad-
kových veteránů a pomáhám mu 
pořádat různé akce. Tito vysloužilí 
vojáci dodržují tradice, setkávají se 
při mnoha společenských, kultur-
ních i sportovních akcích, pořádáme 
společně také zájezdy a pietní vzpo-
mínky. Dělám všechno pro to, aby 
se tento klub dostal i do povědomí 
společnosti. Z tohoto důvodu jsem 
před čtyřmi lety založil občanské 
sdružení Červené barety. Chceme li-
dem vštípit úctu k tradicím výsadká-
řů, národní hrdost a zároveň osvětu. 
Mezi veterány je spousta těch, kteří 
pro tuto zemi jako vlastenci udělali 
mnoho a ...“ 
●● A jsou nedocenění. Co vám 
osobně říká vlastenectví? 
„Mně osobně hodně. Ale dneska je 
toto slovo bohužel klišé... (naštva-
ně) Já jsem byl ještě vychováván 
v  tom duchu, že bych měl být na 
něco hrdý a pyšný. Studoval jsem 
hodně dějiny, takže na téma vlas-
tenectví bych mohl mluvit hodiny 
a hodiny. Bohužel český národ ale 
není hrdý. Každý se pořád schovává 
za někoho jiného, ale sám za sebe 

dokáže jen těžko něco udělat! Při-
tom velikánů z  různého prostředí 
tu máme i dnes spoustu. My Češi 
ale dokážeme být náramní vlastenci 
jenom ve chvíli, kdy hokejisté vy-
hrají olympiádu nebo mistrovství 
světa...“ (pokrčí rameny)
●● Co proti tomu dělat?
„Nad touto otázkou jsem taky hod-
ně dlouho a často přemýšlel... Co mi 
vadí ze všeho nejvíce, je popírání his-
torie československého vojenského 
odboje během druhé světové války. 

Těsně poté, co se podařilo porazit 
nacismus, všichni věděli, že západní 
i východní odboj byl úzce propojen. 
Pak se tu čtyřicet let učilo, že čes-
koslovenští vojáci bojovali pouze 
na Východě. Po roce 1989 ale zase 
slyším v televizi a čtu v novinách, že 
hrdinové bojovali jen na Západě, od 
té chvíle se propaguje jenom Západ. 
A teď je zase doba, kdy jako vlastenci 
úplně zapomínáme na desítky ti-
síc krajanů, kteří padli na východní 
frontě. Je mi z toho hodně smutno...“

rozhovor Večerníku12 Pondělí 15. února 2016
www.vecernikpv.cz

vizitka
MICHAL MUCHA

✓ narodil se 29. ledna 1968 v Prostějově
✓ vystudoval místní Gymnázium Jiřího 
Wolkera a následně Vysokou školu vojen-
skou v Bratislavě
✓ v roce 1991 nastoupil v Prostějově u vý-

sadkového útvaru 8280, ve kterém prošel mnoha funkcemi
✓ v lednu 2011 odešel z Armády České republiky v hodnosti kapitána
✓ po přechodu do civilu si ihned zařídil živnostenský list na pořádání 
a moderování akcí na klíč
✓ doposud úzce spolupracuje s Klubem výsadkových veteránů a založil 
také spolek Červené barety
✓ je rozvedený, má dceru a syna, a dokonce už i desetiměsíční vnučku
✓ v současnosti má přítelkyni ze Zábřehu na Moravě
zajímavost: jako aktivní výsadkář má za sebou 160 seskoků
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„Dnes je slovo vlastenec pouze klišé. My Češi dokážeme být náramní vlastenci 
jenom ve chvíli, kdy hokejisté vyhrají 

olympiádu nebo mistrovství světa.“
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„NEBUDE ZE MĚ LEOŠ MAREŠ A KANÁL LA MANCHE NEPŘEPLAVU“
Všeuměl a kapitán v záloze Michal Mucha promluvil nejen o svém odchodu z armády 

Foto: Michal Kadlec
v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

w
rník

MichalMichal
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Jarmila Župková 1937  Prostějov
Pavel Dvořák 1960  Prostějov 
Danuška Pánková 1931  Prostějov
Josef Štercl 1927  Čelčice
Libuše Slepánková 1934  Jindice
Marie Slívová 1933  Laškov
Marie Stejskalová 1934  
 Kostelec na Hané
Stanislav Vybíhal 1961  Bedihošť 
Jaromír Skácel 1960 Prostějov

Pohřební služba Pavel Makový
Nejsou již mezi námi Poslední rozlouèení

Úterý 16. února 2016
Libuše Kopečná 1945 Prostějov 10.00 Obřadní síň Brněnská 104 
Středa 17. února 2016
Eva Grumlíková 1944 Prostějov 11.45 Obřadní síň Prostějov
Čtvrtek 18. února 2016
Josefa Piňosová 1932 Mostkovice 14.00 kostel Mostkovice
Ing. Danuše Šíblová 1930 Otinoves 14.00 Obřadní síň Rozstání
Pátek 19. února 2016
Pavel Zatloukal 1947 Malé Hradisko 14.00 kostel Protivanov
Milan Havlen 1956 Bousín 14.00 Obřadní síň Brněnská 104  
Jan Pilný 1944 Ondratice 11.00 Obřadní síň Prostějov

Nejsou již mezi námi
Miroslav  Slezák 1923 Soběsuky
Jana Molatová 1948 Ivaň

Soukromá pohřební služba Václavková a spol.

Poslední rozlouèení
Pondělí 8. února 2016 
Miroslav Slezák 1923 Soběsuky 11.45 Obřadní síň Prostějov
Úterý 9. února 2016 
Jana Molatová 1948 Ivaň 14.00 kaple Ivaň
Pátek 19. února 2016
Vlasta Hloušková 1932 Seloutky Obřadní síň Mlýnská úzký rodinný kruh

Nejsou již mezi námi
Věra Čechová 1944 Prostějov

Pohřební služba A.S.A. TS

smuteèní oznámení
Pohřební služba Pavel Makový,
Kravařova 11, tel.: 582 332 100

Pohřební služba Václavková a spol. s.r.o.,
Mlýnská 31, tel.: 582 343 883, 582 340 004

Pohřební služba A.S.A. TS,
Žižkovo náměstí 19, tel.: 582 344 073, 
mobil: 602 581 098

Kdo žije v srdcích svých milých,Kdo žije v srdcích svých milých,
 není mrtev, je jen vzdálen..

Dnes, tj. 15. února 2016
 uplynou dva smutné roky od úmrtí  uplynou dva smutné roky od úmrtí 

naší maminky, babičky a sestry naší maminky, babičky a sestry 
paní Irmy ONDROVIČOVÉpaní Irmy ONDROVIČOVÉ

 z Prostějova.  z Prostějova. 
S láskou v srdci vzpomíná S láskou v srdci vzpomíná 

celá rodina.celá rodina.

Dne 16. února 2016Dne 16. února 2016
 uplynou dva smutné roky od úmrtí  uplynou dva smutné roky od úmrtí 

pana Zdeňka TESAŘEpana Zdeňka TESAŘE
 z Vrahovic. z Vrahovic.

Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 
tatínek, dcera a přítelkyně.tatínek, dcera a přítelkyně.

Drahý tatínku, Drahý tatínku, 
jak rádi bychom Ti ruku podalijak rádi bychom Ti ruku podali

a k narozeninám popřáli, a k narozeninám popřáli, 
leč můžeme jen kytičku leč můžeme jen kytičku 

na hrob dát, se slzami v očích na hrob dát, se slzami v očích 
a láskou v srdci na Tebe vzpomínat.

Dne 14. února 2016Dne 14. února 2016
 by se dožil devadesáti let by se dožil devadesáti let
 pan František HOHN  pan František HOHN 

z Otaslavicz Otaslavic
 a dne 21. února 2016 a dne 21. února 2016

 vzpomeneme vzpomeneme
 5. smutné výročí jeho úmrtí. 5. smutné výročí jeho úmrtí.
Za tichou vzpomínku děkují Za tichou vzpomínku děkují 

dcera Lenka, synové Miroslavdcera Lenka, synové Miroslav
 a František s rodinami. a František s rodinami.

Živote, měl jsem Tě rád.Živote, měl jsem Tě rád.

Dne 17. února 2016Dne 17. února 2016
 by se dožil 82 let  by se dožil 82 let 

pan Josef DUFKApan Josef DUFKA
 z Prostějova. z Prostějova.

Za tichou vzpomínku děkují Za tichou vzpomínku děkují 
manželka Helena, manželka Helena, 

dcera Hana  a syn Miroslavdcera Hana  a syn Miroslav
s rodinami.s rodinami.

Proč je tak málo štěstí na světě, Proč je tak málo štěstí na světě, 
proč co nám nejdražší,proč co nám nejdražší,

tak záhy odchází.

Dne 20. února 2016Dne 20. února 2016
 vzpomeneme  vzpomeneme 

8. smutné výročí úmrtí 8. smutné výročí úmrtí 
paní Jany ALEXYOVÉ.paní Jany ALEXYOVÉ.

Kdo jste ji znali, Kdo jste ji znali, 
vzpomeňte s námi.vzpomeňte s námi.

Manžel, děti a zarmoucenáManžel, děti a zarmoucená
 rodina.  rodina. 

Zapalte svíce, Zapalte svíce, 
kdo jste ho měli rádi,kdo jste ho měli rádi,

vzpomeňte na krásné chvíle, vzpomeňte na krásné chvíle, 
které jsme s ním prožívali.které jsme s ním prožívali.

Dne 17. února 2016
 vzpomeneme 

7. výročí od úmrtí 
pana Josefa KUBY

 z Jesence.
Všichni, kdo jste ho měli rádi, 

vzpomeňte s námi. Děkují 
děti s rodinou.

Dne 17. února 2016Dne 17. února 2016
 vzpomeneme vzpomeneme 

7. výročí od úmrtí 7. výročí od úmrtí 
pana Josefapana Josefa KUBYKUBY

 z Jesence.z Jesence.
VšV ichni, kdo jste ho měli rádi, VšV ichni, kdo jste ho měli rádi, 

vzpomeňte s námi. Děkují vzpomeňte s námi. Děkují 
děti s rodinou.děd ti s rodinou.

Těžko se s Tebou loučilo, Těžko se s Tebou loučilo, 
těžko je bez Tebe žít.těžko je bez Tebe žít.

Láska však smrtí nekončí, Láska však smrtí nekončí, 
v srdcích Tě navždy budeme mít.v srdcích Tě navždy budeme mít.

Dne 18. února 2016Dne 18. února 2016
 vzpomeneme 2. smutné výročí,  vzpomeneme 2. smutné výročí, 

co nás opustila dcera a sestra co nás opustila dcera a sestra 
slečna Jitka SEKANINOVÁslečna Jitka SEKANINOVÁ

 z Vícova. z Vícova.
Všichni, kdo jste jí znali a měli Všichni, kdo jste jí znali a měli 

rádi, vzpomeňte s námi. Děkují rádi, vzpomeňte s námi. Děkují 
rodiče a bratr s rodinou.rodiče a bratr s rodinou.

Někdo moudrý řekl, Někdo moudrý řekl, 
že čas zmírňuje bolest.že čas zmírňuje bolest.

Ten někdo se mýlil..Ten někdo se mýlil..
Čas nevyplní obrovskou prázdnotu,Čas nevyplní obrovskou prázdnotu,

 kterou jsi zanechal uvnitř nás kterou jsi zanechal uvnitř nás
a uvnitř každého, kdo Tě znal, a uvnitř každého, kdo Tě znal, 

miloval a miluje...

Dne 16. února 2016
 vzpomeneme 1. smutný rok,  vzpomeneme 1. smutný rok, 

kdy nás navždy opustil kdy nás navždy opustil 
pan JAROSLAV GRULICHpan JAROSLAV GRULICH

 z Prostějova z Prostějova
S láskou vzpomíná S láskou vzpomíná 

manželka Helena, syn Petr manželka Helena, syn Petr 
a dcera Lenkaa dcera Lenka

Hodně síly k překonání toho jediného,Hodně síly k překonání toho jediného,
co nemůžeme nikdy změnit.

Dne 11. února 2016Dne 11. února 2016
 jsme vzpomínali druhé smutné  jsme vzpomínali druhé smutné 

výročí od úmrtí výročí od úmrtí 
pana  Mojmíra ZELENÉHOpana  Mojmíra ZELENÉHO

  z Prostějova.  z Prostějova.
S láskou v srdci vzpomíná S láskou v srdci vzpomíná 

zarmoucená rodina.zarmoucená rodina.

Kdo poznal Tě, ten měl Tě rád.Kdo poznal Tě, ten měl Tě rád.
Uměl jsi pomoci, potěšit i rozesmát.Uměl jsi pomoci, potěšit i rozesmát.

Takoví lidé by neměli umírat…Takoví lidé by neměli umírat…

Dne 17. února 2016Dne 17. února 2016
 tomu bude 6 let, kdy nás opustil náš  tomu bude 6 let, kdy nás opustil náš 
milovaný manžel, tatínek, syn a bratr milovaný manžel, tatínek, syn a bratr 

pan Jaroslav HEŽApan Jaroslav HEŽA
 z Prostějova. z Prostějova.

Kdo jste ho znali a měli rádi, Kdo jste ho znali a měli rádi, 
vzpomeňte s námi.vzpomeňte s námi.

Manželka, děti, Manželka, děti, 
maminka, bratři.maminka, bratři.

V našem srdci zůstaneš, V našem srdci zůstaneš, 
i když s námi nejsi dnes.i když s námi nejsi dnes.

V sobotu 13. února 2016 V sobotu 13. února 2016 
uplynulo již 5 let, uplynulo již 5 let, 

co nás navždy opustila co nás navždy opustila 
naše drahá maminka a babička naše drahá maminka a babička 
paní Emílie HRABALOVÁ.paní Emílie HRABALOVÁ.

S láskou vzpomínají dcery S láskou vzpomínají dcery 
Jiřina a Dagmar s rodinami.Jiřina a Dagmar s rodinami.

Dne 14. února 2016
uplynulo 10. smutné výročí od úmrtí uplynulo 10. smutné výročí od úmrtí 
paní Bohumily KADLČÍKOVÉ

 a zároveň dne 24. března 2016
 vzpomeneme  vzpomeneme 

30. výročí od úmrtí 30. výročí od úmrtí 
pana Jiřího KADLČÍKA.pana Jiřího KADLČÍKA.

Za tichou vzpomínku děkují Za tichou vzpomínku děkují 
dcery s rodinami.dcery s rodinami.

Hluboký zármutek zůstává Hluboký zármutek zůstává 
po tom, kdo nás navždy opustil.po tom, kdo nás navždy opustil.

Dne 18. února 2016Dne 18. února 2016
 vzpomeneme  vzpomeneme 

20. výročí od úmrtí 20. výročí od úmrtí 
pana Václava PIŇOSEpana Václava PIŇOSE

 z Prostějova. z Prostějova.
Všichni, kdo jste ho znali, vzpo-Všichni, kdo jste ho znali, vzpo-

meňte s námi. Děkuje rodina.meňte s námi. Děkuje rodina.

Dne 19. února 2016Dne 19. února 2016
 vzpomeneme  vzpomeneme 

7. smutné výročí od úmrtí 7. smutné výročí od úmrtí 
pana Zdeňka SLEPÁNKA. pana Zdeňka SLEPÁNKA. 
Všichni, kdo jste ho měli rádi, Všichni, kdo jste ho měli rádi, 
věnujte mu tichou vzpomínkuvěnujte mu tichou vzpomínku

 s námi. Rodina s námi. Rodina
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SLUŽBY

STOLÁŘSTVÍ V. Jančík.
Výr. nábytku, dřev. oblož. a pergol, plov. 

podlahy. Domamyslická 104, PV.
www.stolarstvijancik.cz, 

Tel.: 604 820 358

 Opravy oděvů
Obuvi a batohů

Opravy deštníků
Broušení nůžky nože

Vedle knihkupectví u radnice
702 870 751

Provádíme také zcelování

Čištění kanalizací a odpadů
Odvoz fekálií

Tel.: 774 368 343

Stěhování bez pomoci zákazníka
a vyklízecí služby. Rychle, levně. 

Prostějov 604 389 367

Stěhování, vyklízení Hájek, 
721 344 771. Práce strojem UNC, 
výkopové, terénní práce.

Půjčujeme pojízdné profi  le-
šení (věž).Vhodné pro údržbu, 
opravy i práce svépomocí. Tel: 
603 859 314

Antény Jiříček nabízí až 47 tv progra-
mů bez poplatků. Tel.: 776 340 848, 
www.anteny.kvalitne.cz

Doučím z českého jazyka ZŠ 
5. -9. tř. Tel.: 723 100 604

Špičková kapela zahraje plesy, naroze-
niny, oslavy, svatby. Tel.: 776 560 107

Stěhování, vyklízení.
Tel.: 775 132 134 

Doučím k maturitní zkoušce 
z  českého jazyka, Tel.: 723 100 604

Vyplatíme všechny vaše EXEKU-
CE a poskytneme vám jednu půjč-
ku. Pracuji pro více věřitelů Volejte
777 551 492 

Peníze pro všechny ihned při pod-
pisu! Zvýhodněné podmínky, žád-
né poplatky. Volejte: 775 02 12 12

!PENÍZE VŠEM! Úvěry, hypotéky, 
zástavy, exekuce.. od více věřitelů = 
vaše výhoda, konzult. denně zdarma 
739 066 462, 603 317 378

Půjčka pro podnikatele, zaměst-
nance, důchodce. Až 25.000 zpět 
za řádné splácení. Nemusíte do-
kládat účel půjčky. Info na tel.:
775 105 096. Pracuji pro více 
věřitelů.

Osobní bankrot – oddlužení.  Kon-
zultace zdarma. OPTIMCREDIT 
s.r.o. Volejte 777 551 492

Rychlá půjčka 5 - 20 000 Kč. Peníze
ještě dnes. Tel.: 603 218 330 

Malá půjčka 10 000 až 80 000 Kč. 
Pracuji pro více věřitelů. Tel.: 
777 551 492

PŮJČÍME VÁM PENÍZE
4000 Kč až 50 000 Kč

VYPLACENÍ IHNED NA RUKU. 
Tel.:723 335 940

Hotovostní půjčka, půjčíme vám 
5 až 50 tis. Kč, rychle, diskrétně 
a až do domu. Zaručujeme serióz-
ní jednání. Zprostředkovatelskou 
činnost vykonávám výhradně pro 
jednoho věřitele. Tel.: 731 127 756

Centrum půjček Prostějov nabízí ho-
tovostní půjčky, peníze do 10 minut – 
co si půjčíte, to vrátíte. Různí investoři, 
záchrana nemovitostí před exekutory, 
oddlužení občanů. tel.: 774 089 464

FINANCE

Pila Otaslavice nabízí tvrdé palivové 
dříví – krácené. AKCE! Cena 500 Kč/
prms., vč. DPH. Doprava zajištěna. 
Tel.: 582 371 493 nebo 605 405 953

ZD Moravan Domamyslice 
Sad Mostkovice Prodej jablek 

Konzumní i do kvasu
(pro maloodběratele i velkoodběratele)

Po až pá: 7.00 do 15.00 hodin.
Tel.: 602 510 465

PRODÁM PALIVOVÉ DŘEVO TVR-
DÉ + MĚKKÉ  (PILINY+ZBYTKY 
DŘEVA) , MOŽNOST DOPRAVY. 
Bližší informace na  tel. čísle: 606 893 919, 
email:zouharhonza@email.cz

AKCE! Prodej bukového palivo-
vého dříví. Cena 500 Kč/prms. 
+ 15% DPH. Doprava zajištěna. Pila 
K+L Doloplazy. Tel.: 582 388 101

Prodej palivového dřeva, polena 
33cm, metrovky, odřezky od pily. 
Cena od 490 Kč/m. Doprava zajiště-
na. Tel.: 734 481 013

Prodám akordeon HOHNER 80, stáří 
3 roky, cena dohodou, Tel.: 605 556 709

PRODÁ M

PODĚKOVÁNÍ

Galerie umění Prostějov  vykupuje 
a zdarma oceňuje veškeré obrazy a staro-
žitnosti. Neprodávejte překupníkům, ale 
odborníkům za nejvyšší ceny. Jindřich  
Skácel, tel.: 608 805 775, www.gupv.cz

Vykoupíme starožitný, ale jen starý 
nábytek a byt. doplňky, hodiny, ob-
razy,  koberce, lustry, lampy, sklo, 
porcelán, knihy pohlednice a další  
Provedeme  vyklízecí práce. Tel.: 
605 138 473

Koupím starý nábytek do roku 1970. 
Psací stoly, křesla, židle, celé pozůsta-
losti. Tel.: 702 809 319

KOUPÍM VEŠKERÉ STARÉ PO-
HLEDNICE (do roku 1950), dobové 
doklady, dokumenty, dobové fotografie, 
staré mapy (vše do roku 1945) a další. 
Tel.: 773 650 915 po 16:00 hod.

Sběratel koupí stará plechová a ba-
kelitová autíčka i plastová na ovlá-
dání (bovden) dále různé mech.
hračky,ale i vláčky,panenky, hry, 
stavebnice atd. Tel.: 603 161 569

Aukční ceny ihned v  hotovosti za-
platíme za kvalitní obrazy 17. - 20. 
století, zlaté a stříbrné mince, hodiny 
a hodinky, zbraně, stříbrné před-
měty, šperky a veškeré starožitnosti. 
Prosíme pouze kvalitní a hodnotné 
předměty, nejlépe celé sbírky či po-
zůstalosti.  Info René Simon, tel.: 
736 127 661, simonrene@seznam.cz

Koupím schozy jelena a daňka. Tel.: 
702 809 319  

KOUPÍM
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Děkujeme všem příbuzným, Děkujeme všem příbuzným, 
přátelům a známým, přátelům a známým, 

kteří doprovodili na poslední cestě kteří doprovodili na poslední cestě 
pana pana Miroslava SLEZÁKAMiroslava SLEZÁKA

 ze Soběsuk. ze Soběsuk.
Zároveň děkujeme lékařům a Zároveň děkujeme lékařům a 

zdravotnímu personálu interní JIP zdravotnímu personálu interní JIP 
nemocnice Prostějov.nemocnice Prostějov.

Poděkování za důstojné Poděkování za důstojné 
rozloučení patří také Soukromé rozloučení patří také Soukromé 

pohřební pí. Vávlavkové.pohřební pí. Vávlavkové.
Dcery s rodinami.Dcery s rodinami.

Ruku Ti už nepodáme, abychom Ti Ruku Ti už nepodáme, abychom Ti 
mohli přát, jen kytičku na hrob dáme mohli přát, jen kytičku na hrob dáme 

a budeme vzpominat. 

Dne 14. února 2016
 by oslavila naše drahá maminka,  by oslavila naše drahá maminka, 

babička, prababička babička, prababička 
Věra ŠIMKOVÁVěra ŠIMKOVÁ

 71 let.  71 let. 
Kdo jste ji znali a měli rádi Kdo jste ji znali a měli rádi 

vzpomeňte s námi. Dcera Ivana vzpomeňte s námi. Dcera Ivana 
s rodinou a dcera Martina s rodinou.s rodinou a dcera Martina s rodinou.

Po práci je spánek sladký, 
tiše dřímej věčný sen…Spi klidně, 

Tvoji drazí na Tě nikdy nezapomenou.

Dnes, tj. 15. února 2016
 uplynuly tři roky plné bolesti od úmrtí 
milovaného manžela, tatínka a dědečka 

pana Rudy DOLEŽELA,
jehož smrt zavinilo pochybení lékařů. 

Za tichou vzpomínku děkuje
 manželka Anna, dcery Jitka

a Petra a vnoučata.

UZÁVÌRKA 
ØÁDKOVÉ INZERCE
v PÁTEK 19. února

 v 10.00 hodin
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Koupím byt 2+1 v OV, západní 
část města. 777 602 873

REALITNÍ KANCELÁŘ
VNB REALITY

Hlaváčkovo nám.1 (ATRIUM), 
Prostějov

Ing .Marie Vymazalová, 774 421 818
aktuálně NABÍZÍ:

BYT 3+1, DB/P, 74 m2 1.360.000 Kč
RD Otaslavice 960.000 Kč 
RD Plumlov 1.250.000 Kč  
RD Držovice 1.575.000 Kč
RD Plumlov, novost. 3.950.000 Kč
Chata Plumlov 890.000 Kč
Pozemek 22.056 m2 Mostkovice
Pozemek 9.518 m2 Brodek u PV
Ing. Zuzana Kučerová, 774 409 430

aktuálně NABÍZÍ:
BYT 3+1, Kralice n/H 1.090.000 Kč
RD 2+6, Brodek u PV 1.890.000 Kč
RD 5+1, Bedihošť 1.515.000 Kč
RD 3+kk, 1800 m2, NOVOSTAVBA, 
Brodek u Konice 2.700.000 Kč
Pozemek, 1800 m2, Brodek u K. 
 230.000 Kč
Pronájem bytu 1+1 6.000/měs.+ink.
PRO NAŠE KLIENTY HLEDÁME:
* BYTY 1+1, 2+kk, 2+1 v Prostějově
* BYT 3+1 do 1.500.000 Kč v PV
* Rodinné domy v PV a okolí
* Chaty, zahrady a pozemky
Více na:WWW.VNB-REALITY.CZ

Koupím byt 1+1, 2+1. Telefon: 
774 101 818
Koupím jakýkoliv byt, nejlépe 2+1. 
Stěhuji se z OL. 792 273 285

Pronajmu pan. byt 1+1 v Pv, ul. 
Tylova, po rekonstrukci – balkon, 
náj. 6000 Kč včetně inkasa,  volný 
od 1.3. 2016 Tel.: 733 715 160 vo-
lat po 17:00 hod.(RK nevolat)

Pronajmu hezký cihl. byt 2+1 v Pv, 
ul. Krasická. Tel.: 602 775 607

Pronajmu garáž na Moravské ul. 
v Pv, tel.: 605 381 170
Koupím dům  alespoň s malou za-
hrádkou . Tel.: 792 284 168

Koupím  byt 2+1 OV v Pv Bez RK. 
Nabídněte! Tel.: 702 89 85 80

Koupím chatu, nebo chalupu. 
773 545 092

Pronajmu větší garáž(možno po-
užít i jako sklad), v Pv, ul. Za dra-
hou. Uzavřený objekt, pod kame-
rami. Tel.: 723 538 963

Koupíme dům v PV. Telefon: 
774 858 723

Pracující muž 47 let s pravidelním 
měsíčním příjmem hledá v Pv pro-
nájem bytu 1+1, event. garsonky. 
Tel.: 604 330 395 po 17:00 hod

Pronajmu byt 1+1 v Pv.  607 919 040

Pronajmu garáž na ul. Kralická 
(u kruhového objezdu), telefon: 
732 215 683

Pronajmu pěknou garáž v Pv, Krasic-
ká ul.  zabezpečený objekt, elektrika, 
voda. Tel.: 739 322 781  

Pronajmu pěkný byt 1+1 blízko 
centra  Pv. Nájemné 4 990 Kč + 
inkaso. Volný ihned. PENB E. RK 
nevolat. Tel.: 776 808 064 

Koupím garáž v Prostějově, tel.: 
776 561 214

Koupíme byt 3+1 s balkonem. Tel.: 
774 858 723

Koupím chatu nebo menší RD
v okolí PV. Tel.: 774 101 818

Prodám obchodní prostor v obci Pro-
tivanov, patrový, o výměře 612 m2, 
cena: 800 000 Kč. Více info Kamil 
Koňařík, tel.: 602 192 583

Prodám zděnou, patrovou, pod-
sklepenou chatu 2+1 v obci Mysle-
jovice. Cena 455 000 Kč. Více info 
Kamil Koňařík, tel.: 602 192 583  

REALITY
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wwwwwwww.jjjhhhhhhrrreeeeeeaaaaaliittyyy.ccz

Rostislavova 8 

796 01 Prostějov

 582 341 705 

 608 805 659, 775 341 705

E–mail: jhreality@jhreality.cz

Rostislavova 8 

796 01 Prostějov

 582 341 705 

Prodej RD s  byty 5+1 a 1+1,  
2

2

2 -

2 2

2 2

Kompletní nabídku najdete na:
www.jhreality.cz

   

  

 

Rodinné domy:

   PV-Vrahovice - 
-

2 -
2

CENA: v RK

  -

-
CENA: v RK

  3+1 v 1.NP a 3+kk ve 
2.NP, -

2

Byty - prodej:

  2

   
 

Byty pronájem:

   -

CENA: v RK
Pozemky:

   -

-

2 2

  Mostkovice - 

 -

CENA v RK 

777 251 878777 251 878

Volejte: 739 322 895

3+1 Mozartova 

Volejte: 739 322 895

Volejte: 723 335 940

Volejte: 739 322 895

RD 4+kk  Pv- Krasice 98m2 

RD 4+kk 

také 
pro

-

Volejte: 723 335 940

1+1 Daliborka    4.500+el.

6.000+ink    
 5.500+ink

Volejte: 723 335 940
cena v RK

Pronájem kom.objekt PV 2

Kom. prostory Partyzánská 

Volejte: 739 322 895

VOLEJTE: 739 322 895

VOLEJTE: 723  335 940

-

 Volejte: 739 322  895

 Volejte: 739 322  895

www.realitypolzer.cz
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OLOMOUCKÝ KRAJ Během ledna se 
celkový počet uchazečů o zaměstnání 
v Olomouckém kraji oproti minulému mě-
síci zvýšil o 1 209 osob na 32 267, přičemž 
počet hlášených volných pracovních míst 
vzrostl o 649 a podíl nezaměstnaných osob 
vzrostl o 0,3 procenta. K 31. lednu 2016 evi-
doval Úřad práce ČR (ÚP ČR), krajská po-
bočka v Olomouci, celkem 32 267 uchaze-
čů o zaměstnání (UoZ) a poprvé od dubna 
2015 tak překonal počet nezaměstnaných 
hranici dvaatřiceti tisíc osob. Nejedná se 
však o nic překvapujícího... 
„V zimních měsících dochází vždy k výrazné-
mu nárůstu nezaměstnanosti. Pozitivní je, že 
současná lednová hodnota je nejnižší od roku 
2009! Ve srovnání se stejným obdobím roku 
2015 je nynější počet nezaměstnaných nižší 
o 8 288 osob, což činí dvacet procent,“ pro-
zradil Jaroslav Mikšaník z analýzy trhu práce 
Úřadu práce České republiky, krajské pobočky 
v Olomouci s tím, že z celkového počtu bylo 

30 641 dosažitelných UoZ ve věku 15 až 64 let.
„V lednu nezaměstnanost roste pravidelně 
a letos tomu nebylo jinak. Došlo k postupné-
mu útlumu sezónních prací, hlavně ve staveb-
nictví a v zemědělství. V souvislosti s tím stoupl 
počet mužů, přicházeli i lidé, kterým na konci 
loňského roku skončily termínované pracov-
ní smlouvy a dohody. Také část živnostníků 
přerušila své podnikání,“ vysvětluje generální 
ředitelka ÚP ČR Kateřina Sadílková a dodává: 
„V meziročním srovnání ale stále zaznamenává-
me rekordní hodnoty v pozitivním slova smyslu 
- počet uchazečů o zaměstnání klesá a počet vol-
ných pracovních míst se naopak zvyšuje. Růst 
české ekonomiky tak nadále pokračuje.“ V nad-
cházejících měsících by měla nezaměstnanost 
s největší pravděpodobností stagnovat nebo, 
s rozjezdem jarních sezónních prací, opět kle-
sat. V této souvislosti očekává ÚP ČR také ná-
růst volných pracovních míst.
V průběhu ledna bylo v Olomouckém kraji 
nově zaevidováno 4 547 uchazečů o zaměst-
nání, z toho 693 osob, které přišly do eviden-
ce Úřadu práce z důvodu ukončení svého 
samostatného podnikání na živnostenský 
list. Počet nově registrovaných byl o 223 osob 
nižší než v předchozím měsíci a zároveň o 665 
nižší než v lednu roku 2015. Z evidence během 
ledna odešlo celkem 3 338 uchazečů (ukončená 
evidence, vyřazení uchazeči). Bylo to o 867 osob 
více než v předchozím měsíci a zároveň o 309 
osob méně než před rokem.
„Vývoj v jednotlivých okresech Olomouckého 
kraje byl podobný - ve všech nezaměstnanost 
vzrostla,“ konstatoval Mikšaník. V absolutních 
číslech se nejvíce zvýšila v okrese Olomouc 
(o 447 lidí); naopak k největšímu procentuální-
mu nárůstu došlo v okrese Jeseník (o 8 %). Pro-
stějov je na tom už tradičně s čísly 192 osob 
a 4,7 procenty nejlépe. V meziročním srovná-
ní počet uchazečů v Olomouckém kraji klesl o 8 
288 osob (tj. 20 %); přičemž nezaměstnanost 
klesla ve všech okresech. Největší relativní 

meziroční pokles nezaměstnanosti vykázal 
okres Prostějov - počet nezaměstnaných se 
tam snížil o 27 %. I když na Olomoucku došlo 
k největšímu absolutnímu meziročnímu pokle-
su počtu UoZ (o 2 574 osob), procentuálně se 
jednalo o podprůměrnou hodnotu (- 18 %).
„Na konci ledna bylo v evidenci ÚP ČR, krajské 
pobočky v Olomouci 15 069 žen, tj. 47 % z cel-
kového počtu UoZ. V evidenci bylo dále 3 905 
osob se zdravotním postižením (12 %) a 1 436 
absolventů škol a mladistvých, tj. 4 % z celko-
vého počtu UoZ. Podporu v nezaměstnanosti 
pobíralo 9 010 UoZ, tj. 28 % všech uchazečů ve-
dených v evidenci. Podíl nezaměstnaných osob 
(tj. počet dosažitelných UoZ ve věku 15 - 64 let 
k obyvatelstvu stejného věku) vzrostl o 0,3 p. b. 
na 7,3 %, což je v rámci ČR opět třetí nejvyšší 
hodnota – hned za Ústeckým (9,2 %) a Mo-
ravskoslezským krajem (8,7 %). Většina okresů 
Olomouckého kraje vykázala vyšší PNO než je 
republiková hodnota (6,4 %) - jedinou výjim-
kou je Prostějovsko, kde PNO je o 1,3 p. b. nižší 
než v ČR. Jesenicko a Přerovsko mají hodnoty 
PNO vyšší než Olomoucký kraj a v celorepub-
likovém srovnání se nacházejí v první pětině 
okresů s nejvyšší nezaměstnaností (na 6. a 13. 
místě),“ vyčetl z čísel Jaroslav Mikšaník.
PNO v okrese Olomouc je i na začátku roku 2016 
vyšší než v okrese Šumperk (tato situace poprvé 
nastala v dubnu 2015 - v předchozích 10 letech 
byla nezaměstnanost na Olomoucku vždy o 1 
– 2 p. b. nižší). Podíl nezaměstnaných žen v Olo-
mouckém kraji vzrostl na 6,9 %, u mužů na 7,7 %.
K 31. 1. 2016 jsme v Olomouckém kraji evi-
dovali celkem 6 561 volných pracovních míst. 
Počet volných míst byl tedy o 649 vyšší než 
v předchozím měsíci (tj. + 11 %), ve srovnání se 
stejným obdobím předchozího roku byl počet 
VM vyšší dokonce o 3 196 (tj. + 95 %). Na jedno 
volné pracovní místo připadalo v Olomouckém 
kraji 5 uchazečů. V tomto ukazateli existují 
mezi jednotlivými okresy poměrně výrazné 
rozdíly - nejvíce nezaměstnaných připadá na 

jedno volné místo v okrese Jeseník - devět, 
naopak nejméně na Prostějovsku - čtyři.
„Na konci ledna Úřad práce v Olomouckém 
kraji evidoval celkem 818 volných pracovních 
míst pro kvalifikované dělnické strojírenské 
profese jako soustružníky, zámečníky, svářeče 
a nástrojaře, mechaniky a opraváře strojů, což je 
dvanáct procent z celkové nabídky. Druhou nej-
žádanější profesí byla obsluha jiných pojízdných 
zařízení s 409 místy, tj. šest procent - jednalo se 
zejména o skladníky, jeřábníky, strojníky, trakto-
risty a obsluhu vysokozdvižných a paletovacích 
vozíků. Nadále byla stále vysoká poptávka za-
městnavatelů i po řidičích nákladních automobi-
lů (zejména do kamionové dopravy - 281 míst, 
tj. čtyři procenta,“ uvedl dále referent z analýzy 
trhu práce krajské pobočky ÚP v  Olomouci. 
Velký zájem byl i o zaměstnance z oblasti služeb 
- prodavače (323 míst, tj. 5 % z celkového počtu 
VM), kuchaře (205), číšníky a servírky (199). 
Zaměstnavatelé dále hledají i řemeslníky z oblas-
ti stavebnictví (323 míst - 5 %), montážní dělní-
ky (237 míst - 4 %), s odstupem pak ještě strážné 
(167) a pracovníky pro výrobu oděvů (107). 
„Pro zájemce se základním vzděláním a pro po-
mocné a nekvalifikované profese bylo na konci 
ledna k dispozici celkem 1 101 volných míst, což 
je sedmnáct procent z celkové nabídky, z toho 

275 míst připadalo na pomocné pracovníky ve 
výrobě a 158 míst pro uklízeče. Naopak zájem-
cům s vyšším vzděláním byla k dispozici ze-
jména místa techniků v různých průmyslových 
oborech - celkem 168 míst,“ informoval Jaroslav 
Mikšaník. Dále se ve větší míře objevily i nabíd-
ky práce pro obchodní zástupce a pracovníky 
z oblasti finančnictví, pojišťovnictví a prodeje 
realit (322 míst, tj. 5 %). Poměrně vysoký po-
čet míst byl určen zájemcům o práci adminis-
trativního charakteru – evidovali jsme celkem 
460 pracovních nabídek do administrativy, 
různých call center a informačních služeb 
(7 %). V rámci aktivní politiky zaměstnanosti 
(APZ) bylo v lednu 2016 prostřednictvím 
finančních příspěvků podpořeno 557 ucha-
zečů o zaměstnání. V průběhu ledna nebylo 
nahlášeno žádné větší hromadné propouštění. 
V únoru očekáváme spíše stagnaci nezaměst-
nanosti, nevylučujeme ani mírný pokles.
V  rámci celé České republiky k 31. lednu 
2016 evidoval Úřad práce ČR 467 403 
uchazečů o zaměstnání. To je o 14 285 více 
než v prosinci 2015 a o 88 788 méně než 
v lednu 2015. Podíl nezaměstnaných osob 
vzrostl oproti prosinci 2015 na 6,4 %. Me-
ziročně se o více než 45,5 tis. zvýšil počet 
volných pracovních míst.     (red)

POČET LIDÍ BEZ PRÁCE SE V LEDNU ZVÝŠIL
Meziročně jich je ale nejméně od roku 2009
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Zdroj: Úřád práce Krajská pobočka Olomouc

Zdroj: Úřád práce Krajská pobočka Olomouc



Zprostředkování zaměstnání: Plumlovská 458/36, 796 01 Prostějov, KONTAKTNÍ TELEFON: 950 154 317, p. Kovaříková 
Bližší informace najdete na http://portal.mpsv.cz/sz/obcane/vmjedno/vmrozsir a na nástěnkách ÚP ČR-Prostějov ulice Plumlovská 36.

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST

HLEDÁTE BRIGÁDU?
VYUŽIJTE LETNÍCH PŘÍLEŽITOSTÍ

Nová rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Pozice   Plat (Kè)       Provoz       Kvalifikace Firma

Brigádníci údržby 60-67 Kč/hod. jednosměnný základní + praktická TORAY TEXTILES Prostějov
Obchod. reprezentant/-ka  18 000 Kč jednosměnný střední odborné HOME CREDIT Prostějov
Pracovníci novin. služeb 66 Kč/hod. jednosměnný základní + praktická ČESKÁ POŠTA Prostějov

Přijmeme prodavače/-ku do auto-
servisu v Prostějově. Nástup možný 
ihned. Znalost účetního programu 
Pohoda a praxe v oboru výhodou. 
Strukturovaný životopis zasílejte na 
e-mail: lukas@pneufloryk.cz

Obchodní firma hledá brigádníka/-
-ci do skladu na zkrácený pracovní 
úvazek. Tel.: 582 331 970

Bezpečnostní a úklidová agentura
 přijme do pracovního poměru 
nové zaměstnance v invalidním 

důchodu  na úklid a ostrahu 
objektu v Ivanovicích na Hané. 

Informace na tel.č.: 602 786 692.

Bowling Palace přijme kuchaře bri-
gádně na výpomoc PÁ a SO. Info: 
728 634 274

 Firma HANAKOV spol. s r.o. při-
jme obsluhu 3D měřícího stroje. 
Požadujeme SŠ vzdělání technic-
kého směru, praxi ve strojírenském 
oboru, znalost problematiky měření 
a čtení technických výkresů, znalost 
práce na PC, bezúhonnost. Nabí-
zíme zázemí stabilní společnosti, 
dobré platové podmínky, závodní 
stravování, příspěvky na životní 
nebo penzijní pojištění. Životopisy 
zasílejte na hanakov@hanakov.cz. 
Info na tel. 582302341  

Přijmu pracovníka do pekařské 
výroby, dvousměnný provoz, pra-
coviště Pv a Kostelec n. H. Tel.: 
582 342 095 

Přijmeme mladého, manuelně zruč-
ného muže na obsluhu technického 
zařízení na HPP. Svůj životopis zasí-
lejte na info@bowlingpalace.cz

STUDIO 365 hledá nové tváře 
pro reklamu od 9-27 a 28-45l.. 
T.: 605 427 271, 9:00-12:00 h. 
www.studio365.eu

Přijmeme automechanika do auto-
servisu v Prostějově. Platové ohod-
nocení až 20 000 Kč. Nástup možný 
ihned. Pro info. Volejte 777 870 729

Zahradnická firma „MRVA - 
okrasné trávy a trvalky“ přijme 

pracovnici/-ka do výroby 
v okrasné školce v Klenovicích 
na Hané.  Požadujeme kladný 
vztah  k zahradnictví, dobrý 

zdravotní stav a bezúhonnost. 
Tel. 603 187 237.

Nabízím spolupráci v oblasti financí, 
realit a oddlužení. Nabízím zajíma-
vé finanční ohodnocení, k dispozici 
kancelář, podporu osobního růstu. 
Požaduji SŠ vzdělání, ŽL, vlastní PC, 
dobré vystupování a komunikativ-
nost. Oblast Prostějovsko a okolí. 
Informace: 774 765 437

SOUKROMÁ Ř ÁDKOVÁ INZERCE

Pondělí 15. února 2016
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Přijmu pracovnici na úklid, dvou-
směnný provoz. Tel.: 582 342 095

Bezpečnostní a úklidová agentura 
přijme do pracovního poměru 
ženu v invalidním důchodu na 

úklid kancelářských prostor 
v centru Prostějova. Informace 

na tel.č.: 602 786 692.

Hledám šikovného sadaře k jarní-
mu řezu cca 100 ovocných stromů 
v Prostějově. Zájemci hlaste se na 
tel.: 775 775 130 nebo na e-mail 
bmpack@seznam.cz.

Zavedená strojírenská firma 
v Prostějově přijme do stálého 
pracovního poměru svářeče/zá-
mečníka, podmínka znalost sva-
řování CO2. Tel.: 603 211 144  

Přijmeme i na HPP pracovníka 
na ruční mytí osobních aut. Ná-
stup po dohodě tel.: 602 20 30 41

Přijmu řidiče na rozvoz pečiva. 
Info.: 582 342 095

Možnost práce z domu. Informace na 
emailu: kompletace-doma@email.cz

Řidič skupiny C
Přijmeme do HPP řidiče náklad-
ního vozidla 6 t. Práce v Pv a okolí. 
Tel.: 608 984 766

1
5

1
2

1
1

1
1

2
7

5

1
6

0
2

1
0

1
1

5
7

8

1
6

0
1

2
6

1
1

5
3

7

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST
 Pozice Plat (Kè) Provoz Kvalifikace Firma

HLEDÁTE PRÁCI?
NEPROPÁSNĚTE SVOJI ŠANCI...
Stálá rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Brusiči 19-23 000 Kč třísměnný střední odborné Slévárna ANAH  Prostějov
Natěrači-lakýrníci 65-70 Kč/ hod. jednosměnný střední odborné WISCONSIN ENG.  Prostějov
Obráběči kovů 150 Kč/ hod. jednosměnný střední odborné SLADOVNY SOUFFLET Prostějov
Pracovník/-ce montáže 16 000 Kč třísměnný střední odborné KENDRION Prostějov
Mot. doručovatelé zásilek 74 Kč/ hod. jednosměnný střední odborné ČESKÁ POŠTA  Prostějov
Obsluha CNC stroje 100 Kč/ hod. dvousměnný střední odborné LINAPLAST Kralice na Hané
Právník/-čka fin. odboru 17 870-26 870 Kč pružný vysokoškolské Statutární město Prostějov
Doručovatelé list. zásilek pěší 74 Kč/ hod. jednosměnný střední odborné ČESKÁ POŠTA Prostějov
Prodavač/- ka ryb. potřeb 14 000 Kč jednosměnný úplné střední odborné D. Lužný Prostějov
Vedoucí oddělení kvality 27-33 000 Kč jednosměnný úplné střední odborné ALPER Prostějov
Logistik-nákupčí 19 000 Kč jednosměnný úplné střední odborné LINAPLAST Kralice na Hané
Zedníci-dlaždiči 13 000 Kč jednosměnný střední odborné GALVA TRANS Držovice
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SUDOKU

BÁDEJTE, KDO SE
SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...SSS

OSMISMĚRKA

LELEK, RÉBUS, ISLÁM, MALÉR, MISKY, NIKDO, BOHÉM, KEJDA, PASIVA, 
PATOK, TRIKO, ŠIDBA, NOČEK, OSTRAHA, BODKA, ELIDA, NANDU, REPOT, 
AMANT, TAINE, OGAŘI, MNIŠI, KÁMEN, NAIVA, BUVOL, HOLÍNKA

POŘÁDÁ VEČERY PRO NEZADANÉ VE SPOLUPRÁCI S... 

PRO VOLNOU CHVILICKU PRO VOLNOU CHVILICKU 
aneb luStETe, bádejte, hádejte..ˇ̌ˇ̌ ´́ ´́́

Také v sedmém čísle letošního roku ám v rámci pokračujícího projektu "MILUJEME VEČERNÍK""přinášíme podobu
oddechové strany, při které můžete báječně relaxovat a ještě k tomu NĚCO VYHRÁT!

Vzhledem k vysoké oblíbenosti stávajících soutěží, kterou jste jako věrní čtenáři prokazovali po celé předchozí roky, 
najdete i v těchto vydáních kvintet tradičních možností. Také dnes máte za úkol rozpoznat fotografii jisté známé osob-

nosti veřejného života, jež je graficky mírně "poupravena", námi zachycený objekt z města Prostějova, nechybí stále oblí-
benější bádání s čísly, ani hrátky s písmenky a pochopitelně klání nejtradičnější - křížovka. A když se na vás usměje trošku 

toho štěstíčka, máte šanci získat nějaký ten bonus navíc. Proto neváhejte, luštěte, bádejte, hádejte a hlavně bavte se !
Správné odpovědi nám můžete i nadále zasílat na známou emailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ, 

volat na ještě známější číslo 582 333 433, případně psát SMS na 608 960 042.
Řešení nám také můžete zaslat na adresu Olomoucká 10, Prostějov a to  do ČTVRTKU 18. února 2016,

12:00 hodin, pokud není u některého z klání uvedeno jinak!

správné odpovìdi a vylosovaní výherci z èísla 06/2016:
KDE V PROSTĚJOVĚ NAJDETE

  správně: vyhrál/-a                    
Sportovní 3 František JANĚK, Jížní 1, Mostkovice

 Výherce získává: LEVOVÝ KUPÓN v hodnotě 400 Kč
                                          od Klobouky DAUBNEROVÁ

BÁDEJTE, KDO SE SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...
 správně: vyhrál/-a                    
Jitka Zelenková Lenka DŘEVINKOVÁ, Klenovice na Hané 249

Výherce získává: POUKAZ na 3 kg medu od Včelařství Jelínek..

OSMISMĚRKA
 správně: vyhrál/-a                     
OSLAVU Helena KUBÍČKOVÁ, Vodní 389, Konice

Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 400 Kč 
                                      na konzumaci od Café Fantasia

SUDOKU
 správně: vyhrál/-a                    
1,6,4,9 Dagmar VALENTOVÁ, A. Slavíčka 2, Prostějov

Výherce získává: DVA LÍSTKY na retro ples s Jitkou Zelenkovou
                                                od Hotelu Plumlov

KŘÍŽOVKA
 správně: vyhrál/-a                      

Přijďte ochutnat do Taboo pokrmy z čerstvých a kvalitních surovin
 Edita PÁLENÍKOVÁ, Tylova 26, Prostějov
Výherce získal: VALENTÝNSKÉ MENU pro DVĚ OSOBY 
                                    od restaurace TABOO.

Šťastní jmenovaní si mohou své výhry jako už tradičně vyzvedávat
 v redakci Večerníku, pokud speciálně není určeno jinak.

JJ

SUSU
DODO
KUKU

  KDEKDE  V PROSTĚJOVĚ V PROSTĚJOVĚ NAJDETENAJDETE

ˇ̌

Naše dnešní otázka již tradičně zní: 
Kde je k vidění objekt na  uvedeném snímku?

Kdo je na fotografii? Tentokrát jsme zabrousili
do SPORTU a graficky lehce poupravili 
prostějovského Jestřába, který se stal 

Sympaťákem první ligy...
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Výherce získá SLEVOVÝ KUPÓN v hodnotě 
400 Kč na sortiment od Železářství U VĚŽIČEK

Výherce získá POUKAZ v hodnotě 200 Kč
NA KONZUMACI a 200 Kč na POČÍTAČOVÝ 
KOUTEK, který věnovala kavárna AVATARKA.

soutěž

Výherce získá Lístek na hudební
 představení BRATRŮ EBENŮ

v městském klubu Litovel.
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Výherce získává POUKAZ 
v hodnotě 400 Kč na služby 

kosmetického salónu SOŠ Prostějov.
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Výherce získá DVA LÍSTKY na retro ples s Jitkou 
Zelenkovou od HOTELU PLUMLOV

Kontaktován bude redakcí během pátku, 
nutno zanechat telefonické spojení 
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Loutkáři v Němčicích 
Město Němčice nad Hanou připra-
vilo výstavu fotografií Michala Wolfa 
„Loutkáři“. Výstava je již k vidění od 
15. ledna a potrvá do 26. února ve foyer 
Kina Oko v Němčicích nad Hanou.  

Košt slivovic v barokní sýpce 
Spolek U nás pořádá Košt slivovice 
a ostatních ovocných destilátů, který 
se uskuteční tuto sobotu 20. února od 
16:00 hodin v barokní sýpce v Ludé-
řově. Kvalitu vzorků ohodnotí porota 
složená z odborníků i laiků. Vyhlášení 
nejlepších vzorků proběhne v  17:00 
hodin. Všichni producenti obdrží di-
plom a pět nejlepších získá věcné ceny. 

Dětské akce v regionu  
V sobotu 20. února se budou v Leša-
nech, Polomí a Čelechovicích na 
Hané konat dětské karnevaly. V neděli 
21. února pořádá TJ Sokol Kralice na 
Hané DĚTSKÉ ŠIBŘINKY, které se 
uskuteční v místní sokolovně. Ve stejný 
den se v  čechovické sokolovně usku-
teční DĚTSKÝ KARNEVAL, který 
uspořádá ZŠ Čechovice. 

akce
v regionu...

V Konici se představí 
mimořádný houslový talent 

Kruh přátel hudby 
Konice a Městské kulturní středisko 
Konice pořádají houslový recitál Mi-
lana Al Ashhaba. O klavírní doprovod 
se postará Hana Spoustová. Akce se 
bude konat ve středu 17. února od 
19:00 hodin na zámku v Konici. Milan 
Al Ashhab pochází z lékařské rodiny. 
Maminka žije v Mostě, otec v Izraeli. 
Od mládí se o něm mluví jako o mimo-
řádném talentu, přivezl si řadu ocenění 
z mezinárodních soutěží, úspěšně kon-
certoval i v pražském Rudolfinu.  

 Kino METRO 70 
Školní 1, Prostějov 

pondělí 15. února
17:30 Decibely lásky 
20:00 Deadpool
americké akční sci-fi
úterý 16. února
17:30 Deadpool
20:00 O kuřatech a lidech
středa 17. února
17:30 Deadpool
20:00 Deadpool
čtvrtek 18. února
17:30 Zoolander 2
20:00 Zoolander 2
pátek 19. února
17:30 Zoolander 2
20:00 Osm hrozných
sobota 20. února
15:30 Robinson Crusoe: 
Na ostrově zvířátek 3D
17:30 Zoolander 2
20:00 Osm hrozných
neděle 21. února 
15:30 Robinson Crusoe 
Na ostrově zvířátek 3D
17:30 Zoolander 2
20:00 Zoolander 2

Kino klub
DUHA

Školní 4, Prostějov
sobota 20. února 
15:00 Do pohádky za zvířátky2
pásmo pohádek ČR
17:30 Vynález zkázy
český kombinovaný film
20:00 Nemilosrdní
francouzský akční film

 Apollo 13 
Barákova 12, Prostějov

pátek 19. února
20:00 STO ZVÍŘAT - TURNÉ 
„MINISTERSTVO MÝHO NITRA“
Skupina Sto zvířat po loňské celoroční 
oslavě svých pětadvacátých narozenin, 
kdy odehrála více jak 120 koncertů 
i festivalů a vyprodala velký sál pražské 
LUCERNY, vyjede letošní rok s novým 
programem, během kterého přehraje 
kompletně nové album MINISTER-
STVO MÝHO NITRA, které vyšlo na 
konci loňského roku. 
sobota 20. února
20:00 NA STOJÁKA „LIVE“
Josef Polášek, Karel Hynek, Daniel Čech

Kulturní klub
DUHA

b

čtvrtek 18. února 
9:30 EMOCE V HUDBĚ
Akademie třetího věku
do 29. února 
Dagmar Skřivánková a.k.a. LILI Skylark
výstava výtvarných prací studentky Fa-
kulty umění v Ostravě

MÌSTSKÉ DIVADLO 
PROSTÌJOV

ADLO

Vojáčkovo nám.1, Prostějov
pondělí 15. února
19:00 Szidi Tobias & Band/Jolanka
koncert slovenské zpěvačky a herečky
úterý 16. února
19:00 MILUJI TĚ, ALE...
Divadlo Palace Praha
Hrají: D. Šinkorová/T. Kostková, K. Šil-
dová, R. Vojtek, L. Olšovský, P. Vondráček
neděle 21. února 
15:00 ZAHRADA
Divadlo Krapet Praha

DIVADLO POINT
středa 17. února 
19:00 TESTOSTERON
(Andrzej Saramonowicz, překlad: To-
máš Svoboda). Režie: Jakub Hyndrich

Knihovna
středa 17. února  
17:00 Černobílý svět aneb vzpomín-
ky na tříletý pobyt v Saudské Arábii
Vyprávění E. Veselé, která žila a pracovala 
tři roky v Saudské Arábii. Podělí se s námi 
o své zkušenosti v pozici zdravotní sestry 
v jedné z nemocnic a její střípky vzpomínek 
na život obyčejných lidí z islámského světa.
čtvrtek 18. února 
17:00 Norsko očima české maminky
Beseda s Mgr. Renatou Veselou. Jaké to 
je mít děti v Norsku? Očima Prostějo-
vanky žijící za polárním kruhem.
do 29. února
Zdeněk Velen: Pouliční fotografie
Herec a fotograf Z. Velen zachycuje život 
v ulicích, vztahy mezi osobami, kontexty 
s určitými místy a paradoxní situace, úžas 
i obdiv, humor a mikropříběhy okamži-
ků, které se často dějí bez povšimnutí.
(Galerie Na půdě)
do 29. února
SNÍH V KNIHOVNĚ
Chcete vidět sníh v knihovně? Zasněžené 
knížky, regály, počítače, zasněžené židle, 
stoly a třeba i zasněžené knihovnice? Bě-
hem února noste do knihovny vlastnoruč-
ně vyrobené vločky, všechny vystavíme.
(Knihovna pro děti a mládež, Vápenice 9)

 Muzeum a galerie
  v Prostìjovì
Hlavní budova, nám. T. G. Masaryka 2
čtvrtek 18. února 2016
17:00 Historie a současnost šlechtě-
ní v Hrubčicích
Přednáší pan Ing. S. Hudec, vedoucí 
šlechtitelské stanice. Vyprávění bude 
doplněno prezentací šlechtění rostlin, 
zvláště obilovin.
do 27. března
EGYPT - DAR NILU
Výstavní bonbónek, který je do Prostějova 
zapůjčen ze soukromé sbírky slovenského 
cestovatele a sběratele Jána Hertlíka.

ŠPALÍÈEK
do 6. března 2016
CHLÉB ZA BŘICHEM NECHODÍ
aneb jak se břicho k chlebu dostane
Výstava seznámí návštěvníka s tím, co 
všechno musel člověk v minulosti vyko-
nat, aby na stole zavoněl dobrý chléb. Do-
zví se nejenom to, jak se hospodařilo na 
poli, zpracovávalo obilí, ale také jak se nyní 
obdělává půda a šlechtí obiloviny.

 Galerie U Hanáka
Školní 24, Prostějov

do 23. února
JIŘÍ STEIGER: AKTY

 GALERIE Kino
 METRO 70
do 3. března
ARToviny
9. ročník umělecké výstavy studentů 
ART ECON 

 ZUŠ V. Ambrose
Kravařova 14, Prostějov

do 31. března
VÝSTAVA ADÉLA BEDNÁŘOVÁ
Galerie Linka

 Avatarka
nám. T. G. Masaryka 20, Prostějov

pátek 19. února
19:00 ROMAN SHARAS
hudební večer - kytara zpěv
neděle 21. února
17:00 FAJNERANDE 
ROMAN SHARAS
seznamovací večer pro 40 až 55leté
do 6. března
17:00 POCITY
výstava Soni Holíkové

 Canall
Wolkerova 27a, Prostějov

do 4. března
VÝSTAVA
Míru Macíka, studenta 4. ročníku ateli-
éru volné grafiky Fakulty umění Ostrav-
ské univerzity 

 Sokolovna
Skálovo nám. 4, Prostějov

neděle 21. února 
14:30 Drak
loutkové představení

FILMOVÉ, DIVADELNÍ FILMOVÉ, DIVADELNÍ 
    OKÉNKO     OKÉNKO A VÝSTAVYA VÝSTAVY

aneb, co se aneb, co se kde děje…kde děje…

Pondělí 15. února 2016
www.vecernikpv.czzveme vás...20

Dnes poslední
Šance 
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Plesová sezóna je v plném proudu 
a v Hotelu Plumlov to roztáčejí ve 
velkém stylu. Po velmi úspěšném 
plese ve stylu třicátých let, jehož ex-
kluzivním hostem byla Ilona Csáko-
vá, se chystá další velkolepá akce. 
Tentokrát se bude jednat o „RETRO 
PLES“ zaměřený na šedesátá až 
osmdesátá léta minulého století. 
A jak už to tedy v Hotelu Plumlov 
bývá pomalu, ale jistě zvykem, opět 
nebude chybět „hvězdná“ návště-
va. Sobotní bál, u něhož nebude 
chybět ani mediální partner PRO-
STĚJOVSKÝ Večerník, oživí svým 
vystoupením legendární zpěvačka 
Jitka Zelenková. A proběhne také 

soutěž o nejlepší „retro outfit“...
„Ples s Ilonou Csákovou, který jsme 
pořádali třiadvacátého ledna, byl jed-
nou z našich nejúspěšnějších akcí, 
a proto s napětím očekáváme, jak do-
padne další podobná akce. Doufáme, 
že úspěch bude stejný, v lepším případě 
snad i větší,“ přeje si provozní ředitelka 
hotelu Jana Polívková. „Návštěvníkům 
můžeme nabídnout příjemnou komor-
ní atmosféru. Počet míst je však ome-
zen, můžeme nabídnout maximálně 
sto vstupenek,“ dodává. 
Pro všechny přítomné připravil per-
sonál Hotelu Plumlov tradiční čes-
kou kuchyni a zabíjačkové speciality, 
bohatou tombolu i soutěž o nejlepší 

dobový úbor o hodnotné ceny. V re-
stauraci bude celý večer zpříjemňovat 
hudební skupina Trio Plus a v prvním 
patře nabídne známé hity ze šedesá-
tých let DJ. Stejně jako minule, i ten-
tokrát je pro všechny zajištěn dovoz 
i odvoz z Prostějova a okolí. Poslední 
volné vstupenky si můžete rezervovat 
na telefonním čísle 792 303 952!

KDY: SOBOTA 20. ÚNORA, 20:00 HODIN
KDE: HOTEL PLUMLOV

LHK JESTŘÁBI PROSTĚJOVLHK JESTŘÁBI PROSTĚJOV
AZ HAVÍŘOVAZ HAVÍŘOV

pondělí 15.2. od 18:00 hodin

Mediální partner 
prostějovského

HOKEJE:

NA PŘEHRADU PŘIJEDE
JITKA ZELENKOVÁ

najdete nás nanajdete nás na
www.

vecernikpv.cz

BASKETBAL:
sobota 20. února:
14:00 TJ OP Prostějov – Lokomotiva J. 
Hradec (3. kolo, 2. liga - finálová skupina, 
Sportcentrum-DDM).
neděle 21. února:
10:00 TJ OP Prostějov – BK Brandýs 
n./L. (4. kolo, 2. liga - finálová skupina, 
Sportcentrum-DDM).p

FLORBAL:
neděle 21. února:
16:15 K2 Sportcentrum Prostějov - FBS 
Olomouc (15. kolo, liga dorostenek, SH 
RG a ZŠ Prostějov).
18:45 K2 Sportcentrum Prostějov - S.K. 
P.E.M.A. Opava (15. kolo, liga doroste-
nek, SH RG a ZŠ Prostějov).

LEDNÍ HOKEJ:
úterý 16. února:
18:00 LHK Jestřábi Prostějov – Uherský 
Brod (6. kolo, Liga juniorů, 3. část, Více-
účelová hala-ZS Pv).
středa 17. února
16:30 LHK Jestřábi Prostějov – Baník 
Karviná (6. kolo, Liga staršího dorostu, 
3. část, Víceúčelová hala-ZS Pv).
čtvrtek 18. února:
18:00 LHK Jestřábi Prostějov – SHK 
Hodonín (7. kolo, Liga juniorů, 3. část, 
Víceúčelová hala-ZS Pv).
sobota 20. února:
10:45 LHK Jestřábi Prostějov – Frýdek-
-Místek (mladší+starší žáci, Víceúčelová 
hala-ZS Pv).
neděle 21. února:
11:15 Krajská liga přípravek MINIHO-
KEJ (LHK Jestřábi Prostějov, Šumperk, 
Uničov - Víceúčelová hala-ZS Pv).
14:30 LHK Jestřábi Prostějov – Draci 
Šumperk (Krajská liga přípravek-4. třída, 
Víceúčelová hala-ZS Pv).
16:45 LHK Jestřábi Prostějov – Valašské 
Meziříčí (7. kolo, Liga staršího dorostu, 
3. část, Víceúčelová hala-ZS Pv).

VOLEJBAL:
sobota 20. února:
13:00: VK AGEL Prostějov – VŠ Plzeň (7. 
kolo, EL juniorky, Sportcentrum-DDM).
19:30: VK AGEL Prostějov – VŠ Plzeň (7. 
kolo, EL kadetky, Sportcentrum-DDM).
neděle 21. února:
10:00: VK AGEL Prostějov – Plzeň (8. 
kolo, EL juniorky, Sportcentrum-DDM).
12:00: VK AGEL Prostějov – VŠ Plzeň 
(8. kolo, EL juniorky, Sportcentrum-DDM).

Ekocentrum IRIS
Husovo náměstí 67, Prostějov

V pondělí 15. února od 16:00 do 
18:00 hodin se koná KERAMIKA - 
tvořivá dílna 
V pátek 19. února od 16:00 do 18:00 ho-
din se uskuteční beseda pro veřejnost ROZ-
VOJOVÉ A GLOBÁLNÍ PROBLÉMY 
s Petrou Gajovou z olomoucké neziskové 
organizace ARPOK. 
V sobotu 20. února od 13:00 do 16:00 
hodin je na pořadu BYLINKOVÉ 
ODPOLEDNE S PŘÍPRAVOU ČAJŮ 
- akce pro seniory a další zájemce. Vyprávět 
bude Vladimír Vytásek z Litovle.

Multikulturní centrum Mozaika
Raisova 1159, Prostějov

Multikulturní klub rodičů a dětí pravidelně 
se koná v pondělí a čtvrtek od  9:30 do 
11:30 hodin. 
Úterky od 17:00 do 19:00 hodin patří 
kulturnímu a vzdělávacímu setkání
V úterý 16. 2. se koná kulinářský podvečer 
FRANCIE NA TALÍŘI s M. Bonnefoy. 
Ve čtvrtek 18. 2. se uskuteční beseda s L. 
Poskočilovou ODPUŠTĚNÍ - základ 
duševního zdraví.

RÙZNÉ……..
Až do 29. února potrvá výstava Věry 
Hejdové: UMĚNÍ A ELEGANCE KA-
ROSERIE v Galerii S (Střední odborná 
škola, náměstí E. Husserla 1, Prostějov).

Zveme na zamyšlení nad otázkami a záhada-
mi života. Přednášející biotronik T. Pfeiffer 
odpovídá na písemné i ústní dotazy poslu-
chačů. Vstupné je dobrovolné. Akce se koná 
v neděli 21. února od 9:00 hodin ve Spole-
čenském domě Komenského 6, Prostějov

Čajovna pod pokličkou pořádá hudeb-
ně-pohybový, prožitkový seminář pro 
muže, ženy a páry V SOULADU, kte-
rým vás provede Lucie Čapková v sobo-
tu 20. února od 9:00 do 13:00 hodin. 
Omezený počet míst. Na program je potře-
ba se předem přihlásit na tel.: 731 507 797. 
Uzávěrka přihlášek je 18. února 2016. 

Půjčovna rehabilitačních a kompenzačních 
pomůcek LAZARIÁNSKÉHO SER-
VISU PV, Hacarova 2, zajišťuje ortope-
dické vozíky, WC křesla, chodítka - pevná, 
pojízdná, podpažní, servírovací stolky 
a polohovací lůžka. Kontakt po telefonu pí. 
V. Zapletalová 776 054  299 

CO, KDY, KDE CO, KDY, KDE aneb informace, akce, události a pøednášky z vašeho okolí…

BRUSLENÍ 
VEŘEJNOSTI

Úterý  16.2.Úterý  16.2.  9:00 - 10:009:00 - 10:00

 19. 2. Hanácký bál Městské divadlo Prostějov
 Mánes
 19. 2.  Reprezentační maturitní ples Společenský dům Prostějov
 SOŠ Průmyslová a SOU strojírenské Prostějov
 19. 2.  Ples Kulturní dům Kralice
 Relax Prostějov
 19. 2.  Hasičský ples sokolovna Mostkovice
 SDH Mostkovice
 20. 2. Společenský večer Mého divadla Městské divadlo v Prostějově
 Moje divadlo
 20. 2.  XXII. Zemědělsko-potravinářský ples Společenský dům Prostějov
 Okresní agrární komora Prostějov
 20. 2.  Obecní ples sokolovna Dubany
 Obec Vrbátky
 20. 2.  Velké sportovní plesy sokolovna Čechovice
 TJ Sokol Čechovice
 20. 2.  Maškarní ples sokolovna Smržice
 TJ Smržice
 20. 2.  Rockový bál kulturní dům Žárovice
 SPN
 20. 2.  Sokolský ples sokolovna Určice
 TJ Sokol Určice

PLESY
v Prostějově a jeho okolívvv

SOUTÌŽ O VSTUPENKY 
NAJDETE NA STR. 25 



PROSTĚJOV Cyklus scénických čtení zavítal opět do Prostějova. Vyprodaný prostor „za oponou“ měl 
možnost sledovat 101. pořad, který si vybral knížku populární blogerky a úspěšné tanečnice Star Dance, 
herečky Marie Doležalové. Nejlepší glosy z jejího blogu vyšly knižně pod názvem Kafe a cigárko a s podtitu-
lem Historky z hereckého podsvětí. 
Skvělého textu se neméně skvěle ujala herecká dvojice Bára Jánová a Gustav Hašek, kteří textu dodali na-
prosto neopakovatelné provedení. Během jejich akčního scénického čtení se výtečně bavící se diváci dozvě-
děli, jak to chodí při milostných scénách, při castingu, v nekonečných seriálech, při (ne)oblíbených telefo-
nátech nebo v partnerském životě.  (tok)

●● Mladí házenkáři z TJ Cent-
rum Haná mají výtečně rozjetou 
sezónu. V celostátní lize staršího 
žactva mají po dvou odehraných 
turnajích plný počet bodů, když 
zvítězili ve všech osmi zápasech. 
V čele tabulky se jim tak dívají na 
záda takové bašty jako Zubří, Duk-
la Praha nebo Karviná! 

●● Právě dnes se rozjíždí projekt 
na pomoc prostějovským bezdo-
movcům.  Čtěte na straně 25

●● Pomalu se nám rozjíždí příprava 
na jarní sezónu velkého fotbalu a tím 
také vrcholí regionální futsalové sou-
těže. O mistrovi se rozhodne mezi ob-
hájcem z Relaxu a týmem Mecheche-
lenu. Vzájemný souboj na kostelecké 
palubovce je vrcholem nedělního 
posledního turnaje letošního ročníku.

●● Galerie u Hanáka v Prostějově 
uvede 26. února veřejnou vernisáž 
fotografií Lenky Hatašové nazva-
nou V jiném světle.

JEDNOU
VĚTOU

● kultura
● sport

● spoleènost
www.vecernikpv.cz

ZVEME NA ŠLÁGR VEČERNÍKU – LEDNÍ HOKEJ

PROSTĚJOV První liga finišuje a s ní 

i dramatický boj o šesté místo zaručující 

čtvrtfinále WSM Ligy. Osud tomu chtěl, že 

se rozhoduje mezi prostějovskými 

Jestřáby a Havířovem, jejichž vzá-

jemný zápas se odehraje právě 

dnes - v pondělí 15. února na ha-

náckém ledě. Původně se mělo 

hrát 3. února, ale z důvodu chřipko-

vé epidemie v prostějovské kabině 

se duel 47. kola přesunul právě na 

dnešek.

Prostějovští jdou do souboje s několika víceméně zanedbatel-

nými výhodami. V hlavách mají čtyřzápasovou vítěznou sérii, 

završenou sobotním skalpem Přerova. Nejpodstatnější je však 

dvoubodový náskok, takže by jim mohla teoreticky večer stačit 

i remíza. 

Havířovští ale také šturmují úspěšně, z posledních čtyř utkání 

vyhráli třikrát a stále se drží Jestřábům v zádech.   

Z dosavadních tří vzájemných soubojů mají lepší bilanci havířov-

ští, kteří zvítězili dvakrát (doma 3:1 a v Prostějově 4:1), Jestřábi 

slavili jednou v Havířově po výsledku 2:0. 

Pikantnost duelu dává i Václav Meidl, prostějovský odchovanec, 

jenž v průběhu sezóny opustil kabinu Jestřábů. Duel startuje 

dnes, v pondělí 15. února, od 18:00 hodin.    (zv)

➢Tradiční zpravodajství od ledové 
plochy na vás čeká na stranách 34-35

strana 24

Klementùv lazaretKlementùv lazaret
dìsil prostìjovskýdìsil prostìjovský
rockový klubrockový klub

í

í 

Číslo 7•Ročník 20

●● Tematická dvoustrana se ten-
tokrát ponořila do tajů finančních 
transakcí strany 26-27

Naleznete
uvnitř

VOLEK
U JESTŘÁBŮ

PŮLTUCET
ESKÁČKA

PENÍZE,
PENÍZE

●● Nositel slavného sparťanské-
ho jména se zatím v  Prostějově 
neprosazuje strana 32

●● Fotbalisté Prostějova utrpěli 
v dalším přípravném zápase deba-
kl od Znojma strana 33

®
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MILUJEMEVEČERNÍK®
MILUJEMEVEČERNEE ÍK

JE E

navštivte stále více oblíbenější
internetové stránky www.vecernikpv.cz

SPORT
KULTURA
SPOLEČNOST

Souboj obřích ranařů:
Cetkovský vs. Meidl!

HOROR
V APOLLU

PROSTĚJOV Nabitý program uplynulého týdne zvládli hokejoví Jestřábi skvělým způsobem. Po 
dvou výhrách v prodloužení poslali prostějovské příznivce přímo do nebe. Ve vypjatém a emo-
cionálním derby s nenáviděným Přerovem dokázali otočit nepříznivý vývoj v poslední třetině 
a zaknihovali si čtvrtou výhru v řadě. Drží se tak stále na šesté příčce znamenající jistý postup do 
čtvrtfinále play off! K potvrzení tohoto skvělého výsledku stačí „maličkost“, kterou je porazit dnes 
jakýmkoliv způsobem Havířov.    (zv)  

FANTAZIE!
Sedm bodů a skvostná 

zubřízubří
POPRAVAPOPRAVA

Jiří Cetkovský v sobotu dvěma góly popravil rivalský Přerov a stal se miláčkem prostějovských fanoušků.     Foto: Zdeněk Vysloužil

Diváci se bavili nejen v hledišti, ale ti vybraní i na jevišti, kde bylo třeba projevit hereckou pohotovost.  Foto: Tomáš Kaláb

Výživné Výživné LiStOVáNÍLiStOVáNÍ  
za divadelní oponou

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

Foto: Zdeněk Vysloužil
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ATP Tour - Rotterdam, muži
Dvouhra- 1. kolo: Veselý - Rosol  6:4, 6:2, 2. 
kolo: Veselý - Bautista (6-Šp.) 6:4, 2:6, 4:6.

WTA Tour – Petrohrad, ženy
Dvouhra - 1. kolo: Strýcová - Kozlovová 
(Ukrajina) 3:6, 3:6, Koukalová - Pavljučen-
kovová (5-Rusko) 4:6, 6:4, 4:6.
Čtyřhra – 1. kolo: Krejčíková, Duševino-

vá (ČR/Rusko) - Solovjevová, Zanevská 
(Ukrajina) 6:1, 4:6, 10:4; čtvrtfinále: 
Krejčíková, Duševinová – Niculescku, 
Siegemund (Rumunsko/Německo) bez 
boje; semifinále: Krejčíková, Duševi-
nová – Hlaváčková, Hradecká (ČR) 3:6, 
7:6(5), 10:8; finále: Krejčíková, Duševi-
nová - Hingis, Mirza (Švýcarsko/Indie) 
3:6, 1:6

Sportovní sumáø
 * výsledky * statistiky * tabulky

Pondělí 15. února 2016
www.vecernikpv.czvýsledkový servis22

Skupina o 1.-4. místo: Dohrávka 20. kola, úterý 16. února, 18.30 hodin: 
Přerov – Ostrava.
Skupina o 1.-4. místo: 21. kola, sobota 20. února, 17.00 hodin: 
Olomouc – Přerov, Ostrava – Prostějov. 
Skupina o 5.-8. místo: Dohrávka 20. kola, čtvrtek 18. února, 18.00 hodin: 
Šternberk - Frýdek-Místek.
Skupina o 5.-8. místo: 21. kolo, sobota 20. února, 17.00 hodin: Frýdek-Místek – 
Olymp, Královo Pole – Šternberk (odloženo na čtvrtek 25.2., 18:00 hodin).  

VOLEJBAL KAM PŘÍŠTĚ NADSTAVBA...

KOOPERATIVA NBL

„Pochvalu zaslouží úplně celý mančaft  za „Pochvalu zaslouží úplně celý mančaft  za 
výbornou kolektivní práci.“výbornou kolektivní práci.“
 lodivod VK Agel MIROSLAV ČADA lodivod VK Agel MIROSLAV ČADA
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               VK AGEL VK AGEL
 Prostějov
VK UP VK UP 

 Olomouc

33
00

set skóre min.
1. set:  25:15 21
2. set. 25:12 18
3. set: 25:16 22

Weiss, Markevich, Herelová, Vargas, Matienzo, 
Steenbergen, libero Kovářová. Připraveny byly: Gam-
bová, Borovinšek, Soares, Tinklová.  
 Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír Petráš. 

Dudová, Michalíková, Dumančič, Kubová, Dedíková, 
Závodná, libero Hronová. Střídaly: Košická, Sochorcová, 
Nováková. Připraveny byly:  
 Trenéři: Jiří Teplý a Pavel Háp.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
OLOMOUCE:

UNIQA EXTRALIGA ŽEN ČR - 20. kolo 

Rozhodčí: Bohačík a Vachutka. Čas: 1:01 hodiny. Diváků: 350.

Ostrava - Děčín 85:83 po prodl. (17:18, 40:36, 63:55, 71:71). Nejvíce bodů: Igrutinovič 27, Bo-
hačík 21, Číž 16, Kerr 12 - Šiška 20, Vyoral 18, Stria 13, Houška 10.

DOHRÁVKA 30. KOLA

Předehrávka 31. kola Kooperativa NBL, pondělí 15. února, 18.00 hodin: 
Lions Jindřichův Hradec - NH Ostrava.
31. kolo Kooperativa NBL, středa 17. února, 18.00 hodin: GEOSAN Kolín 
- Ariete Prostějov (17:45), mmcité Brno - BOHEMILK Tuři Svitavy, BK AR-
MEX Děčín - SLUNETA Ústí nad Labem, BK Opava - USK Praha.
32. kolo Kooperativa NBL, sobota 20. února, 17.00 hodin: Ariete Prostějov 
- USK Praha, NH Ostrava - BK Opava (17:30), SLUNETA Ústí nad Labem - 
Lions Jindřichův Hradec (neděle 21.2., 17:00), BK JIP Pardubice - BK ARMEX 
Děčín, GEOSAN Kolín - mmcité Brno (17:45).

KAM PŘÍŠTĚ...

 Tým Z V P SKÓRE %V

1. ČEZ Basketball Nymburk 7 6 1 682:504 85.7
2. BK ARMEX Děčín 27 22 5 2125:1833 81.5
3. Ariete Prostějov 28 22 6 2286:1994 78.6
4. BK Opava 28 18 10 2228:2092 64.3
5. BK JIP Pardubice 29 18 11 2364:2104 62.1
6. USK Praha 28 13 15 1970:1954 46.4
7. BC GEOSAN Kolín 28 13 15 2136:2181 46.4
8. NH Ostrava 27 12 15 1888:1982 44.4
9. BOHEMILK Tuři Svitavy 28 11 17 1958:2238 39.3
10. SLUNETA Ústí nad Labem 28 9 19 2116:2318 32.1
11. BK Lions Jindřichův Hradec 28 7 21 2121:2341 25.0
12. mmcité Brno 28 6 22 1995:2328 21.4

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO NEÚPLNÉM 30. KOLE

19. kolo - SKUPINA o 5. až 8. místo: Olymp Praha - KP Brno 3:0 (19, 12, 14).  Nejvíce 
bodů: Vyklická 12, Kalhousová 10, Komárková 9 - Měrková 8, Suchá 4, Keddyová 4.

VÝSLEDKY NADSTAVBY EXTRALIGY

SKUPINA O 1. AŽ 4. MÍSTO
 Tým Z V3 V2 P1 P0 Sety Míče Body

1 VK Agel Prostějov 18 17 0 1 0 53:5 1432:940 52
2 VK UP Olomouc 18 13 0 1 4 42:18 1399:1144 40
3 TJ Ostrava 17 10 3 0 4 40:22 1416:1299 36
4 Volejbal Přerov Precheza 17 9 0 2 6 32:27 1298:1158 29

SKUPINA O 5. AŽ 8. MÍSTO
5 PVK Olymp Praha 18 10 2 0 6 37:25 1393:1237 34
6 VK Královo Pole 18 5 3 1 8 30:37 1355:1422 21
7 TJ NIBE Frýdek - Místek 17 4 0 3 10 21:43 1217:1453 15
8 TJ Sokol Šternberk 17 1 1 0 15 13:47 1051:1438 5

Poznámka: tato soutěž se boduje takzvaným italským bodováním. V3 je výhra 3:0 a 3:1 za tři body, 
V2 výhra 3:2 za dva body. P1 je prohra 2:3 za jeden bod, P0 je prohra 1:3 a 0:3 bez bodu.

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PRO NADSTAVBU

Semifinále: Děčín - Opava 76:66 (26:15, 45:29, 58:46).  Nejvíce bodů: J. Houška 17, Stria 13, 
Vyoral a Jelínek po 12, Bažant 11 - Blažek 24, Jurečka 11 * Pardubice - Kolín 81:80 (19:22, 47:39, 
60:62). Nejvíce bodů: Švrdlík 22, Autrey 16, Wall 14, Pandula 10 - Skinner a Bakič po 13, McEachin 
a Hunt po 11.
O 3. místo: Opava - Kolín 91:75 (24:24, 39:44, 63:61). Nejvíce bodů: Šiřina 19, Kramný 16, Bla-
žek 13 - Glover 18, McEachin 17, Bakič 12.
Finále: Pardubice - Děčín 87:67 (28:20, 47:32, 70:49). Nejvíce bodů: Švrdlík 18, Autrey 16, 
Wall a Nečas po 10 - Šiška 13, Landa 12, Houška 11, Stria 10.

ČESKÝ POHÁR - FINAL FOUR

Zatímco Pomi Casalmaggiore se v kli-
du připravuje na domácí Final Four 
evropské Ligy mistryň, dalších dva-
náct postupujících týmů se pustilo do 
bitev play off nejvyššího klubového 
poháru volejbalistek na starém kon-
tinentu. A další dva přemožitelé VK 
AGEL Prostějov ze základní skupiny 
se hned po úvodních zápasech první-
ho kola vyřazovacích bojů ocitli blíz-
ko vypadnutí.
Hodně nahnuté to má především Che-
mik Police, který doma podlehl jedno-
mu z největších favoritů soutěže Fener-
bahce Istanbul hladce 0:3. O něco větší 

šanci ještě živí obhájce trofeje Eczacibasi 
Istanbul, jenž také na vlastním hřišti pad-
nul v  městském derby s  rovněž hodně 
favorizovaným Vakifbankem, leč o fous 
2:3.
Velkým překvapením je vítězství Lo-
komotivu Baku nad zatím suverénním 
Curychem, byť jen těsné 3:2. O pokra-
čujícím vzestupu polského volejbalu 
přesvědčily Sopoty skolením Piacenzy 
též 3:2, dle očekávání pak uspěli ruští gi-
ganti Kazaň v Jekatěrinburgu i Dynamo 
Moskva v Drážďanech shodně 3:1.
Odvety jsou na programu během tohoto 
týdne.

Eczacibasi i Chemik 
jsou na hraně vyřazení!

Champions League ve volejbalu žen 2015/2016
 – výsledky úvodních zápasù 1. kola play off

Eczacibasi Istanbul – Vakifbank Istanbul 2:3 (-25, 18, 10, -14, -10), Lokomotiv 
Baku – Volero Curych 3:2 (21, -22, 23, -20, 14), Chemik Police – Fenerbahce 
Istanbul 0:3 (-20, -18, -23), SC Drážďany – Dynamo Moskva 1:3 (-31, 21, -22, 
-11), Uraločka Jekatěrinburg – Dynamo Kazaň 1:3 (-21, -18, 20, -10), Atom So-
poty – Nordmeccanica Piacenza 3:2 (18, -20, 19, -24, 13).

Výsledky MÈR støedních škol ve volejbalu dívek 2016
Základní skupina A: Gymnázium Příbram – Gymnázium a SOŠPg Liberec 0:2 (-18, 
-14), Gymnázium Praha 5 Nad Kavalírkou – Gymnázium Příbram 2:1 (19, -20, 9), Gym-
názium a SOŠPg Liberec - Gymnázium Praha 5 Nad Kavalírkou 2:0 (17, 23). Pořadí: 1. 
Gymnázium a SOŠPg Liberec 6 bodů (skóre 4:0), 2. Gymnázium Praha 5 Nad Kavalír-
kou 2 (2:3), 3. Gymnázium Příbram 1 (1:4).
Základní skupina B: Gymnázium Jiřího Wolkera Prostějov – Gymnázium Žďár nad 
Sázavou 2:0 (19, 9), Gymnázium Brno Křenová – Gymnázium Jiřího Wolkera Pros-
tějov 0:2 (-20, -14), Gymnázium Žďár nad Sázavou – Gymnázium Brno Křenová 1:2 
(-14, 25, -9). Pořadí: 1. Gymnázium Jiřího Wolkera Prostějov 6 bodů (skóre 4:0), 2. 
Gymnázium Brno Křenová 2 (2:3), 3. Gymnázium Žďár nad Sázavou 1 (1:4).
O 5. místo: Gymnázium Příbram – Gymnázium Žďár nad Sázavou 1:2 (18, -22, -15).
Semifinále: Gymnázium a SOŠPg Liberec – Gymnázium Brno Křenová 0:2 (-19, -19), 
Gymnázium Jiřího Wolkera Prostějov – Gymnázium Praha 5 Nad Kavalírkou 2:0 (21, 19).
O 3. místo: Gymnázium a SOŠPg Liberec – Gymnázium Praha 5 Nad Kavalírkou 
2:1 (23, -18, 9).
Finále: Gymnázium Jiřího Wolkera Prostějov – Gymnázium Brno Křenová 2:0 (14, 16).

KONEÈNÉ POØADÍ MÈR STØEDNÍCH ŠKOL
 VE VOLEJBALU DÍVEK 2016

1. Gymnázium Jiřího Wolkera Prostějov, 2. Gymnázium Brno Křenová, 3. Gymnázi-
um a SOŠPg Liberec, 4. Gymnázium Praha 5 Nad Kavalírkou, 5. Gymnázium Žďár 
nad Sázavou, 6. Gymnázium Příbram.

INDIVIDUÁLNÍ OCENÌNÍ
Nejlepší nahrávačka: Eliška Masopustová (Gymnázium Jiřího Wolkera Prostějov).
Nejlepší smečařka: Aneta Weidenthalerová (Gymnázium Jiřího Wolkera Prostějov).
Nejužitečnější hráčka: Radka Břicháčková (Gymnázium a SOŠPg Liberec).
Nejsympatičtější hráčka: Kateřina Pírková (Gymnázium Brno Křenová).

Sestava Gymnázia Jiøího Wolkera Prostìjov
Adéla Stavinohová, Veronika Boudová, Aneta Marvanová, Kateřina Kociánová, 
Tereza Slavíková, Tereza Strnadlová, Aneta Weidenthalerová, Tereza Baláková, 
Eliška Masopustová, Jana Muzikantová. Trenéři: Zuzana Bálintová a Bronislav Klíč. 

PROSTĚJOV – Ke svému konci se 
zvolna blíží krajské přebory žákyň ve 
volejbalu 2015/16. Po čase nahlížíme 
pod pokličku těchto soutěží, abychom 
zjistili, jak si v nich zatím vedou výbě-
ry VK AGEL Prostějov U15 i U13.

STARŠÍ ŽÁKYNÌ
Během dvou uplynulých kol se Agelky napl-
no zapojily do dramatického boje o celkové 
vítězství v  KP. Ve čtvrtém dějství skončily 
druhé a v pátém pokračování čtvrté, což je 
při velké vyrovnanosti v  popředí tabulky 
udrželo na průběžné třetí pozici těsně za 
oběma nejvyššími příčkami. Definitivní 
rozuzlení přinese závěrečný šestý díl. Pro 
úplnost doplňujeme také bilanci dalších tří 
družstev vékáčka působících v krajském pře-
boru dívek do patnácti let.
4. kolo KP starších žákyň 2015/16
Skupina A – výsledky: Uničov – Prostějov 
A 0:2 (-21, -22), Šumperk – Prostějov A 0:2 
(-14, -11), Prostějov A – Přerov A 2:1 (20, 
-13, 6), Prostějov A – Olomouc A 0:2 (-12, 
-12). Pořadí: 1. Olomouc A 8, 2. Prostějov A 
7, 3. Přerov A 6, 4. Šumperk 5, 5. Uničov 4.
Skupina B – výsledky: Prostějov B – Pros-
tějov C 0:2 (-12, -20), Přerov B – Prostějov 
C 2:0 (7, 9), Šternberk – Prostějov B 2:1 
(-10, 21, 7), Prostějov B – Přerov B 0:2 (-16, 
-19), Prostějov C – Šternberk 1:2 (-21, 20, 
-12). Pořadí: 1. Šternberk 6, 2. Přerov A 5, 3. 
Prostějov C 4, 4. Prostějov B 3.
Skupina C – výsledky: Přerov C – Prostě-
jov D 2:0 (8, 7), Olomouc C – Prostějov D 
2:0 (20, 18), Prostějov D – Olomouc B 0:2 
(-17, -24). Pořadí: 1. Olomouc B 6, 2. Pře-
rov C 5, 3. Olomouc C 4, 4. Prostějov D 3.
5. kolo KP starších žákyň 2015/16
Skupina A – výsledky: Šternberk – Prostě-
jov A 0:2 (-22, -5), Prostějov A – Přerov A 
0:2 (-14, -18), Olomouc A – Prostějov A 2:1 
(-22, 19, 6), Prostějov A – Šumperk 2:0 (24, 
16). Pořadí: 1. Šumperk 7, 2. Olomouc A 7, 
3. Přerov A 6, 4. Prostějov A 6, 5. Šternberk 4.
Skupina B – výsledky: Přerov B – Pros-
tějov C 2:0 (17, 12), Olomouc B – Pro-
stějov C 1:2 (13, -24, -13), Prostějov C 
– Uničov 0:2 (-21, -5). Pořadí: 1. Uničov 
6, 2. Přerov B 5, 3. Prostějov C 4, 4. Olo-
mouc B 3.
Skupina C – výsledky: Prostějov B – 
Prostějov D 2:0 (22, 4), Prostějov D 
– Olomouc C 0:2 (-24, -22), Prostějov 
B – Přerov C 0:2 (-19, -16), Přerov C – 
Prostějov D 2:0 (10, 15), Olomouc C 
– Prostějov B 0:2 (-18, -15). Pořadí: 1. 
Přerov C 6, 2. Prostějov B 5, 3. Olomouc 
C 4, 4. Prostějov D 3.

Průběžné pořadí 
KP starších žákyň 2015/16 po 5. kole

1. Olomouc A 66, 2. Přerov A 65, 3. Pros-
tějov A 63, 4. Šumperk 50, 5. Uničov 45, 6. 
Přerov B 38, 7. Šternberk 35, 8. Prostějov 
B 34, 9. Prostějov C 24, 10. Olomouc B 
21, 11. Přerov C 19, 12. Olomouc C 9, 13. 
Prostějov D 6.

MLADŠÍ ŽÁKYNÌ
V této věkové kategorii měl krajský pře-
bor na programu hned tři další kola. Pro-
stějovský A-tým je všechny strávil až ve 
druhé výkonnostní skupině a pokaždé 
v ní obsadil stříbrný post, přesto dvě děj-
ství před vyvrcholením soutěže stále hájí 
třetí místo s  desetibodovým náskokem 
na čtvrtý flek.
7. kolo KP mladších žákyň 2015/16
Skupina B – výsledky: Uničov – Prostě-
jov A 2:0 (14, 25), Přerov B – Prostějov A 
1:2 (23, -9, -7), Prostějov A – Olomouc A 
2:1 (-25, 16, 7). Pořadí: 1. Uničov 6, 2. Pro-
stějov A 5, 3. Olomouc A 4, 4. Přerov B 3.
Skupina C – výsledky: Prostějov B – Olo-
mouc B 0:2 (-23, -10), Prostějov B – Lan-
škroun 0:2 (-0, -19), Šternberk – Prostějov B 
2:0 (13, 8). Pořadí: 1. Lanškroun 6, 2. Olo-
mouc B 5, 3. Šternberk 4, 4. Prostějov B 3.
8. kolo KP mladších žákyň 2015/16
Skupina B – výsledky: Lanškroun – Prostě-
jov A 2:0 (22, 17), Olomouc C – Prostějov 
A 1:2 (-26, 21, -12), Prostějov A – Olo-
mouc A 2:0 (14, 19).
Skupina C – výsledky: Přerov B – Prostě-
jov B 2:0 (17, 22), Olomouc B – Prostějov 
B 2:0 (16, 13), Prostějov B – Šternberk 
0:2 (-15, -19). Pořadí: 1. Olomouc C 6, 2. 
Šternberk 5, 3. Přerov B 4, 4. Prostějov B 3.
9. kolo KP mladších žákyň 2015/16
Skupina B – výsledky: Moravská Třebo-
vá – Prostějov A 0:2 (-8, -20), Olomouc 
C – Prostějov A 0:2 (-21, -18), Prostějov 
A – Olomouc B 0:2 (-29, -22). Pořadí: 
1. Olomouc B 6, 2. Prostějov A 5, 3. Olo-
mouc C 4, 4. Moravská Třebová 3.
Skupina C – výsledky: Prostějov B – Olo-
mouc A 0:2 (-10, -16), Prostějov B – Štern-
berk 2:1 (-20, 21, 13), Přerov B – Prostějov 
B 2:0 (4, 15). Pořadí: 1. Olomouc A 6, 2. 
Přerov B 5, 3. Prostějov B 4, 4. Šternberk 3.

Průběžné pořadí 
KP mladších žákyň 2015/16 po 9. kole
1. Šumperk 122, 2. Česká Třebová 120, 3. 
Prostějov A 89, 4. Přerov A 79, 5. Olomouc 
C 79, 6. Lanškroun 76, 7. Uničov 68, 8. 
Moravská Třebová 67, 9. Olomouc A 51, 
10. Přerov B 41, 11. Olomouc B 31, 12. 
Šternberk 21, 13. Prostějov B 11. (son)

Mladé Agelky v KP žákyň:
starší jsou třetí, mladší také 2. LIGA BASKETBALISTEK - 1. a 2. kolo nadstavby

Sluneta Ústí nad Labem – TJ OP Prostějov 86:43 (22:9, 23:13, 21:13, 20:8)
Sestava a body Prostějova: T. Frgalová 9, Hýblová, Kalábová 8, Kozáková 8, Mel-
ková, Semjonová 9, Švécarová 9. Trenéři: Pavel Švécar a Željko Živkovič.
Aritma Praha – TJ OP Prostějov 81:65 (19:17, 27:16, 17:15, 18:17)
Sestava a body Prostějova: T. Frgalová 6, Hýblová, Kalábová 9, Kozáková 24, Mel-
ková, Semjonová 16, Švécarová 10. Trenéři: Pavel Švécar a Željko Živkovič.
Ostatní výs ledky 1. a 2. kola nadstavby:
Liberec – Nymburk „B“ 69:51, Brandýs – Tišnov „B“ 46:51, Aritma – Příbor 94:60, 
Liberec – Tišnov „B“ 74:56, Brandýs – Nymburk „B“ 50:60, Ústí – Příbor 81:65.

Tabulka finálové skupiny 2. ligy žen:
1. BK Sluneta Ústí  n. L. 8 8 0 536:392 16
2. Basketball Nymburk „B“ 8 6 2 557:472 14
3. TJ Lokomotiva Liberec I 8 5 3 553:473 13
4. Aritma Praha 8 5 3 595:535 13
5. BK Handicap Tišnov „B“ 8 4 4 507:550 12
6. BK Příbor 8 2 6 519:583 10
7. TJ OP Prostějov 8 2 6 457:565 10
8. BK Brandýs nad Labem 8 0 8 440:594 8

OLOMOUCKÝ KRAJ Dalšími koly, pokračovaly soutěže šipkařů. 
Největším tahákem bylo městské derby v extralize, které zvlád-
li lépe favorizovaní Tygři. Vítězství si připsali i Čechovičtí a stále 
se drží na dostřel medailových pozic. O následujícím víkendu 
budou ligoví šipkaři volno, protože se koná první republikový 
turnaj v nedalekých Drnovicích. Soutěže budou pokračovat až 
posledním únorovým víkendem.  (zv)   

EXTRALIGA UŠO - OLOMOUCKÝ KRAJ 
13. kolo: Sharks Olomouc - Sem Sex z Dolní, Horní Moštěnice 11:7, No Fear 
Šternberk - Miagi Mohelnice 7:11, Tygři Prostějov - U Jiřiny Prostějov 10:8, Dra-
ci Nová Hradečná - Legend Olomouc 9:10, Poslanci Bělkovice-Lašťany - Dobří 
bobři Olomouc 3:15, Zavadila o jedličku Čechovice - Brablenci Kojetín 13:5.

TABULKA:

  1. Tygři Prostějov 13 12 1 0 0 0 0 165:77 38
  2. Sharks Olomouc 12 10 0 0 0 2 0 140:78 32
  3. Dobří bobři Ol. 13 10 1 0 0 2 0 146:89 32
  4. Čechovice 13 8 2 0 0 3 0 145:91 28
  5. Nová Hradečná 12 6 1 0 1 4 0 116:102 21
  6. Legend Olomouc 13 5 1 0 1 6 0 125:111 18
  7. Miagi Mohelnice 13 5 0 0 1 7 0 102:133 16
  8. U Jiřiny Prostějov 13 5 0 0 0 8 0 101:133 15
  9. Bělkovice-Lašťany 13 4 0 0 2 7 0 99:137 14
10. H. Moštěnice 13 3 0 0 0 10 0 87:147 9
11. No Fear Šternberk 13 2 1 0 0 10 0 89:146 8
12. Brablenci Kojetín 13 0 0 0 0 13 0 78:156 0
Příští program - dohrávka 12. kola, pátek 19.2. 2016: Sharks Olomouc - Draci 
Nová Hradečná.

B LIGA PROSTÌJOVSKO
11. kolo: V Zeleném Prostějov - Orli Kojetín 8:10, Hamerské kladivo - Fénix Pro-
stějov 11:7, Twister Kroměříž - Rafani Čelčice 13:5, Darts La Putica Prostějov - O 
tečku Prostějov - odloženo, Mexičani Biskupice - Skalní Na Nové Doloplazy 12:6.

TABULKA:
  1. Twister Kroměříž 11 8 1 0 0 2 0 130:69 26
  2. Darts La Putica Pv 10 7 1 0 1 1 0 112:70 24
  3. Mexičani Biskupice 11 6 1 0 0 4 0 96:103 20
  4. V Zeleném Prostějov 11 6 0 0 0 5 0 107:91 18
  5. Orli Kojetín 11 4 1 0 1 5 0 102:98 15
  6. O tečku Prostějov 10 4 1 0 1 4 0 91:91 15
  7. Rafani Čelčice 11 4 0 0 2 5 0 94:106 14
  8. Fénix Prostějov 11 3 2 0 1 5 0 94:107 14
  9. Hamerské kladivo 11 4 0 0 0 7 0 95:103 12
10. Skalní Doloplazy 11 0 0 0 1 10 0 58:141 1

C LIGA PROSTÌJOVSKO
12. kolo: Mlynáři Ochoz - Pávi Bedihošt - nehlášeno, Žabáci Ivanovice na Hané 
- Kamzík 21 Prostějov 12:6, Hanácká trefa Prostějov - Fe-MAT Čehovice 8:10. 

TABULKA:

1. Mlynáři Ochoz 11 9 0 0 0 2 0 129:69 27
2. Fe-MAT Čehovice 11 8 0 0 1 2 0 120:79 25
3. Hanácká trefa Pv 12 8 0 0 0 4 0 132:84 24
4. Žabáci Ivanovice 12 6 1 0 0 5 0 114:103 17
5. Kamzík 21 Pv 12 2 0 0 0 10 0 66:150 6
6. Pávi Bedihošt 10 0 0 0 0 10 0 52:128 0

ŠIPKAŘI

ŠIPKAŘI
Tygři zvládli derby
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 Tým Z V VP PP P Skóre Bodů

1. Rytíři Kladno 51 28 5 7 11 193:144 101
2. ČEZ Motor České Budějovice 51 28 6 1 16 184:138 97
3. HC Dukla Jihlava 51 28 4 3 16 158:123 95
4. HC Slavia Praha 51 23 8 6 14 168:132 91
5. HC Zubr Přerov 51 23 6 3 19 158:145 84
6. LHK Jestřábi Prostějov 50 21 4 10 15 138:147 81
7. AZ Havířov 50 24 2 3 21 155:146 79
8. HC Slovan Ústí nad Labem 51 20 3 6 22 175:178 72
9. SK Kadaň 51 18 6 5 22 146:156 71
10. SK Horácká Slavia Třebíč 51 17 6 7 21 129:146 70
11. HC Stadion Litoměřice 51 15 9 6 21 146:175 69
12. HC Benátky nad Jizerou 51 15 5 3 28 125:143 58
13. HC Most 51 13 4 4 30 131:181 51
14. Salith Šumperk 51 10 5 9 27 129:181 49

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO 51. KOLE

„Rozhodčí byl férový! Nechoval se „Rozhodčí byl férový! Nechoval se 
arogantně, udělal chybu, ale přiznal ji.“ arogantně, udělal chybu, ale přiznal ji.“ 
 trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL
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LHK Jestřábi
 Prostějov

Salith 
  Šumperk Šumperk 2211

(0:0, 0:0, 1:1 - 0:1)

Branky a nahrávky: 59. Sedlák - 51. Krejčík (Šlahař, Mojžíš), 62. Šlahař (Illéš). 
Rozhodčí: Doležal – Polák, Rampír. Vyloučení: 5:7, navíc Husák (P) 10 min. OT. 
Využití: 0:1. V oslabení: 0:0. Střely na branku: 33:30. Diváků: 870. 

Horčička – Drtina, Kaluža, Mojžíš, Husák, Rudl – 
Novák, Moskal, Čuřík – Luňák, Volek, Cetkovský – 
Šlahař, Illéš, Krejčík – Augustin.  
 Trenéři: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.

Bartošák – Gewiese, Sedlák, Prokop, Holík, Bail, Zdráhal, 
Horyna – Milfait, Fořt, Káňa – Haas, Miškovský, Brunec – 
Staněk, Šimun, Ostřanský – Hroch, Plášek, Hlinka.  
 Trenéři: Milan Mazanec a Libor Pivko. 

SESTAVA 
ŠUMPERKA:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

WSM LIGA – 50. KOLO

řááábbbáábbbiiiibbbbbbbbiiiibbbiiii

  HC ZUBR
 Přerov

LHK Jestřábi
 Prostějov 2233

(0:1, 0:0, 3:1)

Branky a nahrávky: 47. Cetkovský (Drtina, Dragoun), 48. Krejčík (Šlahař, Illéš), 
59. Cetkovský (Moskal) – 5. Pala (Hořava), 60. Kovařík (Mrázek). Rozhodčí: L. 
Bejček, O. Hejduk – Kotlík, Špringl. Vyloučení: 6:7, navíc Sýkora (PRE) 10min+OT 
do konce utkání. Využití: 1:1. V oslabení: 0:0. Střely na branku: 42:32. Diváků: 4890. 

Klimeš – Chmelíř, Grof, Pala, Hořava, Novotný, Ferenc, 
Vágner – Procházka, Pšurný, Mrázek – Sikora, Sýkora, 
Šťastný – Goiš, Popelka, Dostálek – Stoklasa, Král, Kovařík. 
 Trenéři: Petr Dočkal a Vladimír Kočara.

Horčička – Drtina, Kaluža, Mojžíš, Husák, Rudl, Pro-
tivný – Novák, Moskal, Dragoun – Luňák, Venkrbec, 
Cetkovský – Šlahař, Illéš, Krejčík – Augustin, Volek, 
Čuřík.  Trenéři: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
PŘEROVA:

WSM LIGA – 51. KOLO

Dohrávka 47. kola, pondělí 15. února 2016, 18.00 hodin: Prostějov - Havířov. 
52. kolo, středa 17. února 2016, 18.00 hodin: České Budějovice - Benátky nad Ji-
zerou (17:30), Kladno - Prostějov, Přerov - Slavia Praha, Šumperk - Kadaň, Ústí nad 
Labem -  Třebíč, Litoměřice - Most, Havířov - Jihlava. 

KAM PŘÍŠTĚ NA HOKEJ...

1. TØÍDA
Prùbìžná tabulka:

1. FC Relax Prostějov 4 3 1 0 15:6 4+6 14
2. Mechechelen Prostějov 4 3 1 0 11:5 3+6 13
3. SK Ariston 92 Prostějov 5 3 2 0 18:9 0+6 11
4. ŽE-STAV Nezamyslice 5 3 1 1 16:7 0+3 10
5. Sexmeralda Prostějov 5 2 0 3 13:14 1+3 7
6. AC Vyprahlo Konice 5 1 1 3 13:13 2+0 6
7. AC Zavadilka 2000 5 1 0 4 13:26 0+3 3
8. SK Griffins 98 Prostějov 5 0 0 5 2:21 0+0 0
 - první číslo ve sloupci bodů je počet bodů bonifikace, druhé pak počet 
bodů získaných v nadstavbové části soutěže, poslední sloupec je celkový 
počet bodů
Příští program - 3. turnaj, neděle 21.2. 2016, 12.00-18.00 hodin, hala Kostelec n. H.:
SK Griffins 98 - SK Ariston 92 (12:00), FC Relax - Mechechelen (12:40), AC Vy-
prahlo Konice - SK Ariston 92 (13:20), AC Zavadilka 2000 - SK Griffins 98 (14:00), 
Sexmeralda - FC Relax (14:40), ŽE-STAV Nezamyslice - Mechechelen (15:20), AC 
Vyprahlo Konice - AC Zavadilka 2000 (16:00), Mechechelen - Sexmeralda (16:40), 
FC Relax - ŽE-STAV Nezamyslice (17:20). 

2. TØÍDA
4. turnaj, sobota 13.2. 2016, hala Kostelec n. H.:
Sexmeralda „B“ - Brodek u Pv 0:3, Orange - BVD 5:0, kontumačně, BVD se ne-
dostavilo. FC Relax „B“ - Brodek u Pv 7:4, Sexmeralda „B“ - FC Orange 3:4, BVD 
- Brodek u Pv 0:5 kontumačně, BVD se nedostavilo.  

Prùbìžná tabulka:
1. Botafoga Prostějov 5 5 0 0 20:8 15
2. FC Orange 7 5 0 2 31:13 15
3. MK Brodek u Pv 7 3 1 3 24:22 10
4. FC Relax Prostějov B 5 3 0 2 26:17 9
5. AC Zavadilka 2000 B 5 2 1 2 14:18 7
6. Sexmeralda Prostějov B 7 2 0 5 16:24 6
7. Pobřeží Kocoviny 5 1 2 2 13:20 5
8. BVD 7 1 0 6 12:34 3
- mužstvo FC Anděl Prostějov odstoupilo ze soutěže, jeho výsledky byly 
anulovány.
Příští program - 5. turnaj, sobota 20.2. 2016, 15:00-17:30 hodin, hala RG a ZŠ 
Prostějov: 
AC Zavadilka 2000 „B“ - FC Relax „B“ (15:00), Pobřeží Kocoviny - Botafoga (15:40), 
FC Relax „B“ - Pobřeží Kocoviny (16:20), Botafoga - AC Zavadilka 2000 „B“ (17:00). 

3. TØÍDA
3. turnaj, neděle 14.2. 2016, hala Kostelec n. H.:
Medvědi - FC Memphis 0:3, Atletico Smržice - FC Vrahovice 6:1, Torpedo - FC 
Memphis 3:2, Galacticos - Medvědi 0:5 kontumačně, Galacticos se k utkání nedo-
stavilo. Fakin FC - Atletico Smržice 1:2, Bedihošť - FC Vrahovice 3:6, Torpedo - Ga-
lacticos 5:0 kontumačně, Galacticos se k utkání nedostavilo. FC Vrahovice - Fakin 
FC 3:2, Atletico Smržice - Bedihošť 6:5.

Koneèná tabulka:
1. Atletico Smržice 7 7 0 0 33:15 21
2. FC Vrahovice 7 5 0 2 27:21 15
3. FC Memphis Prostějov 7 5 0 2 22:15 15
4. Torpedo Prostějov 7 5 0 2 28:14 15
5. Medvědi Prostějov 7 2 0 5 19:23 6
6. Sort Bar Bedihošť 7 2 0 5 25:33 6
7. Galacticos 7 1 0 6 12:31 3
8. Fakin FC 7 1 0 6 14:28 3  
O pořadí na 2.-4. místě rozhodla minitabulka ze vzájemných zápasů:
Vrahovice - Torpedo Prostějov 4:2, FC Memphis Prostějov - FC Vrahovice 3:2, FC 
Memphis Prostějov - Torpedo Prostějov 2:3. 
O pořadí na 5.-6. místě rozhodl vzájemný zápas: Medvědi Prostějov - SPORT 
BAR Bedihošť 7:4.
O pořadí na 7.-8. místě rozhodl vzájemný zápas: Galacticos - Fakin FC 4:1.  
 (zv, koc)

   FUTSAL 
VE FINÁLE

KOSTELEC N. H. Futsalová se-
zóna se dostává do finále. Víken-
dový program tentokrát nabídl 
souboje jen ve druhé a třetí třídě. 
Po Botafoze, která slavila prven-
ství minulý týden, se z druhé pozi-
ce a postupu mezi elitu, raduje FC 
Orange. Suverénním způsobem 
proletěla trojkou smržická parta a 

slaví tak titul. Největší tahák přijde 
ale příští neděli, kdy se rozhodne 
o mistrovi první třídy. S  největší 
pravděpodobností bude rozho-
dující souboj Mechechelenu s Re-
laxem. 
Podrobnější info na www.vecer-
nikpv.cz, kde najdete i aktuální stře-
lecké tabulky. 

49. kolo: Most - České Budějovice 4:2 (2:0, 0:2, 2:0). Branky: 5. Hora (Alinč), 12. Alinč (Havlíček, 
Zeman), 43. Šrámek (Havlíček), 54. Nedrda (Havlíček, Alinč) – 25. Chovan, 33. Straka (Květoň, 
Suchánek). Diváci: 477 * Třebíč - Jihlava 4:2 (1:1, 1:0, 2:1). Branky: 2. Přibyl (Wasserbauer), 39. 
Juráň (Kristl, Erat), 47. Psota (Polodna, Wasserbauer), 60. Raška (Štindl) – 13. Bilčík (Kolář), 59. 
Jergl (TS). Diváci: 2840 * Benátky n/J – Šumperk 0:3 (0:1, 0:1, 0:1). Branky: 14. Holík (Fořt, 
Milfait), 34. Káňa (Fořt, Prokop), 50. Fořt (Milfait, Prokop). Diváci: 260 * Kadaň -  Havířov 3:4 (1:1, 
1:1, 1:2). Branky: 14. Kverka (Veselý), 34. Kadlec (Blaha, Veselý), 60. Trefný – 4. Gřeš (Kotala), 24. 
Meidl (Mazanec, Maliník), 49. Kanko (Hudeček), 51. Gřeš (Štumpf). Diváci: 350 * Slavia Praha – 
Litoměřice 5:4 s.n. (0:1, 4:1, 0:2 - 0:0). Branky: 24. Mikulík (Krstev, Tuominen), 25. Vas (Hruška, 
Robinson), 29. Markovič (Robinson, M. Hruška), 33. Bahenský (M. Hruška, Kašpařík), rozh. náj. Rob-
inson – 2. Kopta (Šulc, Nedvídek), 23. Přeučil (Doležal), 44. Horna (Švagrovský, Kalla), 55. Švagrovský 
(Toman). Diváci: 882 * Kladno – Přerov 3:4 prodl. (0:1, 2:1, 1:1 - 0:1). Branky: 30. Račuk (Stach, 
Bílek), 35. Pitule (Račuk, Ptáček), 49. Stach (Machač) – 14. M. Kratochvíl (Š. Kratochvíl, Hořava), 27. 
Grof (Chmelíř, Pšurný), 46. P. Mrázek (Pšurný, Sýkora), 62. Pšurný. Diváci: 2098 * 
50. kolo: České Budějovice – Kladno 6:2 (2:1, 2:0, 2:1). Branky: 10. Žálčík (Straka, Suchánek), 
16. Nouza (Kolmann, Zíb), 31. Suchánek (Květoň), 32. Chovan (Nouza, Kolmann), 51. Zíb (Vráblík), 
56. Žálčík (Straka, Kříž) – 6. Kindl (Ptáček, Procházka), 42. Bílek (Nash, Stach). Diváci:  6421 * Jihla-
va – Most 1:3 (0:1, 1:1, 0:1). Branky: 37. Kaláb (Důras, Kolář) – 6. Smolka (Doležal), 21. Baránek 
(Havlíček, Alinč), 60. Šrámek (Alinč). Diváci: 1051 * Přerov – Benátky n/J 5:3 (1:0, 2:2, 2:1). 
Branky: 3. Mrázek (Běhal), 30. Goiš (Pala, Hořava), 32. Sikora (Sýkora, Hořava), 47. Šťastný (Sikora, 
Hořava), 57. Sýkora – 21. Pletka (Havlín, Jonák), 24. Černoch (Jonák, Říha), 57. Hrníčko. Diváci: 2198 
* Ústí n/L – Slavia Praha 3:4 s.n. (2:1, 1:0, 0:2 - 0:0). Branky: 2. Melka (Křivohlávek, Merta), 20. 
Sobotka (Kloz, Tůma), 31. Tůma (Chalupa, Sobotka) – 1. Mikulík (D. Hruška, Šafránek), 55. Pavlin 
(Markovič, M. Hruška), 59. Markovič (Robinson, M. Hruška), rozh. náj. Robinson. Diváci: 2485 * 
Litoměřice – Kadaň 3:2 s.n. (1:1, 0:1, 1:0 - 0:0). Branky: 6. Nedvídek (Toman, Kalla), 47. Vantuch 
(Nedvídek, Kopta), rozh. náj. Doležal – 9. Černý (Trefný, Kadlec), 23. Vrána (Koblasa, Trefný). Diváci: 
760 * Havířov – Třebíč 1:2 (0:0, 0:2, 1:0). Branky: 46. Bednář (Pechanec, Gřeš) – 38. Malena, 39. 
Dolníček (Erat). Diváci: 1641.
51. kolo: Slavia Praha – Šumperk 4:3 (1:1, 2:2, 1:0). Branky: 15. Čermák (Krstev, D. Hruška), 28. 
D. Hruška (Čermák), 35. Čermák (Hraško, Krstev), 47. Robinson (Tuominen, Pavlin) – 4. Brunec 
(Haas), 24. Staněk (Plášek), 25. Holík (Milfait, Fořt). Diváci: 1783 * Kadaň – Ústí n/L 4:6 (2:2, 
1:1, 1:3). Branky: 11. Trefný (Kverka, Kadlec), 15. Chrpa (Rohan), 35. Ringler (Šťovíček), 46. Vaněk 
(Kolařík) – 13. Tenkrát (Skočovský), 16. Kuchler (Tenkrát, Vágner), 30. Vágner, 47. Roubík (Tůma, 
Kloz), 56. Tenkrát (Vágner), 60. Merta (Kloz). Diváci: 813 * Benátky n/J – Kladno 3:2 s.n. (0:0, 
1:1, 1:1 - 0:0). Branky: 22. Havlín (Plodek, Hrníčko), 52. Hlaváč (Kajínek), rozh. náj. Hlaváč – 36. 
Ternavsky (Ptáček, Pitule), 50. Kindl (Stach). Diváci: 3917 * Jihlava – České Budějovice 4:2 (0:0, 
2:0, 2:2). Branky: 29. Kolář, 29. Seman (Kohout), 42. Důras, 51. Kohout (Harkabus) – 49. Kříž 
(Rob, Kuchejda), 59. Nouza (Straka). Diváci: 3917 * Most – Havířov 4:7 (2:2, 0:3, 2:2). Branky: 
8. T. Doležal (Smolka, Alinč), 9. Černý (Šrámek, Kubinčák), 51. J. Doležal (Havlíček), 60. Charousek 
(Alinč) – 6. Pechanec (Meidl, Korím), 18. Gřeš (TS), 26. Kalus (Kotala), 28. Štumpf (Gřeš, Krisl), 36. 
Gřeš (Štumpf, Pechanec), 55. Maliník (Meidl), 56. Sedláček (Kalus, Korím). Diváci: 215 * Třebíč - 
Litoměřice 5:3 (2:0, 1:2, 2:1). Branky: 1. Pekr (Malena, Erat), 8. Raška (Psota), 26. Polodna (Krisl), 
41. Pekr (Malena, Erat), 58. Raška (Čejka) – 26. Valášek (Bergr, Racek), 32. Pavlas (Kopta), 57. Kalla 
(Nedvídek, Toman). Diváci: 2110.

DALŠÍ VÝSLEDKY 49., 50.  A 51. KOLA WSM LIGY

FOTO & VIDEO 
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Obhájí RELAX?Obhájí RELAX?
„ „Konečně to přišlo a prodloužení „ „Konečně to přišlo a prodloužení 
jsme zvládli. Mám velkou radost.“ jsme zvládli. Mám velkou radost.“ 
 trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL  trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL 
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HC Slovan
  Ústí nad Labem

LHK Jestřábi
 Prostějov 4455

(1:2, 1:0, 2:2 - 1:0)

Branky a nahrávky: 9. Zachar (Drtina, Kolář), 34. Zachar (Venkrbec, Luňák), 
50. Šlahař (Krejčík, Husák), 55. Venkrbec (Husák, Protivný), 64. Luňák (Protivný, 
Venkrbec) – 5. Tenkrát (Melka), 18. Chalupa (Roubík), 43. Tůma (Roubík, Kloz), 
49. Roubík (Tůma, Kloz). Rozhodčí: R. Trombík – Barteček, Poruba. Vyloučení: 4:6. 

Využití: 0:0. V oslabení: 0:0. Střely na branku: 43:33. Diváků: 1230.

Soukup - Chalupa, Smetana, Brož, Vágner, Bernard, Hol-
omek, Macek - Tůma, Roubík, Kloz - Tenkrát, Čurda, Kuchler 
- Křivohlávek, Melka, Merta - Janák. 
  Trenéři: Miroslav Mach a Tomáš Mareš.

Horčička - Drtina, Kolář, Mojžíš, Husák, Rudl, Pro-
tivný - Luňák, Venkrbec, Zachar - Novák, Moskal, Čuřík 
- Šlahař, Illéš, Krejčík - Seidler, Voženílek, Augustin. 
 Trenéři: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
ÚSTÍ N/L:

ÚÚÚÚÚÚÚÚÚÚÚÚÚÚÚÚÚ

WSM LIGA – 49. KOLO

pppp

„V přesilovce pět na tři jsme měli „V přesilovce pět na tři jsme měli 
bláto na hokejkách.“bláto na hokejkách.“
 trenér Šumperka MILAN MAZANEC  trenér Šumperka MILAN MAZANEC 

strana 34

„Prvních dvacet minut jsme totálně zaspali...“„Prvních dvacet minut jsme totálně zaspali...“
kouč Prostějova FRANTIŠEK JURAkouč Prosttějova FFRANTTIŠEEK JUURAA
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1.SK1.SK
 Prostějov

1. SC Znojmo1. SC Znojmo

vv

66

22
Poločas: 3:1

Branky: 10., 15. Žondra, 12. Okleštěk, 73. Nepožitek, 82. Vavřík, 84. Njire - 28. 
Mezlík vlastní, 78. Nekuda

Veselý (46. Doleček) - Helísek, Mezlík, Pokorný, Novotný – 
Ledecký (46. Šamánek), Okleštěk (46. Vavřík), Weber, Nepožitek 
– Njire, Žondra (60. Stehlík).  Trenér: Radim Kučera

SESTAVA 
ZNOJMA:

6. PŘÍPRAVNÉ UTKÁNÍ

Slavoj KojetínSlavoj Kojetín

TJ Sokol ČechoviceTJ Sokol Čechovice 00
11

Poločas: 0:1

Zelinka (D. Klimeš) – M. Pospíšil, Jano, Vlach, Š. Hanák – Žídek, 
Frys, Němeček – Kolečkář, Novák – M. Klimeš. Střídali: Grepl, 
Prášil. Trenér: Evžen Kučera.

SESTAVA 
ČECHOVIC:

PŘÍPRAVNá UTKÁNÍ

TJ Sokol UrčiceTJ Sokol Určice

1.SK Prostějov U191.SK Prostějov U19 33
11

Poločas: 0:0

Branka Určic: Hatle z pen.

Holásek (46. Števula) – Zelina, Bokůvka, Lakomý, Hochman – 
Plajner, Vaněk, Cetkovský, Menšík – Zapletal, Halouzka. Střídali: 
Hatle, Gotwald, Špaček, Bureš. Trenér: Radek Tomšic.

SESTAVA 
URČIC:

FC Kralice na HanéFC Kralice na Hané

ChropyněChropyně 22
33

Poločas: 1:1

Branka Kralic: Dostál, Nečas, Kováč.

Adamík – Císař, Dočkal, Martinka, Novotný – Troneček, Hlačík, 
Dostál, Lehký – Nečas – Kováč. Střídali: Horvát, Ličman, Lexa. 
Trenér: Ivo Gottwald.

SESTAVA 
KRALIC:

FC Kralice na HanéFC Kralice na Hané

Sokol KoniceSokol Konice 00
22

Poločas: 0:1

Branka Kralic: Kováč, Troneček.

Krejčí – Neoral, Dočkal, Martinka, Novotný – Troneček, Drexler, 
Hlačík, Lehký – Nečas – Kováč. Střídal: Lexa. Trenér: Ivo Gottwald.

SESTAVA 
KRALIC:

Kofroň (46. Neoral) – Hirsch, Machynek, Rus, Sečkář – Machálek 
(86. Zapletal), Fládr, Zelenka (46. Koudelka), Petržela (74. Langer) 
– Nekuda (79. Přikryl), Kroupa.  Trenér: František Jura.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

VÍCE
ČTĚTE NA

STRANĚ 28

Speciální nabídka na celoroční předplatné PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku stále trvá:

ZAPLATÍTE 884 KORUN 884 KORUN ZA 52 VYDÁNÍ52 VYDÁNÍ OD DATUMU STARTU

ZÍSKÁTE VÝHODY AŽ ZA 2000 Kč a MŮŽETE VYHRÁT NAPŘÍKLAD

BAREVNÝ TELEVIZOR ZAČKY SHARP nebo TANDEMOVÝ SESKOK i spoustu dalších cen.

pppp



Kdo se jenom trošku zajímá o litera-
turu nebo viděl stejnojmenný film 
Agnieszky Holland s Leonardem 
DiCapriem v roli Rimbauda, mohl 

jasně tušit, že tentokrát v divadle 
nebude odpočívat a relaxovat, ale že 
naopak půjde o vášnivé, divoké, roz-
poruplné a kruté představení. To si 
zřejmě někteří návštěvníci zejména 
z řad starších ročníků neuvědomili 
a inscenaci, která bez obalu ukazo-
vala syrovost života v bídě, násilí na 
ženě či mužský homosexuální vztah, 
prostě psychicky nezvládli. Někteří 
odcházeli již při první polovině, 
mnoho dalších po přestávce. Při-

tom bylo možné zaslechnout ne-
spokojené věty typu: „Na takové 
hrůzy se musím denně dívat v tele-
vizi, tak na to přece nebudu hledět 
i v divadle.“ Přitom si zřejmě neuvě-
domili podstatu hry, která si v žád-
ném případě nedávala za cíl někoho 
prvoplánově šokovat nebo znechutit. 
Cílem bylo prostě vyjádřit bez příkras 
dvě složité a rozpolcené osobnosti, 
které se naprosto vymykaly dobovým 
konvencím, ale proto byla jejich mysl 

svobodná a kreativní. Zejména šest-
náctiletý citlivý Rimbaud ve skvělém 
podání Matouše Rumla byl bez ja-
kýchkoliv zábran. Aby se stal dobrým 
básníkem, musel přeci zažít všechny 
krásy i hrůzy života na vlastní kůži! 
A skvělým básníkem skutečně byl, 
jeho dílo prověřil čas a dodnes nad 
ním mnozí žasnou. Většinu básní na-
psal právě v době mezi svým šestnác-
tým a jednadvacátým rokem, v době 
největších pitek, večírků a toulek 
s přítelem Verlainem. 
Hra Úplné zatmění tedy návštěv-
níky doslova rozdělila na dva tábo-

ry. Ten druhý, naštěstí početnější, 
s napětím přihlížel vývoji a de-
strukci vztahu dvou básníků, který 
se vyhrotil až v totální Verlaino-
vo zoufalství, z kterého nakonec 
Rimbauda postřelil. Petr Mikeska 
předvedl v roli Verlaina, zmítané-
ho alkoholem, vášní a zoufalstvím, 
velký herecký výkon. Na závěr pro 
dokreslení totálního zničení jeho 
osobnosti ho nechal režisér hrát 
dokonce nahého. Všechny ostatní 
atributy představení také neměly 
slabé místo. Děj plynul velmi sviž-
ně, chvílemi až formou filmových 

střihů, scéna poskládaná ze zrcadel, 
na která herci postupně psali verše 
přímo před zraky diváků, působila 
velmi autenticky. Dobře vybraný 
hudební doprovod a zvukové efek-
ty dodávaly na dramatičnosti. 
„Jsem rád, že jsem tohle předsta-
vení mohl vidět. Byla to vážně síla. 
Teď půjdu domů a asi si z knihovny 
vytáhnu Rimbaudův Opilý koráb,“ 
zhodnotil svůj zážitek čtyřiadvace-
tiletý Pavel. Stejného názoru bylo 
evidentně i zbývající publikum, kte-
ré odměnilo herce dlouhotrvajícím 
potleskem.

něž maximálně možná úroveň z or-
ganizačního hlediska. „Jako pořada-
tel především chceme, aby na pohárové 
finále bylo fanoušky co nejvíc zaplněné 
hlediště. Proto má každý divák na tento 
zápas vstup zdarma a pro naše přízniv-
ce navíc děláme autobusový zájezd též 
bez jakéhokoliv placení. Věřím, že na 
bitvu Prostějova a Ostravy si najdou 
cestu fandové volejbalu jak z našeho 
města, tak přímo z Olomouce či oko-
lí,“ přeje si předseda správní rady VK 
Petr Chytil s tím, že předpokládá hez-
ký sportovní zážitek. „A věřím, že zase 
zvedneme nad hlavu pohár!“
Více informací o možnosti zúčastnit se 
poháru naživo, najdete na jiném místě 
této dvoustrany.

PROSTĚJOV Sice hrálo vedoucí 
družstvo soutěže proti druhému, ale 
přesto šlo o naprosto jednoznačnou 
záležitost. Prostějovské volejbalistky 
totiž v utkání dvacátého kola UNIQA 
extraligy odvedly vynikající práci, jíž 
olomoucké ženy nedokázaly vůbec če-
lit. Hanácké derby tak skončilo suve-
rénním triumfem VK AGEL, který si 
díky tomu s velkým předstihem zajistil 
prvenství po nadstavbové části a tím 
nejvýhodnější nasazení pro play off.

Úvodní tři body domácích zazname-
nala ranařka Vargas, ovšem celkově se 
hostům zpočátku dařilo očekávaný tlak 
favorita otupit (5:5). Zlom přišel vzápě-
tí několika vítěznými bloky v rychlém 
sledu, čímž „vékáčko“ uteklo na 10:5 
a 12:6. Jeho hráčkám šlo podání a pro-
sazovaly se útokem, naopak soupeřky 
častěji chybovaly. Průběh se pak trochu 
vyrovnal po dvou zbytečných hrubkách 
obhájkyň titulu při smečích, později ná-
sledovaly dva zkažené servisy - 15:11. 
Přesto měl lídr tabulky zahajovací sadu 
stále pod kontrolou a v jejím závěru 
stupňovaným výkonem přetaveným do 
šestibodové šňůry stanovil výrazné skó-
re - 25:15 a 1:0.
Další trhák si Agelky schovaly hned na 
počáteční fázi druhého setu. Za stavu 
2:2 tam přišla na podání Vargas a řadou 
dělovek pomohla bleskově odskočit na 
7:2. Olomouci pomohla střídání, na-
příklad Sochorcová dvěma esy dotáhla 
na hratelnější rozdíl (z 12:6 na 12:9). 
Nicméně celá základní sestava Prostě-
jova předváděla v součtu velmi kvalitní 
týmový výkon, kterému protivník nedo-

kázal trvale čelit. Hlavně druhá polovina 
prostředního dějství byla ze strany Ča-
dových svěřenek vynikající a z toho dů-
vodu se zrodil dílčí debakl - 25:12 a 2:0.
Teprve zkraje třetí části se stalo, že sedmi-
násobný mistr republiky prohrával (1:3, 
3:5). Vysokoškolačky se chytily zlepše-
ným servisem, ale jejich naděje neměly 
dlouhého trvání. Vzápětí Vargas vyslala 
sérii podávacích bomb, její kubánská kra-
janka Matienzo zatloukla několik útoků 

do země a nebylo co řešit - 14:5. Příliš 
chybující „úpéčko“ se ocitalo pod stále 
větším tlakem, což zkrátka nezvládalo, 
ostatně jedenáct bodů hostitelek v řadě 
za sebou hovoří samo za sebe. Ke cti partě 
kouče Teplého slouží, že ani za extrémně 
nepříznivého vývoje nic předem nezaba-
lila a do konce usilovala o slušný výsledek. 
Proti rozjeté mašině VK se jí to alespoň 
na sklonku střetnutí částečně povedlo - 
25:16 a 3:0.  (son)

VK PV
UP OL 3:0

jak se utkání vyvíjelo...
Bodový vývoj - první set: 3:3, 5:3, 
5:5, 10:5, 12:6, 12:8, 14:8, 15:11, 
19:15, 25:15. Druhý set: 2:2, 7:2, 
8:4, 10:4, 12:6, 12:9, 14:9, 15:11, 
19:11, 25:12. T etí set: 1:0, 1:3, 
3:3, 3:5, 14:5, 14:8, 17:9, 21:14, 
23:14, 25:16.

Bravo, odìváøky!

Prostějov (son) - Na výtečnou zvládly 
volejbalistky TJ OP Prostějov klíčové 
duely čtrnáctého dvoukola druhé ligy 
žen proti Bílovci. Nadmíru důležité mače 
z hlediska udržení soutěže potřebovaly 
vyhrát, což se jim v domácím prostředí 
Letní haly u velodromu povedlo.
Úvodní souboj vyšel oděvářkám zname-
nitě, když nejprve ve vyrovnané koncov-
ce urvaly první sadu a poté už měly zby-
tek střetnutí pod kontrolou. Poměrně 
rychle tak dospěly k hladkému triumfu 
3:0 (22, 18, 17). Odveta byla mnohem 
těžší, neboť soupeř zabral u vědomí 
toho, že by se mu nějaké body také dost 
hodily. Naštěstí měly Hanačky pevné 
nervy při zvládání závěrů dramatických 
setů a přesně takovým způsobem získaly 
dějství číslo jedna, dvě i čtyři. Navzdory 
jasně ztracené třetí části tedy i napodruhé 
uspěly 3:1 (21, 23, -15, 22). Šest nesmír-
ně cenných bodů nejenže „ópéčku“ po-
mohlo přeskočit sobotního protivníka, 
ale dokonce jej vyneslo až na průběžné 
páté místo skupiny C! Tak vysoko svě-
řenky Ladislava Sypka v aktuální sezóně 
ještě nikdy nebyly, ovšem pořád není vy-
hráno. Čtyři tabulkoví pronásledovatelé 
jsou ve více či méně těsném závěsu a pro 
záchranu je tudíž záhodno něco přivézt 
i z konkurenčního Juliánova, kde výběr 
OP nastoupí 20. února. 2. liga žen, sku-
pina C 2015/2016 - pořadí po 28. kole: 
1. Nový Jičín 71, 2. Ostrava B 63, 3. Ky-
lešovice 54, 4. Šlapanice 49, 5. OP Pros-
tějov 37, 6. Juliánov 37, 7. Bílovec 36, 8. 
Vsetín 32, 9. Svitavy 30, 10. Opava 11.

RYCHLÝ
VE ERNÍK
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 AGELKA PODLE

Miroslav ÈADA - trenér VK AGEL Prostìjov
„Olomouc je momentálně náš největší soupeř v českých soutěžích, tím víc jsme 
se na vzájemné utkání soustředili. Chtěli jsme zvítězit dobrým výkonem a to se 
stoprocentně podařilo, takže jsem spokojený. Největší rozdíl mezi oběma týmy 
tentokrát byl na servisu, kterým jsme hosty hodně tlačili a oni tak neměli vůbec 
šanci. Pochvalu zaslouží úplně celý mančaft za výbornou kolektivní práci.“

Jiøí TEPLÝ - trenér VK UP Olomouc
„Není příliš co hodnotit, protože hrálo pouze jedno družstvo, což byl Prostě-
jov... My jsme si počínali s moc velkým respektem a opatrně bez rizika, navíc 
jsme dělali mnoho chyb včetně takových, jaké bychom dělat neměli. To ovliv-
nilo celý zápas, do kterého jsme se vlastně vůbec nedostali. Kvalitativně lepší 
soupeř dominoval, nám chybělo nasazení i vše ostatní.“

ZAZN LOZAZN LONA 
TISKOVCE...

Olomouc rozmontována do posledního
šroubku super výkonem žen VK AGEL

                    STATISTIKY TÝMOVÉ   
VK AGEL Prostějov vs. VK UP Olomouc

Úsp šnost útoku: Prost jov 59 % - Olomouc 30 %
Úsp šnost p ihrávky: Prost jov 46 % - Olomouc 39 %
Podání – esa/chyby: Prost jov 8/4 – Olomouc 6/2
Bodové bloky: Prost jov 3 – Olomouc 5
Celková užite nost: Prost jov +29 – Olomouc -2

Nejvíc bod : Melissa Vargas 24, Su-
lian Matienzo 14, Tatsiana Markevich 
10 – Beta Duman i  8, Monika Dedí-
ková 6, Darina Košická 5
Nejvíc bodových útok : Melissa 
Vargas 19, Sulian Matienzo 12, Tat-
siana Markevich 7 - Beta Duman i  5, 
Monika Dedíková a Darina Košická 4
Nejvyšší úsp šnost útoku: Quinta 
Steenbergen 83 %, Sulian Matienzo 
71 %, Melissa Vargas 66 % - Beta 
Duman i  50 %, Darina Košická 44 
%, Katarína Dudová 43 %
Nejvíc bodových blok : Quinta 
Steenbergen, Tatsiana Markevich a 
Sulian Matienzo 1 – Beta Duman i  

STATISTIKY INDIVIDUÁLNÍ
2, Martina Michalíková, Alexandra 
Sochorcová a Monika Dedíková 1
Nejvíc es: Melissa Vargas 5, Tat-
siana Markevich 2, Sulian Matienzo 
1 – Alexandra Sochorcová 2, ty i 
hrá ky 1
Nejvyšší úsp šnost p ihrávky: Tat-
siana Markevich 52 %, Julie Ková o-
vá 43 %, Sulian Matienzo 38 % - Da-
rina Košická 48 %, Monika Dedíková 
46 %, Simona Hronová 40 %
Nejv tší užite nost: Melissa Vargas 
+17, Sulian Matienzo +9, Tatsiana 
Markevich a Quinta Steenbergen +3 
– Beta Duman i  +4, Darina Košická 
a Alexandra Sochorcová +2.

%

ČÍSLO 21

PROSTĚJOV Vyrovnaný boj jako 
devět dní předtím v semifinále Čes-
kého poháru? Ale kdeže! Volejba-
listky VK AGEL tentokrát nedaly 
olomouckým rivalkám absolutně 
žádnou šanci a extraligové střetnutí 
opanovaly vpravdě zničujícím rozdí-
lem.
Obrovský rozdíl byl mezi oběma týmy 
tradičně v útoku, kde měly prostějov-
ské ženy dvojnásobnou úspěšnost za-
končení. Pomáhaly si také výborným 
podáním, byť statisticky v této činnosti 

neodskočily tak výrazně, ovšem právě 
servisem vytvářely natolik výrazný a tr-
valý tlak, jenž ovlivňoval vše ostatní.
Z jednotlivých plejerek znovu koncer-
tovala Melissa Vargas opětovně atakující 
parádní zápasová čísla v čele s 24 dosaže-
nými body a famózní užitečností +17, 
což je za tři krátké sety opravdu mimo-
řádné. Skvěle tentokrát zahrála i druhá 
Kubánka v barvách favorita Sulian Ma-
tienzo, zatímco na druhé straně sítě se 
z výběru UP alespoň trochu držely Beta 
Dumančič s Darinou Košickou.  (son)

Op tovn  dominantní Melissu Vargas
tentokrát skv le doplnila Sulian Matienzo

PROSTĚJOV Dvakrát během 
pěti dnů se střetnou volejbalistky 
TJ Ostrava a VK AGEL Prostějov. 
První z těchto vzájemných duelů se 
odehraje v rámci 21. kola UNIQA 
extraligy žen ČR, a to v sobotu 20. 
února od 17:00 hodin na severu 
Moravy. Půjde o pomyslnou gene-
rálku na následné finále Českého 
poháru v Olomouci.
Zajímavé bude, jak se oba soupeři 
k úvodnímu mači postaví, když mno-
hem větší důležitost má s ohledem na 
možnost okamžitého zisku trofeje až ten 

druhý. „My rozhodně nemíníme nijak 
taktizovat ve smyslu, že bychom s něčím 
experimentovali, snažili se protivníka 
překvapit či dokonce něco vypustili. 
A nic podobného neočekávám ani ze 
strany Ostravy. Podle mého názoru se 
stejně známe navzájem tak dobře, že 
těžko může dojít k nějakému zaskočení. 
Proto do sobotního zápasu určitě půjde-
me jako obvykle s cílem předvést ma-
ximální výkon i zvítězit,“ vyložil hlavní 
trenér Agelek Miroslav Čada.
Celý prostějovský soubor má navíc 
ještě jednu extra motivaci: nezopa-

kovat klopýtnutí zkraje sezóny, k ně-
muž došlo právě v hale ve Varenské 
ulici. Tehdy výběr TJ dokonale využil 
komplikované letní přípravy „vékáč-
ka“ i své výborně načasované formy 
k tomu, aby na vlastní půdě senzačně 
uspěl 3:2 (22, -13, -23, 21, 11). „Od 
té doby však uplynula dlouhá doba 
a momentálně hrajeme podstatně lepší 
volejbal než tenkrát. Už v domácí od-
vetě koncem listopadu jsme to ostatně 
ukázali hladkou výhrou,“ zmínil Čada 
tehdejší skolení Severomoravanek 3:0 
(17, 17, 19).

Jeho svěřenky prý budou dostatečně 
nažhavené vzdor skutečnosti, že bez 
ohledu na zbývající výsledky do konce 
nadstavbové části půjdou do extraligo-
vého play off jistojistě z prvního místa. 
Naopak ostravská družina se ještě přeta-
huje s Olomoucí o druhou příčku a tím 
výhodnější nasazení ve vyřazovacích 
bojích. „Jenže my chceme vyhrát úplně 
každé utkání bez ohledu na cokoliv a to 
pořád platí. Věřím, že se v Ostravě ten-
tokrát prezentujeme opravdu kvalitně 
a nedopustíme žádné velké problémy,“ 
doplnil Čada.  (son)

V Ostravě to bude generálka pohárového finále

 Proti Olomouci byla na váš tý-
mový výkon radost pohledět. Sou-
hlasíte?
„Tvrdě trénujeme a ukázaly jsme proč. 
Abychom na každé utkání byly maxi-
málně připravené a dokázaly odvést 
špičkový výkon. Tentokrát všechno 
ovlivnily dvě klíčové činnosti: naše 
kvalitní podání i přihrávka. My když 
dobře podáváme a přijímáme, tak zá-
pasy většinou vypadají takhle jasně. 
Dneska jsme navíc dělaly miminum 
chyb a Olomouc se nám povedlo po 
všech stránkách přehrát. Ulehčily jsme 
si to, týmově vše fungovalo výborně. 
A když se dají důležité herní věci takto 
dohromady, nevznikají proti českým 
soupeřům vážné komplikace.“

 S ohledem na letošní sílu VK 
člověku úplně přijde líto krutého vy-
znění Champions League, ne?
„Dá se to tak říct. Určitě je škoda, že 
jsme s naším letošním mančaftem ne-
měly v Lize mistryň aspoň jednoho 

hratelnějšího soupeře. Ale teď už s tím 
stejně nic nenaděláme a nemá smysl se 
pořád ohlížet do minulosti, spíš je dů-
ležité řešit současnost a budoucnost. 
Abychom zvládly všechny zápasy do 
konce této sezóny a vyhrály národní 
pohár i extraligu. Potom se uvidí, co 
bude nebo nebude dál. Každopádně 
v příštím ročníku Champions League 
by asi jen těžko šlo počítat s aspoň 
trochu normální skupinou, když nás 
už šestkrát za sebou vylosovali do tak 
těžké společnosti. Taková je realita, na 
kterou jsme si zvykly.“ (hořký úsměv)

 Můžete prozradit svůj celkový 
dojem z letošního hráčského kolek-
tivu Prostějova?
„Rozhodně je velice kvalitní, volejbalo-
vou sílu lze cítit. Jenže zatím jsme v pro-
bíhající sezóně nic nevyhrály a je tudíž 
moc brzy na nějaké větší soudy. Musí-
me makat dál až do konce soutěžního 
ročníku, obhájit české trofeje. A jestli se 
nám to podaří, můžeme za dva měsí-
ce bouchat šampaňské a hodnotit, jak 
dobrý tenhle tým byl. Stále máme před 
sebou hodně co dokázat. Každopádně je 
pravda, že momentálně jsme na tom vý-
konnostně o dost lépe než před několika 
týdny. Znovu se ukázalo, jak nic nejde 
samo a že všechno potřebuje svůj čas.“

 Blíží se finále České-
ho poháru v Olomouci 
proti Ostravě. Vnímáte 
ošidnost jednorázové 
bitvy o trofej?
„Pochopitelně je pro favo-
rita vždycky těžší, po-
kud musí vyhrát je-
diný zápas namísto 
série třeba na tři 
vítězství. My 
musíme uspět 
a Ostrava může 
jen překvapit, 
v tom spo-
čívá její 
výhoda. 
Na dru-

hou stranu pevně věřím, že 
kvalita je na naší straně a 

že to právě v tak důleži-
tém utkání potvrdíme. 
Půjde o jeden z vrcholů 
sezóny, na který se dů-

kladně připravíme 
a budeme chtít 

předvést nej-
lepší výkon, 

jakého jsme 
schopny.“ 

původní rozhovor 
pro Večerník
Marek
SONNEVEND

or 

D

Solange Soares: „Super výkon? Možná, ale ješt  jsme
v sezón  nic nevyhrály. Makáme dál a chceme trofeje“
PROSTĚJOV Už hodně dlouho volejbalové Agelky neztratily v českých 
soutěžích ani sadu a hlavně poslední dobou ničí soupeře vysokookta-
novou hrou. Jak ovšem v interview pro Večerník prozradila kapitánka 
prostějovských volejbalistek Solange Soares však jednotlivá vítězství 
tolik neřeší, neboť se upíná k delšímu časovému horizontu...
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ho poháru v Olomouci
proti Ostravě. Vnímáte 
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“ Kádr je velice kvalitní, 
volejbalovou sílu lze cítit. 

Jenže zatím jsme v probíhající sezóně 
nic nevyhrály a je tudíž brzy na větší soudy.

místo po nadstavbě, z nějž půjde 
do play off proti čtvrtému celku 
tabulky (pravděpodobně Přerov). 
Naopak poražené Královo Pole asi 
bude muset ještě bojovat o stávající 
šestou příčku s Frýdkem-Místkem. 
„Procházíme teď slabším obdobím 
a ani na Olympu jsme nepředvedli 
nijak dobrý výkon. Musíme zabrat, 
abychom se volejbalově zase zvedli,“ 
přál si kouč jihomoravské družiny 
Bruno Napolitano. 

Speciální nabídka na celoro ní p edplatné PROST JOVSKÉHO Ve erníku stále trvá:

ZAPLATÍTE 884 KORUN884 KORUN ZA 52 VYDÁNÍ52 VYDÁNÍ OD DATUMU STARTU
ZÍSKÁTE VÝHODY AŽ ZA 2000 K  a M ŽETE VYHRÁT 

NAP ÍKLAD BAREVNÝ TELEVIZOR ZA KY SHARP
nebo TANDEMOVÝ SESKOK i spoustu dalších cen.

VÍCE
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KRÁLOVO POLE

všichni diváci
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PROKLETÍ BÁSNÍCI PROKLETÍ BÁSNÍCI 
ROZPOLTILI DIVADLOROZPOLTILI DIVADLO

PROSTĚJOV Skutečně silný a bez nadsázky i nezapomenutelný zážitek přinesla minulé úterý ná-
vštěvníkům divadla inscenace Úplné zatmění. Představení o vztahu dvou slavných „prokletých“ 
básníků Paula Verlaina a Arthura Rimbauda v režii Pavla Kheka sehráli herci mladoboleslavského 
Městského divadla. Oba hlavní protagonisté, Petr Mikeska a Matouš Ruml, obdrželi právem za svoje 
herecké výkony Cenu Thálie. Zajímavostí bylo, že přestože Městské divadlo v Prostějově bylo téměř 
vyprodané, po přestávce zůstala více jak třetina sedadel neobsazených...

pro Večerník 

Pavla
VAŠKOVÁ

PŮVODNÍ
REPORTÁŽ

Z VÝSTAVY

Paul Verlaine se ve hře Úplné zatmění zmítá mezi láskou ke své ženě a k mladičkému básníku Arthuru Rimbaudovi.   
 Foto: Pavla Vašková 

Dva majitelé Thálie předvedli Dva majitelé Thálie předvedli 
v Prostějově herecký koncertv Prostějově herecký koncert

PROSTĚJOV V prostorách umě-
lecké kavárny Avatarka proběhla 
další letošní vernisáž. Své abs-
traktní malby zde minulé úterý 
představila Soňa Holíková. O do-
provodný program se postarali 
tentokrát Patrik Zatloukal a Jan 
Lehký, kteří zazpívali za dopro-
vodu kytar písně vlastní i noto-
ricky známé. Úvodního slova se 
již tradičně ujal Antonín Bůžek 
a návštěvníci zaplnili kavárnu 
k prasknutí.

Soňa Holíková se narodila v Prostě-
jově, dětství prožila se svými rodiči 
a starším bratrem v Malém Hradis-
ku. Od svých devatenácti let bydlí 
v Prostějově a s manželem Vladi-
slavem, který pochází z Bratislavy, 
vychovávají dvě děti Šarlotu a Šimo-
na. Je vyučená prodavačkou, poté 
vystudovala Střední pedagogickou 
školu v Boskovicích, obor Vycho-
vatelství pro ústavy sociální péče. 
S kresbou paní Soňa Holíková začala 
již v raném věku za podpory rodičů. 

Do svých osmnácti let navštěvovala 
výtvarný obor ZUŠ Vladimíra Am-
brose v Prostějově. Také s kamarád-
kou paní Evou Schwartzovou vede 
kreativní kurzy v Prostějově a okolí. 
V nich se zaměřuje především na 
práci s polymerovou modelova-
cí hmotou, tato tvůrčí aktivita, jak 
uvádí, je vedle malování její druhou 
vášní.

Soňa Holíková maluje abstraktní ob-
razy, které jsou vyjádřením jejích po-
citů, představ, tužeb a snů. Výstava je 
již její čtvrtá v pořadí, ale v Avatar-
ce je tomu vůbec poprvé. Expozice 
zahrnuje devět obrazů malovaných 
akrylovými barvami na plátně, dále 
čtyři malované šperky a jeden akryl 
na sololitu nazvaný ČAS. Výstava 
bude k vidění až do 6. března. 

Soňa Holíková představila svoje Pocity

Avatarka praskala ve švech

Pavla VAŠKOVÁ

Při vernisáži výstavy Soni Holíkové vládla v Avatarce příjemná atmosféra.  
 Foto: Pavla Vašková

PROSTĚJOV Originální zážitek 
pro všechny, kteří mají rádi kreativ-
itu a svobodnou uměleckou tvor-
bu, připravila na středu 17. února 
kavárna a galerie N7. Od 17:00 
hodin zde představí svou tvorbu 
olomoucká skupina Chaos com-
pany. A rozhodně se nebude jednat 
o „obyčejnou“ vernisáž a auten-
tický umělecký zážitek je zaručen. 
Mladí umělci ze skupiny Chaos com-
pany o sobě říkají: „Jsme chaoticky 
organizované sdružení umělců - 
kreslířů, malířů, komiksáků, básníků, 
prozaiků a hudebníků. Vytváříme 
produkty nazývané CHAOS. Velmi 
rádi šíříme chaos mezi všechny bytos-
ti světa.“ Umělecké výtvory si každý 
může na místě i zakoupit. Galerie 
N7 sídlí na náměstí Svat. Čecha 
č. 3 v přízemí domu U Antoníčka 
za obchodním centrem ZLATÁ 
BRÁNA.    (pav)

Galerie N7 představí 
umění Chaosu

PROSTĚJOV Neodmyslitelnou 
součástí prostějovské plesové 
sezóny je každoročně Hanácké bál, 
který pořádá národopisný soubor 
Mánes. Tentokrát se nefalšované 
hanácké veselí uskuteční v pátek 
19. února. „Rozhodně se mají 
návštěvníci na co těšit. Mánes 
nastoupí kompletně v novém, ale 
postaru,“ zve s úsměvem Kateřina 
Piňosová, nová předsedkyně 
souboru. 
Novinkou letošního bálu je změna 
kapely a premiérové vystoupení 
mladých ‚Mánesáčků´. „Hudba 
bude nová, ale tradiční cimbálovka 
chybět nebude. Poprvé vystoupí 

děti, které na Hanáckém bále nikdy 
nevystupovaly. Chystáme také jed-
no velké překvapení, ale jelikož se 
jedná o překvapení, tak nemůžeme 
prozradit, o co půjde,“ informovala 
Kateřina Piňosová. 
Zlatým hřebem každého plesu, 
v tomto případě bálu, je tombola. 
„Bude bohatá, ale na našem bále se 
nejmenuje tombola, ale Hanácká 
zástěra. Loni to byl Hanácký klo-
bouk, tak se možná někdy dosta-
neme i ke spodničce,“ vzkázala. 
Začátek akce je naplánován na 19:00 
hodin, k tanci a poslechu budou 
hrát skupiny MARBO i Cimbálová 
muzika HARAFICA.     (zv)

PROSTĚJOV Taneční kreace, vše-
možné skeče, tanec Haka, ale hlav-
ně všudypřítomné úsměvy. Takový 
byl repertoár všech čtyř maturit-
ních tříd Gymnázia Jiřího Wolkera, 
kterým odstartovaly páteční ples. 

„Přiznám se, že při pohledu na studen-
ty si vzpomínám na jejich první dny 
na našem gymnáziu. Na zádech měli 
tašky a na schodech se rozhlíželi, kam 
mají vlastně jít. Tenkrát nám všem ten 
maturitní večer připadl hrozně vzdále-
ný,“ komentoval Michal Šmucr. 
O významném postavení GJW 
svědčí i osobní účast prostějovské 
primátorky Aleny Raškové a dal-

ších význačných person regionální 
politické scény. K vidění tak byly 
jinde těžko uvěřitelné scény, kdy 
se nejhlasitější opozičníci přátel-
sky baví s jinak nenáviděnou koa-
licí. „Jediná akce, na které se koalice 
a opozice k sobě přiblíží,“ glosoval 
situaci s úsměvem Šmucr a přidal: 
„Gymnázium Jiřího Wolkera si tradičně 
zakládá na skvělých vztazích s městem 
Prostějov. Já myslím, že to jsou věci, kte-
ré od sebe nejdou odtrhnout. My žijeme 

a pracujeme pro Prostějov a město nás 
v tom podporuje. Jedná se o vzájemný 
krásný vztah, který přetrvává léta!“ 
Při pohledu na zaplněný parket, na 
kterém se v tanci vlnily desítky párů, 
nelze než konstatovat, že ples GJW je 
bez diskuzí jedním z vrcholů letošní se-
zóny. „Myslím, že se zde schází každý 
rok spousta lidí ve výtečné atmosféře. 
Je to hold studentské píli, skvělé prá-
ci učitelů a rodičovské lásce,“ uzavřel 
Michal Šmucr.

BUDOUCÍ MATURANTI 
Gymnázia Jiřího Wolkera 
si plesové veselí užívali...  

pro Večerník 

Zdeněk
VYSLOUŽIL

PŮVODNÍ
REPORTÁŽ

L

Mánes roztančí
prostějovský ‚Národ´

Lazaret příliš netáhl...

PROSTĚJOV Páteční hororový ples, jenž pořádala počtvrté v řadě skupina Klementův lazaret, se překva-
pivě nesetkal s velkým zájmem. V útrobách prostějovského hudebního klubu Apollo 13 se vlnilo do rytmu 
okolo padesátky lidí. Minimum jich pak přišlo v maskách, přesto si to ti, co přišli, užívali. 
Mnohem větší nápor mohou v Apollu očekávat tento týden. V pátek přiběhne STO ZVÍŘAT a v sobotu rozjede šou 
NA STOJÁKA. Sobotní program je už s předstihem vyprodán!  (zv)

Návštěvníků v maskách tentokrát přišlo minimum.  Foto: Zdeněk Vysloužil

Třídní učitelé maturujících studentů o šerpu nepřišli.  Foto: Zdeněk Vysloužil
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Obhajoba prvenství na MČR 
středních škol zajistila výběru 
GJW právo startu na celosvětovém 
finále v Srbsku, které je na pro-
gramu od 25. června do 3. 
července v tamní metropoli 
Bělehradu. „V dívčí kategorii 
se zúčastní okolo třiceti vítězů 
národních šampionátů z Evropy 
i jiných kontinentů a my teď už 
můžeme s radostí říct, že mezi 
nimi nebudeme chybět. Díky velké 
vstřícnosti a podpoře vedení školy 

jsme mohli odeslat přihlášku, 
tudíž do Bělehradu poletíme. 
Většinu nákladů hradí Asociace 
školních sportovních klubů ČR, 
zbytek škola. A za pomoc i po-
chopení moc děkujeme jak panu 
řediteli Michalu Šmucrovi, tak 
panu zástupci Michalu Mül-
lerovi,“ zdůraznila Bálintová. 
„Na vrcholný turnaj o světové me-
daile se hrozně těšíme a do Srbska 
určitě pocestujeme s touhou něco 
pěkného tam dokázat.“

Agelky se necelých dvacet kilometrů 
od domova střetnou s TJ Ostrava a jako 
obvykle ponesou roli jasných favoritek. 
Pokud uspějí, dosáhnou na další cenný 
triumf. A budou si moci říct: oko bere! 
Dosud totiž nahromadily jubilejních 
dvacet soutěžních prvenství. Počítejte 

s námi. Vyhrály osmkrát právě ČP, se-
dmkrát extraligu, čtyřikrát Česko-slo-
venský pohár a jednou Středoevrop-
skou ligu. Tudíž je blízko jednadvacátý 
zářez.
„Na tyhle počty ale vůbec nemyslí-
me, podobné statistiky necháváme na 
starost novinářům,“ směje se hlavní 
trenér vékáčka Miroslav Čada. „My 
se soustředíme zejména sami na sebe, 
abychom v důležitém utkání o trofej 
odvedli co nejlepší výkon. A samozřej-
mě sledujeme také soupeře, na kterého 
je potřeba se dobře takticky připravit. 
Rozhodně nic nepodceníme, Ostrava 

nás zkraje této sezóny dokázala porazit. 
A byť k tomu došlo za úplně jiné situ-
ace, než panuje teď, znamená to snad 
dostatečné varování. Protivník má svou 

kvalitu, musíme si na něj dát pozor,“ 
upozorňuje Čada.
Vedle špičkové sportovní stránky je 
velkým prostějovským zájmem rov-
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navštivte stále více oblíbenější inter  

                  SULIAN MATIENZO
Když to vezmeme absolutně, ocenění za uplynulý 
týden by si opět nejvíce zasloužila Melissa Vargas, 
která v jediném hraném utkání VK Prostějov 
dosáhla vynikajících statistických čísel. Vy-
zdvihnout však tentokrát chceme její krajanku 
z Kuby, neboť Sulian Matienzo se po zdra-
votních potížích s bolavým kolenem vrátila 
do sestavy ve velkém stylu. Proti Olomouci 
dosáhla dynamická smečařka čtrnácti 
bodů při výtečné úspěšnosti útoku jed-
nasedmdesáti procent, dala jedno eso 
a jeden vítězný blok. Ani slabší přihrávka 
na úrovni osmatřiceti procent nemoh-
la zastřít, že si počínala celkově skvěle. 
„Mám radost, že se Suli po těch problé-
mech s nohou tak dobře chytila, kvalitní 
výkon opravdu potřebovala,“ potěšilo 
i hlavního trenéra Agelek Miroslava Čadu.

 AGELKA  AGELKA PODLEPODLE

 VEČERNÍKU

OKÉNKO KAPITÁNKY
aneb tentokrát pohledem Kataríny Dudové

„Celé utkání v Prostějově se odvíjelo od servisu a přihrávky. Soupeř tlačil po-
dáním, které jsme nebyly schopné přijmout, a to se pak těžko hraje. Navíc lépe 
přihrané balóny jsme málokdy složily útokem a bylo tam z naší strany hrozně 
moc chyb. Proto tak jasná porážka. Samozřejmě jsme všechny zklamané, neboť 
po nedávném semifinále Českého poháru, jež se nám povedlo na hřišti favorita 
odehrát dobře i vyrovnaně, jsme věřily v zopakování něčeho podobného. Bo-
hužel tentokrát se žádná vyrovnanost včetně těsných koncovek nekonala, bez 
kvalitního servisu a přihrávky to proti Prostějovu jednoduše nejde. Ale jdeme 
dál, důležité je pro nás ve zbytku extraligové nadstavby udržet před Ostravou 
druhé místo a tím lepší výchozí pozici pro play off.“
 KATARÍNA DUDOVÁ, kapitánka VK UP Olomouc

Y

PROSTĚJOV Za devět dnů ode dneška může volejbalový 
oddíl VK AGEL Prostějov rozšířit sbírku trofejí získaných svým 
ženským „A“-týmem. Ve středu 24. února od 17:00 hodin je v 
Olomouci na programu finále Českého poháru 2015/2016, 
které navíc pořádá marketingová agentura TK PLUS, jež nej-
lepší klub současnosti v ČR zastřešuje.

Obchodní mediální partne i VK AGEL Prost jov

ZAZN LO

UŽ PŘÍŠTÍ STŘEDU ÚTOK NA TROFEJ  

Odveta s ostravskými volejbalistkami byla již pln  v režii ´Agelek´, které tak od inily 
jediné zaváhání. Foto: Josef Popelka

PROSTĚJOV Volejbalistky VK 
AGEL vyřadily Olomouc a podle 
očekávání postoupily do finále Čes-
kého poháru žen 2015/2016, kde se 
už příští středu 24. února od 17:00 
hodin utkají s Ostravou právě v olo-
moucké hale SK UP. Cíl teď zní jasně: 
zaplnit hlediště co největším počtem 
hlavně prostějovských diváků!
„Zatímco v předchozích letech se roz-
hodující zápas o národní pohárovou 
trofej hrál velmi daleko od Prostějova 

v Plzni a Českých Budějovicích, tentokrát 
je situace pro naše fanoušky mnohem pří-
znivější. Proto jim vycházíme maximálně 
vstříc a pořádáme pro ně zdarma autobu-
sový zájezd, navíc nebudou muset platit 
ani žádné vstupné,“ informuje sportovní 
manažer VK Peter Goga.
Tentokrát neexistuje ani omezení po-
čtu účastníků zájezdu, ba právě naopak. 
„Rádi bychom, aby finále letošního 
ročníku ČP v Olomouci navštívilo co 
nejvíce našich příznivců. Z toho důvo-

du má účast ve fanouškovském zájez-
du zajištěn úplně každý, kdo se včas do 
uzávěrky přihlásí. Klidně vypravíme 
několik autobusů, v tom není žádný 
problém. A jak říkám, všichni fandové 
mají zadarmo jak dopravu, tak lístek 
na samotné střetnutí,“ zdůraznil Goga 
s jednoznačnou prosbou: „Pojeďte hol-
ky podpořit v důležitém souboji!“
Platí tedy, že Fanklub volejbalového 
oddílu VK AGEL Prostějov pořádá 
autobusový zájezd na finále Čes-

kého poháru žen 2015/2016 mezi 
VK Prostějov a TJ Ostrava v Olo-
mouci. Sraz fanoušků je ve středu 
24. února v 15:45 hodin na parkovi-
šti u haly Sportcentra DDM. Zájem-
ci se mohou hlásit prostřednictvím 
e-mailu na adresu zatloukal@
vkprostejov.cz nebo telefonicky na 
číslo 777 311 108, podmínkou je dát 
na sebe nějaký kontakt. Uzávěrka při-
hlášek v pondělí 22. února do 18:00 
hodin.  (son)

Zájezd i vstupné na finále ČP žen v Olomouci
je pro všechny volejbalové fanoušky ZDARMA!

Platí tedy, že Fanklub volejbalového
oddílu VK AGEL Prostějov pořádá 
autobusový zájezd na finále Čes-

j

kého poháru žen 2015/2016 mezi 
VK Prostějov a TJ Ostrava v Olo-
mouci. Sraz fanoušků je ve středu
24. února v 15:45 hodin na parkovi-
šti u haly Sportcentra DDM. Zájem-
ci se mohou hlásit prostřednictvím
e-mailu na adresu zatloukal@
vkprostejov.cz nebo telefonicky na 
číslo 777 311 108, podmínkou je dát
na sebe nějaký kontakt. Uzávěrka při-
hlášek v pondělí 22. února do 18:00
hodin. (son)
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PROSTĚJOV Ve znamení velké 
vyrovnanosti je zatím nadstavbová 
část extraligových soutěží junio-
rek a kadetek ve skupinách o 1. až 
6. místo, což platí i pro mladé vo-
lejbalistky Prostějova. Ve druhém 
dvoukole této fáze výborně zabraly 
kadetky VK, když po předchozích 
hladkých porážkách v Plzni doká-
zaly jednou zdolat vedoucí Olymp 
a celkově mu sebrat čtyři cenné 
body, což znamenalo udržení klíčo-
vé čtvrté pozice. Naopak selhaly ju-
niorské Agelky, které nenavázaly na 
suverénní triumfy ze západu Čech 
a pražskému výběru dvakrát pod-

lehly s jediným získaným bodíkem, 
vinou čehož klesly z vedoucího po-
stu na druhou příčku.

JUNIORKY
VK AGEL Prostějov - PVK Olymp 
Praha 0:3 (-17, -15, -16) a 2:3 (-21, 
14, 13, -21, -14)
Sestava Prostějova: Zatloukalová, 
Stavinohová, Chludová, Adamčíko-
vá, Cruz, Faksová, libero Slavíková. 
Střídaly: Weidenthalerová, Baláková, 
Kociánová, Hubrová.
Hodnocení trenéra Lukáše Mičeka: 
„Hráli jsme proti výkonnostně vyrov-
nanému soupeři, který byl ale trpěli-

vější než my. Čekal na lepší příležitosti 
v útoku a hlavně v prvním zápase 
nedělal tolik chyb. Odveta byla jiná, 
i když jsme úvodní set zase ztratili. 
Potom se nám však povedlo dostat 
do hry kvalitnějším servisem a další 
dvě sady jsme jasně ovládli. Ještě i ve 
čtvrté jsme měli slibný náskok, jenže 
přišel výpadek v jednom postavení, 
kdy jsme dlouho nedokázali otočit. 
Toho soupeř využil a navíc těsně vy-
hrál závěrečný tiebreak, který je hodně 
o štěstí. Mrzí mě, že jsme nezvládli tak 
dobře rozjeté utkání.“
Extraliga juniorek ČR 2015/2016, 
nadstavbová skupina o 1. až 6. mís-

to - pořadí po 4. kole: 1. Brno 24, 2. 
Prostějov 22, 3. České Budějovice 
20, 4. Olymp Praha 19, 5. Šternberk 
12, 6. Plzeň 11.

KADETKY
VK AGEL Prostějov - PVK Olymp 
Praha 3:1 (19, -21, 20, 20) a 2:3 
(-19, 18, 9, -13, -12)
Sestava Prostějova: Dvořáčková, 
Weidenthalerová, Kociánová, Balá-
ková, Strnadlová, Boudová, libero 
Slavíková. Střídaly: Marvanová, Ka-
bilková.
Hodnocení trenéra Jaroslava Matěje: 
„Po nevydařené Plzni jsme byli moc 

nastartovaní odčinit to proti favori-
zovanému Olympu, navíc nebylo co 
ztratit. A první střetnutí holky odehrá-
ly fakt výborně. Odvedly soustředěný, 
spolehlivý a po všech stránkách kvalit-
ní výkon podložený prací i bojovnos-
tí od začátku až do konce. Druhý set 
jsme sice prohráli a také v některých 
dalších fázích dost ztráceli, ale tým po-
řád naplno makal, za což byl odměněn 
zaslouženým vítězstvím. Od poloviny 
třetí sady jsme přitom soupeře úplně 
zdeptali. Před odvetou jsem děvčata 
upozorňoval, že to bude mnohem těž-
ší a aby s tím počítala. Navzdory pro-
hranému úvodnímu setu to pak vy-

padalo slibně, když jsme se do zápasu 
pořádně obuli. Bohužel jednociferně 
získaná třetí sada 25:9 mančaft ukolé-
bala, došlo k velké ztrátě koncentrace 
a kvůli tomu jsme nakonec zbyteč-
ně ztratili celé utkání. Nicméně i tak 
máme čtyři body proti papírově nej-
silnějšímu týmu soutěže, což je určitě 
plus. Byť bodů jsme si mohli připsat 
klidně i šest.“
Extraliga kadetek ČR 2015/2016, 
nadstavbová skupina o 1. až 6. mís-
to – pořadí po 4. kole: 1. Olymp 
Praha 24, 2. Přerov 19, 3. Plzeň 18, 4. 
Prostějov 18, 5. České Budějovice 
15, 6. Šternberk 14.  (son)

Kadetky VK urvaly proti Olympu čtyři body, prostějovským juniorkám se tentokrát nedařilo

PROSTĚJOV Národní finále Středo-
školských her ve volejbalu se konalo 
ve Žďáru nad Sázavou, kam se mladé 
Hanačky musely kvalifikovat přes dvě 
základní kola. Okresní doma v Pros-
tějově ovládly naprosto suverénně, 
při krajském v Olomouci měly potíže 
jen v úvodním setu prestižního duelu 
s domácím výběrem složeným z ple-
jerek oddílu UP.

Pak už se jelo na závěrečný republikový 
turnaj, kde družstvo GJW tvořené dese-
ti Agelkami a vedené trenérskou dvojicí 
Zuzana Bálintová - Bronislav Klíč (uči-
telé tělocviku) dominovalo. V základní 
skupině porazilo pořadatelský Žďár 
i Brno, v semifinále si poradilo s Prahou 
a ve finále zdolalo opět Brno, ve všech 
případech shodným výsledkem 2:0. 
Celým kláním tedy prošlo bez jediné 
ztracené sady!
„Stejně jako loni můžu holky jedině 
chválit. Znovu vytvořily super partu, 

hrály s velkou chutí, v pohodě a bez ner-
vů, zápasy si vyloženě užívaly. Možná i 
díky tomu předvedly ve všech utkáních 
tak dobré výkony a zaslouženě vítězily. 
Pozitivní týmová atmosféra hodně po-
máhala,“ ocenila Zuzana Bálintová, kte-
rá s kolegou Bronislavem Klíčem učí na 
Gymnáziu Jiřího Wolkera v Prostějově 
tělesnou výchovu a jako bývalá volej-
balistka se kolektivu opět ujala v roli 
hlavní trenérky. „Neurčovali jsme však 
žádnou speciální taktiku. Spíš nám šlo 
o to, aby si holky hezky zahrály a měly 

z celé akce radost, což se myslím poved-
lo na jedničku. Velké poděkování patří 
mládežnickým trenérům oddílu VK 
AGEL Prostějov za vynikající připrave-
nost děvčat i za to, že je na republiko-
vé finále uvolnili navzdory termínové 
kolizi se střetnutími extraligy juniorek 
a kadetek. Pro holky si přijeli přímo do 
Žďáru a převezli je do Plzně, kde ještě 
týž den večer nastoupily,“ popsala Bá-
lintová. (son)

Výsledkový servis MČR
středních škol najdete na straně 22

Tým složený z mladých hráček VK AGEL Prostějov
obhájil triumf na Středoškolských hrách ČR
➢ Ze strany 29

Praha, Prostějov (son) - Kromě 
hanáckého derby mezi Agelkami 
a Olomoucí byl v uplynulém týdnu 
UNIQA extraligy žen ČR 2015/16 
na programu jediný další zápas. Hned 
dva duely (Přerov - Ostrava, Šternberk 
– Frýdek-Místek) si totiž jejich aktéři 
odložili až na nejbližší dny.
Hrálo se tedy na Hané a ještě v čes-
ké metropoli, kde Olymp Praha 
vyškolil KP Brno jasně 3:0 (19, 12, 
14). „Stejně jako minulou sobotu se 

Šternberkem jsme i dnes zahráli ve-
lice dobře, holky zaslouží pochvalu. 
Při vší úctě k soupeřům ve spodní 
nadstavbové skupině se ukazuje, 
jaká je pro nás škoda, že jsme ne-
postoupili do skupiny horní. Tamní 
utkání by z hlediska dalšího zlepšo-
vání měla pro náš tým výrazně větší 
význam,“ uvažoval trenér PVK Sta-
nislav Mitáč.
Jeho mančaft si sobotním triumfem 
zajistil s velkým předstihem páté 

884 KORUN 52 VYDÁNÍ

OKÉNKO DO
 EXTRALIGY: OLYMP SMETL   

NA BĚLEHRAD!

Vstup na pohárové fi nále v Olomouci mají zdarma úplně  
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PROSTĚJOV Můžete dělat, že 
je nevidíte, neslyšíte. Můžete si 
říkat, že je to jejich věc, že takhle 
dopadli. Můžete si říkat, že o po-
moc stejně nestojí. Ale nemůžete 
je vymazat ze světa, ani ze své mys-
li! O kom je řeč? O bezdomovcích. 
O lidech, se kterými se léta setká-
váme i v Prostějově. O lidech, 
kteří se bez přístřeší ocitli nejen 
z vlastní viny, ale třeba souhrou 
nešťastných náhod. O lidech, kte-
ří z nejrůznějších důvodů nemají 
sílu se znovu zvednout a začít žít 
„normální“ život...

A teď se našli jiní lidé, kteří se rozhodli 
pomáhat. Mladí Prostějované, které 
spojuje jedno - absence lhostejnosti 
k cizím osudům. Jejich věk se pohybu-
je kolem sedmnácti let a jsou studenty 
prostějovských škol. Odhodlání jim 
ale může závidět spousta z dospělých. 
A nejen odhodlání. Také dobrá srdce.
„Proč jsme se do tohoto projektu pus-
tili? Protože nám vadí, že těmto lidem 
skoro nikdo nepomáhá, které společ-
nost naprosto odepsala. Není to správ-
né,“ shodují se. Jejich cílem je pomoc 
prostějovským občanům bez domova, 
třeba darováním oblečení, jídla a jiných 

nezbytných věcí. „Chceme také sdělit 
těm lépe zajištěným, co se v jejich městě 
děje. Pomoci může kdokoli, třeba jen 
kusem starého oblečení,“ tvrdí.
Projekt se oficiálně rozjíždí právě 
dnes, tj. v pondělí 15. února. Aby 
byl úspěšný, hledají mladí nadšen-
ci dobrovolníky. „Budeme vydávat 
lidem bez domova teplou polévku 
s chlebem. Po podrobném průzku-
mu jsme došli k závěru, že vhodnou 
lokalitou je okolí místního nádraží, 
kde se zdržuje početná komuni-
ta. Polévky se budou vydávat vždy 
v době od jedenácti do dvanácti ho-

din,“ vysvětlil Honza, který je jedním 
z hlavních organizátorů akce pomoci 
bezdomovcům. Rozdávání jídla by 
mělo trvat po dobu chladna, pokud 
bude ze strany lidí bez domova zájem.
Výzva studentů našla odezvu u zastu-
pitelky Milady Sokolové, kterou tato 
aktivita velmi potěšila: „Jsem ráda, že 
v dnešní konzumní době existují mladí 
lidé, kterým není lhostejný osud těch 
méně šťastných. Nabídla jsem jim pro-
to pomoc zejména v organizačních 
věcech. Poradila jsem se i s ředitelem 
Azylového domu Prostějov i ředitelem 
městské policie, zda rozdávání polévek 

je vhodnou pomocí pro lidi bez domo-
va,“ uvedla Sokolová. Díky jejímu pří-
stupu je zajištěn přísun polévek ze dvou 
prostějovských restaurací, stejně jako je 
proveden zábor prostranství, několikrát 
do týdne bude stát při výdeji jídla. Stále 
ale zůstává otevřenou otázka dobro-
volníků. „Potřebujeme pár lidí, nejlépe 
s autem, kteří by byli ochotni věnovat 
zhruba hodinu a půl svého času, jídlo 
vyzvednout a rozdat. V našich silách 
to momentálně není,“ dodal Honza. „Je 
nutné udělat rozpis, kdy kdo bude mít 
čas se této aktivitě věnovat, zkuste nám 
pomoci,“ dodala Sokolová.

Zájemci se mohou hlásit na pomoc-
bezdomovcum@seznam.cz.
Vydávání jídla ale nebude jedinou nápl-
ní. Při této činnosti chtějí studenti ma-
povat i potřeby a přání lidí bez domova. 
Chtějí jim pomoci třeba formou daro-
vání obuvi, oblečení, nádobí, ale i radou 
týkající se jednání na úřadech.
Rozdávání polévek potrvá po dobu ně-
kolika chladnějších týdnů. Organizátoři 
si chtějí ověřit, zda o tuto službu budel 
mezi lidmi bez domova zájem. 
Bližší informace najdete na www.
pomocbezdomovcum.webnode.cz.   
 (red)

PROSTĚJOV Okrašlovací spolek 
města Prostějova, Marky anglic-
ký bazárek a Martina Šponaro-
vá zvou nejen všechny mlsouny 
na „Valentýnský RESTAURANT 
DAY“. Uskuteční se už tuto neděli 
21. února od 11:00 hodin v restau-
rační i kavárenské části Národního 
domu.
Na co se tentokrát můžete těšit? „Va-
lentýnský Restaurant day nabídne 
makronky, andělské dobroty, cherry 
bar, bábovky, šlehačkové zákusky či 
grilovanou chobotnici! V nabídce 
bude taktéž voňavý domácí chléb, 
bylinková másla, domácí sádlo 
a škvarky,“ prozradily organizátorky. 
Pořadatelé ovšem hledají i nové 
chutě. „Pokud máte nějakou specia-
litu, kterou byste se chtěli pochlubit, 
budeme velmi rádi. A zcela jistě ji 
ocení i samotní návštěvníci,“ přida-
la pozvání předsedkyně Okrašlova-
cího spolku Milada Sokolová. Hlá-
sit se můžete na restaurantdaypv
@seznam.cz. 
Akce se koná pod záštitou Zdravé-
ho města Prostějova. Nevařte tedy 
a přijďte ochutnat!   (red)

POMOC BEZDOMOVCŮM v Prostějově se rozjíždí. PŘIDEJTE SE!

Valentýnský Restaurant Day již tuto neděli
PROSTĚJOVSKÝ Večerník, jakožto mediální partner Hotelu Plumlov, pro vás 

v rámci projektu „MILUJEME VEČERNÍK“ připravil další SOUTĚŽ O VSTU-
PENKY. Tentokrát na RETRO PLES, jehož vzácným hostem bude slavná 
česká zpěvačka JITKA ZELENKOVÁ. Akce se uskuteční již TUTO SOBOTU 

20. ÚNORA 2016 v Hotelu Plumlov u přehrady. A vzhledem k tomu, že sál bude 
zcela jistě praskat ve švech, máte díky Večerníku jedinečnou šanci být u toho, a ještě navíc 
ZADARMO! 

Soutěž probíhá od pondělí 15. do čtvrtku 18. února, přičemž hned KVARTETO 
Z VÁS bude moct do prostor plumlovského hotelu ZDARMA nejen ve chvíli, 

kdy se budou hrát ty největší hity od legendy české pop music jako Když se 
narodíme, A ty to víš, Není jak by bejt mělo a další...
Co je potřeba pro to vykonat? 
Opět nic složitého. Stačí znát správnou odpověď na níže položenou 
otázku, zaslat ji jakýmkoliv způsobem do redakce PROSTĚJOVSKÉ-

HO Večerníku a pak jen čekat, zda-li se právě na vás usměje štěstí při losování z osudí... 

SOUTĚŽNÍ OTÁZKA ZNÍ:SOUTĚŽNÍ OTÁZKA ZNÍ:
VE KTERÉM ROCE ZÍSKALA 

JITKA ZELENKOVÁ ZLATOU DESKU SUPRAPHONU?
Své odpovědi, či tipy zasílejte na e-mailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ s heslem „PLES S JIT-
KOU ZELENKOVOU“. Můžete nám ale ovšem také volat na známé telefonní číslo 582 333 433, zasílat 
SMS zprávu na mobil 608 960 042, případně se dostavit osobně do sídla redakce v Olomoucké ulici.  
Na odpovědi čekáme v redakci do ČTVRTKU 18. ÚNORA, 12.00 hodin. ČTVEŘICI výherců budeme 
kontaktovat telefonicky, vstupenky pak budou následně připraveny přímo v redakci Večerníku. NEZAPO-
MEŇTE PROTO ZANECHAT KONTAKT!

VYHRÁLI JSTE LÍSTEK NA...
PLES S JITKOU ZELENKOVOU? ZADARMO

PROSTĚJOV
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PROSTĚJOV Minulé pondělí 
8. února bylo v prostorách pasáže 
Anděl slavnostně otevřeno dlou-
ho očekávané dětské zábavní cen-
trum ŠMOULÍKOV. Přestože je 
v Prostějově již několik míst, kde 
se děti mohou vyřádit, centrum 
takového rozsahu zde chybělo 
jako sůl.  Šmoulíkov poskytuje ši-
roké možnosti pro děti všeho věku 
i dospělé. Kromě skluzavek, pro-
lézaček, houpaček, bazénů s ba-
lónky totiž na obrovském prosto-
ru nabízí atrakci v našem městě 
nevídanou, a tou je Laser aréna. 
Slavnostní spuštění provozu Šmoulí-
kova proběhlo za účasti všech, kteří 
se o jeho vznik zasloužili, nemohli 
chybět ani hosté z vedení prostějov-
ské radnice. Pro všechny byl 

připraven bohatý raut a překvapení 
v podobě vystoupení kouzelníka. 
Známý protagonista „trapnomagie“ 
Richard Nedvěd pobavil svými triky 
a úžasným smyslem pro humor. Dů-
kazem byly výbuchy smíchu, které 
se ve stále zkracujících se intervalech 
ozývaly sálem. Za své vystoupení byl 
odměněn dlouhým potleskem. 
Po následném přestřižení pásky byli 
všichni přítomní oficiálně „vpuštěni“ 
na atrakce. Nadšení dětí, které vzaly 
skluzavky a prolézačky doslova úto-
kem, bylo obrovské. „Jsme tady s brá-
chou, moc se nám zde líbí. Nejlepší 
jsou dlouhé skluzavky a sjezdová 
kladka. Taky velké trampolíny jsou 
bezva,“ nešetřila chválou devítiletá 
Klaudinka. 

Návštěvníci samozřejmě dosta-
li také možnost zdarma 

„otestovat“ Laser 
arénu. Ta nabízí 

skvělé pro-
středí pro hru 
známou jako 

Laser Game 
nebo také Laser 

Tag. Hrát může až dvanáct 
hráčů, kteří proti sobě střílí moderní-
mi laserovými zbraněmi, skrývají se, 
běhají mezi překážkami, komunikují 
se svým týmem a snaží se zasáhnout 
protihráče. Laser Game je jednou 
z nejadrenalinovějších a nejzábavněj-
ších sportovních her současnosti. 
Šmoulíkov kromě výše zmíněných 
aktivit pro děti i dospělé nabízí také 
například uspořádání dětských oslav 
a večírků s kompletním servisem, při-
čemž o všechno se zde profesionálně 
postarají a přizpůsobí se všem indi-
viduálním požadavkům tak, aby byli 
malí návštěvníci co nejspokojenější. 
„Doufám, že se dětem u nás bude líbit 
a budeme zde mít pořád tak živo, jako 
je tomu dnes,“ pronesl přání spoluma-
jitel Šmoulíkova Ondrej Páleník. 
V současné době už je provoz v pl-
ném proudu. Děti i rodiče můžou 
ŠMOULÍKOV navštívit každý den 
od pondělí až do neděle v  době 
10:00 - 19:00 hodin a LASER 
ARÉNA má otevřeno každý den 
od 11:00 až do 22:00 hodin.     (pr)

ŠMOULÍKOV JE RÁJ
pro malé i velké děti

A
o

Podobné zábavní 
Podobné zábavní centrum v Prostìjovì

centrum v Prostìjovìchybìlochybìlo

Děti nadšeně vyzkoušely všechny atrakce.   Foto: Pavla Vašková

FOTOREPORTÁŽ:FOTOREPORTÁŽ: jak se otvíral šjak se otvíral š

Richard Nedvěd pobavil a 

rozesmál všechny přítomné. Šmoulíkov byl při slavnost-

ním otevření plný. Všichni přítomní si mohli zkusit zahrát Laser 

game.
Foto: 3 x Pavla Vašková
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ŠUMPERK, PROSTĚJOV Prostě-
jovští hokejisté šturmující za vidi-
nou šesté příčky, dokázali zvítězit 
i ve středu na neoblíbeném ledě 
šumperských Draků. V utkání chu-
dém na branky měli Jestřábi opticky 
více ze hry, ale jejich gólové tužby 
ničil výtečně chytající výpomoc 
z  Vítkovic Bartošák. Překonat ho 
se jim podařilo až v úplném závěru, 
ale domácí dokázali srovnat při hře 
bez brankáře. Bodový bonus přišel 
v prodloužení, když se prosadil Šlahař. 
V sestavě Jestřábů chyběl pondělní hrdi-
na Zachar, naopak naskočil uzdravený 

Cetkovský.  Vyrovnané utkání probíh-
alo pod taktovkou obou gólmanů. Jak 
domácí Bartošák, tak prostějovský 
Horčička byli téměř bezchybní. Na 
branky se tak v krajském derby čekalo 
prakticky celý zápas, i když šancí si oba 
týmy vypracovaly dost. 
První třetina vyšla opticky lépe 
Drakům, ale jejich dobývání 
Horčičkovy klece vyšlo naprázdno. 
Hodně blízko gólové radosti byli Mil-
fait nebo Fořt, ale jednička Jestřábů 
byla vždy připravena. 
Také ve druhé části se diváci branky 
nedočkali. Nejvíce rušno před oběma 
gólmany bylo v početních výhodách. 
Horčička se zaskvěl proti Grewi-
esemu, dokázal si poradit i s dorážkou 
Staňka. Smůlu pak měl prostějovský 
Šlahař, když z dobré pozice minul. 
Zlomovým momentem se ukázal 

závěr druhé třetiny, kdy měl Šumperk 
dvouminutovou přesilovku pět 
proti třem. Jestřábi však drtivý nápor 
i s přispěním štěstěny přestáli.  Ote-
vírací gól tak padl až v čase 50:37, kdy 
hosté zužitkovali početní výhodu při 
vyloučení Holíka. Autorem přesné 
střely k tyči byl Lukáš Krejčík - 0:1.  
Jestřábi se ocitli psychicky nahoře 
a mohli z následné převahy vsítit roz-
dílový a pravděpodobně i rozhodující 
zásah. K jejich smůle se tak ale nestalo 
a platilo - nedáš, dostaneš.  Domácí lodi-
vod Mazanec odvolal brankáře a díky 
Sedlákově pumelici se utkání natáhlo 
o prodloužení - 1:1. To netrvalo 
zásluhou drzosti Kuby Šlahaře 
dlouho. Útočník Jestřábů vydoloval 
Bartošákem téměř přikrytý puk 
a dotlačil ho do zívající svatyně - 1:2.  
 (zv)

PROSTĚJOV Ani jednou neved-
li, přesto slavili výhru! I takové 
paradoxy přináší hokej. V pon-
dělním duelu devětačtyřicátého 
kola WSM ligy se na prostějov-
ském ledě děly věci. Jestřábi ta-
hali prakticky celý zápas za kratší 
konec a deset minut před závěrem 
ztráceli dvě branky. Nezměrným 
úsilím a bojovností však nakonec 
poslali duel do prodloužení, ve 
kterém svůj obrat korunovali ví-
těznou trefou Luňáka! 
Prostějovští bojující o účast v elitní 
šestce nastoupili proti zkušenému 
soupeři, jenž se pohybuje na hraně 
postupu do předkola play off. Oba 
celky tak toužily bodovat, což úrovni 

utkání jen prospělo. Hrál se svižný 
hokej s šancemi na obou stranách 
a na poměry soutěže také hodně v du-
chu fair play, o čemž svědčí minimum 
vyloučení.  Zajímavou postavou zá-
pasu byl prostějovský odchovanec 
David Zachar, jenž momentálně 
působí v Porubě. Staronová akvizice 
nastoupila v elitní formaci a uvedla se 
náramným způsobem. A za důvěru se 
„Zachy“ odvděčil tím nejlepším způ-
sobem - vstřelil dva góly!
Samotné utkání se před slabou ná-
vštěvou nevyvíjelo z pohledu do-
mácího týmu optimálně. Ústečtí 
se prezentovali koncentrovanou 
a trpělivou hrou, korunovanou ho-
kejovým kumštem svých hlavních 
hvězd. Do vedení se Lvi dostali po 
přesném zakončení Tenkráta - 0:1.  
Inkasovaný gól Jestřáby probral 
z letargie a výsledkem bylo několik 
slušných šancí. K radosti diváků pak 
sebral puk Zachar a bekhendovým 

blafákem srovnal - 1:1. Místo pokra-
čování prostějovského tlaku si však 
znovu vzali slovo hosté. Přesilovku 
sice ještě nevyužili, ale po krásném 
pasu Roubíka se trefil z první Cha-
lupa - 1:2. 
Domácí hokejisté po neslané ne-
mastné první třetině předváděli 
v  postřední části úplně jiný hokej. 
Zvýšené obrátky přinesly několik 
dobrých příležitostí, ale zvláště Ču-
řík neměl šťastný den. Měl ho ale 
Zachar, jenž dokázal srovnat i po-
druhé v utkání. Tentokrát mu pozici 
připravil svým odvážným průnikem 
Luňák, „Zachy“ plácl do puku a bylo 
- 2:2. 
Do třetí části se tak šlo s otevřený-
mi kartami, ale trumfy přišly Ústec-
kým. Ti svou kombinační hrou a dr-
žením puku dělali Jestřábům značné 
potíže. Lvi se dostali do vedení po 
nepřehledné situaci před bránou, 
kdy puk protlačil do sítě Tůma - 2:3. 

Když o pár minut později ujel po 
levém mantinelu Roubík a švihem 
vymetl protilehlou šibenici, zdálo se 
být rozhodnuto - 2:4. Jestřábi začali 
hrát vabank a vrhli všechny síly do 
útoku. Výsledkem byl obrovský tlak 
do Soukupovy brány, jenž vyústil 
kontaktním gólem. Po Krejčíkově 
nabití se důrazem prosadil na bližší 
tyči Šlahař - 3:4. O chvíli později pak 
explodovala hala podruhé. Tahoun 
první lajny Matouš Venkrbec sebral 
opuštěný puk, neohroženě vjel do 
mlýnice mezi kruhy a poslal ho do 
sítě - 4:4.   Hosté tak v krátké době 
přišli o téměř jisté vítězství a psy-
chicky byli hodně dole. To se pro-
mítlo při jejich dvou závěrečných 
šancích, kdy nejprve zvonila tyč, 
podruhé se zaskvěl Horčička. 
Šlo se tak do prodloužení, ve kterém 
měli navrch Jestřábi. Završit hattrick 
mohl Zachar, ale na krásnou nahráv-
ku neskutečně bojujícího Venkrbce 

nedosáhl. Radost přinesla až další 
akce, ve které měl opět prsty Ma-
tes. Po jeho zisku napřáhl Protivný 

a dobře postavený Luňák šikovným 
usměrněním pečetil bonusový bod - 
5:4.  (zv)

následovala na přelomu podzimu, tak 
myslím, že budou ještě výše,“ hovořil 
s respektem o sobotním soupeři lo-
divod prostějovských hokejistů. Jeho 
slova se potvrzovala zhruba do polo-
viny zápasu. Zubři působili na pros-
tějovském ledě hodně sebevědomým 
dojmem a k lepšímu výsledku jim 
chyběl jen druhý gól. Následně se pro-
jevila specifická atmosféra derby, kdy 
nejprve diváci zaházeli led, aby ná-
sledně vypěnil kapitán Tomáš Sýkora 
a hostující tým vypadl z koncentrace. 
Jestřábi toho stoprocentně využili 
a strhli vyhrocený duel na svou stranu. 
„Jsem rád, že jsme utkání zvládli. Hod-
ně nám pomohl Michal Dragoun, jenž 
byl svou zkušeností a silou na puku 
hodně platný. Kulisa byla perfektní, 
ale já jsem na ni v Prostějově zvyklý,“ 
usmíval se Přecechtěl a dodal: „Tako-
vé návštěvy chodily za mého předcho-
zího působení pravidelně a já bych 
byl rád, kdyby se ty časy vrátily!“ 
Slavnou výhrou s Přerovem však lo-
pota zvaná účast v play off nekončí. 
Doslova za dveřmi je pondělní do-
mácí souboj s Havířovem. „Vzhle-
dem k výhře Severomoravanů v Mos-
tě musíme zase vyhrát. Když už jsme 
se dostali tak daleko a je možnost 
vyhnout se předkolu, tak proto udě-
láme všechno,“ zatoužil Přecechtěl 
po umístění v horní šestce, která za-
ručuje jistotu účasti ve vyřazovacích 
bojích druhé nejvyšší tuzemské sou-
těže. „Kluci ale nejsou stroje, jedou 
už delší dobu na plné obrátky. Budu 
se z nich snažit opět dostat to nejlep-
ší, hrajeme vlastně takové předkolo 
už teď!“

PROST JOV Finiš vrcholí. Ma-
raton dvaapadesáti utkání zá-
kladní ásti WSM Ligy se poma-
lu chýlí ke konci. N kolik tajenek 
je již vy ešeno, ale p edevším 
hokejový Prost jov stále žije 
v nap tí. V boji o p ímý postup 
do play off ho ekají ješt  dv  
vystoupení. Dnes od 18:00 hodin 
dohrávka na vlastním led  s Ha-
ví ovem a ve st edu na Kladn . 
Haví ovští se na prost jovské p d  
p edstaví znovu po t ech m sících. 
A tehdy to byl z jejich pohledu 
úsp šný výjezd, Jest ábi po nevy-
da eném výkonu padli 1:4. Dv -
ma asistencemi se na tom podílel 
i prost jovský rodák Václav Me-
idl, jenž dorazí v soupe ov  dresu 
i tentokrát.
Severomoravané na lavi ce s pro-
st jovským rodákem Martinem 
Jane kem vyst ídali v tomto ro -
níku hned p tici branká , p i emž 
nejvíce z nich odchytal Marek 
Laco. Slovenská posila se m že 
pyšnit tém  t iadevadesátipro-
centní úsp šností a pr m r pod dv  
a p l branky na zápas, tém  stej-
né množství minut odchytal i Petr 
Matoušek. St ede ní soupe  Pro-
st jova se v záv ru základní ásti 
zvedl a uhrál ze ty  posledních 
duel  t i výhry. Stále se tak drží 
rozjetým Jest áb m na dost el 
a v pond lním st etnutí je bude 

chtít stoprocentn  p esko it.  
Ofenziva „Panter “ stojí zejména 
na triu Kanko - Pechanec - Štum-
pf, které dohromady zaznamenalo 
už více než sto kanadských bod . 
A prvn  jmenovaný o svých schop-
nostech p esv d uje i v extralize, 
když se vít znou brankou podílel 
na t inecké výh e ve Zlín .

Po p ímé bitv  o šesté místo mezi 
dv ma tabulkovými sousedy p i-
jde pro Jest áby další t žký souboj, 
k n muž budou muset zajížd t kou-
sek za Prahu. Konkrétn  k Rytí m 
do Kladna, kte í jsou již jistým ví-
t zem základní ásti. Prost jovští 
nemají s tímto soupe em letos dobré 
zkušenosti, když z dosavadních t í 

utkání získali jediný bod, za domácí 
porážku v prodloužení. V p ípad  
pond lního vít zství Jest áb  s Ha-
ví ovem už ale kladenský duel ne-
musí nic ešit ani z jejich pohledu. 
Zkrátka veškerá pozornost tohoto 
týdne je up ena k dnešku, kdy se 
eká op t plný stadion a zbožným 

p áním je vít zství Jest áb ...      (zv)
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Rytíøi „pùlmistrem“
Praha, Prostějov (zv) - V předpo-
sledním kole WSM Ligy se rozhodlo 
o vítězi základní části, kterým se stali 
kladenští Rytíři. Nejasno je zatím ale 
ještě o pozici na druhém místě, o kte-
ré bojují České Budějovice a Jihlava. 
Jistotu čtvrté příčky má pražská Slavia, 
číslo pět s největší pravděpodobnos-
tí uhájí Přerov. O šestku se poperou 
prostějovští Jestřábi s Havířovem. 
O tři vstupenky do předkola play off 
usiluje kvarteto Ústí nad Labem, Tře-
bíč, Kadaň a Litoměřice. „Černému‘ 
Petru se naopak chtějí vyhnout Most 
se Šumperkem. O tom, jak vše dopad-
ne, rozhodne středeční 52. kolo. Aktu-
ální výsledkový servis najdete tradičně 
na straně 23.

V pondìlí padl rekord

Prostějov (zv) - Diváci na prostějov-
ském stadionu si v pondělním utkání 
s ofenzívně laděným Ústím smlsli ne-
jen na krásném hokeji, ale byli i svědky 
osobního rekordu. Ostrostřelec ústec-
kých Lvů Jaroslav Roubík, jenž v loň-
ské sezóně premiérově ve své kariéře 
pokořil sedmdesátibodovou hranici, 
svůj kousek letos zopakoval. Stalo se 
tak právě na hanáckém ledě, kdy si 
v zápase s Jestřáby připsal tři kanadské 
body a svůj dosavadní sezónní účet 
tak posunul na číslovku 72 (32+40)! 
V dalších dvou zápasech uplynulého 
týdne získal jen bod za asistenci, má 
tak na svém kontě třiasedmdesát ka-
nadských bodů. 

Padne meta
s Prostìjovem?

Kladno (zv) - Na překonání prvo-
ligového milníku může pomýšlet 
i Brendon Nash, obránce kladenských 
Rytířů. Dosud nejlepším výkonem 
obránce ve druhé nejvyšší soutěži je 41 
kanadských bodů Tomáše Sedláka ze 
sezóny 2013/2014. Kanadský zadák 
má v tuto chvíli 40 bodů a vyrovnat 
nebo překonat Sedlákův počin může 
ve středečním duelu s prostějovskými 
Jestřáby. 

Tøebíè doplnil Schejbal

Třebíč (jim) - Hokejisté Třebíče zvítě-
zili v řádné hrací době pouze jednou za 
uplynulých dvanáct střetnutí a jednou 
z reakcí je příchod mladého obránce 
Jakuba Schejbala. Dvaadvacetiletý ro-
dák z Olomouce strávil převážnou část 
své kariéry právě v tomto hanáckém 
celku, poslední tři roky ale hodně ces-
tuje. Nejprve to byla Gherdeina hrající 
v té době nižší rakouskou i italskou 
ligu, poté Jihlava a na podzim 2015 
Jastrzebie. V Polsku zvládl osmnáct 
utkání s bilancí 4+5, od minulého 
pondělí už opět nastupuje ve druhé 
nejvyšší domácí soutěži.

RYCHLÝ
VE ERNÍK

JESTŘÁB PODLE

HC Havírov 2010

Hokejová pozvánka k ledu na 47. kolo WSM Ligy

6./81 b. umístìní a poèet bodù:

celková zápasová bilance:

aktuální série:

poslední výsledky:

nejproduktivnìjší hráèi:

brankáøská jednièka:

trenérský štáb:

zajímavost:

7./79 b.7./79 b.

21-4-10-15 24-2-3-21

4 zápasy v ad  bez porážky 2 poslední zápasy venku za t i body

s P erovem 3:2
v Šumperku 2:1 v prodloužení

v Mostu 7:3
s T ebí í 1:2

Michal Dragoun 33 (11+22)
Matouš Venkrbec 33 (16+17)

Patrik Moskal 31 (7+24)

Petr Kanko 41 (25+16)
Antonín Pechanec 38 (5+33)

Daniel Štumpf 34 (17+17)

Luboš Hor i ka 92,26%; 2,61 Marek Laco 92,96 %; 2,33

Kamil P ececht l a Ji í Vykoukal Štefan Mikeš a Martin Jane ek

Jediný celek horní poloviny tabulky, 
který disponuje záporným skóre

S týmem Slezan  se zp t na Hanou 
vrací dva velcí Prost jováci Václav 
Meidl a Martin Jane ek

Pondělí 15.2. v 18:00 hodin

vs.

22

LHK Jestrábi LHK Jestrábi PROSTEJOVPROSTEJOV

   ÚSTY 

Milan MAZANEC
 - Salith Šumperk:

„Nevím, čím to bylo. Asi tíhou ner-
vozity, ale odskakovaly nám puky od 
hokejek a vůbec jsme se nedostali ke 
hře, kterou jsme předváděli v minulých 
zápasech. Díky bojovnosti jsme si do-
kázali vytvořit šance, ale do brány jsme 
puk dopravit nedokázali. Důležitá byla 
přesilovka pět na tři. Odehráli jsme 
ji velice dobře, ale jako bychom měli 
bláto na hokejkách. Nedokázali jsme 
přesně zakončit, byla to z naší strany 
marnost. Po stránce přístupu a nasa-
zení ale nemám hráčům co vytknout, 
zkrátka to nešlo.“ 

Kamil PØECECHTÌL
 – LHK Jestøábi Prostìjov:

„Vyrovnané utkání, vyhráli jsme ho spí-
še bojovností, než že bychom Šumperk 
přehráli. Řekl bych, že jsme dva body 
doslova vydřeli. V tom počtu a zdravot-
ním stavu, v jakém se nacházíme, mu-
sím před klukama smeknout. Parádní 
výkon. S body i výhrou jsem samozřej-
mě moc spokojený. Vyhráli jsme po-
druhé za sebou prodloužení, kéž by to 
tak pokračovalo. Je to ale hodně o štěstí. 
Marodka nás trápí ale pořád, třeba Jirka 
Cetkovský nastoupil se sebezapřením 
a na čtvrtečním volném tréninku nás 
bylo jen osm.“

   ÚSTY    ÚSTY TRENÉR

Kamil PØECECHTÌL
 – LHK Jestøábi Prostìjov:

„Jednalo se o stejně těžké utkání, jako 
byla všechna předešlá s tímto soupe-
řem. Dlouho jsme se nemohli dostat 
do tempa, nedokázali si vytvořit tlak. 
Dařit se nám začalo až od druhé třeti-
ny, kdy jsme se podstatně zlepšili. Na 
začátku třetí třetiny jsme bohužel in-
kasovali dva laciné góly, které nás opět 
srazily. Nesmírně si ale vážím bojov-
nosti týmu, který nic nezabalil a bojo-
val až do konce. Podařilo se nám navíc 
konečně zvládnout i prodloužení, které 
jsme po dlouhé době vyhráli. Mám 
z toho velkou radost.“

Miroslav MACH
- HC Slovan Ústí nad Labem

„Zápas jsme neměli přímo pod kon-
trolou, ale vedli jsme čtyři dva. Proto 
se mi to hodnotí špatně. Prostějov 
tlačil, my udělali dvě hloupé chyby 
a bylo vyrovnáno. Na konci jsme jeli 
sami na gólmana, mohli rozhodnout. 
V prodloužení jsme nevyužili další 
dvě šance a po další chybě dostali gól. 
Jeli jsme sem pro body, před zápa-
sem bychom jeden brali, nyní cítím, 
že jsme dva ztratili a mohli si odvézt 
všechny tři. Takový je ale hokej, Pros-
tějov byl nakonec důslednější a z těch 
šancí se jim podařilo dát branky.“

   ÚSTY    ÚSTY TRENÉR

Rozhovor

s Davidem Zacharem
najdete na www.vecernikpv.cz

Severočeši ztratiliSeveročeši ztratili na Hané vyhraný zápas...

Šumperská tvrz poprvé v sezón  dobyta

JES PV
SL ÚNL 5:4PP

H ŠUM
JES PV 1:2PP

Dnes na Havířov,Dnes na Havířov, ve středu do KladnaGRADUJE
 přerušeno! 

Rodák zničil úhlavního rivala:

Speciální nabídka na celoro ní p edplatné
PROST JOVSKÉHO Ve erníku stále trvá:

ZAPLATÍTE 884 KORUN884 KORUN
ZA 52 VYDÁNÍ52 VYDÁNÍ OD DATUMU STARTU

ZÍSKÁTE VÝHODY AŽ ZA 2000 K  a M ŽETE VYHRÁT 
NAP ÍKLAD BAREVNÝ TELEVIZOR ZA KY SHARP
nebo TANDEMOVÝ SESKOK i spoustu dalších cen.

VÍCE
T TE NA

STRAN  28

Rádi byste bydleli ve svém, ale 
nemáte na to dostatek prostředků? 
To se dá napravit pomocí hypo-
téky. A ačkoliv se ještě koncem 
minulého roku zdálo, že s levný-
mi hypotékami je konec, opak je 
pravdou. Právě nyní se totiž jejich 
úroky dostaly pod dvě procenta, 
což se už opravdu vyplatí. Banky 
tak nepřestávají v konkurenčním 
boji! Právě nyní je tak nejvyšší čas 
vzít si hypotéku...

Než si sjednáte hypoteční úvěr, vy-
platí se srovnání všech nabízených 
hypoték. V první řadě se zkuste zeptat 
v bance, ve které máte založený účet. 
Pravidelně vám tam chodí příjmy 
a budete pro ně tedy důvěryhodný 
klient. Ještě než ale na něco kývnete, 
nechte si udělat nabídku, vezměte si 
ji sebou domů a vydejte se do dalších 
bank. Srovnáním různých půjček 
můžete ušetřit poměrně dost peněz. 
Kdybyste se rozhodli vzít si hypotéku 
u své banky, klidně poradci řekněte, že 

vám jinde nabídli nižší úrok. Finanční 
poradce se většinou pak snaží s touto 
informací nějak pracovat a svou 
nabídku vylepšit. 
Hypotéka je v životě člověka vel-
kou investicí, proto potřebujete znát 
naprosté maximum dostupných in-
formací. Ptejte se tedy na vše, co vás 
napadne včetně toho, jaké poplatky 
budou zaúčtovány, zda jsou účtovány 
poplatky za vedení hypotečního účtu, 
za odhad nemovitosti, poplatek za 
vyřízení žádosti a podobně. Dále se 

nenechte vlákat do ničeho, co sami 
nechcete. Mnohdy jsou k hypotékám 
nabízeny ještě další produkty, které 
by mohly snížit konečnou sazbu, ale 
většinou se konečná částka nakonec 
prodraží. Určitě je dobré zeptat se 
na možnosti mimořádných splátek, 
zvláště v tomto roce, když by měl od 
poloviny roku začít platit nový zákon, 
který má zlevnit předčasné splácení 
hypoték. Banky tak chtějí ještě nyní 
uzavřít co nejvíce smluv, proto nabízí 
mimořádně výhodné podmínky.

téma Večerníku26 navštivte stále více oblíbenější inter  

Na dnešní tematické dvoustraně se budeme věnovat 
financím a všemu kolem nich. Rádi byste si koupili no-
vou televizi, kuchyň, auto, jeli na dovolenou, rekon-
struovali bydlení či si rovnou nové pořídili celý dům? 
Pak není nic snazšího než se na své možnosti poptat
u institucí, které nabízejí úvěry, půjčky či třeba hypoté-
ky. V případě dotazů neváhejte kontaktovat naše ově-
řené partnery, kteří se budou zcela jistě snažit vyhovět 
všem vašim představám. Kromě toho se také na ná-
sledujících řádcích dozvíte, jak správně komunikovat 
v případě, kdy máte potíže se splácením půjček či jak 
výhodné jsou aktuální hypotéky.
 Texty připravila: Aneta Křížová
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PROST JOV & 
Plánujete hypotéku? Práv  te  je ten nejlepší as Komunikace je ve všech situacích na prvním míst !

Foto: internet



Pondělí 15. února 2016
www.vecernikpv.cz 27 netové stránky www.vecernikpv.cz

16
02

12
11

59
8

16
02

12
11

59
7

16
02

12
11

58
8

FINANCE
Komunikace je ve všech situacích na prvním míst !Komunikace je ve všech situacích na prvním míst !
Do problémů s placením účtů, 
půjček, leasingů i nájemného
a inkasa se v  dnešní době snadno 
dostane úplně každý. Může to být 
způsobeno dlouhodobou nemocí, 
narozením dítěte, snížením příjmů, 
přeceněním svých schopností an-
ebo neúspěchem při podnikání.
V takové situaci je důležité 
začít ihned podstupovat kroky
k ulehčení situace. Jak správně po-
supovat při řešení těchto neduhů?
Za prvé je na místě zhodnotit svou 
situaci. Pokud najdeme ve schránce 
dopis se složenkou či výzvou, mu-
síme si ho v klidu a důkladně přečíst. 
Není třeba hned zmatkovat a stresovat 
se. Řádně si přečteme základ výzvy, 
výšku dluhu, datum splatnosti, číslo 
účtu a možné informace o smíření. 
Některé společnosti v dopisech přímo 
uvádějí, že je možné podepsat dohodu 
o smíru. Tento dopis tedy nikdy nevy-
hazujeme, ba naopak si jej založíme do 
výrazné složky, kterou vždy najdeme
a máme po ruce. 
Druhým důležitým krokem je zavolat 
společnosti, ve které máme dluh. Po 
telefonu vysvětlete svou současnou 
situaci. Nemusíte se bát potupy, vždy 
mluvíte s lidmi, kteří mají bohaté 
zkušenosti a znají možnosti, jak vám 
mohou pomoci. S takovými situa-
cemi se setkávají několikrát za hodinu 
a po celý den své pracovní doby. Pro 
pracovníky těchto linek je to denní ru-
tina. Chápou obtížnou a nepříjemnou 
situaci dlužníků a snaží se vždy 
navrhnout optimální formu platby, 
kterou dlužník či domácnost zvládne 
pravidelně uhradit. Je nutné mít na 
paměti, že čím rychleji budete komu-
nikovat, tím se vám lépe bude spát. 
Dluhy narůstají společně s úroky ve 
prospěch věřitele. Pokud tedy nemáte 
plnou částkou na splacení dluhu, 
zkuste se dohodnout na několika 
možnostech. Jakmile budete po tele-
fonu či osobně mluvit s přiděleným 
poradcem, myslete na to, že vždy 
můžete nabídnout to, že dluh splatíte 
ve splátkách. Většinou je možno 
nabídnout i jejich výši tak, aby vám 
to vyhovovalo. Až na výjimky se snaží 
společnosti vyhovět. Pokud se obě 
strany dohodnou, přijde na řadu sep-
sání smlouvy o splátkovém kalendáři. 

Pravidelné splácení určených splátek 
zaručí, že dluh nebude předán soudu. 
Takže již nebudete dlužník, ale záka-
zník, který pravidelně platí.
Posledním krokem je ujistit se, že výše 
dohodnuté splátky máte skutečně 
možnost plnit. Pokud by měly být sp-
látky vyšší, tedy takové, které překračují 
vaše možnosti, je nutné to okamžitě 
sdělit poradci, se kterým jste jednali, 
nebo někomu, kdo má tohle ve své 
kompetenci. Takže je důležité si vždy 
stanovit splátky, které můžete skutečně 
pravidelně platit. Nyní už zbývá jen 
pravidelně svoji dohodu plnit. Kdyby 
opět nastala situace, kdy není možné 
splátky plnit, ihned kontaktujte vašeho 
poradce či člověka, který má tohle 
na starost. Komunikace je v tomto 
případě vždy na prvním místě a vždy 
je pak možné vše rozumně vyřešit.

Máte problémy s placením dluh , p j ek i leasing ?

Foto: internet

PROSTĚJOV Šok, vztek, frustrace, 
beznaděj a euforie! Tyhle všechny 
atributy mělo letošní čtvrté hokejové 
derby mezi Prostějovem a Přerovem. 
Domácí museli nejprve strávit ve-
dení Přerova, následně cítili (opráv-
něně) velkou křivdu, aby už pomalu 
přestávali věřit, že fantoma Klimeše 
v přerovské bráně překonají. Přímo do 
nebe je však poslaly trefy Cetkovského 
a Krejčíka v jediné minutě! Svěřenci 
kouče Přecechtěla nakonec dotáhli 
utkání do vítězného konce, když třetí 
gól vsítil skvělý Cetkovský a Kovaříko-
vo korigování už přišlo příliš pozdě.
Rekordní návštěva letošní sezóny 4890 
diváků byla zvědavá, jak dopadne souboj 
dvou odvěkých hokejových protivníků. 
Oba týmy se do sebe pustily zhurta, ale 
lepší vstup zaznamenali Zubři. Vyloučení 
Čuříka totiž násobil zbrklým vyhozením 
přes plexi Mojžíš a přerovský bomber 
Pala poslal puk pod horní tyč - 0:1. Za-
nedlouho měli početní výhodu, jen 
o jednoho muže, Jestřábi. Přes tlak do 
brankoviště se však Cetkovskému kotouč 
do brány propasírovat nepodařilo. Prostě-
jovští se nadále tlačili do útoku, nahrávaly 
jim i přesilovky, ale ke gólu blíže byli hos-

té. V oslabení dostal krásný pas Tomáš Sý-
kora, ale vytříbený technik si na Horčičku 
nepřišel...
Vstup do druhé části vyšel opět opticky 
lépe Zubrům. Jejich útoky byly nebez-
pečnější, ale Horčička svými zákroky 
vnášel klid do jestřábích řad. Domácí 
borci se postupně rozjeli na vyšší rych-
lostní stupeň a iniciativa se přestěhovala 
na jejich hole. Puk mnohokrát létal bran-
kovištěm Přerova, ale vždycky mu kousek 
chyběl. Diskutabilní moment nastal čtyři 
minuty před druhou sirénou. Přerovští 
hráli přesilovku, udělali na modré chybu 
a Šlahař se řítil sám na Klimeše. Zastavil 
ho však hvizd rozhodčího, přitom byl sig-
nalizován faul hostujícího Ference... Divá-
ci tuto křivdu neunesli a zaházeli led vším 
možným, co jim přišlo pod ruku. Třetina 
tak předčasně skončila a dohrávala se po 
výjezdu rolby. 
Zbytek prostřední periody se tak dohrá-
val po „klobásové“ pauze, která očividně 
více prospěla Jestřábům. Ti si nejprve vy-
nutili trestné střílení, když byl v úniku fau-
lován Luňák. Exekuce mu však nevyšla 
a Klimeš ho vychytal. Další vzruch přinesl 
hrdina prvního derby na prostějovském 
ledě Tomáš Sýkora. Ten neunesl své vy-
loučení, nejprve vynadal rozhodčímu, 
následně práskl na trestné lavici hokej-
kou a šel předčasně do sprch!  Jestřábi 
vycítili zvyšující se nervozitu soupeře 
a šli na krev. Před přerovskou svatyní se 
rozpoutalo útočné peklo, které korunoval 

Jiří Cetkovský, když protlačil puk ze skru-
máže do sítě - 1:1. Euforie na stadionu 
ještě neutichla a vybuchla druhá bomba. 
Do brejku unikla dvojice Šlahař - Krejčík 
a druhý jmenovaný z první vymetl horní 
růžek - 2:1! Dokonalý obrat, jenž netrval 
ani minutu, hosty vyburcoval k větší akti-
vitě. Po delší době se tak před Horčičkou 
děly věci, ale domácí gólman si se všemi 
ošemetnostmi poradil. Přerovští ve snaze 
o vyrovnání v závěru odvolali brankáře, 
ale štěstí jim to nepřineslo. Vyhozený puk 
dojel Moskal, posunul ho Cetkovskému 

a ten od pravého mantinelu odstartoval 
velkolepé oslavy - 3:1. Ve všeobecném 
veselí pak prakticky zanikl i kontaktní 
gól Zubrů, jenž měl čtyřiadvacet vteřin 
před koncem na svědomí Kovařík - 3:2. 
Jestřábi už další tlak nepřipustili a uhájili 
cennou výhru. 
Souběžná výhra Havířova jim však stále 
nezaručuje jistotu šestého místa. V dneš-
ní dohrávce právě s týmem AZ budou 
muset Jestřábi opět bodovat, protože drží 
před Severomoravany pouze dvoubodo-
vý náskok.  (zv)

Nečekaně atraktivní hokej viděli di-
váci už v pondělním utkání s Ústím 
nad Labem. Ofenzívně ladění Seve-
ročeši činili svou technickou a kom-
binační hrou velké problémy. Lajna 
zkušených mazáků Kloz - Roubík - 
Tůma se při svém pobytu na ledové 
ploše dokázala usadit na dlouhý čas 
v obranném pásmu Jestřábů a směro-
vala svůj tým k výhře. Domácí muž-
stvo ovšem nic nezabalilo, při dvou-
brankové ztrátě šlo stále dopředu 
a dokázalo v poslední desetiminu-
tovce poslat zápas do prodloužení 
a v něm obrat korunovat. Hrdinou 
zápasu byl odchovanec prostějov-
ského hokeje a momentálně hráč 
druholigové Poruby David Zachar, 
jenž dokonale zaskočil za indispono-
vaného Cetkovského. „O zařazení 
Davida do první lajny jsem měl jas-

no. Je velký, rychlý a dokáže dát gól,“ 
komentoval výpomoc z nižší soutěže 
Kamil Přecechtěl. Ten ostatně v pon-
dělním utkání využil nejenom syna 
mládežnického trenéra Jestřábů, 
ale také dalšího hráče Poruby Petra 
Seidlera, zadní řady vyztužil hodo-
nínský bek Daniel Kolář a v útoku se 
prostějovským příznivcům představil 
z  extraligových Pardubic zapůjčený 
juniorský reprezentant Daniel Vo-
ženílek. I s  jejich pomocí se zrodila 
alespoň dvoubodová výhra.
Další důležité příspěvky při své pouti 
do elitní šestky pak vydřeli prostějov-
ští hokejisté na ledě o záchranu boju-

jícího Šumperka. Do sestavy Jestřábů 
už ve středečním derby naskočil Cet-
kovský, naopak kvůli povinnostem 
chyběly všechny posily na střídavý 
start. Přesto se Jestřábům podařilo 
vyválčit další výhru v prodloužení 
a udrželi se na šestém místě. „Zdra-
votně na tom není mužstvo optimál-
ně. Na tréninky chodí jen zdraví hráči 

a těch je momentálně minimum. 
Například Cetkovský nastoupil se se-
bezapřením,“ zmínil spoustu marodů 
Přecechtěl.
Po těchto nelehkých prověrkách pak 
čekala na Jestřáby ta největší v podobě 
rozjetého Přerova. „Soupeř je favo-
ritem. Má zkušený a hodně kvalitní 
tým. Nebýt těch zranění, která je pro-

lední hokej34 navštivte stále více oblíbenější inter  

                     LUKÁŠ KREJÈÍK
Za poslední duely by bylo kandidátů na nej-
větší hvězdu hned několik. Volba padla na pro 
diváky spíše nenápadného, ale pro mužstvo 
obrovsky platného hráče. Křídelník třetí řady 
Lukáš Krejčík se vždy vyskytne v pravý čas 
na pravém místě, a tak není náhdou, 
že ve všech třech odehraných zá-
pasech si připsal důležité body. 
S Ústím asistoval svému parťá-
kovi z útoku Šlahařovi na kon-
taktní třetí gól, v Šumperku 
pak vstřelil vedoucí gól a svůj 
skvostný týden završil parádní 
trefou do přerovského saka. 
Únik dvojice Šlahař - Krejčík, 
jenž druhý jmenovaný zakon-
čil střelou z první přímo pod 
víko, běží fanouškům před 
očima ještě dnes! 

JESTŘÁB JESTŘÁB PODLEPODLE

   VEČERNÍKU
PROSTĚJOV Hutné třízápasové menu během šesti dnů mají 
za sebou prostějovští hokejisté. Přestože je stále trápila dozní-
vající chřipková epidemie, dokázali i v okleštěném složení, kdy 
se hlavně v tréninkovém procesu scházelo minimum hráčů, že 
mají sílu. Ani jeden z trojice duelů přitom nebyl vůbec jednodu-
chý. Dvakrát vydřeli prostějovští výhru až v prodloužení, v sobo-
tu si pak hrábli až na dno v prestižním derby s Přerovem. „My už 
vlastně hrajeme play off teď. Pořád musíme bodovat a zatím se 
to daří,“ usmíval se po sobotním duelu hanáckých rivalů Kamil 
Přecechtěl, trenér jestřábí letky.

původní 
zpravodajství
pro Večerník
Zdeněk
VYSLOUŽIL

    více informací
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    více fotogra  í, videí
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Modrá je dobrá... Paralela na tento 
známý hit české pop music by mohla 
napadnout příznivce prostějovských 
hokejistů při posledních zápasech 
jejich oblíbenců. S malým dodatkem 
dobrá je ta žluto-modrá... 
Všichni tři soupeři Jestřábů, se kte-
rými se v uplynulém týdnu popaso-
vali, totiž vyznávají žluto-modrou 
kombinaci dresů. Všechny střety bí-
ločervených Jestřábů s konkurenty 
v  tomto provedení přitom skončily 
vítězstvím prostějovských barev, tím 
pádem vyvstává otázka, jestli by 
nebyl nejlepším soupeřem ve vyřazo-
vací části právě některý z týmů, které 
nosí někdejší sílu prostějovského ho-
keje.
Z možných soupeřů hanáckého 
souboru to však nevypadá optimál-
ně, i když například Dukla Jihlava 
nebo českobudějovický Motor mají 
ve svých kombinacích hodně žluté. 
Mnohem více se ale blíží ideálu Jiho-

češi, navíc Jihlavu moc nechtějí ani 
sami hráči. V případě horšího scéná-
ře, tedy pádu do předkola, by pak asi 
nejideálnějším sokem bylo Ústí nad 
Labem. 
Opusťme však prostředí scifi a pojď-
me do reálu. Dresy ještě nikdy žád-
ný zápas nikomu nevyhrály. Pokud 
není v dresech odpovídající hráčská 
kvalita, tak mohou být i zlaté a na 
zdatnějšího protivníka, nahastroše-
ného do sešitých pytlů, stejně stačit 
nebudete.
Navíc prostějovští příznivci dobře 
vědí, že právě žluto-modrá kombi-
nace má své kouzlo. V dobách nej-
větších úspěchů novodobé historie 
našeho klubu, se z kotle linul jeden 
hodně oblíbený a dodnes nezapome-
nutelný pokřik: ŽLUTO-MODRÁ 
SÍLA!  
V dresech to ale rozhodně nebude, 
rozhoduje se vždy na ledě s hokejka-
mi a pukem.

elektronická tužka

pro Večerník
Zdeněk VYSLOUŽIL

Jestřábům svědčí poslední 
třetiny. Bilance vstřelených 
gólů v posledních třech zápa-
sech je deset a hned polovinu 
z nich vsítili právě ve třetích 

dvacetiminutovkách. Svědčí 
to o kvalitní fyzické připrave-
nosti a také morálně volních 
vlastnostech mužstva. Zkrát-
ka Jestřábi umí svůj výkon 
stupňovat!

5
OKÉNKO 

KAPITÁNA
aneb pohledem 
Pavla Mojžíše

„Uplynulý týden můžu hodnotit 
velmi dobře. Vyvrcholilo to sobot-
ním derby, které proběhlo ve vyni-
kající atmosféře, navíc s vítězným 
koncem. Pondělní zápas s Ústím byl 
takový divočejší. Hrálo se nahoru 
- dolů, nevyšla nám první třetina. 
Dokázali jsme ale v koncovce 
srovnat z 2:4 a v prodloužení vstřelit 
vítězný gól, takže také spokojenost. 
Ve středu v Šumperku jsme chtěli 
konečně zlomit nepříznivou bilanci 
s tímto mužstvem. Podařilo se. Sice 
jen za dva body, ale v naší situaci 
bych řekl, že jsou zlaté. V kabině je 
výborná atmosféra, odvíjí se to i od 
vývoje sezony. Dokážeme obracet 
z nepříznivých stavů. Všichni pevně 
věříme, že budeme v podobném du-
chu pokračovat dál.
Nicméně pořád nemáme jistou 
šestku, Havířov se nás stále drží. 
Do pondělního duelu tedy jdeme 
s jasným cílem urvat tři body! Práce 
není stále hotová, jedině pondělní 
výhra jistí šestku.“
 PAVEL MOJŽÍŠ
 obránce
 LHK Jestřábi Prostějov

ZJISTILI
JSME ...
Nepříjemnou dohru mělo u discipli-
nární komise ČSLH domácí utkání 
Jestřábů proti Kadani. Diváci i funk-
cionáři prostějovského klubu dali po 
zápase rozhodčím jasně najevo, že 
s jejich výkonem nejsou příliš spoko-
jeni. Vedle ostrých slov došlo i na pivní 
lázeň, což vyšlo prostějovský hokejo-
vý klub draho. Rozhodčí Zbyněk Ku-
bičík totiž neváhal a všechna příkoří 
jemu činěná hbitě zanesl do oficiální-
ho zápisu o utkání. Arbitrovi nebylo 
po chuti ani jednání hlavního pořada-
tele, který jej podle jeho názoru nechal 
v kritických chvílích na holičkách. Dis-
ciplinárka se pak s Jestřáby nepárala 
a vyměřila jim pokutu ve výši dvaceti 
tisíc korun. Deset tisíc bylo za lhostej-
ný přístup pořadatelské služby, druhá 
desítka jde na vrub generálnímu ma-
nažeru Jiřímu Vykoukalovi, jenž roz-
hodčím pěkně od plic vyčinil...

7./79 b.

LHK Jestrábi PROSTEJOV

Kamil PØECECHTÌL
 – LHK Jestøábi Prostìjov:

„Parádní utkání se vším všudy! Přerov 
se dostal do vedení, my se dopraco-
vávali k vyrovnání po těžkých bojích. 
Dlouho jsme bojovali s osudem - ne-
proměnili přesilovky, nedali trestné 
střílení, neuznali nám gól... Nakonec 
se utkání podařilo otočit, ale ještě jsme 
si to v úplném závěru zkomplikovali. 
Mělo to všechno, co má derby mít, a já 
jsem rád, že jsme vyhráli my. Přerušení 
zápasu? Plály emoce, rozhodčí udělal 
chybu. Každý jsme omylný a děláme 
chyby. Myslím si nakonec, že nám to 
i pomohlo. Kluky jsme zklidnili a to nás 
dovedlo k obratu.“

Petr DOÈKAL
- HC Zubr Pøerov:

„Čekali jsme bouřlivou atmosféru, což 
se také potvrdilo. Všechny čtyři letošní 
vzájemné zápasy byly hodně vypjaté. 
V první třetině jsme měli více ze hry, ne-
dali další gólové šance. Paradoxně nám 
nepomohla ta delší přestávka, kterou za-
vinili svou neukázněností domácí diváci. 
Soupeře pauza vrátila do hry, pomohl 
se nastartovat přesilovkama a díky naší 
nedisciplinovanosti nám Prostějov od-
skočil. Ke konci jsme se ještě vrátili, ale už 
jsme neměli štěstíčko potřebné k vyrov-
nání. Prostějovu gratuluji k výhře a my se 
musíme soustředit na poslední kolo, aby-
chom potvrdili své tabulkové postavení.“

   ÚSTY    ÚSTY TRENÉR

   ÚSTY 

   ÚSTY 

JES PV
ZUB PŘ 3:2

Zubr na lopatkách! Jest ábi p i své vít zné jízd  skolili i za mediálního partnerství 
Ve erníku sebev domého protivníka ze sousedství.    Foto: Zden k Vysloužil

Žluto-modrý týden Severočeši ztratili

‚CECA´ ZLOMIL ODBOJNÉ ZUBRY!
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Dnes na Havířov,JESTŘÁBI MÍŘÍ DO ŠESTKY, FORMA 
Derby s Přerovem sledovalo na pět tisíc fanoušků, utkání bylo 

Rodák zničil úhlavního rivala:Rodák zničil úhlavního rivala: „Chutná to!“
PROSTĚJOV Nepřehlédnutelnou 
postavou sobotního derby byl pros-
tějovský odchovanec Jiří Cetkovský, 
jenž dvěma brankami zapříčinil kolaps 
žluto-modré defenzivní mašiny. Jeho 
fyzické proporce byly v soubojích na 
brankovišti, zvláště v kontextu s urost-
lými přerovskými beky, neocenitelné. 

 Zápas se Zubry jste si očividně 
užil?
„Samozřejmě! (úsměv) Kdo by si taky 
takové utkání neužíval?“

 Bolely vás souboje na brankovi-
šti hodně?
„Ono to bolí vždycky. Párkrát to tam 
poskakovalo, ale nedokázali jsme to do-
pravit do brány. Nakonec se to ale přece 
jen podařilo. Pak už jsme to nepustili.“

 Nepřestávali jste si věřit, když jste 
dlouho nemohli Klimeše překonat?
„Takhle bych to neřekl, víru jsme neztrá-
celi. Na druhou stranu musím přiznat, 
že jejich gólman měl pár výborných 
zákroků, několikrát se mu to se štěstím 
odrazilo. Takové zápasy zkrátka někdy 
přijdou.“ 

 Pomohla vám ve finále zkrácená 
druhá třetina?
„Těžko říct, ale asi ano. Byli jsme v oslabení, 
šli jsme do brejku, a pak se stalo, co všichni 
viděli. Diváci nějakým způsobem zareago-
vali a já se jim ani nedivím. Nechci tím ale 
říct, že to schvaluji, stávat by se to nemělo. 
Jednotlivce ale člověk těžko uhlídá..“

 Výhra s Přerovem asi rodilému 
Prostějovákovi chutná...
„Každé vítězství je důležité, ale proti 
tomuhle týmu obzvlášť. (úsměv) V Par-
dubicích jsme měli také meziměstské 
derby, ale takhle vyhrocenou atmosfé-

ru a tradici jako tohle to nemá. Jsem 
rád, že si na zimák našla cestu taková 
spousta lidí, kteří nás celý zápasy hnali.“

 Co říkáte na sestavu Přerova, 
která disponuje mnoha stejně vel-
kými hráči, jako jste vy sám?
„Když se na ně podíváte, tak jsou 
všichni nad sto osmdesát pět centime-
trů. Mně se proti nim ale hraje líp, je to 
pro mě i lepší.“

 V pondělí čeká Havířov?
„Jde o šestku, nečekám nic lehké-
ho. Věřím, že přijde zase spousta lidí 
a bude super atmosféra.“

Zdeněk Vysloužil

884 KORUN
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BERANI - 21.3. až 20.4. Hned ně-
kolik věcí bude nad vaše síly, takže 
se do nich nehrňte. Držte se v těchto 
dnech raději v koutě, tím nic nepo-
kazíte, ani nikoho ze svého okolí ne-
naštvete. S větším elánem se můžete 
pustit pouze do domácího úklidu.
BÝCI - 21.4. až 21.5. Všechny své 
síly napněte směrem k zaměstnání, 
které vás živí. Poslední dobou docela 
lenošíte, což si nyní může vybrat svo-
ji daň. Bude jen na vás, jak přesvěd-
číte nadřízené, že ještě umíte vzít za 
práci a být konkurencí pro mladší.
BLÍŽENCI - 22.5. až 21.6. Doma 
vás nečeká nic lehkého, budete muset 
řešit zásadní spory mezi příbuznými. 
Není se tak co divit, že si budete do 
práce utíkat odpočinout. To ale samo-
zřejmě není řešení, soukromé problé-
my vás dostihnou všude.  
RACI - 22.6. až 22.7. Dejte si do po-
řádku staré resty, které vám zbytečně 
motají hlavu a přitom jsou lehce ře-
šitelné. Během středy vás okolnosti 
přinutí k návštěvě lékaře. Dostanete 
vynadáno, své zdraví poslední dobou 
hodně zanedbáváte.

LVI - 23.7. až 22.8. Rádi chodíte do 
společnosti a to je dobře. Také tento 
týden vás očekávají velmi zajímavá 
setkání s vlivnými lidmi. Držte se 
jich, mohou vám být velmi prospěš-
ní. O víkendu si konečně užijete kli-
du, což bezesporu potřebujete.   
PANNY - 23.8. až 22.9. Nehrajte 
karty o peníze a už vůbec neutrácejte 
v sázkových kancelářích. Budete mít 
totiž takovou smůlu, že pokud byste 
hazardu přece jen propadli, prohrajete 
celý majetek. Sedněte si v klidu doma 
do křesla a čtěte si.                                      
VÁHY - 23.9. až 23.10. Budete tak 
unavení, že domů se budete vracet 
s velmi špatnou náladou. A to se vám 
vymstí. Čekají vás hádky s partnerem, 
které si jen tak za rámeček nedáte. Ne-
lze vyloučit ani krátké odloučení, což 
by možná prospělo.                                      
ŠTÍŘI - 24.10. až 22.11. Nedělejte 
si žádné iluze o tom, že jste v práci 
nepostradatelní. Kolikrát jsou na vás 
kolegové tak nabroušení, že by vás 
nejraději poslali na odvrácenou stranu 
měsíce. Zatím před vámi mlčí, ale jed-
nou v nich bouchnou saze.

STŘELCI - 23.11. až 21.12. Hodně 
vás potrápí nespavost, ale žádnými 
léky tento problém neřešte. Večer si 
prostě zajděte zaběhat nebo se jen tak 
projděte po ulici. V žádném případě 
ale do noci neposedávejte v hospodě 
a nenalévejte do sebe alkohol.  
KOZOROHOVÉ - 22.12. až 20.1. 
Slunečné a poměrně teplé počasí vám 
značně vylepší náladu, najednou chyt-
nete pověstnou druhou mízu. Opět se 
začnete zajímat o věci, u kterých jste se 
ještě nedávno nudili. To se také bude 
týkat lásky.  
VODNÁŘI - 21.1. až 20.2. Hodně 
vás zamrzí ztráta osobních dokladů, 
ale co se dá dělat. Rychle si vyřiďte 
jejich duplikáty, budete je brzy po-
třebovat kvůli úředním záležitostem. 
Jenom se modlete, aby vaši ztracenou 
občanku někdo nezneužil.
RYBY - 21.2. až 20.3. V práci dojde 
k menší roztržce mezi vámi a kolegy, 
kteří velmi razantně začnou prosazo-
vat zcela opačné názory. Je otázkou, 
jestli vůbec stojí za to pouštět se s nimi 
do křížku nebo raději moudře ustou-
pit. Spíš to druhé! 

Konstelace hvězd Prostějova
Nebývale se bude dařit těm, kteří se v Prostějově a okolí právě připravují na jarní pod-
nikání. Kdo chce vydělat velké peníze s prvními trochu teplejšími paprsky sluníčka, 
nesmí už teď nic podcenit. A dobře dělají ti, kteří neponechají nic náhodě. 
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MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.

ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ 
- LIDOVÁ HVĚZDÁRNA- LIDOVÁ HVĚZDÁRNA

OD 15. DO 21. 2. 2016
● PŘEDNÁŠKA: Mgr. Jan Tomáštík – OLOMOUCKÁ STOPA V PROJEKTU PIERRE AUGER OB-
SERVATORY;  čtvrtek v 18:00 hodin. Vstupné 40 Kč.
● POZOROVÁNÍ SLUNCE se koná v pondělí, ve čtvrtek, v pátek a rovněž v sobotu a v neděli od 14:00 hodin. 
● VEČERNÍ POZOROVÁNÍ oblohy se koná v pondělí, ve čtvrtek, v pátek a v sobotu od 18:30 hodin a také ve 
středu od 17:30 hodin. Měsíc dorůstá, lze pozorovat krátery, pohoří apod. Vstupné 20 Kč.
● POHÁDKOVÁ STŘEDA přináší v 15:30 hodin dětem příběh: JAK SATURN PRSTENEC POZBYL. ● NEDĚLNÍ 
SOUTĚŽ PRO DĚTI: „SLUNEČNÍ SOUSTAVA – TRPASLIČÍ PLANETY“ proběhne v 15:00 hodin. Vstupné 20 Kč.
● Výstavu STRHUJÍCÍ SNÍMKY Z VESMÍRU si můžete prohlédnout na začátku všech výše uvedenýchakcí a 
pozorován í.

Z důvodu plánovaných prací na zařízení distribuční soustavy - rekonstrukcí, oprav, údržbových a reviz-
ních prací - bude přerušena dodávka elektrické energie:
Obec: Ptenský Dvorek
Dne: 17. 2. 2016 od 7:30 do 15:00 hodin. Vypnutá oblast: Část chatové oblasti Ptenský Dvorek - lokalita Pod Sečí. 
Dne: 17. 2. 2016 od 7:30 do 15:00 hodin. Vypnutá oblast: Část obce Ptenský Dvorek - lokalita RD a chat ve 
směru od pily na Růžov, ohraničená čísly 221, 92, 414, 60 a 413.
Obec: Lešany
Dne: 18. 2. 2016 od  7:30 do 15:00 hodin. Vypnutá oblast: Část obce Lešany ve směru od Zdětína - pravá strana 
po č. 34 (u kapličky) včetně ulice směrem ke koupališti, levá strana po č. 175.
Obec: Kostelec na Hané
Dne: 19. 2. 2016 od  7:30 do 15:30 hodin. Vypnutá oblast: Kostelec na Hané: celé ulice M. Ulického (mimo 
areál Domova důchodců), Havlíčkova, B. Němcové, Nerudova včetně sportovního areálu, TJ Sokol. Fa. Certiko 
s. r. o. na ulici Sportovní. Ulice 8. května od ulice Tyršova po Sportovní, ulice Třebízského od č. 407 po 673, jed-
nostranně ulice Tyršova  od č. 281 po 368, ulice Jiráskova od č. 88 po 82. E. ON Česká republika, s.r.o.

Oznámení o přerušení dodávky elektrické energie

V dnešní uspěchané době je každá vteřinka drahá, tudíž rychlá večeře bodne 
každé hospodyni, nebo i třeba osamělému muži. Proto jsme tentokrát zjis-
tili, že oblíbené lasagne koupíte nejlevněji v Kauflandu, kde rovnou vemte 
i gnocchi, a Penny marketu. Špagety nabízí nejvýhodněji Lidl, pro Zátkovy 
válcované nudle běžte do Albertu, kde rovnou naložte do košíku i tortelliny 
se sýrem. Panzani torti pak nabízí za shodnou cenu hned čtyři markety.  
 Přejeme dobrou chuť! 
 Průzkum proveden ve středu 10. února 2016

Naše Naše 
RESUMÉRESUMÉ

Lasagne 500 g 74,90 - 59,90 35,90 79,90 35,90

Gnocchi 500 g 29,90 19,90 24,90 14,90 29,90 18,90

Panzani torti 500 g 46,90 - 39,90 39,90 39,90 39,90

Spaghetti 500 g 14,90 8,50 27,90 14,90 17,90 14,90

Zátkovy válcované 
nudle 500 g 27,90 - - - 29,90 29,90

Tortelliny se sýrem 
500 g

34,90
(250 g) 44,90 - - 34,90

(250 g) 35,90

nákupní servis 
pro váspro vás

... tentokrát ze sortimentu:... tentokrát ze sortimentu:  RYCHLÁ VEČEŘEČEŘEČEŘEČ ŘČ Ř

Pozor na novinku v  legislativě pro 
všechny plátce DPH od 1.1.2016 -
s účinností od 1. ledna 2016 vzni-
ká plátcům daně z přidané hod-
noty  zákonná povinnost podávat 
takzvaná kontrolní hlášení k DPH. 
Tato nová povinnost se týká jak fy-
zických tak právnických osob. První 
povinný termín podání kontrol-
ního hlášení je pro všechny firmy 
- právnické osoby stejný – nejpoz-
ději do 25. 2. 2016.
Fyzická osoba podává kontrolní 
hlášení ve lhůtě, který má stano-
ven pro podání daňového přizná-
ní - tzn. měsíčně nebo čtvrtletně. 
Kontrolní hlášení pak podává 
ve lhůtě do 25 dnů po skonče-
ní zdaňovacího období spolu 
s daňovým přiznáním k DPH.
OHK navazuje na velmi úspěš-
ná již proběhlá školení k tomuto 
aktuálnímu tématu v  prosinci 

a lednu. Pro velký zájem školení 
opakuje dne 18. 2. 2016 od 9:00 
hodin v Národním domě v červe-
ném salonku. Opět bude předná-
šet velmi uznávaná lektorka Ing. 
Olga Hochmannová - daňová po-
radkyně a specialistka na oblast 
DPH. Její výklad je zaměřen ze-
jména na praktické příklady. Daní 
z přidané hodnoty se zabývá již od 
jejího zavedení v roce 1993,  pra-

covala v daňové správě i na Minis-
terstvu Financí ČR. Od roku 2006 
působí v soukromé sféře. Je členkou 
odborné sekce DPH při  Komoře 
daňových poradců  a zároveň zku-
šební komisařkou.
Nezapomeňte si rezervovat místa! 
Více informací najdete na webu  
www.ohkpv.cz.
 Helena Chalánková, 
 ředitelka OHK v Prostějově

INFORMUJEINFORMUJE

SEMINÁØE PLÁNOVANÉ NA 1. ÈTVRTLETÍ 2016
25. února - přednáší Bc. Taťána Sojková
DŮCHODOVÉ POJIŠTĚNÍ V ROCE 2016 SE ZAMĚŘENÍM NA 
POSLEDNÍ ZMĚNY - VYPLŇOVÁNÍ ELDP
10. března - přednáší JUDr. Jakub Dohnal, Ph.D., Mgr. Jakub Oliva a 
Mgr. Antonín Hajdušek
SMLOUVY, DOTACE A PRACOVNÍ PRÁVO AKTUÁLNĚ
11. března - přednáší Ing. Václav Benda
DPH V ROCE 2016, Kontrolní hlášení
22. března - přednáší Mgr. Radek Havran
ZÁKONÍK PRÁCE – nelegální zaměstnávání

OPĚT OPAKUJEME ÚSPĚŠNÉ ŠKOLENÍ KE
KONTROLNÍMU HLÁŠENÍ DPH – 18.2.2016

Speciální nabídka na celoroční předplatné
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku stále trvá:

ZAPLATÍTE 884 KORUN884 KORUN
ZA 52 VYDÁNÍ52 VYDÁNÍ OD DATUMU STARTU

ZÍSKÁTE VÝHODY AŽ ZA 2000 Kč a MŮŽETE VYHRÁT 
NAPŘÍKLAD BAREVNÝ TELEVIZOR ZAČKY SHARP 
nebo TANDEMOVÝ SESKOK i spoustu dalších cen MÁTE PŘEDPLATNÉ NA ROK 2016?

V REDAKCI VÁS ČEKÁ 
NŮŠE PLNÁ BONUSŮ a DÁRKŮV redakci Večerníku si už můžete vyzvednout 

kterýkoliv z uvedených benefitů

+ DÁREK NAVÍC!+ DÁREK NAVÍC!
TENTO TÝDEN reflexní pásky a reflexní smajlíci od CYKLO PRAMOS MÍT PRAVIDELNĚ DOMA VEČERNÍK

- TEN PRAVÝ START KAŽDÉHO TÝDNE!VOLEJTE 582 333 433, pište predplatne@vecernikpv.cz 

UŠETŘÍTE PENÍZE I ČAS...

* doručení do vaší schránky ZDARMA nejpozději do 7:30 hodin! 
   Garance od České pošty a.s.
* součástí každého vydání je magazín TV POHODA
* VOLNÁ VSTUPENKA ZDARMA na vybraný sportovní zápas v Prostějově!
* řádkovou inzerci v hodnotě 300 Kč nebo sloupcovou prezentaci 
v hodnotě 400 Kč zcela ZDARMA!
* prezentace na www.vecernikpv.cz (návštěvnost cca 13 000 týdně) 

V HODNOTĚ 1 000 Kč
* to nejzajímavější aktuální zpravodajství z celého Prostějovska
   od Nezamyslic po Dzbel
* PRAVIDELNÁ DÁVKA ČTENÍ NAVÍC! 
Ročně vydáváme minimálně 15 vkládaných speciálů ZDARMA
*  malé vánoční překvapení v podobě dárku...

POSLEDNÍ ŠANCEPOSLEDNÍ ŠANCE

8 důvodů, proč si objednat předplatné! nabídka platí do 18. únoranabídka platí do 18. února

už jen
už jen

 3 dny
 3 dny

LOSUJEME 

UŽ V BŘEZNU

AŤ JE ÚNOR NEBO BŘEZENAŤ JE ÚNOR NEBO BŘEZEN
NA WWW.VECERNIKPV.CZNA WWW.VECERNIKPV.CZ

SI S CHUTÍ VLEZEMSI S CHUTÍ VLEZEM
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NĚMČICE NAD HANOU Hned 
dva závody pořádal o únorových 
víkendech oddíl krasojízdy TJ 
Stavební stroje Němčice nad Ha-
nou. Prvním bylo Mistrovství 
Olomouckého kraje, na kterém 
pobrali domácí všechny medaile. 
V sobotu se pak na jihu okresu 
uskutečnil Český pohár v mládež-
nických kategoriích.
Mistrovství Olomouckého kraje bylo 
reálně přeborem pořádajícího oddílu. 
Ve všech vypsaných kategoriích po-
brali cenné kovy výhradně závodníci 
z Němčic. Mezi žákyněmi si vedla 
nejlépe Michaela Vosičková, která své 
premiérové zlato v kategorii jednotliv-
ců vyšperkovala osobním rekordem. 
V žákovské kategorii zajel nejlepší vý-
kon Martin Kouřil, juniorkám vládla 
Aneta Šiklingová, mezi juniory potvr-

dil svou dominanci Jiří Vrána a ženské 
kategorii vévodila podle očekávání 
Adéla Přibylová.  Mnohem tvrdší 
konkurence byla na sobotním Čes-
kém poháru. Týden starou porážku 
oplatila Míše Vosičkové její oddílová 
parťačka Helena Pompová a umístila 
se na druhé příčce za vítězkou Řa-
sovou z pražské Pankráce. Domácí 
žákyně se dočkaly ve dvojicích, kdy 
zvítězil pár Michaela Vosičková, Ale-
na Florová. 
Prvenství mezi žáky slavil domácí 
Honza Buriánek, třetí skončil Pavel 
Bartošík. V kategorii juniorek zajela 
druhý nejlepší výkon Aneta Šiklingo-
vá, která nestačila pouze na Janáčko-
vou z Pankráce.  Dvojici „Němčičáků“ 
Kouřil - Vrána pak odsunul na druhé 
a třetí místo mezi juniory brněnský 
Hanzlíček. (zv)

Pondělí 15. února 2016
www.vecernikpv.cz sport 29

rubrikyrubriky
VečerníkuVečerníku

MAJSTRŠTYK:MAJSTRŠTYK:

Souboj prvního s druhým, navíc regi-
onální derby. Extraligový duel volej-
balistek VK AGEL s Olomoucí však 
žádné drama nepřinesl. Prostějovský 
favorit soupeřkám nedal čuchnout 
a vyřídil je rozdílem několika tříd!

DEBAKL:DEBAKL:

Další přípravný zápas se fotbalis-
tům prostějovského eskáčka hrubě 
nevydařil. S  druholigovým lídrem 
ze Znojma inkasoval šest branek, 
což nesvědčí o příliš dobré organi-
zaci defenzívy a před startem jara 
vysílá do tábora 1.SK alarm.

ČÍSLO:ČÍSLO:

4890
Téměř pět tisíc diváků bylo podle ofi-
ciálních statistik v hledišti prostějov-
ského „zimáku“ při sobotním derby 
s Přerovem. Rostoucí forma Jestřábů 
a atraktivní soupeř přilákaly nejvyšší 
letošní návštěvu. Jen tak dál!

VÝROK:VÝROK:

„VÝBORNĚ
‚KLÍMA´!

TOHO TRÉNUJU 
JÁ...“

S potutelným úsměvem komento-
val při sobotním derby další z ne-
spočtu výtečných zásahů Lukáše 
Klimeše přerovský kouč gólmanů 
Martin VOJTEK.

KOMETA: KOMETA: 

BARBORA 
KREJČÍKOVÁ

Mladá prostějovská tenisová na-
děje byla blízko druhému deb-
lovému titulu na okruhu WTA. 
Společně s  Duševinovou to na 
turnaji v  Petrohradu dotáhly až 
do finále, kde však narazily na ne-

přemožitelný pár Hin-
gis - Mirza. I tak se 

ale hráčka 
TK Ag-
rofert ve 
světovém 

ž eb ř í čk u 
posune z  62. 
místa světové-
ho žebříčku.

Prostějovští hokejisté v derby s Přerovem prodloužili 
svou vítěznou jízdu. Bez ohledu na tento sobotní výsle-
dek vysoce prestižní bitvy, kterou viděl zcela zaplněný 
stadion, však musím před Jestřáby smeknout, neboť na 
mne v posledních týdnech opravdu zapůsobili.
Po pravdě jsem osobně předpokládal, že jejich boj 
v  prvoligové tabulce se bude odehrávat o několik 
míst níže, než jaká je současná realita. A že mohou 
nastat problémy s postupem aspoň do předkola play 
off. Místo toho měl výběr LHK před zmíněnou řež-
bou proti Zubrům skoro na dosah přímý průnik do 
vyřazovací části, což je paráda. Pochvalu za tenhle 
dílčí úspěch samozřejmě zaslouží úplně celý mančaft, 
potažmo klub počínaje samotnými hráči přes členy 
realizačního týmu až po oddílové vedení. A opome-
nout pochopitelně nelze vynikající fanoušky. Přesto 
v mých očích zasluhuje největší kredit ze všech jeden 
konkrétní člověk: hlavní trenér Kamil Přecechtěl.
Už před drahnými lety dokázal s muži Prostějova vel-
ké věci a teď po návratu na oblíbenou štaci ve skvělé 
práci pokračuje. Zejména on dokázal papírově silný, 
ale výrazně obměněný kolektiv dát lidsky dohroma-
dy a odborně jej naučil hrát úspěšný hokej. Jen tak dál, 
pane kouči!

Kvůli letnímu Mistrovství Evropy ve Francii od-
startovala jarní část nejvyšší fotbalové soutěže ČR 
již o uplynulém víkendu, to znamená před polovi-
nou února ještě v době hluboké kalendářní zimy. 
„Matka Příroda“ však tentokrát vyšla míči kopa-
nému vstříc a nadělila mu takové počasí, které se 
vskutku dá nazvat jarem.
Až člověka při procházení venkovním voňavým 
ovzduším napadne, jaká je škoda, že už nezačínají 
krajské i okresní soutěže a současnou klimatickou 
přízeň si neužijí také celky z našeho regionu. Na je-
jich mistrovská klání přijde řada až za několik týd-
nů a mám trochu obavy, aby při nevyzpytatelnosti 
meteorologických prvků nepanovaly v  té době 
mnohem horší podmínky než nyní.
V minulosti se totiž nejednou stalo, že po únorových 
a časně březnových teplech se sluníčkem přišlo později 
citelné ochlazení včetně pozdních sněhových nadílek, 
respektive vydatných dešťů. A pro fotbalisty - zvláště ty 
neprofesionální - pak není žádný med vybíhat v nastalé 
slotě na trávník připomínající spíš ledovou plochu nebo 
plavecký bazén. Nemluvě o nadmíru otravných odkla-
dech zápasů a následném guláši v termínových listinách.
Snad tedy počasí vydrží a zima se již nevrátí.

Nedá mi to, abych se po týdnu znovu nevrátil k tématu 
(ne)obsazení trenérského postu u prostějovské tenist-
ky Petry Kvitové. Plně respektuji, že jde čistě o její věc, 
koho, kdy a jestli vůbec si za kouče vybere. Nicméně 
okolnosti celé „kauzy“ mě donutily napsat ještě pár 
řádků zamyšlení. Dost mi totiž vyrazilo dech, co členka 
oddílu TK AGROFERT říkala po fedcupovém duelu 
v Rumunsku. Připomeňme, že tam odehrála mizerné 
utkání s Niculescuovou a lepší, ovšem výsledkově též 
neúspěšné proti Halepové. Přesto byla po nulovém 
zisku bodů pro svůj tým v podstatě spokojená, což je 
u příslušnice elitní desítky světového žebříčku mini-
málně trochu zarážející. Mnohem víc však určitě nejen 
mě překvapily věty o tom, že výše zmíněného trenéra 
nijak intenzivně nehledá, neboť nevidí problém vyra-
zit na několik nejbližších velkých turnajů sama pouze 
s  kondičním. A že tahle situace klidně může zůstat 
v platnosti nějakou dobu v řádu měsíců či ještě déle.
Člověk si říká, jestli to jedna z potenciálně nejlep-
ších plejerek dneška vůbec může myslet vážně. Jak 
dlouho lze žít v tvrdé konkurenci z pouhé podsta-
ty bez intenzivní práce pod odborným vedením? 
Stačí mít selský rozum, aby si člověk na tuto otázku 
správně odpověděl...

CHVÁLA KAMILA POČASÍ, VYDRŽ! JEŠTĚ JEDNOU O PETŘE

SONDA 
MARKA

SONNEVENDA

TREFA D      ČERNÉHOTREFA D      ČERNÉHO

PROSTĚJOV Studují Gymnáziu Jiřího Wolkera 
v Prostějově a k tomu navíc hrají skvěle volej-
bal. Mladé hráčky VK AGEL a současně frek-
ventantky zmíněného institutu nedávno re-
prezentovaly nejen GJW na Mistrovství repub-
liky Asociace školních sportovních klubů ČR, 
a to výtečným způsobem. Stejně jako 
loni totiž celé klání vyhrály! 

GJW!
2x foto: GJW Prostějov

 MAREK SONNEVEND
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BRODEK U PROSTĚJOVA Se-
lanka končí, bude se makat! Pra-
chbídný podzim, po kterém je 
brodecký fotbalový tým v akut-
ním sestupovém ohrožení, vybur-
coval místní funkcionáře k akci. 
Jak Večerník exkluzivně zjistil, 
představitelé oslovili známého 
trenérského bouřliváka Ivo Vyko-
pala a ten překvapivě na nabídku 
kývl. „Když už to víte, tak potvr-
zuji, že je to pravda,“ přiznal sym-
paticky barvu exkostelecký kouč.

Trenér Vykopal se po předčasném 
ukončení svého angažmá v Kostelci 
na Hané nechal slyšet, že už trénovat 
v nejbližší době nehodlá. Nakonec 
se ale nechal Brodeckými přemlu-
vit. „Já vím, co jsem řekl. Vzhledem 
k pracovnímu vytížení jsem oprav-
du už trénovat nechtěl. Brodek mi 
ale nabídl velice solidní podmínky. 
Myslím pro trénování. Cítím vel-
ký zájem a můžu počítat s pomocí 
i podporou,“ prozradil první dojmy 
Vykopal. Domluva zatím zní pouze 
pro jarní část. „Uvidíme, jak všechno 
bude fungovat. Pokud se bude jed-
nat o po všech stránkách plodnou 
a úspěšnou spolupráci, můžeme se 
domlouvat dál. Zatím jsme dohod-
nuti na jarní část,“ potvrzuje nový 
brodecký lodivod.

O nedobré vnitřní situaci v kabině 
je Vykopal informován. „Co jsem 
se dozvěděl, tak cítím, že v mužstvu 
panuje určitá destrukce a bezvládí. 
Kluci potřebují nový impuls a tro-
chu tvrdší ruku,“ míní nekompro-
misní trenér. „Mužstvo jsem naživo 
hrát neviděl. Něco jsem se však do-
četl a slyšel. Mají hrůzostrašné skóre, 
je určitě na čem zapracovat.“
Brodeckým fotbalistům tak asi 
končí blahé časy tykání si s trené-
rem a volnějšího přístupu. „Nasta-
víme určité mantinely, které by se 
měly respektovat. Já rozhodně neu-

stoupím, to není můj styl. Mazlit se s 
hráči nebudu!“ 
O skladbě přípravných zápasů není 
ještě jasno. Vykopal se hráčům před-
stavil teprve na pátečním tréninku. 
„Některé kluky znám od pohledu, 
vím, kdo jsou. Jména se naučím. 
Osobně znám pouze Přemu Slou-
ku, což je bývalý vynikající fotbalista 
a obětavý, spolehlivý člověk. Příprav-
ný zápas je zatím domluvený jeden, 
ale já chci hrát samozřejmě víckrát. 
Potřebuji se s týmem poznat,“ uzaví-
rá Ivo Vykopal. Od pátku trenér TJ 
Sokol Brodek u Prostějova. 

Brodek bude stát v pozoru:
Přichází generál VYKOPAL!

Zdeněk VYSLOUŽIL

Udělá Ivo Vykopal v brodském mužstvu pořádek? Foto: Zdeněk Vysloužil

EXEXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

Krasojezdci zahájili sezónu
Němčáci na úvod zabodovali!

Kompletní parta němčických medailistů z krajského mistrovství.  Foto: Jiří Vosička 



SMRŽICE Fotbalové Smržice jdou 
nahoru. Po letech těžkých záchranář-
ských bojů se ambiciózní klub vyšvi-
hl do klidnějších tabulkových vod, 
přičemž mužstvu patří po podzimní 
části sedmá příčka s vyrovnanou zá-
pasovou bilancí. Stojí za tím i nástup 
trenéra Petra Gottwalda, jenž však 
jako jediný z okresních zástupců ne-
jevil zájem o posezónní hodnocení...
Podzim z pohledu Smržic by se dal 
nazvat před ‚Zbožou´ a s ním. Před 

příchodem zkušeného matadora 
se tým potácel na chvostu tabulky 
a kráčel od porážky k porážce. Po 
příchodu exligového plejera se jako 
mávnutím kouzelného proutku za-
čalo vyhrávat a postupně se stoupalo 
i tabulkou. 
Celkově se dá asi z pohledu Smržic 
hodnotit podzimní vystoupení jako 
uspokojivé. Pozitivem tohoto týmu 
je spousta mladíčků, mnohdy ještě 
dorosteneckého věku, kteří už pra-

videlně nastupovali za mužské áčko. 
Jejich fotbalovému růstu jistě pomů-
že i přítomnost zkušeného Zbožínka 
a také Miru Martináka jak v kabině, 
tak přímo na place. 
Jediným a palčivým problémem to-
hoto souboru je koncovka. Mužstvo 
se totiž prezentuje vzhledem k věko-
vé skladbě dosti otevřeným a útoč-
ným fotbalem. Z velkého množství 
příležitostí však mladí a nevyhraní 
talenti zahodí až příliš. 

Není asi náhodou, že nejlepšími ka-
nonýry mužstva jsou zkušení Robin 
Kotlár a výše zmiňovaný Ivo Zbo-
žínek, kteří dali deset z devatenácti 
podzimních gólů.

ZDĚTÍN Nejsou lidi! Zdětínský 
podzim se dá připodobnit houpač-
ce. Mužstvo složené ze zkušených 
harcovníků se dokázalo herně vy-
rovnat každému soupeři, ale srá-
žely jej lacino inkasované branky. 
„Máme mančaft, ale chybí nám 
gólman,“ má o příčině neúspěchu 
jasno dlouholetý hrající klubový šéf 
Jaroslav Navrátil. 
„Začátek jsme měli dobrý, dostali 
jsme se dokonce na šestou příčku, z 
toho jsme byli sami překvapení. Pak 

přišel menší útlum, ale spíše výsled-
kový než herní. Chyběli nám hráči, 
špatně jsme se scházeli. Padly na nás 
nemoci, zranění, práce. Zkrátka se to 
na nás sypalo ze všech stran...,“ zamy-
slel se Navrátil. Ke cti zdětínských 
však patří, že si ani jeden zápas neod-
ložili. „Scházeli jsme se v deseti, jed-
nou dokonce v devíti. Nikdy jsme ale 
neuvažovali o podobných ´fórech´ 
jako Přemyslovice... Vždycky jsme 
nastoupili. Postavili jsme se k tomu 
čelem. Hráli jsme zkrátka, na co jsme 

měli a s tím, co jsme měli,“ líčí krušné 
chvíle.
Alarmující postavení v tabulce však 
klubového šéfa příliš nevzrušuje. „O 
nějakém posilování moc neuvažuje-
me. Nás je osmnáct, stačí, když se bu-
deme scházet. Horší je to s brankářem, 
máme jen jednoho, a když nemůže, je 
problém. Já ale chápu, že práce a rodi-
na jsou důležitější,“ přemýšlí Navrátil 
a uzavírá: „Jestli se zachráníme, nebo 
ne, nebylo stěžejní předsezónní otáz-
kou. Nejdůležitější je, aby nás na zápa-

sy chodilo jedenáct. Nebudeme si nic 
nalhávat, jsme na chvostu a spadnout 
můžeme. Když spadneme, tak se ale 
svět nezboří. Fotbal budeme hrát dál! 
O udržení se ovšem v každém případě 
porveme, když budeme nastupovat 
v optimálním složení, tak strach ne-
mám.“

Největší osobností okresního pře-
boru je v současnosti bez diskuzí 
Ivo Zbožínek (na snímku). Vytáhlý 
stoper s přebohatými ligovými zku-
šenostmi se v průběhu podzimní 
části překvapivě objevil v sestavě 
Smržic. Jeho přínos pro tým z obce 
nedaleko Prostějova je nesporný. 
Do soutěže poprvé naskočil v pá-
tém kole, kdy se Smržice krčily na 
posledním místě se ziskem jediné-
ho bodu. Se „Zbožou“ v sestavě pak 
přišla pětizápasová vítězná šňůra 
a tým se pevně usadil v klidnějším 
středu tabulky. Odchovanec prostě-
jovského fotbalu a někdejší obrán-
ce prvoligových týmů Zbrojovky 
Brno či Zlína navíc pomohl svému 
novému týmu i střelecky, když na-
sázel čtyři branky a v současnosti 
je druhým nejlepším kanonýrem 
mužstva... V  zimní přestávce byl 
hostem exkluzivního rozhovoru 
Večerníku.

●● Okresní přebor jste hrál poprvé 
v životě. Jaké máte dojmy?
„Pravdou je, že jsem okres opravdu 
nikdy nehrál, nic jsem tedy od toho 

neočekával. Myslím, že nějakou úro-
veň soutěž má, náboj jí také nechybí, 
protože se všichni mezi sebou zna-
jí a každý zápas má nádech derby. 
Z osobního hlediska jsem rád, že jsem 
to zvládl ve zdraví a fotbal mě začal 
znovu bavit.“ (úsměv)
●● O vás byl zájem snad ze všech 
regionálních klubů, proč jste zvolil 
právě Smržice?
„Je to jednoduché. Ve Smržicích by-
dlím a jednou si byl s klukama zatré-
novat. Mám to kousek, na trénink tak 
jezdím na kole. Pak jsem se byl podí-
vat na Hané, kde dostali čtyřku a chuť 
mě trochu přešla, protože mohli do-
stat klidně deset...“ (smích)
●● Nakonec jste ale nastoupil hned 
v dalším zápase.
„Viděl jsem, že kluci začali více tré-
novat, tak jsem se rozhodl to zkusit. 
Hned jsme vyhráli, pak se podařilo 
vyhrát několik dalších zápasů. Kluky 
to začalo bavit, rázem byla úplně jiná 
atmosféra. Myslím, že můžeme být 
spokojení.“
●● Hned v prvním utkání jste šel 
kopat penaltu. Byl jste určen?
„Vůbec, zkrátka mi kluci na place řekli, 

běž, tak jsem šel. Zajímavé je, že někdo 
ze zdětínských volal na brankáře: ́ Víš, 
kam to kope!´ Nevím, jak to mohl ně-
kdo vědět... Ono s těmi penaltami je to 
ve Smržicích těžké, když je remíza, tak 
se k tomu nikdo moc nehrne.“ (úsměv)
●● Máte nějaký speciální zážitek 
z podzimní části?
„Ani nevím, snad jen náš zápas v Hor-
ním Štěpánově. Byla tam hrozná zima, 
foukal ledový vítr a hřiště mají ve špat-
ném stavu, navrch jsme dostali čtyřku. 
Byl jsem tam poprvé a nezapomenu 
na to...“
●● Smržice měly tragický start, od 
vašeho příchodu se to však změni-
lo. V tabulce jste vcelku nahoře...
„Přišel nový trenér, chvilku trvalo, než 
si všechno sedlo. Postupně jsme se 
lepšili, pozoroval jsem, že kluci mají 
mnohem větší chuť než na začátku se-
zóny. Máme i hodně mladý tým, hraje 
za nás dost dorostenců, chce to čas.“
●● Na které místo se může tým 
v jarní části vyšplhat?
„Myslím, že je v našich silách skon-
čit do šestého pátého místa. Ty čtyři 
přední týmy jsou trochu dál, ale do 
pětky můžeme klidně skončit.“

●● Zmínil jste dorostence a mladé 
hráče. Jsou ve Smržicích kluci, kteří 
mají na vyšší soutěže?
„Myslím si, že se tam takoví najdou. 
Po fotbalové stránce, technicky i my-
šlením na to mají. Jenže jen talent ne-
stačí. Druhá a hodně důležitá věc je 
hlava, jak si to každý dokáže srov-
nat. Rozhodně nedávají fotbalu 
všechno, tudíž záleží jen na nich, 
jak se k tomu postaví. Předpokla-
dy mají, ale musejí dávat fotbalu 
více, jestli chtějí jít výše.“
●● Kde myslíte, že současné 
Smržice tlačí nejvíce pata?
„Jednoznačně nám chybí klasický 
střelec, ale to snad každému mužstvu. 
Branky jsme dávali opravdu těžko. Po-
kud bychom měli gólového útočníka, 
byli bychom na tom mnohem lépe.“
●● Původně jste říkal, že to zkusíte 
do zimy, pak se uvidí. Budete tedy 
ve Smržicích i na jaře?
„Pořád mi někdo volá, to je pravda. Já 
už ale ani vyšší soutěž hrát nechci, zjistil 
jsem, že mi to takhle vyhovuje. Na jaře 
tedy budu hrát ještě za Smržice, pak se 
rozhodnu co dál. Beru to jako pomoc, 
přece jen mám ke Smržicím vztah.“

pondělí 15. února 2016
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1. Haná PV 7 6 0 1 27:5 19
2. H. Štěpánov 6 4 0 1 15:5 14
3. Otaslavice 8 3 0 3 16:15 14
4. Skalka 6 4 0 2 24:10 13
5. Čechovice „B“ 6 4 0 2 23:10 13
6. Němčice 7 3 0 3 9:4 13
7. Smržice 7 3 0 3 10:8 12
8. Zdětín 7 3 0 3 13:12 12
9. Brodek u PV 7 3 0 3 18:18 12
10. Vrahovice 7 2 0 5 16:9 9
11. Olšany 7 2 0 4 6:12 8
12. Držovice 7 1 0 5 17:19 5
13. Určice „B“ 7 1 0 6 10:19 5
14. Přemyslovice 7 0 0 6 5:11 4

TABULKA DOMA:
1. Vrahovice 7 6 0 1 16:9 16
2. Němčice 7 5 0 2 12:7 15
3. Haná PV 7 5 0 2 12:8 15
4. Držovice 7 5 0 2 17:19 14
5. Skalka 7 4 0 3 14:10 13
6. H. Štěpánov 8 5 0 3 17:15 13
7. Určice „B“ 7 4 0 3 15:20 11
8. Otaslavice 6 3 0 3 13:14 9
9. Smržice 7 3 0 4 9:16 8
10. Přemyslovice 5 3 0 2 5:5 7
11. Čechovice „B“ 7 1 0 6 11:17 5
12. Olšany 7 2 0 5 6:14 5
13. Brodek u PV 7 1 0 6 5:25 3
14. Zdětín 7 0 0 7 5:30 1

TABULKA VENKU:

navštivte stále více oblíbenější inter  netové stránky www.vecernikpv.cz

17 – Michal Kaláb (Otaslavice), 11 – Petr Zahradníček (Držovice), 10 – Jan Studený 
(Vrahovice), David Novák (Skalka), 9 – Libor Klimeš (Horní Štěpánov), 8 – Jan Horák 
(Němčice), Josef Klváček (Čechovice „B“), 7 – Jiří Karásek (Skalka), Petr Hodulák (Če-
chovice „B“), David Trajer (Držovice), David Strouhal (Haná Prostějov).

Nejlepší støelciNejlepší støelci

Sportika - II. tøídy OFS Prostìjov:Sportika - II. tøídy OFS Prostìjov:JAK DOPADL FOTBALOVÝ PODZIM? okénko do
PØEBORU OFS PROSTÌJOVaneb
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Více než čtvrt roku, konkrétně období od začátku srpna až do po-
loviny listopadu loňského roku, bylo vyhrazeno pro fotbalový podzim. 
Příznivé klimatické podmínky umožnily během víkendů a několika 
vložených střed odehrát prakticky všechna naplánovaná střetnutí 
bez komplikací, událo se jen pár kontumací či odkladů na konec zimní 
přestávky. Všichni zainteresovaní v tomto kolektivním sportu tak nyní 
mohou prožívat přestávku, než se okresní, krajské i ještě vyšší soutěže 
opět rozjedou, byť už postupně nastává období tréninků. Tento čas 
tak mohou věnovat nejen zaslouženému odpočinku a přípravám na 
zbytek ročníku, nýbrž také čtení PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku. Nastala 
totiž ta pravá chvíle na podrobnější rozbor a připomenutí toho, co se 
v závěru léta a během podzimu na trávnících od třetí ligy dospělých 
a až po nejnižší okresní fotbalové soutěže událo. 
Po úvodním ohlédnutí za vystoupeními mužů, žen i mládeže jsme již 
stihli zmapovat cestu 1.SK Prostějov Moravskoslezskou fotbalovou li-
gou a poté jsme přesunuli svou pozornost na soutěže Olomouckého 
kraje. V nich jsme jako první zabrousili do krajského přeboru, poté 
ve dvou dílech nahlédli pod pokličku obou skupin I.A třídy, následně 
přišly řada na „A“ i „B“ skupina I.B třídy Olomouckého KFS. V minulém 
čísle se naše exkurze dostala již k branám okresních soutěží, přičemž 
na dnešní dvoustraně nakoukneme mezi spodní polovinu tabulky 
Okresního přeboru-II. třídy. V tomto případě opět servírujeme tabulky, 
pohled na střelecké účty, trenérské názory a přidáváme rozhovor s os-
obností soutěže. 
V příštím čísle již pozdvihneme oponu III. a následně i IV. třídy OFS 
Prostějov. A než odstartuje jarní část, stihneme i zrekapitulovat vys-
toupení dívek Kostelce na Hané a Mostkovic.

Dvoustranu připravil - texty a foto: Zdeněk Vysloužil; Zdroj: www.is.fotbal.cz a www.vysledky.lidovky.cz

SPORTIKA II. TØÍDA OFS
Mužstvo Z V R P S B

1. TJ Haná Prostějov 14 11 0 3 39:13 34
2. FK Němčice nad Hanou 14 9 0 5 21:11 28
3. TJ Horní Štěpánov 14 10 0 4 32:20 27
4. FK Skalka 2011 13 8 0 5 38:20 26
5. TJ Sokol Vrahovice 14 8 0 6 32:18 25
6. TJ Sokol Otaslavice 14 8 0 6 29:29 23
7. TJ Smržice 14 7 0 7 19:24 20
8. TJ Sokol Držovice 14 7 0 7 34:38 19
9. TJ Sokol Čechovice „B“ 13 5 0 8 34:27 18

10. TJ Sokol Určice „B“ 14 5 0 9 25:39 16
11. TJ Sokol Brodek u Prostějova 14 5 0 9 23:43 15
12. TJ Sokol Olšany 14 5 0 9 12:26 13
13. TJ Sokol Zdětín 14 4 0 10 18:42 13
14. TJ Sokol Přemyslovice 12 4 0 8 10:16 11
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 zástupcù: zástupcù:

TJ SMRŽICE:
6 – Robin Kotlár, 4 – Ivo Zbožínek, 
3 – Karel Navrátil, 1 – Petr Sedláček, 
Lubomír Klus, Přemysl Gottvald, 
Kamil Horký, Patrik Richter, Josef 
Filgas.

TJ SOKOL DRŽOVICE:
11 – Petr Zahradníček, 7 – David 
Trajer, 5 – David Šatný, 4 – Jaroslav 
Rolný, 2 – Radek Procházka, 1 – Lu-
káš Havlena, Josef Popelka, Petr Krč-
mář, Lukáš Fiferna.

TJ SOKOL ÈECHOVICE „B“:
8 – Josef Klváček, 7 – Petr Hodulák, 
3 – Martin Pytela, Tomáš Bilík, 2 
– Ondřej Frys, Bořek Chmelík, Mi-
roslav Němeček, 1 – Martin Horák, 
Petr Kolík, Martin Jareš, Jiří Anto-
níček, Marek Začal, Tomáš Grepl, 
Marek Žídek.

TJ SOKOL URÈICE „B“:
4 – Milan Mohelník, Erik Dreksler, 
3 – Kamil Plišťák, 2 – Adam Josif, 
Ondřej Kostelka, Přemysl Mlčoch, 1 
– Vojtěch Slezák, Martin Surala, Ro-
man Berčák, Patrik Zapletal, Lukáš 
Nakládal, Marcel Zabloudil, David 
Múdrý.

TJ SOKOL BRODEK U PROSTÌJOVA:
5 – Roman Šimeček, 3 – Michal 
Krejčí, 2 – Jan Typner, Petr Soldán, 
Tomáš Bureš, Martin Kaplánek, 
Leopold Zatloukal, Jaromír Matou-
šek, 1 – Miloš Smejkal, Petr Piňos, 
Přemysl Slouka.

TJ SOKOL OLŠANY:
3 – Jakub Antoníček, 2 – Antonín 
Pospíšil, Lukáš Rec, Antonín Pou-
pera, 1 – Tomáš Svoboda, Petr Řez-
níček, Jaroslav Hošák.

TJ SOKOL ZDÌTÍN:
5 – Martin Řehulka, 3 – Tomáš 
Apalovič, 2 – Luděk Zdráhal, 1 – 
David Klusák, Tomáš Maťa, Tomáš 
Kučera, Michal Kalvach, Martin 
Hlavinka, Lukáš Volf, Jaroslav Na-
vrátil, Daniel Langer.

TJ SOKOL PØEMYSLOVICE:
3 – Martin Havelka, 1 – Ondřej 
Barna, Aleš Studený, Lukáš Tyl, Da-
vid Pírek, Tomáš Jurník, Radovan 
Cita, Josef Rozsíval.

„Nejvíce mi v hlavě utkvěl zápas v Horním Štěpánově...,“
ohlíží se za svou premiérovou okresní půlsezónou ‚ZBOŽA´ na
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“ Pořád mi někdo volá.
Já už ale vyšší soutěž hrát 

nechci, zjistil jsem, že mi to 
takhle vyhovuje.

Spousta branek a výsledková houpačka
DRŽOVICE Mužstvo mnoha tváří! 
Po úvodních kolech měly Držovice 
ze čtyř utkání stejný počet porážek 
a skóre 1:14! V tu chvíli by na tento 
tým nikdo nevsadil ani zlámanou 
grešli. Parta starých mazáků okolo 
Marka Valenty se však dala dohro-
mady a postupně se vyšplhala až na 
sedmou pozici! 
„Začátek sezóny byl takový, jaký byl, jed-
noduše řečeno špatný! Trápila nás obrov-
ská marodka, těžko jsme dávali sestavu 
dohromady. Postupně jsme se ale nějak 
dali dohromady a ve druhé polovině se-

zóny jsme hráli dobře, vyhrávali a také 
stříleli góly,“ ohlédl se za podzimem Da-
vid Šatný, jeden z nejzkušenějších držo-
vických plejerů. Katastrofální vstup do se-
zóny vyvrcholil ostudným vystoupením 
v derby. Na hřišti úhlavního vrahovické-
ho rivala, schytali ́ Držovčácí  sedmičku! 
„Vůbec jsme netrénovali, sotva jsme se 
sešli. Navíc byli čtyři hráči po svatbě a hrá-
li kluci, kteří potom už ani nenastupovali. 
Tím zápasem to vyvrcholilo,“ popisoval 
tehdejší nepříjemnou situaci Šatný.
Držovičtí fotbalisté však nepropad-
li beznaději a začali jednat. Povolali 

několik starších kamarádů a herně 
začali stoupat. „Největší zásluhu na 
našem vzestupu má Marek Valenta, 
jenž pořád kluky obvolával a snažil se 
dát tým do kupy,“ jmenuje David Šat-
ný vůdčí osobnost mužstva.
Výkonnostní a hlavně výsledkový 
zlom nastal výhrou ve Zdětíně. Od té 
doby prohrál tým jediný zápas a pod-
zim uzavřel drtivou výhrou s Brod-
kem u Prostějova. Že by ale v Držo-
vicích usnuli na vavřínech, to zdaleka 
ne. „Jsme generačně starší mančaft, 
dost nás je tam okolo čtyřicítky. Zjisti-

li jsme, že na starší je spoleh, na mladé 
bohužel ne. Oni mají ty priority jin-
de...,“ nechápe svérázný přístup nastu-
pující generace Šatný. 
Průběžná sedmá příčka po podzimní 
části vypadá na první pohled uklidňu-
jícím dojmem, ale vyhráno Držovice 
zdaleka nemají. „Co bude na jaře, se 
neodvážím předpovídat. Náš kádr je 
složen z hráčů, kteří mají rodiny i ná-
ročná zaměstnání. Není nás moc, byli 
bychom rádi, kdybychom získali něja-
kou posilu. Vypadá to ale, že budeme 
hrát ve stejném složení jako na podzim. 

Doufám, že nám vydrží zdraví,“ pozna-
menává Šatný a směrem k jaru dodává: 
„Pokud budeme ve středu tabulky, bu-
deme spokojení. Naše výsledky se bu-
dou pravděpodobně odvíjet od dané 
sestavy na každý jednotlivý zápas.“  

ČECHOVICE Tradičním účast-
níkem nejvyšší okresní soutěže je 
rezerva Čechovic. Mužstvo převzal 
před startem sezóny Marek Začal, 
pro kterého jde o premiérovou 
trenérskou štaci. Tým se umístil 
po podzimní části na deváté příčce 
s mírně pasivní zápasovou bilancí, ale 
sestupové starosti si v Čechovicích 
nedělají.
„S postavením jsme částečně spoko-
jení, ale jsou tam i výhrady. Očekávali 
jsme trochu lepší umístění,“ pustil 
se do komentáře Marek Začal 
a pokračoval: „Výsledky se ale 
odvíjely od toho, jak nám chodili 
kluci z áčka nebo kolik bylo k dis-
pozici dorostenců. Pozitivní bylo, že 
jsme si dokázali vyhovět s trenérem 
áčka. Spolupráce fungovala, po téhle 
stránce jsem spokojený.“
Čechovický soubor byl vzhledem 
k tomu, že každý týden nastupoval 
v jiné sestavě, hodně nevyzpytatel-
ným soupeřem. „Dokázali jsme 
odehrát velmi slušné zápasy, ale také 
jsme ztratili hloupými chybami jiné. 
S tím, že bychom se měli strachovat 
o záchranu, ale nepočítám. Věřím, 
že Čechovice mít sestupové starosti 

nebudou,“ věří svému týmu trenér 
Začal. „Béčko u nás funguje tak, že by 
se v něm měli rozehrávat mladí kluci. 
Případně si chodí zahrát starší borci.“
Zajímavé je, že ač Čechovice dis-
ponují širokou mládežnickou 
základnou, hlavními postavami 
rezervy jsou ostřílení veteráni. 
„Mladí sice hrají dorosteneckou di-
vizi, ale skok do mužského fotbalu 
je velký. Minimálně rok jim ještě 
potrvá, než se začnou více prosazo-
vat. Druhou věcí je, že zatím mezi 
mladými žádný klasický střelec není. 
Gólově to tedy táhnou Pepek Klváček 
a Peťa Hodulák,“ zamyslel se Začal 
a na závěr doplnil: „Přestože jsem 
se posunul do funkce asistenta 
u prvního mužstva, jako hlavní 
trenér béčka budu pokračovat. Zimní 
přípravu absolvujeme dohromady 
s áčkem. Kdo má chuť a chce tré-
novat, má šanci se dostat do áčka. 
Všichni mají dveře otevřené.“

Čechovickou rezervu
dál táhnou mazáci

URČICE Výtečný start a následná 
stagnace. Rezervní tým exdiviz-
ních Určic si podzimní vysvěd-
čení v kontextu let minulých roz-
hodně nedá za rámeček. Tradiční 
účastník řadící se k širší špičce se 
překvapivě potácí těsně nad ča-
rou ponoru. „Spokojený být roz-
hodně nemůžu,“ má jasno David 
Múdrý, trenér záložního výběru 
Určic.
Jeho týmu přitom vyšel start přímo 
excelentním způsobem. Po třech 
kolech měli určičtí plný počet bodů 
a vedli tabulku! „Začali jsme dob-
ře, bohužel se postupně projevil 
nedostatek hráčů. S tím byla spo-
jená i nízká tréninková účast. Ně-
které zápasy se nám tak nepovedly 
podle představ,“ zamyslel se David 
Múdrý a pokračoval: „Paradoxně 
jsme získali více bodů venku. Což 
je podle mého názoru také špatně.“ 
Nad otázkou, proč jeho svěřenci 
hrají lépe venku než doma, trenér 
Múdrý přemýšlí. „Nevím, jestli 
nás doma svazuje nějaká nervo-
zita. Těžko říct, nedokážu si to 
vysvětlit...“ 
Za rezervu přitom nastupují hráči 
i s divizními zkušenostmi, přesto se 
výsledkově trápí. „Máme v kádru 

kvalitní individuality. Dost prosto-
ru dostávají i mladí kluci, kteří mají 
potenciál. Dnešním trendem však 
je, že každý dává přednost práci 
před osobním životem. Horko těžko 
jsme tak mnohdy dávali dohromady 
sestavu. Pomáhali nám dorostenci, 
ale bylo vidět, že na mužskou sou-
těž ještě nestačí,“ vysvětluje důvody 
kolísavých výkonů Múdrý. „Kvalitu 
však máme. Neříkám, že můžeme 
porazit každého, ale výkonnostně se 
v kompletním složení můžeme rov-
nat se všemi soupeři. Dokázali jsme 
například vyhrát v Němčicích, které 
nás přehrály, ale kluci to odbojova-
li. Pak ale třeba dostaneme nášup 
v Čechovicích, nebo doma s Otasla-
vicemi, když za nás nastoupilo pět 
hráčů z ´áčka´ . To je ostuda!“
Určický celek na podzim patřil k di-
vácky nejatraktivnějším mužstvům. 
V jejich zápasech padala spousta 
branek. „Je to zapříčiněno několika 
faktory. Nastoupíme kolikrát bez 
koncentrace, což je o přístupu ně-
kterých hráčů. Další věcí je fyzička. 
Pokud netrénujete, nestíháte a jsou 
tam propady. Je škoda, že někteří 
kluci, i když vědí, jak na tom jsme, 
dávají přednost babičkám nebo vý-
letům na Kosíř,“ krčí rameny David 

Múdrý. „Člověk se snaží něco dělat, 
ale doba je bohužel taková, že sport 
není u některých hráčů na prvním 
místě. Jsou výjimky, kdo to má rád, 
obětuje tomu spoustu času. Hodně 
lidem to však je jedno...“
„Je nás skutečně málo, ´béčko´ 
tedy doplňujeme dorostenci. Trá-
pí nás podobné problémy, jako 
u všech rezervních týmů v celé 
republice. Hodně prostoru do-
stávají mladí. Béčko má v klubu 
velké opodstatnění, rozehrávají se 
hráči po zranění, možnost okusit 
mužský fotbal mají dorostenci,“ 
poznamenal Petr Kouřil, sekretář 
TJ Sokol Určice.
Nad možností sestupu však v oddílu 
ani moc neuvažují. „Doufám, že se 
nás sestupové starosti týkat nebu-
dou. Věřím, že se přes zimu dáme do-
hromady a zamakáme na tom, aby-
chom na jaře měli poslední kola klid,“ 
plánuje Múdrý. „To si nepřipouštíme. 
V Určicích jsou všechny týmy pro-
pojené a okres chceme hrát i nadále,“ 
uzavírá Kouřil.

Určické „béčko“ nepotěšilo,
ale starosti se záchranou by mít nemělo

Držovice byly u několika rekord-
ních výsledků. Prohrály 0:7 ve 
Vrahovicích, pokořily 7:1 Brodek 
u Prostějova, dvakrát plichtily 4:4 
a byly i u výsledku 4:6...

zajímavost

Smržice se za podzim mohou 
chlubit největší návštěvností 
domácích zápasů. Průměr na 
jedno utkání je těsně nad stovkou!

zajímavost

Určice mají lepší bilanci venku 
než na domácím pažitu!

zajímavost

Čechovice mají jako jediný tým ze 
spodní poloviny tabulky aktivní 
skóre.

zajímavost

„Rozhodující je parta a ta nebyla,“
zamýšlí se brodecký trenér Slouka
BRODEK U PROSTĚJOVA Zkla-
mání, rozčarování. Výsledky a zvláště 
výkony brodského týmu, který patří 
pravidelně ke špici nejvyšší okresní 
soutěže, byly v podzimní části nemilým 
překvapením. Tým vedený Přemyslem 
Sloukou sice dobře odstartoval, ale po-
stupně se propadl to takové krize, že mu 
hrozí sestup! Zklamanému trenérovi 
položil Večerník pár otázek.

●● Do sezóny jste asi vstupovali 
s vyššími ambicemi, než hrát o pou-
hou záchranu.
„To máte pravdu! Každopádně jsme 
měli vyšší ambice. Chtěli jsme hrát ta-
kový ten lepší střed tabulky.“
●● Realita však byla úplně jiná...
„Ze začátku jsem cítil z mužstva elán 
a nadšení. Také se nám herně i výsled-
kově dařilo. Následovala série zranění, 
někteří hráči byli pracovně zaneprázd-
nění. Kluci přestali chodit na tréninky 
a šli jsme celkově dolů.“
●● Schytali jste také několik ostud-
ných debaklů?
„Bohužel. Například v Otaslavicích to 
byl těžký dekl. V Držovicích sedmič-
ka, doma s Vrahovicemi pětka.“
●● Prohrát se může, ale ne tako-
vým způsobem...
„Přesně. Po některých utkáních jsem měl 
pocit, jakoby to těm klukům bylo úplně 
jedno. Zkrátka když nefunguje kabina, tak 
potom nic nefunguje ani na hřišti. Všechno 

se to balilo jako sněhová koule. Všechno je 
o kolektivu. Já věřím, že jsou zde kvalitní 
hráči, jen musí chtít tahat za jeden provaz.“
●● Co je tedy v Brodku špatně?
„Jak říkám, fotbal je vždycky o partě. My-
slím, že v Brodku skončila taková ta gene-
race, která táhla za jeden provaz i mimo 
hřiště. Výsledky dělá parta, to jsem zažil 
v několika klubech a potvrzuje se to i teď 
v Brodku. Když není po zápase ani chuť si 
třeba sednout na pivo, tak to není dobré.“
●● Cítil jste postupem času určité 
rozčarování, bezmoc?
„Po Otaslavicích stoprocentně. Dokonce 
jsem oznámil na vedení, že chci skončit... 
S Brodkem jsem však spjatý, vedu i mlá-
dež, mám další povinnosti. Nechtěl jsem 
navíc, aby to vypadalo, že utíkám z potá-
pějící se lodi. Fotbal mám rád a rozhodně 
nechci odcházet, když není náhrada.“
●● Ve funkci trenéra jste po pod-
zimní části skončil. Budete dál po-
máhat svému nástupci?
„Jak už jsem říkal, mně není osud Brod-
ku lhostejný. Já chci, aby byl tým co nej-
výše. Pokud bude zájem z druhé strany, 
rád své poznatky předám. Měl bych dál 
u mužstva působit jako asistent nebo kon-
zultant. Mužstvo potřebuje nový impuls, 
a ten dostane.“

Brodek u Prostějova měl nej-
propustnější obranu v soutěži!

zajímavost

Zdětín jako jediný tým nevyhrál 
zápas venku.

zajímavost

Zdětín flintu do žita nehází

OLŠANY U PROSTĚJOVA Zača-
rovaný kruh? Tým z Olšan patří 
každou sezónu k velkým nezná-
mým. Vzhledem k vynikajícímu 
zázemí, obecní podpoře a ideální 
dostupnosti by měl Sokol patřit 
k spolufavoritům soutěže. S podob-
nými ambicemi jistě Olšanští vstu-
povali do sezóny i letos, ale realita 
je naprosto jiná. Mužstvo patří po 
podzimu k největším sestupovým 
kandidátům!
Ke splnění dlouholetých snů olšan-
ských bafuňářů mělo dopomoci anga-
žování renomovaného trenéra Milana 
Nekudy. Na časy se blýsklo překvapi-
vou výhrou s Hanou ve třetím kole, 
ale tím všechna pozitiva skončila. 
Série porážek a postupný propad na 

poslední příčku znamenaly Nekudův 
předčasný konec. „Spokojení být ne-
můžeme. Žádná sláva to opravdu letos 
není,“ konstatoval Michal Uhřík, jenž 
působí u mužstva jako vedoucí a sou-
časně je klubovým sekretářem. „Do 
sezóny jsme šli s cílem držet se v klid-
ném středu tabulky. Rozhodně jsme 
neměli postupové ambice, ale chtěli 
jsme hrát v klidu, což se nám momen-
tálně nedaří,“ hodnotil podzim Uhřík. 
„Hodně nám uškodil odchod Jakuba 
Škody. Tým na tom byl ale špatně 
i psychicky. Chyběl ten správný bojo-
vý duch, celkově nám to zkrátka ne-
fungovalo...“
Největší bolestí olšanského mužstva 
bylo střílení branek. „Ofenzíva nás 
opravdu trápila. Hlavní důvod vidím 

ve zranění stopera Petra Hansla. Na 
jeho místo se tak přesunul Jarda Ho-
šák, který je excelentním střelcem 
a jeho góly nám chyběly,“ říká Uhřík. 
„Na jaře by měl být Peťa v pořádku, 
tím pádem se Jarda zase posune na 
hrot a mělo by to být mnohem lepší. 
Hansl je klíčovou osobností mužstva.“ 
Klubové vedení řešilo alarmující 
situaci odvoláním trenéra Neku-
dy, kterého nahradil Petr Navrátil. 
„Přišel jsem k mužstvu, když bylo 
poslední. Myslím, že jsme s tím, jak 
kluci odehráli těch posledních šest 
kol, spokojení. S vedením jsme se do-
hodli, že budu u mužstva do konce 
sezóny,“ prozradil Petr Navrátil, pod 
jehož vedením získaly Olšany osm 
bodů. 

Kouč, jenž působil naposledy v  Kle-
novicích na Hané, je o záchraně pevně 
přesvědčen. „V první řadě se musíme dát 
dohromady jako mužstvo. Samozřejmě 
že počítám s posilami. Mám určitou 
koncepci a s vedením jsme se dohodli 
na určitých jménech,“ informuje Navrá-
til a na závěr dodává: „S přípravou jsme 
už začali. Prvním přípravným zápasem 
bude souboj s Bedihoštěm, stane se tak 
příští sobotu na umělce v Prostějově. 
Počítám i s Kostelcem, prakticky každou 
sobotu bych chtěl hrát.“

Olšany zůstávají daleko za očekáváním...

SMRŽICE: špatný začátek, slušný konec

Nejlepším střelcem je Jakub 
Antoníček se třemi přesnými 
zásahy.

zajímavost

PROSTĚJOV Jsou poslední, nedá-
vají góly, navíc jim hrozí kontuma-
ce. Řeč je o Sokolu Přemyslovice, 
jehož koučem je druhým rokem Ja-
roslav Liška (na snímku). Zkušený 
a zapálený trenér, není se součas-
nou situací spokojen, ale zbraně 
před jarní částí rozhodně neskládá. 

●● Podzimní vystoupení Přemys-
lovic, se asi nehodnotí dobře…
(povzdechne si) „Ze začátku to vypa-
dalo velice dobře! Předváděli jsme 
hezký fotbal a vcelku se nám dařilo. 
Postupem času, nám však nějak zvlhl 
střelecký prach, což nás sráželo a do-
platili jsme na to. Po podzimu jsme 
tak skončili poslední...“
●● Zmínil jste střelbu, jen deset bra-
nek je mizerné vysvědčení, souhlasíte?
„Například s Hanou, jsme měli vy-
hrát 6:3! (Haná vyhrála 3:1 - pozn. 
red.) Šli jsme několikrát sami na brá-
nu, ale gól nedali. Vlastní pitomostí 
jsme neproměňovali šance a tak jsme 
dopadli, jak dopadli.“
●● Myslíte, že by Přemyslovice 
měly být v tabulce výše?
„Mužstvo není špatně poskládané. 
Když ale nedáváte branky, nemůžete 

vyhrávat. Tak bohužel ve sportu cho-
dí. Nepomohlo nám ani to, že jsme 
neodehráli ty dva poslední zápasy...“
●● Co vůbec říct ke kauze odlože-
ných zápasů, jak to vnímáte?
„Byly odloženy z důvodu nemoci. 
Bohužel je to bráno na všech fron-
tách úplně jinak, což mě mrzí. Já ale 
nejsem kompetentní osoba, abych se 
k tomu vyjadřoval.“
●● Kde podle vás tým nejvíce tlačí 
bota?
„Spoustu zápasů jsme uhráli do pe-
nalt, nebo prohráli nejtěsnějším roz-
dílem. V obranné činnosti patříme 
k nejlepším v soutěži, z tohoto pohle-
du nemám výhrady. Bohužel se neda-
řilo Lukáši Tylovi při proměňování 
šancí a to byl velký problém. Lukáš 
dokáže zaznamenat za půl sezónu 
vždycky okolo sedmi, osmi branek. 
Teď dal jen jednu a to nám schází. 
Mladí mají talent, ale nemají ještě 
v zakončení klid.“
●● Paradoxem je i vaše lepší bi-
lance z venkovních zápasů než 
domácích...
„My jsme venku dokázali odehrát 
výborné zápasy. Například v Horním 
Štěpánově jsme sice prohráli tři nula, 

ale měli spoustu šancí a mohli jít do 
vedení a třeba tam něco uhrát. To 
byl asi takový náš podzimní obrázek 
ve většině zápasů. Venku jsme byli 
uvolněnější, hráli dobře, doma spíše 
křečovitější.“
●● Co je pro vás nejdůležitějším 
úkolem v zimní pauze?
„Od ledna už trénujeme. Musíme dát 
dohromady kádr tak, abychom se za-
chránili. Mužstvo vedeme společně 
s bráchou Pepou a cíl máme jasný. 
Odchází jen David Pírek do Smržic. 
Jinak jsme ve stejném složení, navíc 
začal trénovat po roční zdravotní Lu-
káš Deutsch. Ten by měl být výraz-
ným přínosem, má velké zkušenosti 
z Konice, je to kvalitní fotbalista. Šan-
ce vidím padesát na padesát. Chtít ale 
musejí všichni, není to jen o trenéro-
vi.“ (úsměv)
●● S jakými soupeři se střetnete 
v přípravě?
„Začínáme koncem února v Bos-
kovicích s tamní devatenáctkou. 
Střetneme se i s Brodkem u Konice 
a s Protivanovem. Čekáme také, jak 
dopadnou ty odložené zápasy. Já se 
ale připravuji na to, že budeme na 
jaře hrát dvanáct utkání. Osud těch 

dvou duelů je nejasný, pokud je bu-
deme hrát, jen dobře, i když se to asi 
každému nemusí líbit. Záchrana je 
otevřená věc, my se udržet chceme!“

„Naše postavení je vlastní pitomost...,“
říká přemyslovický kouč Jaroslav Liška

Přemyslovice vyšly v šesti ut-
káních z dvanácti střelecky 
naprázdno.

zajímavost
Připoj se

k nám i na



 Od počátku října loň-
ského roku hájíte jestřábí 
barvy. Jak se vůbec zrodil 
váš příchod do Prostějova?
„V Benátkách jsem nedostá-
val tolik příležitostí, kolik 
bych si představoval, tak jsem 
řešil, co dál. Domluvil jsem se 
s Prostějovem, že zde budu 
hrát do konce sezóny, pokud 
nepůjdu do Sparty.“
●● Líbí se vám na Hané?
„Ale jo, myslím si, že tu všech-
no funguje a je zde i dobrá 
parta kluků. Také funkcionáři 
se snaží, aby se prostějovský 
hokej někam posunul. Dávají 
do toho velké peníze, v  klubu 
je dobré zázemí, máme vše, 
co potřebujeme. Pro kluky, co 
nejsou z okolí, tak je tu krásný 
hotel, jídlo dobré, takže docela 
fajn.“ (úsměv)
●● Musel jste si zvykat na bydle-
ní mimo Prahu, jak to zvládáte?
„Není to úplně lehké, i když jsem 
v  Česku, ale nejsem přímo doma. 
Navíc na hotelu nemáme kuchyňku 
a nemůžeme si uvařit vlastní věci. Je 
to takové nahoru dolů, ale nedá se 
nic dělat, takový je hokej a musíte 
se vždy přizpůsobit tomu, co je.“
●● Prostějov je přeci jen takové 
provinční město, nebyla i jiná 
možnost, kam se vydat?
„Bylo to hodně narychlo, potře-
boval jsem rychle někde hrát. 
V Praze už je na úrovni pouze 
Slavia a tam se mi nechtělo. Kdy-
bych tam šel ze Sparty, tak by mě 
asi hanba fackovala. (pousměje se) 
Prostě se naskytla tato příležitost 
a já se musel rychle rozhodnout, 
zvolil jsem tuto variantu.“
●● Jak si vyplňujete volný čas, 
když nějaký máte?
„Ale jo, nemáme celý den hokejo-
vý program a odpočineme si. Tré-
nujeme dopoledne a pak máme 
víceméně celé odpoledne volno. 
Olomouc je odtud deset minut au-
tem, tak jezdíme tam, nebo se tře-
ba vydáme někam na kávu, prostě 
pořád máme co dělat. “ (úsměv)
●● A dostane se vám možnosti 
vyrazit někam za zábavou, třeba 
na diskotéku?
„Jednou za čas se domluvíme na tý-
mové akci a někam zajdeme, aby se 

tým stmelil. Příležitostí moc není, 
ale také je důležité dát si něco lep-
šího než jen vodu a isostar.“ (smích)
●● Během sezóny se tým Jestřá-
bů částečně měnil, jaká se vám 
jeví současná parta?
„Kolektiv je v pohodě, v kabině je 
sranda. Samozřejmě se musí vy-
hrávat, aby nálada byla lepší, ale 
i když se nedaří, tak necho-
díme se svěšenýma hlavami 
a snažíme se nějakou sran-
du udělat, to je důležité.“
●● Pojďme k  vám 
osobně. Máte hodně 
slavného otce, takže jste 
se asi setkával se vzájem-
ným srovnáváním. Jaké to 
je vyrůstat s pocitem, 
když se od vás oče-
kává, že půjdete 
v jeho šlépě-
jích?

„Já jsem se na to nikdy nesnažil 
myslet, ale někde uvnitř asi oprav-
du cítím takové to očekávání... Za-
tím se mi jej asi nedaří zcela naplnit, 
doufám ale, že to ještě dokážu zlo-
mit a půjdu ve stopách táty. Nikdy 
jsem nad tím tolik nepřemýšlel, ale 
někdy si to jen tak říkám. Popravdě 
je to těžké, život ovšem není žádná 
procházka růžovým sadem a mu-
sím se s tím vypořádat sám.“
●● Bavíte se spolu stále o hokeji?
„Tak samozřejmě si po zápase za-
voláme. Už to ale není tak inten-
zivní jako dřív, je to spíš na mně. 
Jde o můj život a musím se prosa-
dit sám.“
●● Nechával jste si v  mládí po-
radit, nebo jste měl spíše svoji 
hlavu?

„Vždy jsem měl svoji hlavu... Táta 
se mi snažil poradit, ale víte, jak to 
je, v mladém věku jsem si myslel, že 
všechno je moje, že umím všechno. 
(pousměje se) Možná trošku chyba, 

ale v danou chvíli to tak neřešíte
a podíváte se až zpětně. Určitě 
jsem si od něj něco vzal, ale možná 
jsem mohl ještě trochu víc...“
●● A jste zatím spokojen s tím, 
jak se vaše kariéra vyvíjí?
„Měl jsem možnost cestovat různě 
po světě, užil jsem si hodně srandy 
a poznal i jiné země. Zahrál jsem si 
na mistrovství světa do dvaceti let, 
což byl pro mě obrovský zážitek. 
Měli jsme super partu a škoda, že 
jsme to nedotáhli trošku dál. Loni 
ve Spartě to také byla docela dobrá 
sezóna, odehrál jsem tam nějakých 
pětačtyřicet zápasů, dařilo se. Teď 
je to trochu horší, ale nedá se nic 
dělat, jeden rok se nedaří, druhý 
ne. Prostě musím příští rok začít 
trochu líp.“

●● V létě jste se přitom účastnil 
kempu reprezentačního „áčka“. 
Jaká to byla zkušenost?
„To je dobrý, co? A teď člověk usiluje 
o místo v sestavě první ligy... V každém 
případě to byla dobrá zkušenost, první 
setkání na ledě, nebylo to vůbec špat-
ný. Čtyři dny v Jihlavě, sešli jsme se tam 
všichni mladí kluci z extraligy, s nimiž 
jsem se potkával, a bylo to příjemné. 
Bral jsem to jako impulz, ale asi mi 
moc neprospěl.“ (pokrčí rameny)

●● Když jste zmínil Spartu, 
spousta prostějovských hráčů 
prošla tímto klubem. Znáte se
z dřívějška?
„Jo, je nás tady dost a bavíme se
o Spartě hodně. Povídáme si různé 
historky, co tam kdo prožil, s kým 
hrál a podobně. Ale zas až tak moc to 
neřešíme, spíš když přijede ‚Dragy‘ 
(Michal Dragoun - pozn.red.).“
●● Troufáte si odhadnout, jak 
vzdálený je váš návrat do taměj-
šího prvního týmu?
„To vůbec nevím, ani se mi neo-
zvali... Čekám ale, že mě zkontak-
tují, až tady skončí sezóna, protože 
se začnou řešit smlouvy na další 
rok. Kontrakt mi končí, tak uvidí-
me, jak všechno dopadne...“

●● Prostějovský klub si 
od vás hodně slibo-

val. Představoval vás 
jako důrazného 

hráče do branky 
i v osobních 

soubojích, kte-
rý umí padat 

do střel. Jak 
byste se cha-
rakterizoval 
vy sám?

„Vůbec nevím, 
kde tohle vzali, 

kdo jim to řekl... (hoř-
ký úsměv) Loni jsem na 

Spartě plnil roli čtvrtého úto-
ku, protože je to nabitý tým, 

tak jsem se tomu přizpůso-
bil, ale vždy jsem hrál spíše 

přesilovky, ať už to bylo
v kanadské juniorce, nebo

v Česku. V  každém 
týmu mě brali spíše za 

technického hráče, 
až ve Spartě mi dali 
onu roli, a proto-
že jsem chtěl hrát

v extralize, tak jsem ji 
musel přijmout. Ale 
v Prostějově jsem 
chtěl opět plnit roli 
toho šikovného 
hráče!“

●● Několikrát jste se ovšem 
ocitl mimo sestavu, jindy nastu-
pujete ve třetí nebo čtvrté lajně. 
Jak jste spokojen s vytížením?
„To určitě nejsem! Šel jsem do 
Prostějova, abych pravidelně hrál, 
zatím tomu tak ovšem není... Ale 
nevěším hlavu, takový je hokej. 
Čekám na svou šanci, a když přijde, 
musím ji využít. Vždy jsem byl člo-
věkem, který hodně hrával, a pokud 
nehraji, tak mi to ani tolik nejde, 
protože si nevěřím. Musím na tom 
zapracovat, protože se mi něco po-
dobného v budoucí kariéře může 
stát hned několikrát, tak abych 
na to byl připraven. Beru to jako 
zkoušku, i když je to pro mě hroz-
ně frustrující. Je to těžké, ale jak se 
říká, každá zkušenost dobrá.“

●● Jak složité je o tomto pře-
svědčit trenéry a prosadit se do 
prvních dvou formací?
„Je to těžké, to ano, jsou v týmu 
starší hráči, kteří už něco odehráli. 
Ale celkově mi přijde, že v Česku 
se mladým klukům moc příležitos-
tí nedává. Třeba ve Švédsku první 
liga slouží k tomu, aby se tam roze-
hrávali mladí kluci, ale v Česku po-
řád hrají starší hráči před mladými. 
Mělo by to být nějak namíchané 

a ne, že tři pětky budou staré a ve 
čtvrté mladý útok. To hokej nikam 
neposune.“
●● Můžete hrát na křídle i na 
centru, kde se vy osobně cítíte 
líp?
„Nejlíp uprostřed, hraji tento post 
odmala. Ale v Kanadě se brání
s centrem a mě tam na tu defenziv-
ní práci moc nechtěli, tak jsem se 
přesunul na křídlo. Můžu tak nyní 
hrát levé, pravé i centra, bránící 
post mi však moc nesedí. Zvládnu 
to, ale raději jdu do útoku. Takže je 
pro mě ideální být centrem a mít 
vedle sebe bránící levé křídlo.“
●● Tvořil jste jednu dobu útoč-
nou formaci s Kubou Šlahařem
a Vojtou Augustinem, a poměrně 
se vám dařilo. Jak se vám hrálo?
„Víte co, mně je jedno, s kým hraji, 
vždy se snažím si s ním sednout. 
Nejsem typem hráče, který by 
po někom řval, i když se nedaří, 
tak se spíše snažím udělat něja-
kou srandu. S Vojtou Augustinem 
jsme nastupovali loni na Spartě za 
juniorku, známe se, ale je mi fakt 
jedno, s kým hraju. Hlavně abych 
nastupoval!“
●● Prostějov nepůsobí na bázi 
extraligové farmy, je to pro vás vý-
razný rozdíl oproti Litoměřicím
a Benátkám?
„Především v tom, že trenér může 
pracovat se stálými hráči. V Lito-
měřicích jsem buď ze Sparty při-
jel já, nebo se dostavil někdo jiný, 
takže kouč dlouho nevěděl, jak má 
mužstvo postavit. V Benátkách to 
bylo podobné, tam navíc jezdí kluci
z Liberce, Sparty i Boleslavi. Přijde 
mi to hodně divné, jak může mít je-
den tým hned tři extraligové kluby 
jako farmu... Všichni tam tlačí svoje 
hráče, což je problém. Každý tým
z extraligy by měl mít farmu v prv-
ní lize a nechat v něm hrát mladé 
kluky, kteří se nedostanou do je-
jich vlastního kádru.“
●● Zmínil jste starší a zkuše-
né hráče. Jaké to je potkávat se 
s třeba o patnáct dvacet let star-
šími hráči?
„Neřeším moc, kdo proti mně hra-
je. Ale když nastupuje Pepa Straka, 

tak se na něj snažím dívat a trochu 
od něj odkoukat buly či jeho cho-
vání na přesilovkách, protože je 
v tom dobrý.“
●● Prošel jste si v mládežnic-
kých letech Švédskem, Švýcar-
skem, zámořím. Šla by všechna 
vaše působení nějak porovnat 
s českými poměry?
„V kanadské juniorce, kde jsem 
strávil tři roky, to byla taková malá 
NHL. V  zámoří se všechno pod-

řizuje tomu, že kluky vychovávají 
právě pro tuto soutěž, takže pří-
stup k hráčům je trochu jiný. I styl 
hokeje je úplně odlišný. Kanaďané 
jsou totiž na ledě zcela jiní než 
mimo led, tady mi občas přijde, že 
jsou hráči až moc velké bolístky... 
Švédsko bylo také parádní, i když 
se mi na severu nedařilo, měl jsem 
tam moc krásný život, Färjestad 
je nádherné město. A všude super 
lidi, Švédové byli o dost příjem-
nější než Kanaďané. Švýcarsko 
také super, tam jsem byl v patnác-
ti, tehdy ještě v dorostu. Cizina mi 
v každém případě pomohla, vyšel 
jsem z domu, snažil se trošku osa-
mostatnit, super zkušenost.“
●● A netáhne vás to opět někam 
do zahraničí?
„Já musím nejprve udělat někde
v Česku dobrou sezónu. Nepůjdu 
do zahraničí, pokud jsem toho 
moc nenahrál tady. To nemá cenu 
nikam chodit, můžu zůstat zde 
a makat, až se mi něco povede. Ne-
bráním se odchodu, ale nejprve se 
musím prosadit doma.“
●● Na čem potřebujete nejvíce 
zapracovat?
„Určitě na psychice. Mám trochu 
slabší hlavu, některé věci mě doká-
ží rozhodit nebo naštvat. Pracuju 
na tom a uvidíme, jak vše půjde 
dál. Ale myslím si, že hokejově 
mám vše, co ke kvalitní hře potře-
buji, na dobré úrovni.“
●● Jste pověrčivý?
„Ne, to ne. Když dám v zápase gól, 
tak se sice před tím dalším snažím 
udělat ty stejné věci, ale že bych 
chodil spát ve stejný čas nebo 
jedl to stejné jídlo, to určitě ne.“ 
(úsměv)
●● Ptám se z toho důvodu, že 
když jsem se díval na statistiky, 
tak v momentě, kdy jste bodo-
val, Jestřábi prohráli...
„No, vidíte, to je dobrá statistika. 
(trpký úsměv a povzdech) Prostě 
když se nedaří, tak už pořádně... 
Jestli to mám tuto sezónu mít 
takhle, tak to tak prostě asi bude. 
Budu se ale snažit dobojovat 
všechno do konce, pak si trochu 
odfrknout a rozjedu to nanovo.“
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vizitka
DOMINIK VOLEK

✓ narodil se 12. ledna 1994 v Praze
✓ pozice: útočník
✓ předchozí kluby: Sparta Praha mládež, 
Davos U17, Regina Pats (WHL), Färjestad 
„U20“, Red Deer Rebels (WHL), Vancouver 
Giants (WHL), Sparta Praha „A“, Litoměři-
ce, Benátky nad Jizerou

✓ největší spěchy: účastník mistrovství světa U20 (2013/2014), U18 
(2011/2012) i Světových her U17 (2010/2011), kemp s národním
„A“-týmem (2015), téměř 50 startů v extralize dospělých.
zajímavost: v roce 2011 draftován do juniorských zámořských soutěží 
hned v prvním kole coby devátý v pořadí.

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

„ŠEL JSEM DO PROSTĚJOVA, ABYCH HRÁL. A TO SE MOC NEDAŘÍ“
Syn hokejové legendy Dominik Volek už zkusil Evropu i zámoří, nyní bojuje u Jestřábů

„Vždy jsem měl svoji hlavu... Táta 
se mi snažil poradit, ale víte, jak to 

je, v mladém věku jsem si myslel, 
že všechno je moje, že umím všechno.“

října loň-
ského roku hájíte jestřábí 
barvy. Jak se vůbec zrodil 
váš příchod do Prostějova?
„V Benátkách jsem nedostá-
val tolik příležitostí, kolik 
bych si představoval, tak jsem 
řešil, co dál. Domluvil jsem se 
s Prostějovem, že zde budu 
hrát do konce sezóny, pokud 
nepůjdu do Sparty.“
●● Líbí se vám na Hané?
„Ale jo, myslím si, že tu všech-
no funguje a je zde i dobrá
parta kluků. Také funkcionáři 
se snaží, aby se prostějovský 
hokej někam posunul. Dávají
do toho velké peníze, v  klubu 
je dobré zázemí, máme vše, 
co potřebujeme. Pro kluky, co 
nejsou z okolí, tak je tu krásný 
hotel, jídlo dobré, takže docela
fajn.“ (úsměv)
●● Musel jste si zvykat na bydle-
ní mimo Prahu, jak to zvládáte?
„Není to úplně lehké, i když jsem 
v  Česku, ale nejsem přímo doma. 
Navíc na hotelu nemáme kuchyňku 
a nemůžeme si uvařit vlastní věci. Je 
to takové nahoru dolů, ale nedá se 
nic dělat, takový je hokej a musíte 
se vždy přizpůsobit tomu, co je.“
●● Prostějov je přeci jen takové 
provinční město, nebyla i jiná 
možnost, kam se vydat?
„Bylo to hodně narychlo, potře-
boval jsem rychle někde hrát. 
V Praze už je na úrovni pouze

šího než jen vodu a isostar. (smích)
●● Během sezóny se tým Jestřá-
bů částečně měnil, jaká se vám 
jeví současná parta?
„Kolektiv je v pohodě, v kabině je 
sranda. Samozřejmě se musí vy-
hrávat, aby nálada byla lepší, ale
i když se nedaří, tak necho-
díme se svěšenýma hlavami 
a snažíme se nějakou sran-
du udělat, to je důležité.“
●● Pojďme k  vám 
osobně. Máte hodně 
slavného otce, takže jste
se asi setkával se vzájem-
ným srovnáváním. Jaké to 
je vyrůstat s pocitem,
když se od vás oče-
kává, že půjdete 
v jeho šlépě-
jích?

je, v mladém věku jsem si myslel, že 
všechno je moje, že umím všechno. 
(pousměje se) Možná trošku chyba, 

Jaká to byla zkušenost?
„To je dobrý, co? A teď člověk usiluje 
o místo v sestavě první ligy... V každém 
případě to byla dobrá zkušenost, první 
setkání na ledě, nebylo to vůbec špat-
ný. Čtyři dny v Jihlavě, sešli jsme se tam 
všichni mladí kluci z extraligy, s nimiž 
jsem se potkával, a bylo to příjemné. 
Bral jsem to jako impulz, ale asi mi 
moc neprospěl.“ (pokrčí rameny)

●● Když jste zmínil Spartu, 
spousta prostějovských hráčů 
prošla tímto klubem. Znáte se
z dřívějška?
„Jo, je nás tady dost a bavíme se
o Spartě hodně. Povídáme si různé 
historky, co tam kdo prožil, s kým 
hrál a podobně. Ale zas až tak moc to 
neřešíme, spíš když přijede ‚Dragy‘ 
(Michal Dragoun - pozn.red.).“
●● Troufáte si odhadnout, jak 
vzdálený je váš návrat do taměj-
šího prvního týmu?
„To vůbec nevím, ani se mi neo-
zvali... Čekám ale, že mě zkontak-
tují, až tady skončí sezóna, protože 
se začnou řešit smlouvy na další 
rok. Kontrakt mi končí, tak uvidí-
me, jak všechno dopadne...“

●● Prostějovský klub si 
od vás hodně slibo-

val. Představoval vás 
jako důrazného 

hráče do branky 
i v osobních 

soubojích, kte-
rý umí padat 

do střel. Jak 
byste se cha-
rakterizoval 
vy sám?

„Vůbec nevím, 
kde tohle vzali, 

kdo jim to řekl...(hoř-
ký úsměv) Loni jsem na 

Spartě plnil roli čtvrtého úto-
ku, protože je to nabitý tým, 

tak jsem se tomu přizpůso-
bil, ale vždy jsem hrál spíše

přesilovky, ať už to bylo
v kanadské juniorce, nebo

v Česku. V  každém 
týmu mě brali spíše za 

technického hráče, 
až ve Spartě mi dali 
onu roli, a proto-
že jsem chtěl hrát

v extralize, tak jsem ji 
musel přijmout. Ale
v Prostějově jsem 
chtěl opět plnit roli 
toho šikovného

prvních dvou forma
„Je to těžké, to ano,
starší hráči, kteří už n
Ale celkově mi přijd
se mladým klukům m
tí nedává. Třeba ve Š
liga slouží k tomu, ab
hrávali mladí kluci, al
řád hrají starší hráči p
Mělo by to být něja

a ne, že tři pětky bud
čtvrté mladý útok. To
neposune.“
●● Můžete hrát na
centru, kde se vy o
líp?
„Nejlíp uprostřed, hr
odmala. Ale v Kan
s centrem a mě tam n
ní práci moc nechtěl
přesunul na křídlo. M
hrát levé, pravé i c
post mi však moc ne
to, ale raději jdu do ú
pro mě ideální být c
vedle sebe bránící lev
●● Tvořil jste jednu
nou formaci s Kub
a Vojtou Augustinem
se vám dařilo. Jak se
„Víte co, mně je jedn
vždy se snažím si s 
Nejsem typem hrá
po někom řval, i kd
tak se spíše snažím
kou srandu. S Vojtou
jsme nastupovali lon
juniorku, známe se, 
jedno, s kým hraju. H
nastupoval!“
●● Prostějov nepů
extraligové farmy, je
razný rozdíl oproti 
a Benátkám?
„Především v tom, ž
pracovat se stálými 
měřicích jsem buď z
jel já, nebo se dostav
takže kouč dlouho ne
mužstvo postavit. V 
bylo podobné, tam na
z Liberce, Sparty i Bo
mi to hodně divné, ja
den tým hned tři extr
jako farmu... Všichni t
hráče, což je problém
z extraligy by měl mí
ní lize a nechat v ně
kluky, kteří se nedo
jich vlastního kádru.“
●● Zmínil jste sta
né hráče. Jaké to je

v rámci exkluzivního
interview
pro Večern
se ptal

ník

Foto: Jiří Možný

PROSTĚJOV Příjmení Volek 
proslavil v ledním hokeji letos 
padesátiletý David, který má 
doma bronz z mistrovství světa 
dospělých a odehrál téměř čty-
ři stovky startů v NHL, načež se 
později stal hráčským agentem. 
Navázat na úspěšné dílo se nyní 
snaží jeho o necelých osmadvacet 
let mladší syn Dominik. Tento 
kmenový hráč pražské Sparty má 
za sebou již mimo jiné angažmá
v mládežnických soutěžích Švý-
carska, Švédska i Severní Ameri-
ky, v dresu sparťanského „áčka“ 
naskočil minulý ročník poprvé 
do mužské extraligy a dostal i po-
zvánku do letního kempu české 
reprezentace. Letošní sezóna mu 
ale příliš podle představ nevy-
chází, v Benátkách nad Jizerou se 
trápil a ani mezi prostějovskými 
Jestřáby to prozatím není ono.
I proto, že se musí smířit s půso-
bením až ve třetí či dokonce čtvrté 
formaci. A v obsáhlém rozhovoru 
s Večerníkem neskrýval dvaadva-
cetiletý útočník zklamání...
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Hráli jen jednou...
Mostkovice (zv) – Mostkovičtí za 
sebou mají pouze jednu přípravu. 
S devatenáctkou prostějovského 
eskáčka podlehli vysoko 2:6. Víken-
dový souboj s Konicí byl kvůli chřip-
kové epidemii konického mužstva 
zrušen. „Schyluje se k příchodu jed-
noho kvalitního hráče, ale zatím to ješ-
tě není dotaženo,“ byl tajuplný trenér 
Kamenov a pokračoval: „Všichni hráči 
mi slíbili, že budou na jaře v Mostko-
vicích pokračovat, takže není potřeba 
nikoho shánět. Máme ale jasno, bu-
dou hrát jen ti fotbalisté, kteří budou 
přesvědčeni o tom, že chtějí nastupo-
vat právě za Mostkovice.“ 

Kralice hlásí posilu
Kralice na Hané (zv) - Kraličtí ulo-
vili zajímavé jméno. V jarní části by 
měl jejich záložní řadu vyztužit David 
Drexler, kmenový hráč druholigové 
Opavy. „Bude studovat v Olomouci 
a projevil zájem hrát u nás,“ infor-
moval kralický trenér Ivo Gottwald 
a pokračoval: „Prošel všemi mládež-
nickými výběry Opavy, má zkuše-
nosti z nejvyšších dorosteneckých 
soutěží. Po fotbalové stránce je velice 
šikovný, může hrát prakticky kdekoliv. 
Bude pro nás velkým přínosem!“ 

Hatleho chtìjí
udržet

Mostkovice (zv) - Nejdiskutovaněj-
ším hráčem mostkovického kádru je 
bezesporu Matěj Hatle. Maličký tech-
nický fotbalista v současnosti trénuje 
s Určicemi. „Chci věřit tomu, že to dělá 
z vlastní iniciativy, aby byl dobře při-
praven. Nás se totiž v současnosti moc 
na tréninky neschází,“ informoval Jiří 
Kamenov, trenér Mostkovic, a dodal: 
„Já ho samozřejmě v sestavě pro jarní 
část chci. Pokud by odešel, tak bychom 
museli hledat adekvátní náhradu.“

RYCHLÝ
VEČERNÍK

AŽ PŘÍLIŠ KRUTÝ DEBAKL! Od lídra druhé ligy schytalo eskáčko půltucet
Jediným prostějovským střelcem Nekuda, „Kofi “ chytil Žondrovi penaltu

HRUŠOVANY U BRNA Hrušo-
vanský fotbalový areál se stal dlou-
ho hledaným útočištěm pro další 
přípravné utkání 1.SK Prostějov 
s druholigovým lídrem ze Znoj-
ma. Právě ze strany Jihomoravanů 
padl požadavek odehrát duel na 
přírodní trávě, která se v tomto 
období shání dost obtížně. Jak byl 
večerník svědkem na vlastní oči, 
hanácký celek zaspal úvod utkání 
a po čtvrthodince prohrával 0:3. 
Když už to vypadalo na přijatelnou 
prohru 2:4, inkasovalo „eskáčko“ 
v poslední desetiminutovce dva 
školácké góly a připsalo si v přípra-
vě další debakl. Co naplat, že herně 
to až tak zle nevypadalo. Vcelku 
dobrý dojem pokazil především 
nevydařený začátek a konec utká-
ní...

Sestava Prostějova proti vedoucímu 
celku FNL 1.SC Znojmo se konečně 
začala blížit optimálnímu stavu, byť 
marodů je ještě stále hodně. Mimo 
hru nadále zůstává Sus a Pančochář, 
u něhož se naštěstí nepotvrdilo po-

dezření na mononukleózu. Alespoň 
v útoku se tedy objevila stabilní dvojice 
Kroupa - Nekuda.
Brankář Kofroň, který mezi tyčemi 
tentokrát začínal, neprožil kvůli hře 
spoluhráčů právě šťastný úvod zápa-
su. Po hokejovém závaru sice z proti-
útoku pálil mimo branku Machálek, 
na druhé straně Njire otevřel cestu 
do šestnáctky pivínskému Žondrovi 
a Znojmo šlo do vedení – 1:0. Vzápětí po 
rozehrávce přišel centr zprava od Ledec-
kého a Okleštěk na bližší tyči neměl pro-
blémy skórovat - 2:0. A aby si Znojemští 
procvičili centry z obou stran, na konci 
úvodní čtvrthodinky vyzkoušeli centr 
zleva, Žondra natáhl svou dlouhou nohu 
a bylo to 3:0 z pohledu jihomoravského 
favorita. „Začátek jsme opravdu prospa-
li, vypadalo to z naší strany na ručník,“ 
souhlasil po zápase bezradný gólman 
Kofroň. Naštěstí zápas nepokračoval 
v podobném duchu a hra se vcelku srov-
nala. Určitým vyjádřením byla první tre-
fa na opačné straně, byť ji měl opět na svě-
domí znojemský hráč. Zelenka načechral 
z nepřímého kopu míč do vápna, kde 
se Mezlík slitoval nad absencí hráčů 
soupeře a skluzem dopravil míč za 
Veselého záda sám - 3:1. Deset minut 
před přestávkou mohl Žondra dovršit 
hattrick, když se postavil k exekuci pe-
nalty za faul na Ledeckého. Jeho stře-
la k pravé tyči příliš umístěná nebyla 
a Kofroň, který uhodl stranu, neměl pro-
blém míč vyrazit.
Druhý poločas začal povedenou 
hlavičkou Novotný, a prostějovská 
obrana musela odvracet balón takřka 
z brankové čáry. Do ofenzivní činnosti 
se zapojil letos poprvé také Koudelka 

a náhle byly k vidění povedené kom-
binační akce. Po jedné z nich dopravil 
Kroupa míč do sítě, bohužel při má-
vaném ofsajdu. Přestože měli Hanáci 
chvílemi více ze hry, prosadil se soupeř. 
Nepožitkem nakopnutý míč obrana 
odhlavičkovala na hranici šestnáctky 
na kopačku téhož hráče, který z voleje 
trefil přesně pravý dolní roh Neoralovy 
branky - 4:1. O pět minut později se 
podařil průnik po levé straně, Koudel-
ka posunul míč centrujícímu Sečkářo-
vi a Nekuda se po dlouhém nedobro-
volném půstu střelecky zahojil - 4:2. 
„Už se mi přece jen hrálo jinak, každý 
den tréninku je patrný,“ poznamenal 
po zápase „Neky“. V tom okamžiku to 
vypadalo na přijatelný výsledek. Jenže 
osm minut před koncem roh směřující 
na zadní tyč vrátil obloučkem do bran-
ky Vavřík (5:2), o chvíli později pro-
kázal ve středu hřiště své kvality Njire, 
proklouzl mezi stopery a přeloboval 
vybíhajícího Neorala - 6:2.
Nebýt nepovedených desetiminuto-
vek v úvodu a na konci, zanechali by 
Jurovi svěřenci v Hrušovanech velmi 
příznivý dojem. Napravit si střelec-
kou reputaci mohou tuto sobotu 
v Holici, kde od 10:30 hodin hrají 
s místním 1.HFK Olomouc. „Nej-
větší rozdíl mezi oběma týmy byl 
v koncentraci. Při ztrátě koncentrace 
na hru, jakmile z organizované hry 
vypadne jakýkoli hráč, kvalitní sou-
peř to okamžitě potrestá. Markantní 
to bylo v úvodní čtvrthodině. Jeden 
či dva hráči nesplní to, co mají hrát, 
a soupeř se okamžitě tlačil k naší bráně. 
Druhý poločas byl už z naší strany lep-
ší, ale mám ještě hodně na čem praco-

vat,“ vystihl Karel Kroupa rozdíly mezi 
lídry druhé a třetí ligy.

 Statistiky ze zápasu
 najdete na straně 23

1.SC ZN
1.SK PV 6:2
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Radim KUČERA - 1.SC Znojmo
„Na únorové podmínky byl vyhovující terén, takže bych řekl, že oba týmy 
mohly být s přípravou spokojeni. My samozřejmě o to víc, že jsme konečně 
dosáhli první výhry v naší přípravě. Start sezóny se blíží, proto už krystali-
zuje naše stabilní sestava a jsem rád, že se kluci střelecky prosadili.“

František JURA - 1.SK Prostějov
„Prvních dvacet minut jsme totálně zaspali, hráli jsme bojácně a ustrašeně 
a soupeř nás za to tvrdě potrestal. Zbytek první půle jsme se zvedli a začali 
být Znojmu důstojným soupeřem. Ve druhém poločase jsme předváděli 
pěkné kombinační akce a nebojím se říci, že jsme chvílemi soupeře 
přehrávali. Po Nekudově gólu jsem doufal v přijatelný výsledek 2:4, který 
by odpovídal vývoji zápasu. Bohužel jsme se v poslední desetiminutovce 
dopustili dvou doslova školáckých chyb, které posunuly výsledek do 
nepříjemně vyhlížející roviny.“

Hodnocení trenéra

Často spolu se vyskytující trojici Žondra (Znojmo), Sečkář a Rus sleduje další sto-
per Machynek.  Foto: Tomáš Kaláb

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

KORŇA, PROSTĚJOV Krátce 
před nedávnými Vánocemi se 
mladí fotbalisté 1.SK Prostějov 
zúčastnili turnaje ve Slovenské 
Korni. Hrálo se na umělé trávě 
a ročníku 2005 se dařilo, v kon-
kurenci dalších dvaceti účastníků 
obsadil sedmé místo. A mohlo 
to být ještě lepší, až závěr základ-
ní skupiny připravil benjamínky 
z Hané o postup do finálové šestky.
„Hra, kterou se zde kluci snažili 
předvádět, byla velmi pohledná 
a já za předváděné výkony jim gra-
tuluji. Za celý den jsme odehráli 
celkem deset utkání, šest z nich 
v základní skupině, kde nás jen 
střelecký výpadek v posledních 
dvou zápasech poslal do skupiny 
o sedmé místo,“ popisoval šéftre-
nér prostějovské přípravky Tomáš 
Páleník. Jeho svěřencům se nejpr-
ve podařilo zdolat Vrútky, Martin 
i Centrum Jozefa Adamca, k če-
muž přidali remízy s Karlovou Vsí 
a Valašským Meziříčím i poráž-
ku od Trenčína. V odpoledních 
bitvách k tomu připojili vítězství 
nad Púchovem, Skalicou, Prievid-
zou a remízu s Prešovem, což dalo 
v součtu prvenství v grupě a celko-
vě sedmé místo.
„V zápasech této skupiny jsme před-
váděli velmi pohlednou hru, která 
nám přinesla tři vítězství a jednu 
remízu,“ těšilo Páleníka.  (jim)

PROSTĚJOV Fotbalisté prostě-
jovského eskáčka ročníku 2002 
absolvovali na přelomu ledna 
a února čtyřdenní soustředění za-
měřené převážně na rozvoj kondič-
ních schopností. Členové realizač-
ního týmu se s hráči sešli v pátek 29. 
ledna ráno, v nedalekých Boskovi-
cích čekalo výpravu kvalitní zázemí.
Kluci si během soustředění užívali 
pěkného okolí města, umělé trá-
vy nejnovější generace, spinningu 
a pro rychlejší regeneraci a odpoči-
nek také místních lázní. Nedělní pro-
gram byl doplněn o přípravné utkání 

proti domácím starším žákům. Po 
pondělním odpoledním tréninku se 
hráči rozjeli do svých domovů.
„Zimní soustředění je skvělá příleži-
tost, jak nabrat kondici, a také dobrá 
možnost poznat kluky i po jiných, 
než jen fotbalových stránkách. Jsem 
rád, že se až na jednoho zraněného 
hráče všichni zúčastnili a dali tak 
najevo, že se chtějí porvat o místo 
v sestavě a zlepšovat se. Věřím, že dři-
na, s níž se všichni hráči soustředění 
zdárně popasovali, se projeví v jarní 
části mistrovské soutěže,“ ocenil prá-
ci týmu trenér Jan Neužil.  (tok)

Žáci 1.SK absolvovali
soustředění v Boskovicích

Starší žáci 1.SK Prostějov na boskovickém náměstí.  Foto: 1.SK Prostějov

Benjamínci 1.SK Prostějov poráželi Slováky

Základní skupina: 1.SK Prostějov - Atak Vrůtky5:1 (branky Páleník 2, 
Burget, Kaštyl, Vronka), - AS Trenčín 1:3 (Rek), - MŠK Fomat Martin 2:0 
(Vronka, Rek), – CFM Jozefa Adamca 3:0 (Rek, Burget 2), – Karlova Ves 
0:0, - Valašské Meziříčí 1:1 (Páleník).
Skupina o sedmé místo: 1.SK Prostějov – MŠK Púchov 1:0 (Racek), – 
FAMT Prešov 1:1 (Burget), – MFK Skalica 3:0 (Rek, Burget, Procházka), 
– Baník Prievidza 5:2 (Páleník, Šmíd 2x, Varcaba, Vronka).
Sestava 1.SK Prostějov:
Matuška, Dobrovolný, Přikryl, Procházka, Kaštyl, Páleník, Vronka, Bur-
get, Varcaba, Rek, Racek, Šmíd. Trenér: Tomáš Páleník.

Konečné pořadí elitní desítky:
1. AS Trenčín, 2. Frýdek-Místek, 3. Sigma Olomouc „A“, 4. Petržalka, 5. 
Sparta Praha, 6. Frýdek-Místek, 7. 1.SK Prostějov, 8. MŠK Púchov, 9. 
Sparta Brno, 10. Sigma Olomouc „B“.

výsledkový servis 1.SK Prostìjovvýsledkový servis 1.SK Prostìjov

Přípravka 1.SK Prostějov ročníku 2005 atakovala na Slovensku nejvyšší pozice. 
 Foto: archiv oddílu

ČECHOVICE Fotbalisté čecho-
vického Sokola za sebou mají první 
přípravný zápas pod novým koučem 
Kučerou. S o třídu výše hrajícím Ko-
jetínem podlehli rozdílem jediné 
branky. „Potýkáme se se zraněními 
a nemocemi. Sestavu jsme dávali ob-
tížně do kupy,“ hlásil Evžen Kučera. 
Čechovičtí sehráli s Kojetínem na oko 
vcelku solidní partii. „Dojem mám 
slušný. Měl jsem obavy z toho, co bude, 
protože mi chybělo dost hráčů. Pomohli 
nám Žídek a Prášil. Opticky měl Kojetín 
míč více na noze, ale mohli jsme klidně 
vyhrát i my,“ hlásil trenér Kučera. „Roz-
hodla naše hrubá chyba, kdy jsme nedo-
kázali odkopnout míč,“ přidal smutně.
Na úvod svého angažmá v Čechovicích 
vyrazil nový kouč s týmem na kondiční 
soustředění. „Byli jsme v Jeseníku nad 
Odrou, a když odečtu realizační tým, 
tak jsem měl k dispozici čtrnáct hráčů. 
Pracovali jsme na kondici a s přístupem 
jednotlivých hráčů jsem spokojený,“ 
komentoval seznamovací soustředění 
Evžen Kučera. (zv)
 Statistiky z utkání najdete na straně 23

KRALICE NA HANÉ Kraličtí 
fotbalisté zatím úspěšně vstřebá-
vají nový herní systém. Zkušený 
trenér Ivo Gottwald pozměnil 
po podzimu rozestavení a je za-
tím s výsledkem tohoto projektu 
spokojený. „Hrajeme více kom-
binačně, dokážeme držet míč 
a mám z našeho herního proje-
vu dobrý dojem,“ usmíval se Ivo 
Gottwald. 
O víkendu se podařilo Kralickým 

získat cenný skalp v podobě vítěz-
ství nad Chropyní (na její půdě). 
„Hrajeme 4 - 4 - 2 a jsem příjemně 
překvapený. Je vidět, že za ten rok, 
co jsme spolu, dokážou kluci mou 
vizi přijmout,“ komentoval Got-
twald a vrátil se k zápasu: „Chropy-
ni jsme moc do hry nepouštěli, byli 
jsme aktivní a vývoj zápasu měli 
pod kontrolou. Drželi jsme míč 
a zvláště ve druhé půli jsme byli tr-
vale na polovině soupeře!“ 

O týden dříve si Kraličtí poradili s re-
gionálním soupeřem z Konice, navíc 
na její půdě. „Mám ze zápasu velmi 
dobrý pocit. Soupeře jsme prakticky 
k ničemu nebezpečnějšímu nepus-
tili,“ stručně zhodnotil dvoubran-
kovou výhru Ivo Gottwald. Další 
přípravný duel absolvují Kralice 
v sobotu 20. února. Ve Vyškově se 
poměří s týmem Rousínova.  (zv)
 Statistiky z obou zápasů 
 najdete na straně 23

PROSTĚJOV Určickým fot-
balistům se v sobotu nedařilo. 
S prostějovskou devatenáctkou 
měli sice výraznou územní pře-
vahu, ale branky střílel soupeř. 
„Bylo to podobné jako v pod-
zimních mistrácích. Hrajeme 
na oko pěkně, ale gól nedáme 
ani z těch největších šancí,“ 
povzdychl si Miroslav Vláčil, 
asistent trenéra Tomšice.
„V podstatě jsme soupeře v první 

půli k ničemu nepustili, Holásek 
si téměř nechytil na balón. Ve dru-
hé půli po našem prostřídání se 
hra srovnala, soupeř hrozil z brej-
ků, ze kterých dvakrát skóroval. 
Podařilo se nám snížit z penalty, 
ale k obratu jsme se nedostali,“ 
popsal průběh utkání Miroslav 
Vláčil. O výrazné převaze Určic 
svědčí i statistika rohových kopů. 
„V první půlce jsme jich kopali 
snad osm, což asi o něčem svěd-

čí,“ krčil bezmocně rameny Vláčil, 
jenž dodal: „Kdybychom dali ně-
jaké góly, tak by výsledek vypadal 
úplně jinak.“ 
Určické fotbalisty čeká v dalším 
týdnu Konice. Na severu regionu 
by se mělo hrát v sobotu 20. února 
s výkopem ve 14:00 hodin. Dal-
šími soupeři budou Mostkovice, 
Vyškov U19 a Morkovice.    (zv)
 Statistiky z utkání
 najdete na straně 23

Kralice v přípravě zatím vítězí
Po Konici si vyšláply i na Chropyni!

Dorost eskáčka s cenným skalpem

Určice selhaly v koncovce...

ČECHOVIČTÍ
VYŠLI NAPRÁZDNO



●● Dlouhé čekání na velký úspěch 
ukončily Pardubice. Může jim to po-
moci také v dalším průběhu ligové 
soutěže?
„Myslím si, že přesně tak to bude. Kaž-
dé takové vítězství vás nakopne. Navíc 
z pardubických hráčů trošku spadne 
ten velký tlak. Dlouho se od nich vý-
razné vítězství očekávalo a teď na něj 
konečně dosáhli. Budou teď uvolně-

nější a o to budou pro všechny ligové 
kluby nepříjemnější.“
●● Co váš nejbližší ligový soupeř 
z Kolína. Nebude na něm vidět zkla-
mání ze čtvrtého místa?
„S tím bych nepočítal. Spíše si z finálo-
vého turnaje odvezli vědomí, že můžou 
hrát s každým. V semifinále s Pardubi-
cemi sahali po vítězství. Postup ztratili 
až v posledních sekundách. To jim po-
může. Stejně jako Pardubice půjdou po 
poháru herně nahoru a s tím se musíme 
ve středečním ligovém kole vypořádat.“
●● Do konce základní části je měsíc 
a půl. Můžete odhadnout, jak bude 

vypadat tabulka po 44. kole?
„To bych musel mít křišťálovou kouli. 
(úsměv) Těch zápasů je ještě strašně moc 
a rozdíly mezi týmy v tabulce nejsou vel-
ké. Stačí dvě kola a může být všechno 
jinak. O konečné pořadí se bude hrát až 
do konce.“
●● Takže si v závěru nebudete moci 
vybírat soupeře pro první kolo play 
off?
„A k čemu by to bylo dobré?! Když 
bychom třeba skončili třetí, hrozil by 
nám zřejmě Kolín nebo USK Praha. 
A nikdo neumí říci, který tým by byl 
příjemnější. Chce to hrát v každém zá-
pase na vítězství a zbytečně nepřemýš-
let o ničem jiném.“

Pondělí 15. února 2016
 www.vecernikpv.cz

„Nějak jsme to utloukli. Chvíli jsme 
trénovali pouze v sedmi, postup-
ně se ale přidávali další hráči, kteří 
měli zdravotní problémy. Na konci 
týdne jsme byli už téměř komplet-
ní, snad už se nám budou podobné 
potíže až do konce sezóny vyhýbat,“ 

konstatoval Zbyněk Choleva, tre-
nér Ariete Prostějov.
Zpočátku v tréninkové sestavě chy-
bělo nemocné trio Radovan Kouřil, 
Petr Kohoutil a Pavel Slezák. Ondřej 
Peterka si dával dohromady zraněnou 
achilovku, Brett Roseboro zase dostal 
volno kvůli bolavému kolenu „Nebylo 
to úplně snadné. V sedmi osmi lidech se 
netrénuje úplně jednoduše. Ale na dru-
hou stranu mohli kluci dostat trošku kli-
du a teď budou připraveni odehrát další 
zápasy,“ poznamenal Choleva.

V průběhu víkendu pak basketbalisté 
sledovali závěrečné souboje ve finálo-
vém turnaji Českého poháru, ve kterém 
Orli skončili už ve čtvrtfinále a neměli 
možnost usilovat o obhajobu loňského 
vítězství. „Už na to nesmíme myslet. 
Naším úkolem je soustředit se na ligu 
a v ní bojovat o co nejlepší umístění. 
Všichni si přejeme medaili. Bude to ná-
ročné, ale šanci a kvalitu kádru na to 
rozhodně máme. Věřím, že zase bude-
me na bedně,“ doufá generální manažer 
Ariete Prostějov Petr Fridrich. 

pro Večerník
Ladislav VALNÝ

původní zpravodajství

pro Večerník
Ladislav VALNÝ

exkluzivní rozhovor

Po pauze èeká 
Kolín a USK Praha

Prostějov (lv) - Po necelých dvou týd-
nech se basketbalisté Ariete Prostějov 
vrátí do zápasového kolotoče ligové 
soutěže. Ve středu se představí na ko-
línské palubovce a v sobotu přivítají 
celek USK Praha. V obou případech 
narazí na soupeře, kteří spolu ostře bo-
jují o šesté místo v tabulce Kooperativa 
NBL. „Budou to těžké zápasy. Kolín 
sice hrál finálový turnaj Českého po-
háru a hrát dva zápasy ve dvou dnech 
není nic lehkého a bere to hodně sil. 
Navíc mají za sebou zklamání, protože 
málem postoupili do finále a nakonec 
skončili čtvrtí. Ale to neznamená, že 
budeme mít výhodnější výchozí pozi-
ci. V Kolíně se nehraje dobře. Chceme 
ale hrát na vítězství,“ plánuje trenér 
Ariete Zbyněk Choleva. V průběhu 
víkendu přijedou na Hanou pražští 
vysokoškoláci. Orli narazí na protivní-
ka, který má slušnou formu, doma ale 
nejsou zvyklí prohrávat a tomu odpo-
vídají jejich ambice. „Na vlastním kur-
tu neztrácíme a uděláme maximum, 
abychom to opět potvrdili,“ uvedl 
prostějovský kormidelník.

Kamil s Radkem 
obhájili Èeský pohár

Pardubice (lv) - Potřetí za sebou si 
pohárové finále zahráli pivoti Kamil 
Švrdlík s Radkem Nečasem a v letoš-
ním finále jako jediní dokázali obhá-
jit celkové vítězství. V předchozích 
dvou případech basketbalisté hráli 
za Prostějov, tentokrát zvedali pohár 
nad hlavu v pardubickém dresu. „Je to 
super pocit. Já si to takhle nepočítám, 
ale samozřejmě pořád si pamatuji loň-
ské pohárové vítězství s Prostějovem 
a musím přiznat, že je to takové ná-
vykové. Když to jednou vyhrajete, je 
druhé vítězství ještě lepší. A je hezké si 
ten pocit i oslavy znovu užít,“ vyjádřil 
se po finálovém vítězství nad Děčínem 
Švrdlík. Český reprezentant byl s osm-
nácti body nejlepším střelcem svého 
týmu, Nečas zase tím nejvytíženějším. 
Společně s Josephem Wallem museli 
ve třech ovládnout podkošový prostor, 
protože další bývalý prostějovský pivot 
Ondřej Kohout je kvůli zranění mimo 
hru. „Už jsme toho bez Ondry odehráli 
docela dost a zvládli jsme to. Stejné to 
bylo i ve finále. Docela se nám dařilo 
i ve třech,“ těšilo Švrdlíka.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

PROSTĚJOV Všechno zlé je k 
něčemu dobré. Kvůli vyřazení 
z Českého poháru budou mít 
basketbalisté Ariete Prostějov 
volno a další mistrovský zápas 
odehrají až 17. února v Kolíně. 
Pauzu hodlají využít k dobití 
baterek a také k vyléčení ně-
kterých zdravotních problémů 
určitých hráčů.

basketbal38

TÝMU ARIETE SE BĚHEM PŘESTÁVKY 
VYPRÁZDNILA MARODKA

Basketbalistky Prostějova zahájily nadstavbu druhé ligy porážkami
PROSTĚJOV První dva due-
ly ve finálové skupině druhé 
ligy nepřinesly hráčkám TJ OP 
Prostějov vítěznou radost. Tým 
Pavla Švécara a Željka Živkoviče 
se představil na palubovkách ús-
tecké Slunety a pražské Aritmy, 
v obou případech odcházel ve 
stále ještě oslabené sestavě pora-
žen. V tabulce tak nadále zůstává 
pátý o skóre za Příborem.
„Čekala nás dlouhá cesta, na kterou 

se vydalo jen sedm hráček. Pořád 
nám schází tři hráčky základní sesta-
vy, které tvoří naši hru, takže nejs-
me schopni víc konkurovat lepším 
týmům a musíme to nějak odehrát,“ 
smutnil po návratu zpět na Hanou 
Pavel Švécar. Tu těžší porážku mu-
sel strávit hned v sobotu. Ústí je 
zatím zcela suverénní, když vše vy-
hrálo, a platí to i po střetnutí s Pro-
stějovem. „Mají hráčky v ideálním 
věku a na výši, mají na to, aby uspě-

ly v první lize, pokud ji budou chtít 
hrát. Už dvakrát totiž tuto soutěž 
vyhrály, ale nevyužily možnosti, teď 
prý názor změnily,“ přemítal hlavní 
kouč poražených. Jeho hráčkám 
utekl hned úvod střetnutí, praktic-
ky každá čtvrtina ovšem končila 
o zhruba deset bodů, což dokazuje 
i celkový rozdíl o více než čtyřicet. 
„Domácí byly výborné na doskoku, 
při střelbě ze střední vzdálenosti 
a trestaly nás i z rychlých protiúto-

ků. Naše hra postrádala lehkost, ne-
byli jsme schopni dostat se do zápa-
su a konkurovat,“ popisoval Švécar.
To následující souboj již stejné sed-
mičce statečných vyšel lépe. Sice z 
toho výhra nebyla, ale průběh byl 
mnohem dramatičtější. „Zachytili 
jsme začátek a bylo to poměrně vy-
rovnané. Hráčky si zaslouží pochva-
lu, hrály proti soupeřkám na dost 
vysoké úrovni, které ještě dva roky 
zpátky nastupovaly v první lize. 

Nyní sice kádr pomalu omlazují, ale 
mají rovněž zkušenější podkošové 
a křídelní hráčky. Dokud jsme ale 
stačili fyzicky, tak jsme jim byli rov-
nocenným partnerem,“ upozornil 
lodivod košíkářek.
Prostějovankám se podařilo do-
táhnout až na pět bodů, pak to 
bylo díky možnosti více prostřídat 
sestavu téměř o patnáct a skončilo 
to zhruba tak. „Nezklamaly herně 
a byly produktivní v útoku, i ko-

nečný výsledek je vcelku uspokoji-
vý,“ konstatoval.
O víkendu 20. a 21. února se bas-
ketbalistky TJ OP Prostějov před-
staví po delší pauze opět doma, 
nejprve v sobotu od 14 hodin při-
vítají Lokomotivu Liberec, o den 
později se hned v 10 dopoledne 
utkají v hale Sportcentra DDM 
s Brandýsem nad Labem.  (jim)
Výsledkový servis najdete na stra-
ně 22

Porážky Děčína oživily šance Orlů na druhé místo 
PROSTĚJOV Tři výjezdy na Mo-
ravu v posledních čtyřech ligových 
kolech se děčínským basketbalis-
tům vůbec nevyvedly. Po porážce 
v Prostějově podlehli Opavě. Ná-
sledně sice doma porazili USK Pra-
ha, vzápětí ale po prodloužení padli 
na ostravské palubovce. Tři porážky 
tak oživily šance hráčů Ariete na 
obsazení druhé příčky po základní 
části Kooperativa NBL.

„Přiblížili jsme se už po vítězství nad 
Děčínem. Na tento výsledek se nám 
ale nepodařilo navázat v Pardubicích, 
mezera mezi týmy se opět zvýšila. Na-
štěstí pro nás ale přišly výhry Opavy 
a Ostravy. Máme šanci Válečníky v ta-
bulce přeskočit a o to se rozhodně po-
kusíme,“ říká Petr Fridrich, generální 
manažer prostějovských basketbalistů.
Oba soky zatím dělí jediné vítězství 
a severočeské obhájce loňského 

finále čeká utkání s Nymburkem, 
v němž bude úřadující mistr fa-
voritem. Navíc velké rivaly čeká 
vzájemný duel. Orli se představí 
v Děčíně 9. března. V dosavadním 
průběhu ligy se svěřenci Pavla Budín-
ského dvakrát prohráli a jednou zvítě-
zili a z těchto zápasů mají pasivní skóre 
o třináct bodů. „Může to hrát svoji roli, 
pokud budeme mít po posledním kole 
základní části shodný poměr výher 

a porážek. Liga ale už nabídla celou 
řadu překvapivých výsledků, takže 
o takové možnosti zatím nepřemýšlí-
me. Je ale zřejmé, že pokud chceme na 
druhé místo pomýšlet, potřebujeme 
v Děčíně vyhrát,“ uvažuje šéf klubu 
Ivan Pospíšil.
Recept na postup na stříbrnou příč-
ku je zdánlivě jednoduchý. Pokud 
budou Orli až do konce základní 
části vyhrávat a Nymburk Děčín 

porazí, budou druzí. Ale tak snadné 
to rozhodně nebude. „Hlavně doma 
jsou všichni soupeři nepříjemní. Před 
žádným výjezdem se nedá automatic-
ky počítat s vítězstvím. Pokusíme se 
střádat výhru za výhrou. Co nejdéle 
to půjde. Třeba to vyjde. Současně ale 
musíme hlídat i třetí pozici. Zápasů je 
ještě hodně a Opava s Pardubicemi se 
budou snažit nás přeskočit,“ míní kouč 
Zbyněk Choleva.  (lv)

PROSTĚJOV Po necelých dvou 
měsících se basketbalisté Nym-
burka v únoru vrátili do nejvyšší 
domácí soutěže. V neúplné tabul-
ce byli dlouho druzí za severo-
českými Válečníky, rychle se však 
vrátili na čelo, a pokud se nestane 
žádné velké překvapení, půjdou 
do vyřazovací části z pozice nej-
lepšího týmu.
„Poměrně dlouho byl ve vedení 
Děčín, ale to bylo dáno systémem 

soutěže, kdy Nymburk kvůli vytíže-
ní v evropském poháru a zápasům 
ve VTB lize odehrál v Kooperativa 
NBL pouze pár zápasů a jeden z nich 
v Pardubicích prohrál. Proto nebyl 
z pohledu procentuální úspěšnosti 
nejlepší a pořadí bylo zkreslené. To 
ale neznamená, že není největším 
favoritem na obsazení prvního místa 
po základní části a současně hlavním 
aspirantem na titul,“ shodují se bas-
ketbaloví odborníci.

Přesto existuje možnost, že dlou-
hodobě nejlepší český klub první 
místo po základní části nezíská. 
Rozhodnutí s největší pravděpo-
dobností padne 4. března, kdy 
hostuje v Děčíně. „Pokud v tomto 
utkání uspějeme, skočíme první 
a to je náš cíl. Ligu bereme napros-
to vážně. Nechtěli jsme v ní pro-
hrát ani jeden zápas a to se nám už 
nepodaří. Další klopýtnutí ale zažít 
nechceme,“ tvrdí zkušený nym-

burský basketbalista Jiří Welsch. 
„Do play – off půjdeme z nejlepší 
pozice,“ je přesvědčený reprezen-
tační křídelník se zkušenostmi ze 
zámořské NBA a předních evrop-
ských klubů.
Atraktivní bude souboj o druhou 
příčku mezi Prostějovem a Děčí-
nem a také souboj Opavy s Par-
dubicemi. Tyto kluby na čtvrté 
a páté pozici dělí jediné vítězství. 
Aktéry napínavých soubojů bu-

dou rovněž hráči USK Praha, Ko-
lína, Ostravy a Svitav. Tyto týmy 
doplní po základní části elitní os-
mičku, na jednoho z nich zbude 
devátá příčka.
„Soutěž je hodně vyrovnaná. Proto 
nabízí celou řadu kvalitních střetnu-
tí. Prakticky v každém jde o hodně 
a to přispívá k atraktivitě Kooperati-
va NBL. Z toho máme radost,“ míní 
Zdeněk Ringsmuth, sportovní ředi-
tel NBL.   (lv)

„Pardubice a Kolín půjdou nahoru,“
  odhaduje CholevaPROSTĚJOV Od basketbalu si ani během ligové přestávky neodpočinul 

kouč Ariete Prostějov Zbyněk Choleva. Týmu naordinoval poctivé trénin-
kové dávky a k tomu pečlivě pozorovat střetnutí ve Final 4 Českého poháru. 
„Byly to zajímavé zápasy. Soupeři se o úspěch hodně rvali,“ komentoval zá-
věrečný turnaj pohárové soutěže v interview s Večerníkem Zbyněk Choleva.

Na špici se vrátil Nymburk, do play-off půjde jako lídr

odhad veèerníku 
na umístìní 

po základní èásti

1. Nymburk
2. Prostějov
3. Děčín
4. Pardubice
5. Opava
6. USK Praha
7. Kolín
8. Opava
9. Svitavy
10. Ústí nad Labem
11. Brno
12. Jindřichův Hradec

Po několikadenním pauze se opět rozjíždí Kooperativa NBL. I s prostějovskými 
Orly.  Foto: www.orliprostejov.cz

Foto: www.orliprostejov.cz



Prostějovský Sokol II drží po pod-
zimu pátou příčku s dvanácti body. 
V průběhu zimní pauzy absolvoval 
dva přípravné turnaje. „V Litovli jsme 
skončili druzí, na domácím Jeřábkově 
memoriálu jsme po letech vyhráli,“ 
říká Ordelt. „Příprava jinak proběhla 
podle plánu. Jediným mínusem byla 
menší tréninková účast. K tomu jsou 
ale objektivními důvody ještě práce 
či škola.“ Udržet se v horní polovině 

tabulky je i předjarním cílem Prostě-
jovských. „Minimálně chceme setrvat 
na páté příčce, pokud by se nám po-
dařil posun vzhůru, bylo by to jedině 
dobře,“ odtajnil motivaci Ordelt a ke 
zdravotnímu stavu kádru dodal: „Da-
vid Jurečka si obnovil zranění kolene. 
Rozhodne se, jestli půjde znovu na 
operaci, nebo ne. Lukáš Münster má 
zraněný palec a chodí po vyšetře-
ních.“ Jeho svěřenci měli o víkendu 
předem naplánované volno. „Už jsem 
hrát nechtěl. Mám s tím špatné zku-

šenosti, vždycky se někdo na poslední 
chvíli zranil, tak jsme letos týden před 
soutěží už nehráli.“
Kostelecký tým zvolil na rozdíl od 
regionálního rivala jiný model. Místo 
turnajů absolvovali čtyři přípravné 
duely. Dvakrát podlehli prvoligovým 
soupeřům z Olomouce a Bystřice 
pod Hostýnem, generálkou pak byl 
dvojzápas s juniorkou Karviné. (o vý-
sledcích informujeme na jiném mís-
tě - pozn. red.) „Myslím si, že mohu 
být s přípravou vcelku spokojený. Byli 
jsme na soustředění, odehráli kvalitní 
zápasy. Jediným mínusem je fakt, že 
jsme je neabsolvovali v kompletním 
složení,“ ohlédl se za přípravou Jiří 
Grepl. Jeho svěřenci jsou sice tabul-
kově na šesté příčce, ale náskok na 
sestupové příčky je minimální. „Při-
pravení jsme podle mě dobře. Prav-
dou ovšem je, že tabulkově je soutěž 
hodně vyrovnaná. Čeká nás velice 

náročné jaro. Mančafty co jsou pod 
námi, budou chtít bodovat a já jsem 
přesvědčen, že bodovat budou,“ va-
ruje zkušený trenér. „Brněnské týmy 
i Napajedla mají hráče, kteří působí 
ve vyšších soutěžích. Myslím, že si 
je postahují a budou se chtít zachrá-
nit.“ Ohledně možných posil to ani 
v Kostelci nevypadá nijak převratně. 
„Vypadá to tak, že odehrajeme jaro ve 
stejném složení jako podzim. Jediný 
otazník visí nad Martinem Gruli-
chem, jenž kvůli zdravotním trablům 
ještě do přípravy nezasáhl. Ve hře ale 
pořád ještě existuje možnost posí-
lení,“ naznačil možnou změnu Jiří 
Grepl. 
Prostějovští zahájí odvetnou část 
v neděli 21. února na půdě desátého 
Tišnova. „Dobrých pět let jsme tam 
nehráli, tak nevím, co nás čeká. Kaž-
dopádně bude chtít soupeř bodovat, 
hraje o záchranu. My ale budeme 

chtít vyhrát,“ burcuje Ordelt. Mno-
hem těžší oříšek čeká o den dříve na 
kostelecké házenkáře, kteří nastoupí 
na půdě vedoucích Bohunic. „Podle 
výsledků jsou favoritem. Vedou ta-
bulku, navíc se chtějí vrátit do první 

ligy. My se ale nemůžeme bát nikoho. 
Pokud chceme obstát, musíme sbírat 
body i venku, takže se pokusíme ob-
stát i v Bohunicích,“ neskládá předem 
zbraně Jiří Grepl. Utkání se hraje v so-
botu 20. února od 11:00 hodin.
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Zdeněk VYSLOUŽIL

DRUHOLIGOVÍ HÁZENKÁŘI ODSTARTUJÍ JARO
PROSTĚJOV, KOSTELEC NA HANÉ Beze změn! O nadcházejícím 
víkendu startuje druhá polovina házenkářské sezóny, přičemž 
dvojice zástupců Prostějovska absolvuje jarní premiéry na palu-
bovkách soupeřů. Oba tábory nehlásí žádné převratné novinky. 
„Žádnou posilu nemáme, jdeme do toho v nezměněném složení,“ 
potvrzuje Svatopluk Ordelt, trenér Prostějova. „V současnosti má-
me stejný kádr jako na podzim. Možná se objeví jedno nové jméno, 
ale zatím to není na pořadu dne,“ informuje zase kostelecký lodi-
vod Jiří Grepl.

SERVIS KE STARTU 2. LIGY HÁZENKÁŘŮ
 NAJDETE V PŘÍŠTÍM VYDÁNÍ VEČERNÍKU

* aktuální novinky * exkluzivní rozhovory * komentář * soupisky * los * tipy  

PROSTĚJOV Pocit křivdy, se 
kterým prostějovští rohovníci od-
jížděli předminulou neděli z jihu 
Moravy, postupně vyprchal. Uva-
žované podání protestu proti ne-
oprávněnému startu si činovníci 
BC DTJ rozmysleli. „K ničemu by 
to nevedlo. Není třeba vířit vodu, 
oni by trvali na své verzi a stejně 
by se nic nevyšetřilo,“ konstatuje 
smířeně Petr Novotný, kouč pros-
tějovského BC DTJ. Vedoucí tým 
extraligy si i ziskem bodu náskok 
upevnil, protože druhá Třeboň 
prohrála v Děčíně.
Jihomoravský region je název, pod 
kterým se skrývá nováček nejvyšší 
soutěže. „Znojmo je tradiční bo-
xerská bašta. Na zápas přišlo hodně 
lidí, boxovalo se v pěkném prostředí 
a dobré atmosféře,“ popisoval novou 
destinaci Novotný. „Je jen škoda, 
že soupeř neobsadil dvě váhy. Jinak 
mohli diváci vidět pěkné zápasy. 
Remizovali jsme a bod z venku se 
počítá.“

V utkání doš-
lo k jednomu 
nepěknému 
m o m e n t u , 
kdy hostující 
borec katego-
rie bez rozdí-
lu vah, inka-
soval knockout. 
„Michal Zezulka zůstal ve zno-
jemské nemocnici na pozo-
rování. Mám informace, že je 
v pořádku. Jak na tom bude dál, 
se uvidí. Je to mladý kluk a bude 
si muset odpočinout,“ informo-
val Novotný. 
Velmi dobrým výkonem se prezen-
toval v devětašedesátce Tibor Kru-
žel, který vybodoval Erdena-bata. 
„Nahradil Mirka Šerbana a mile mě 
překvapil. Předvedl technický box 
a myslím, že bude adekvátní ná-
hradou za Mirka,“ chválil nováčka 
trenér.
Další extraligový zápas absolvují 
prostějovští boxeři až příští mě-

síc, kdy na Hanou přijede zvučný 
soupeř z Ústí nad Labem. „Máme 
naplánované nějaké sparingy a vše 
budeme směřovat k příštímu zápa-
su. Přijede tradiční soupeř a diváci se 
určitě mají na co těšit,“ doplnil Petr 
Novotný. 
Postavení v průběžné tabulce je 
zatím z pohledu BC DTJ hodně li-
chotivé. „Jsme stále bez porážky. Ve 
Znojmě jsme sice ztratili první bod, 
ale je z venku a svou cenu má. Dou-
fám, že toho nebudu později litovat,“ 
uzavírá Novotný. Prostějovské ro-
hovníky ve Znojmě povzbuzovala 
opět hlučná parta fanoušků, za což 
jim vedení BC DTJ děkuje.  (zv)

Protest se nekoná, boxeři 
Prostějova bod berou!

Remízou ve Znojmì 
Remízou ve Znojmì 

udržela DTJ udržela DTJ 

neporazitelnost
neporazitelnost

PROSTĚJOV Již sedmnáctý ročník letos 
napíše populární celoroční seriál turnajů, 
ve kterém se bojuje o ceny v celkové částce 
přesahující 180 000 korun! „Letos se bude 
v jarní části hrát na jedenadvaceti hracích 
místech po celém Olomouckém kraji,“ in-
formoval Večerník Zdeněk Špička, z pořá-
dající firmy ČDS Trading. 
Turnajů se mohou zúčastňovat i hráči bez re-
gistrací, jejich výsledky se budou započítávat 
do celkového, ale i jednotlivých žebříčků dané-
ho hracího místa. „Seriál je určen pro všechny, 
kteří hrají nebo zkoušejí hrát šipky. Start v tur-
naji není podmíněn registrací, mohou se zapo-
jit i hobby hráči, kteří by chtěli zkusit porovnat 
se s ligovými hráči,“ přidává Špička. 
Hrací místa jsou rozprostřena prakticky po 
celém území Olomouckého kraje, každé má 
jasně určený termín konání. V prostějovském 
regionu se bude hrát na pěti místech. Dvě hrací 
místa jsou přímo v Prostějově. První je v Pizza 
La Putica a hraje se každé úterý od 18:00 ho-
din. Druhé je v Restauraci TABOO na Olo-
moucké ulici každou středu od 18:30 hodin.  
V regionu pak mohou poměřit své síly hrá-
či v Pivíně na fotbalovém hřišti (pondělí od 
18:30), v Čehovicích v místním kulturáku 
(čtvrtek od 18:00) a Čelčicích v místním hos-
tinci (každý pátek od 19:00 hodin). 
Kompletní přehled hracích mít s daty a časy za-
hájení najdete na níže otištěném plakátu.
Dlouhodobým mediálním partnerem šipkař-

Obchodní partneři BC DTJ Prostějov:

 ...ještě

+

STARTUJE ČDS CUP 2016 
Šipkaři rozjíždí turnajový seriál

ského sportu je PROSTĚJOVSKÝ Večerník, který bude při-
nášet pravidelné zpravodajství a výsledky v tištěné podobě i na 
webových stránkách www.vecernikpv.cz (zv)

ROTTERDAM, PROSTĚJOV Až v Rotterdamu skončilo čekání pros-
tějovského tenisty Jiřího Veselého na první letošní vítězství. V soubo-
ji českých daviscupových reprezentantů porazil v 1. kole tenisového 
turnaje Lukáše Rosola ve dvou setech a uspěl i ve druhém vzájemném 
souboji. „Dařilo se mi na servisu, to byla moje hlavní zbraň,“ komento-
val utkání Veselý.
V následujícím utkání už ale nestačil na favorizovaného Španěla Roberta 
Bautistu. Veselý sice získal první set, ale pak už byl lepší sedmnáctý hráč 
světa, kterému tak prostějovský hráč nedokázal oplatit lednovou porážku 
z australského Aucklandu.
V  Petrohradu se českým ženám nedařilo. Strýcová nestačila na Ukrajin-
ku Kozlovovou. Klára Koukalová proti domácí Pavljučenkovové bojovala 
a protáhla střetnutí do třetí sady, z postupu se ale radovala turnajová pětka. 
Jedinou hráčkou TK Agrofert, která uspěla, byla nadějná Barbora Krejčíko-
vá. Po boku Rusky Duševinové se svěřenkyně Jany Novotné probojovala až 
do finále.  (lv)
 Výsledkový servis hledejte opět na straně 22

Veselý ukončil
čekání na první výhru

PROSTĚJOV Tradiční součás-
tí ankety Sportovec města 
Prostějova, kterou vyhlašuje 
již podeváté statutární měs-
to Prostějov, je kategorie, 
o jejímž vítězi rozhoduje ve-
řejnost. Jedná se o HVĚZDU 
PROSTĚJOVSKÝCH MÉDIÍ, kte-
rou určí nejvyšší počet vašich 
hlasů.
Tato kategorie je určena pro 
sportovní veřejnost, která zde 
může navrhnout a hlasovat pro 
kteréhokoliv sportovce pro-
střednictvím regionálního tis-
ku - PROSTĚJOVSKÝ Večerník 
a Radniční listy.
Hlasovat lze několika způsoby 
- e-mailem, poštou nebo pře-
dáním hlasovacího lístku pro-
střednictvím Regionálního infor-
mačního centra (RIC) Magistrátu 
města Prostějov.

Hlasujte o sportovní Hvězdu prostějovských médií:

A vyhrajte desetidenní zájezd na Elbu!
Kontaktní adresy: e-mail: veronika.hyblova@prostejov.eu

Pošta: Veronika Hýblová
   Magistrát města Prostějov
   odbor školství, kultury a sportu
   náměstí T. G. Masaryka 130/14
   796 01 Prostějov
Obálku označte heslem „Hvězda prostějovských médií“
Uzávěrka hlasování: neděle 6. března 2016

Slavnostní vyhlášení se uskuteční 
v pátek 18. března 2016. U jeho pří-
ležitosti bude z platných anketních 
lístků vylosován jeden hlasující, 
který bude kontaktován prostřed-
nictvím telefonního čísla, uvedené-
ho na anketním lístku. Vylosovaný 
hlasující obdrží poukaz na deseti-
denní zájezd od sponzora soutěže CK 
VLHA Prostějov.

Speciální nabídka na celoroční předplatné
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku stále trvá:

ZAPLATÍTE 884 KORUN884 KORUN
ZA 52 VYDÁNÍ52 VYDÁNÍ OD DATUMU STARTU

ZÍSKÁTE VÝHODY AŽ ZA 2000 Kč a MŮŽETE VYHRÁT 
NAPŘÍKLAD BAREVNÝ TELEVIZOR ZAČKY SHARP
nebo TANDEMOVÝ SESKOK i spoustu dalších cen.

VÍCE
ČTĚTE NA

STRANĚ 28

Foto: Zdeněk Vysloužil



Veškeré v termínu došlé žádosti prošly 
samozřejmě primárním posouzením 
ve sportovní komisi, která následně 
připravila podklady pro Radu města 

Prostějova. Proto první dotaz směřo-
val na předsedu této komise a náměst-
ka primátorky v jedné osobě Pavla 
Smetanu (ČSSD). „Opět bude při 
rozdělování dotací platit, že požadav-
ky nebude možné vykrýt stoprocent-
ně. Abychom vyhověli co nejširšímu 
okruhu žadatelů, musíme přistoupit 
k alikvotnímu krácení,“ avizuje před-
seda. A jaké měla komise priority 
pro posuzování jednotlivých žádostí? 
„Prioritou bude, aby sportovní kluby 
pokryly nájmy, energie a dopravu, tedy 
aby bylo zabezpečeno jejich základní 

fungování,“ objasnil zásady rozdělová-
ní veřejných peněz Pavel Smetana.
Večerník se koncem minulého týdne 
zajímal u vedení magistrátu, jaký panuje 
názor na schvalování letošních dotací pro 
sport. „Snad letos projde proces schva-
lování sportovních dotací bez vážných 
komplikací, protože jsou uspokojeny 
všechny požadavky klubů stran jejich ne-
zbytných provozních výdajů,“ věří v hlad-
ký průběh primátorka Alena Rašková.
Obdobně optimistický je také náměs-
tek primátorky Jiří Pospíšil. „Já osobně 
podpořím návrh, který projednala 
Rada města Prostějova. Rozdělení 
dotací jednotlivým sportovním orga-
nizacím pečlivě projednala sportovní 
komise, která zvážila všechny okolnosti. 
Nevylučuji, že může dojít k nějakým 
drobným posunům, ale jako celek by 

měl návrh projít celkem hladce,“ neoče-
kává vypjatou diskusi Pospíšil.
Co všechno se vlastně dostalo spor-
tovní komisi na stůl? Jednotlivé žá-
dosti lze roztřídit do tří základních 
kategorií - v první jsou částky v řádu 
miliónů korun, ve druhé v šestimíst-
ných číslech a v poslední drobnější 
sumy, jejichž rozdělování je v kom-
petenci sportovní komise samotné. 
Souhrnně by se dnes na zastupitel-
stvu mělo rozhodovat o poskytnutí 
VFP ve výši zhruba šestnácti milionů 
korun.
A jaká situace vlastně panuje uvnitř 
jednotlivých klubů? Večerník v rámci 
ankety oslovil všechny čelní představi-
tele takzvaných prioritních sportů Pro-
stějova, s nimiž jsme nahlédli do ekono-
mické kuchyně oddílů.

cifry u tzv. prioritních sportù
V přehledné tabulce jsou uvedeny požadavky klubu, doporučená 
výše dotace a pro srovnání roční rozpočet organizace, který napoví, 
o jak velké procento příspěvku klub žádá.

LHK Jestøábi Prostìjov A - team s. r. o.
požadovaná dotace    1 000 000 Kč
doporučená dotace  700 000 Kč
roční rozpočet   18 534 120 Kč

DTJ Prostìjov
požadovaná dotace  600 000 Kč
doporučená dotace  250 000 Kč
roční rozpočet  1 685 000 Kč

VK Prostìjov o. s.
požadovaná dotace  1 000 000 Kč
doporučená dotace   800 000 Kč
Roční rozpočet  2 600 000 Kč

Prostìjovský volejbal s. r. o.
požadovaná dotace  1 700 000 Kč
doporučená dotace  1 100 000 Kč
roční rozpočet  16 400 000 Kč

Tenisový klub Prostìjov, spolek
požadovaná dotace  1 800 000 Kč
doporučená dotace   1 600 000 Kč
roční rozpočet  14 860 000 Kč

1.SK PROSTÌJOV
požadovaná dotace  2 250 000 Kč
doporučená dotace   1 400 000 Kč
roční rozpočet  4 860 000 Kč

LHK Jestøábi Prostìjov o. s.
požadovaná dotace   4 970 000 Kč
doporučená dotace  2 800 000 Kč
roční rozpočet  7 745 000 Kč 
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POD DROBNOHLEDEM VEČERNÍKU....

DNES PADNE ROZHODNUTÍ O DOTACÍCH
 DO SPORTUZastupitelé budou porcovat koláč 

ve výši šestnácti milionů korun
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PROSTĚJOV Pondělní jednání Zastupitelstva statutárního 
města Prostějov bude významné i pro zástupce větších spor-
tovních klubů. V polovině ledna totiž uběhl termín pro podá-
vání žádostí na kalendářní rok 2016. Svůj díl si z nabízeného 
koláče chtějí ukrojit velcí i ti malí. Jak je ale logické, prakticky 
nikdo nedostane plnou požadovanou částku, avšak více či mé-
ně by měli být uspokojeni všichni sportem zapálení nadšenci. 
Prostějovská primátorka Alena Rašková věří, že letošní schvalo-
vací proces by měl zastupitelstvem projít bez větších zádrhelů. 
I když u opozičních činitelů člověk nikdy neví. Není tomu tak 
dávno, co Jan Navrátil z hnutí Změna pro Prostějov nazval ex-
traligové šampiony pinkálisty, kteří požadují přehnaně vysokou 
Veřejnou finanční podporu... Čeho se dočkáme letos netušíme, 
ještě předtím ale Večerník podnikl malou sondu do zákulisí.

40

Zdroj: Magistrát města Prostějova

návrh ke schválení
8,5 mil. Kč
cca 65 %

požadavky: cca 13 mil. Kč

počet žádostí: 7počet žádostí: 7

čč

èástky v øádech statisícù

èástky v øádech milionù

požadavky: požadavky: 
cca 8 mil. Kčcca 8 mil. Kč

návrh ke schválení:návrh ke schválení:
4 mil. Kč4 mil. Kč

k projednání 
ve sportovní komisi:

žádostí: cca 70
požadavky: cca 3,5 mil. Kč

  1. Podal váš klub žádost o dotace na rok 2016 v mìstem stanoveném termínu?
  2. Žádáte o stejnou èástku jako loni nebo ji letos navyšujete?
  3. V jaké èásti klubového rozpoètu vám mìstské dotace konkrétnì pomáhají?
  4. Mìní se významnì rozpoèet vašeho klubu,
       a které položky vám dìlají obecnì nejvìtší starosti?

František JURA, 1.SK Prostějov
1. Ano, žádost jsme podali v řádném termínu.
2. Žádáme o stejnou částku jako v loňském roce, 
na činnost mládežnických mužstev ve výši zhruba 
1,3 milionů korun. Na pokrytí nájemného, které 
odevzdáváme nově správci areálu SCM Za Místním 
nádražím, což je Domovní správa Prostějov, žádáme 
o sedm set tisíc korun.
3. Největší částka je jednak již zmiňovaný nájem pro 
správce areálu Domovní správu Prostějov, dále šest 
osmdesát tisíc korun na dopravu všech mládežnic-
kých celků, na energie areálu za Olympijskou ulicí 
a údržbu hřišť tamtéž, platby rozhodčím a následují 
další neméně důležité položky.
4. Rozpočet klubu se mírně navýšil. Obecně samo-
zřejmě dělají největší starost ty nejvyšší položky, které 
musíme pro fungování klubu zajistit.

Ivan POSPÍŠIL, Ariete Prostějov
1. Klub podal žádost, tak jako každý rok, ve vypsaném 
termínu.
2. V letošním roce jsme požádali o podporu města ve 
výši 2,1 milionu koni. 
3. Veřejná finanční podpora je vázaná účelem 
použití. Většinu spolknou nájmy tělocvičen za 
tréninky a zápasy všech našich družstev. Bez pod-

pory magistrátu by ale činnost našeho klubu v 
tomto rozsahu nebyla možná.
4. Rozpočet klubu se snažíme, po jeho radikálním 
snížení před třemi roky, držet na stejné úrovni. V rám-
ci profesionálního klubu jsou vždy největší náklady 
spojené s odměnami hráčů. Myslím si, že činnost bas-
ketbalového klubu je pro Prostějov velkým přínosem 
a reklamou. Tým mužů je víc než deset let druhým 
nejlepším družstvem v České republice. Nejlepší pro-
pagací jsou přímé televizní přenosy, kterých je více 
než deset za sezónu. Podařilo se vytvořit pyramidu 
mládeže od přípravky až po juniorský tým. Všechny 
mládežnické týmy hrají nejvyšší možné soutěže: ex-
traligu žáků, extraligu kadetů i juniorů.

Jaroslav LUŇÁK, LHK Jestřábi Prostějov
1. Ano, žádost o dotaci jsme řádně podali.
2. Bohužel musíme letos žádat o menší částku, vzhle-
dem k naplněné kvótě „de-minimis“.
3. V roce 2016 to budou pouze úhrady pronájmu ledové 
plochy a prostor na zimním stadionu - tedy veškeré obdr-
žené prostředky přepošleme Domovní správě Prostějov.
4. Rozpočet pomalu stále roste a nejvíce peněz 
spolknou každoročně platy hráčů.
Petr CHYTIL, VK AGEL Prostějov
1. Ano, podali jsme žádost v řádném termínu.

2. Letos žádáme o stejnou částku, jakou jsme dostali 
loni. Připomínám, že jde zhruba o deset procent cel-
kových potřeb a nákladů klubu.
3. Prostředky získané z městské dotace nám pomá-
hají jak pro zabezpečení činnosti mládežnických ka-
tegorií, tak i v účasti ́ A´-týmu žen v evropském po-
háru Champions League. Veřejná finanční podpora 
Prostějova tvoří necelých deset procent celkového 
rozpočtu potřebných finančních prostředků.
4. V našem klubu se rozpočty připravují na jednot-
livé sezóny. Ten na probíhající ročník je stejný, jako 
ten předešlý, a rozpočet na sezónu 2016/2017 je ve 
stádiu přípravy.
Michal PTÁČEK, Tenisový klub Prostějov
 1. Tenisový klub podal žádost ve stanoveném termí-
nu pro podání žádosti o veřejnou finanční podporu.
2. Žádáme o stejnou částku jako v loňském roce.
3. Poskytnutá podpora nám pomáhá v provozních 
nákladech, zejména s náklady v oblasti energií a pro-
nájmů a s dalšími náklady souvisejícími s chodem 
a zabezpečením práce s mládeží. Veřejná finanční pod-
pora Prostějova je přitom necelých deset procent cel-
kového rozpočtu potřebných finančních prostředků.
4. Klubový rozpočet se nemění, nejvíce starostí 
máme s celkovými provozními náklady.
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